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Syksyllä 2005 ylioppilaskunnalla oli 11 187 
jäsentä, joista jatko-opiskelijajäseniä oli 
260 (11 313 jäsentä vuonna 2004).
 Jäsenistä 75.0 % kuului johonkin 
iltaan (74,3 % vuonna 2004).
 Ruotsinkielisiä jäseniä oli 428 ja vieraskielisiä 87.
 TKY:n jäsenmaksu oli 47 euroa (47 euroa vuonna 2004).
 TKY:n asunnoissa oli noin 2 251 
asukasta (1 950 vuonna 2004).
 TKY:n läheisyydessä toimi  157 
yhdistystä (155 vuonna 2004).
 TKY jakoi opinto-, ylioppilastoiminta- ja 
kansainvälisinä stipendeinä yhteensä 52 000 
euroa  (49 100 euroa vuonna 2004).
 TKY:n omaisuudesta toimintaan saatu tuki oli 
29,2 euroa per jäsen (27,7 euroa vuonna 2004).
 TKY:n lainat olivat 2 600 euroa per 
jäsen (2 258 euroa vuonna 2004).
 Järjestötoiminnan liikevaihto oli  1,17 
M€ (1,19 M€ vuonna 2004).
 TKY:n liikevaihto oli  8,38 M€ (7,53 M€ vuonna 2004).
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� Kuvaaja: Juha Stjärnstedt
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V uodesta 2005 ennustettiin toiminnan vuotta, jol-
loin ylioppilaskunnan resurssit olisivat sidottuina 
suuriin projekteihin ja jolloin sisäinen kehittämi-
nen jäisi vähemmälle. TKY:n sadaskolmaskymme-

neskolmas vuosi oli kuitenkin enemmän. Siitä kertoo tämä 
toimintakertomus – vuodesta, josta tuli käännekohta niin 
TKY:lle kuin koko Suomen yliopistolaitokselle.

En hel del hände år 2005. Teknologbyns långvariga bygg-
nadsprojekt avslutades och byn fungerade som tävlingsby 
för friidrotts-VM i Helsingfors. Fallet TTEY var kraftigt 
närvarande under hela året med nya vändningar och lös-
ningar. Finlands riksdag beslöt att förnya universitetslagen 
och fastslå begränsningar för studietiden samt subventio-
ner för studielånet. Efter det har man fört diskussioner om 
terminsavgifter för studeranden utifrån EU/ETA-området. 
Även Dipolis framtid och öde lyftes fram till diskussion både 
inom studentkåren och i media. På TKK höll man rektorsval 
och THS bytte generalsekreterare. Samtidigt tog man i bruk 
den nya examensstrukturen med studiepoäng och teknolo-
gie kandidater. Tid för fritt tänkande var alltså knappt, men 
trots det och mot alla odds hade man tid på THS att påbör-
ja en kraftig förändringsprocess för både handlingssätt och 
organisationen.

Ylioppilaskunnnan hallinnossa alettiin muuttaa asioita heti 
alkuvuodesta. Ensimmäinen muutoskohde oli kyläjaoston ja 
asuntojaoston roolien selkeyttäminen sekä toiminnan tehos-
taminen. Huomattiin myös, että sihteeristön toimintatapoja 
oli pakko muuttaa, jotta isot projektit ja päivittäinen toimin-
ta voitaisiin toteuttaa mielekkäällä tavalla. Hallitus perusti 
loppukeväällä organisaation kehittämisryhmän, orkesterin, 
miettimään kehityskohteita ja käynnistämään pitkäaikaisen 
kehittämisprosessin TKY:llä. Ylioppilaskunnan arvot ja stra-
tegia olivat vahvasti läsnä koko vuoden uudistuksia mietit-
täessä ja päätöksiä tehtäessä.

TTEY sai ratkaisun Ostrobotnian kokouksen moitekantee-
seen, kun hovioikeus katsoi, että vuonna 2000 pidetty ko-
kous oli laillinen TTEY:n kokous ja että Inkisen johtokunta 
oli yhdistyksen johtokunta. Korkein oikeus ei myöntänyt 

Alkusanat - Förord

valitusoikeutta tuomioon, jolloin hovioikeuden päätös sai 
lainvoimaisuuden. TTEY piti keväällä kaksi yhdistyksen 
kokousta, joista Alari Kujala myötäpuolineen moitti kärä-
jäoikeudelle. Vaikka oikeusprosesseja onkin vielä käynnis-
sä, voi yhdistys jatkaa toimintaansa – TKY:tä lähellä olevan 
johtokunnan voimin.

Hyreskontraktet för Dipoli går ut 2008. På hösten var det 
dags att öppna diskussionen på campus om vad man bör 
göra med huset efter 2008. Som alternativ finns att endera 
renovera huset själv och hyra ut det ånyo till TKK, eller att 
sälja huset t.ex. till Senatfastigheter och låta dem sköta re-
noveringar och uthyrning till TKK i framtiden. Ärendet är 
brådskande, men under år 2005 lyckades man inte få för-
handlat en slutlig lösning på frågan.

MM-kisakylä näkyi suurena teekkarien ponnistuksena, kun 
heistä noin tuhat muutti kuukaudeksi pois Teekkarikylästä 
antaen tilaa urheilijoille. Muutto sujui odotuksien mukaisesti 
ja suurimmilta ongelmilta vältyttiin. Kisakylänä Teekkarikylä 
sai paljon kiitosta, ja Dipoli-talo oli mitä parhaimmassa ve-
dossa palvellen 3000 urheilijaa 24 tuntia päivässä, 7 päivää 
viikossa. Projektin myötä TKY sai rakennettua uusia asun-
toja Otaniemeen yli 400 teekkarille.

Tässä vaiheessa lienee hyvä aika kiittää kaikkia vapaaehtois-
toimijoita, sihteereitä, henkilökuntaa sekä hallitusta ja muita 
luottamushenkilöitä niin ylioppilaskunnan organisaatiossa 
kuin yhdistyksissä ja muussa teekkaritoiminnassakin mah-
tavasta vuodesta ja jaksamisesta loppuun saakka. Ett stort 
tack till alla som medverkat på ett eller annat sätt för stu-
dentkårens väl och ve.

Christian Elg, 
Teknillisen Korkeakoulun Ylioppilaskunnan hallituksen puheen-
johtaja 2005
Tekniska Högskolans Studentkårs styrelseordförande 2005



�
Kuvaaja: Mikko Arvinen
Kukan päivän viestiä melomassa kyläneuvoston puheenjohtaja Petri Paavola, 
pääsihteeri Rauli Oikarinen ja hallituksen puheenjohtaja Christian Elg.
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1.1 Yleistä

Hallituksen puheenjohtaja
Christian Elg

Hallituksen varapuheenjohtaja
Lauri Kovanen

Pääsihteeri 
Rauli Oikarinen (kevät 2005)
Vesa Ruusunen (syksy 2005)

V uotta 2005 leimasi Teknillisen Korkeakoulun Yli-
oppilaskunnassa suuri määrä isoja asioita ja projek-
teja, joista useimmat olivat perintöä aikaisemmilta 
vuosilta. Tämän takia jo vuoden alussa painotettiin 

jaksamista ja toiminnan mielekkyyttä. Vaikkei aikaa toimin-
tatapojen kehittämiselle ollut budjetoituna, joutui hallitus 
toteamaan, että toiminnan kehittäminen on välttämättö-
myys, jotta niin päivittäiset asiat kuin isot projektit saataisiin 
kunnialla vietyä päätökseen. Vuonna 2003 laadittuun TKY:
n strategiaan, visioon ja missioon peilaten vuosi seurasi ku-
takuinkin määrättyä linjaa.

Edunvalvonnan rooli oli vuoden alkupuoliskolla korkeim-
millaan. Tutkintorakenteen uudistus astui voimaan 1.8.2005 
ja edunvalvontasektorilla oli kädet täynnä töitä seuratessaan 
uudistusten etenemistä, valmistelemista ja toteuttamista. Sa-
manaikaisesti valtiovalta päätti muuttaa yliopistolakia ja ottaa 
käyttöön jo vuodesta 2004 kaavaillut opintoaikojen rajaukset 
sekä opintolainan subvention. Edunvalvontasektori sai myös 
vahvasti samanaikaisesti lobata EU/ETA-maiden ulkopuolelta 
tuleville opiskelijoille kaavailtuja lukukausimaksuja vastaan 
sekä selvittää kunta- ja eduskuntatasolla ulkomaalaislain 
tulkintoja, joiden mukaan ainakaan Espoossa ulkomaalaiset 
opiskelijat eivät saa kotikuntastatusta eivätkä tällöin myös-
kään opiskelija-alennuksia esim. joukkoliikenteessä. Myös 
kansallisen edunvalvonnan apuväline SYL oli jo aiemmin 
päättänyt viedä strategiaprosessinsa loppuun vuonna 2005, 
mikä työllisti kaikkia sektoreita sekä venytti liittokokouksen 
marraskuussa kolmipäiväiseksi. TKY päätti itse päivittää kopo- 

1 Järjestötoiminta

ja sopolinjansa kolmeksi vuodeksi eteenpäin.

Jonkun aikaa jäissä olleet TTEY:n oikeusprosessit nousivat 
pintaan vuoden 2004 joulukuussa ja olivat vahvasti esillä koko 
seuraavan vuoden, kun asiat olivat saamassa lopullisen pää-
töksen. Tämän lisäksi ylioppilaskuntaa työllisti Dipoli-talon 
tulevaisuus: vuokrasopimusta pitäisi uusia samaan aikaan, 
kun talo tarvitsisi peruskorjauksen.

1.1.1 Yhteiskuntasuhteet

Vuoden 2005 aikana TKY:n suhteita ympäröivään yhteis-
kuntaan hoidettiin aktiivisesti. Vuoden aikana järjestettyjen 
MM-kisojen kisakylä ja niitä ennen loppuun saatettu raken-
nusprojekti olivat ehkä tämän pitkäaikaisen yhteistyön nä-
kyvin ilmentymä. Ylioppilaskunta oli tässä asiassa arvostettu 
yhteistyökumppani.

Eduskunnassa vierailtiin milloin ulkomaalaisten kotikun-
tastatuksen, milloin lukukausimaksukeskustelun merkeissä. 
Vuoden aikana tavattiin myös poliittisten opiskelijajärjestö-
jen edustajia visioiden parempaa yhteistyötä puoluepoliitti-
sen vaikuttamisen puolella.

1.1.2 TEK-yhteistyö

Toimintatavat opiskelijoiden kesken
TKY pyrki vuoden aikana vaikuttamaan hallinnon opiske-
lijaedustajien valintatapaan. Teekkarivaliokuntaedustajien 
johdolla pyrittiin siihen, että opiskelijaedustajat valittaisiin 
pätevyyteen ja kokemukseen perustuvin syin eikä alueellisen 
edustavuuden mukaan. Lisäksi pyrittiin edistämään ajattelu-
tapaa, jossa hallinnon opiskelijaedustajat edustavat kaikkia 
opiskelijoita oman yhteisönsä sijaan. Halopedien valintakäy-
täntö muutettiinkin niin, että syksyllä paikkoihin järjestettiin 
avoin haku, ja henkilöitä tarkasteltiin teekkarivaliokunnassa 
pääasiassa muilla kuin alueellisuuskriteereillä.

Samalla pyrittiin juurruttamaan opiskelijoiden keskuuteen 
parempia käytäntöjä tiedonkulun suhteen. Jotain muutos-
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ta saatiinkin aikaan, mutta paljon tekemistä jäi vielä tule-
vaisuuteen.

Koulutusvaliokunnassa valmisteltiin vuoden aikana TEK:n 
koulutuspoliittinen ohjelma. Elokuussa järjestettiin aiheen 
tiimoilta seminaari. Koulutusvaliokunnan osalta ohjelma 
valmistui vuoden loppuun mennessä.

Hallituksen opiskelijaedustaja
TEKin hallitus vaihtui vuoden 2005 aikana ja sitä myötä myös 
hallituksen opiskelijaedustaja. Uutta, avointa valintakäytän-
töä sovellettiin myös hallitusedustajan valintaa valmisteltaes-
sa. Paikkaa haki TKY:n Lauri Pakkasen lisäksi Kari Hankia 
Lappeenrannasta. Pakkanen oli teekkarivaliokunnan selvä 
suosikki, ja hänet valittiin TEKin hallitukseen. 

1.1.3 TKY ylioppilasliikkeessä

Suomen ylioppilaskuntien liitto (SYL)
Suomen ylioppilaskuntien liiton hallituksessa toimi vuonna 
2005 hallituksen jäsenenä Christian Järnefelt, joka oli vuoden 
2004 TKY:n hallituksen kv-vastaava. Puheenjohtajana toimi 
LTKY:n Arttu Laasonen. Vuoden aikana sosiaalipoliittiseksi 
sihteeriksi valittiin TKY:n Lauri Pakkanen.

Keväällä SYL järjesti Suomen Paras Yliopisto -tutkimuksen. 
Tutkimuksessa verrattiin suomalaisia yliopistoja sekä paikka-
kuntia opiskelijoitten näkökulmasta. Tulokset olivat aika ta-
savahvat, mutta TTY vei voiton parhaana yliopistona ja TKK 
sijoittui viidennelle sijalle. Raportista tiedotettiin mediassa 
sekä yliopistojen hallituksille ja opetusministeriölle.

Yhteistyö liiton sekä sen kautta muiden ylioppilaskuntien 
kanssa oli koko vuoden aikana hyvää. Vuoden aikana vie-
tiin loppuun vuonna 2004 aloitettu SYL:n strategiaprosessi. 
Kevään aikana strategia käsiteltiin neljässä eri linjapaperi-
työryhmässä sekä koordinaatiotyöryhmässä. TKY:llä hallitus 
käsitteli aiheeseen liittyviä kyselyitä ja strategista mittausta, 
ja etenkin koulutussektori osallistui visiopaperin kommen-
tointiin. Strategian käsitteleminen vei normaalia enemmän 
voimavaroja ylioppilaskunnilta, mutta työn hedelmänä on nyt 
selkeämpi jako: vanha toimintasuunnitelma vaihtui yhteen 
pitkäaikaiseen linjapaperiin sekä konkreettisempaan toimin-
tasuunnitelmaan. Näiden papereiden lisäksi kolmipäiväinen 
liittokokous hyväksyi SYL:lle vision ja arvot. Liittokokouksessa 
oli ehdolla TTYY:ltä hallituksen puheenjohtaja Leo Putko-
nen seuraavan vuoden SYL:n hallituksen puheenjohtajaksi. 
Neuvottelujen aikana kävi ilmi, että Tamyn Ilkka Wennberg 

oli kuitenkin viemässä voiton vaaleissa. Hallitukseen ei teek-
kareitten piiristä ollut ilmoittautunut ketään ehdokasta, mutta 
kokouksen aikana TKY päätti esittää koposihteerinsä Hanna 
Koskisen hallitukseen, johon hänet myös valittiin. Yllättä-
vä käänne aiheutti kokouksessa hieman hämminkiä, mutta 
teekkariehdokkaan oli kyllä odotettu ponnahtavan esille en-
nemmin tai myöhemmin. 

Pääkaupunkiseudun 
ylioppilaskuntien yhteistyö
Pääkaupunkiseudulla tehtiin yhteistyötä Helsingin yliopiston, 
Helsingin kauppakorkeakoulun, Svenska handelshögskola-
nin, Sibelius-Akatemian ja Taideteollisen korkeakoulun yli-
oppilaskuntien kanssa. Ylioppilaskuntien toimijoita tavattiin 
sektoreittain virallisesti sekä vapaamuotoisemmin. Muun 
muuassa hiljainen mielenosoitus eduskunnassa protestina 
opintoaikojen rajaukselle oli tämän yhteistyön tulos.

1.1.4 Teekkarikylän laajentaminen 

Ennätysmäisen nopean kaavoituksen ansiosta TKY sai vuo-
den 2003-2005 rakennusprojekteissa yli 400 uutta opiskelija-
asuntoapaikkaa Otaniemeen. Jämeränaukio, joka wappuna 
nimettiin Ossin Linnaksi Ossi Törrösen kunniaksi, valmistui 
jo syksyllä 2004 ja Otarannan kohde valmistui kesäkuussa 
2005 hieman ennen aikatauluaan. Molemmat kohteet ovat 
aravalainoitettuja, ja niihin on myös saatu Valtion asunto-
rahastolta oman pääoman avustusta. Rakennuttamisprojek-
teista on vastannut erillinen edustajiston alainen rakennus-
toimikunta. Otarannan kohteen tulos osui 14 M€ budjettiin 
35 000 €:n tarkkuudella, mikä rakennusprojekteissa on ää-
rimmäisen tarkkaa ja ennen kuulumatonta.

Otarannan talojen ensimmäiset asukkaat olivat kansainväli-
sen Debconf5-konferenssin osallistujia ja sen jälkeen yleisur-
heilun Helsinki GP:n urheilijoita. Heinä-elokuun vaihteessa 
koko Teekkarikylä suljettiin asukkailta, ja se toimi yleisur-
heilun MM-kisakylänä. Tämän jälkeen Otarannan talot toi-
mivat vielä vammaisten yleisurheilun avointen EM-kilpai-
lujen kisakylänä. Ensimmäiset teekkariasukkaat pääsivät 
muuttamaan taloihin syyskuussa, ja he ovat olleet taloihin 
tyytyväisiä. Samaan aikaan TKY sai käyttöönsä uuden sau-
nan Otaranta 8 E -talossa.
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Edustajistovaalit
TKY:n edustajistovaalit järjestettiin 
1.11.–2.11.2005 samaan aikaan lähes 
kaikkien muidenkin Suomen yliop-
pilaskuntien kanssa, ja vaaleissa va-
littiin edustajisto eli ylioppilaskun-
nan ylin päättävä toimielin vuosille 
2006–2007.

Vaalien järjestely käynnistyi jo 
keväällä, jolloin TKY:n hallitus nimitti 
keskusvaalilautakunnan ja päätti vaa-
lien järjestämisestä osittain sähköisinä 
kahden vuoden takaisien edustajisto-
vaalien tavoin. Erityisen mielenkiintoi-
seksi uurnavaalien rinnalla käytetyn 
sähköisen äänestämisen teki täysin 
teekkarivoimin toteutettu oma säh-
köinen äänestysjärjestelmä, jota oli 
kokeiltu menestyksekkäästi jo vuo-
den 2004 syksyllä Teekkarikylän ky-
läneuvostovaaleissa. Järjestelmä an-
nettiin sen kehittäneen Kalle Kivimaan 
suostumuksella vapaasti myös mui-
den kiinnostuneiden ylioppilaskun-
tien käyttöön, ja Helsingin kauppa-
korkeakoulun ylioppilaskunta (KY) 
lähtikin mukaan sähköiseen vaaliyh-

teistyöhön.
Kesän valmistelun jälkeen vaali-

julistus annettiin 23.8., vaalien ehdo-
kasasettelu käynnistyi 19.9., ja vaa-
limainonta alkoi 10.10. jatkuen aina 
äänestyspäiviin saakka. Ennakkoää-
nestyksen 26.10.–27.10. ja varsinai-
sien äänestyspäivien 1.11.–2.11. jäl-
keen vaalien tulokset julkistettiin TKY:n 
sihteeristön ääntenlaskennasta lähes 
reaaliajassa uusien www-vaalisivujen 
kautta, ja ravintola Cantinassa pidet-
tyihin vaalivalvojaisiin oli kokoontunut 
runsaslukuinen joukko ehdokkaita 
ja muita kiinnostuneita seuraamaan 
videotykin kautta heijastettuja tilan-
netietoja. Vaalien tulokset vahvistet-
tiin 4.11.

Vaaleissa annettiin yhteensä 2669 
ääntä, eli äänestämässä kävi noin 24 
% ylioppilaskunnan jäsenistä. Äänes-
tysprosentti jäi jonkin verran kahden 
vuoden takaista alhaisemmaksi. Ää-
nistä 1309 eli noin puolet annettiin 
sähköisesti www-pohjaisen äänes-
tysjärjestelmän kautta.

Vaaleissa asettui ehdolle 184 eh-
dokasta järjestäytyneenä yhteensä 25 
vaaliliittoon ja 6 vaalirenkaaseen. Vaa-
lien äänikuningattareksi nousi Oikeat 
prodekolaiset -vaaliliiton Aino Mäkisa-
lo 73 henkilökohtaisella äänellä. Vaa-
lien korkeimman henkilökohtaisen 
vertausluvun saavutti Polytekarna-
vaaliliiton Christian Elg. Vaalien lop-
putuloksissa kiltapohjaiset vaaliliitot 
ja -renkaat sekä sitoutumaton por-
varishenkinen Oikeat teekkarit -vaa-
lirengas säilyttivät vahvan asemansa 
uudessa edustajistossa.

Vuoden 2005 edustajistovaalien 
keskusvaalilautakuntaan kuuluivat 
Kaarlo Väisänen (puheenjohtaja), Jo-
hannes Heinonen (varapuheenjohta-
ja), Mika Eskelinen, Tuomas Kangas-
luoma, Kalle Kivimaa, Leo Lundqvist, 
Minttu Mustonen, Tuomas Niinimäki, 
Mikael Ramsland, Markus Sipilä ja Jo-
hanna Uusitalo. Keskusvaalilautakun-
nan sihteerinä toimi TKY:n vaalisihteeri 
Mikko Anttila.

1.1.5 Teekkarikylä yleisurheilun 
MM-kilpailujen 2005 kisakylänä

Kun yleisurheilun kymmenennet MM-kilpailut järjestettiin 
Helsingissä elokuussa, Teekkarikylä tarjosi viidettä kertaa 

majoituspaikan urheilijoille suurkilpailujen kisakylänä. MM-
kilpailujen kisakylä oli avoinna 1.–15.8.2005 ja näiden jälkeen 
järjestettyjen vammaisten yleisurheilun avointen EM-kilpailu-
jen kisakylä 17.–28.8.2005.

Kuvaaja:  Mikko Arvinen
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Vuoden 2005 yleisurheilun MM-kilpailut oli jo kertaalleen 
myönnetty Lontoolle, mutta joulun alla 2001 kävi selväksi, 
ettei Lontoo pysty rakentamaan aikataulussa lupaamaansa 
uutta stadionia. Niinpä kansainvälinen yleisurheiluliitto IAAF 
avasi uudelleen haun kisajärjestäjäksi. Suomen urheiluliitto 
aloitti heti vuodenvaihteessa alustavat selvitykset mahdolli-
suuksista kisojen hakemiseen ja teki päätöksen hakemuksen 
jättämisestä. Myös TKY:aan oltiin yhteydessä heti hakemuk-
sen laadintavaiheessa ja ylioppilaskunnan edustajisto näytti-
kin hankkeelle vihreää valoa – reunaehtona Teekkarikylän 
laajentumisen edistyminen Otaniemessä. Kilpailut myön-
nettiin Helsingille huhtikuussa 2002 ja kisakylän järjestelyt 
aloitettiin nopeasti tämän jälkeen.

TKY:n keskeisin tavoite uudisrakennushankkeiden käynnis-
tymisen ohella oli oman taloudellisen riskin minimoiminen: 
kisakylähankkeesta ei saisi aiheutua kustannuksia ylioppilas-
kunnalle. Teekkarikylä vuokrattiin MM-kisaorganisaatiolle 
asukkaiden vuokratuottoja vastaavalla summalla, mutta toi-
saalta kunniavaltuuskunnan neuvosta vuokrasumma perittiin 
etukäteen ja tallennettiin ns. sulkutilille, millä varmistettiin, 
että kisojen kärsiessä mahdollisesti suuren tappion TKY saisi 
joka tapauksessa ensin omansa pois.

TKY:n jäsenkunnan ja Teekkarikylän asukkaiden kannal-
ta kisakylään liittyvien muuttojen sujuminen ja asukkaiden 
kohtelu oli kisakyläprojektin näkyvin puoli. TKY:n hallinnon 
ja MM-kilpailujen järjestelyorganisaation kannalta muutot 
sisälsivät myös suurimmat riskit, eikä vähiten imagon kan-
nalta. TKY:n kannalta suurin riski olisi ollut aikataulun ve-
nyminen asukkaiden poismuuton osalta, jolloin talot eivät 
välttämättä olisi olleet luovutettavissa MM-kisaorganisaatiolle 
sopimuksen mukaisesti. Kisaorganisaation kannalta aikatau-

lun venyminen olisi saattanut merkitä sitä, että kisakylä ei 
olisi ollut avattavissa ensimmäisten joukkueiden saapuessa. 
Asukkaiden muuttojen suunnittelijaksi ja linkiksi kisaorga-
nisaation ja ylioppilaskunnan väliin palkattiin kisakyläkoor-
dinaattori 3.6.2004 alkaen.

Kisakyläkoordinaattori aloitti asukkaiden muuttojen ja lo-
gistiikkaan liittyvien aikataulujen ja yksityiskohtien suun-
nittelun oleellisimpien yhteistyökumppaneiden, Muutto-
palvelu Niemen, ISS:n ja Puustellin, projektijohtojen kanssa 
yhteistyössä heti kesällä 2004 eli noin vuosi ennen kisakylän 
avaamista. Asukkaiden muuttojen suunnittelun lähtökohta-
na oli auttaa heitä kaikin realistisesti toteutettavissa olevin 
tavoin, jotta muutosta aiheutuisi mahdollisimman vähän 
ylimääräistä vaivaa.

Muuton periaate oli varsin yksinkertainen. Asukkaat muut-
tivat etukäteen itse sellaiset tavarat, joita tarvitsivat evakon 
aikana, ja pakkasivat ja merkitsivät itse loput tavaransa. Mer-
kityt tavarat jätettiin asuntoon, josta Muuttopalvelu Niemi 
muutti ne tilapäisvarastoon kisakylän ajaksi. Tilapäisvaras-
to oli Helsingin Konalasta vuokrattu n. 7 000 m2 suuruinen 
lämmin ja vartioitu varastohalli. Kisojen jälkeen Muuttopal-
velu Niemi palautti asukkaiden tavarat varastosta asuntoihin 
ennen kuin asukkaat palasivat takaisin. Merkitsemättömät 
tavarat katsottiin kaatopaikkajätteeksi ja hävitettiin muuton 
yhteydessä – toki maalaisjärkeä käyttäen.

Muuttoa helpottamaan asukkaat saivat kuitata veloitukset-
ta käyttöönsä tarvitsemansa määrän muuttolaatikoita, joita 
pystyi halutessaan käyttämään myös niiden tavaroiden muut-
tamiseen, jotka asukas otti itse mukaansa kisakylän ajaksi. 
Muuttolaatikoiden kuittaamista varten avattiin päivystys-

Kuvaaja: Juha Stjärnstedt
Kisakylän portti Otakaarella.
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piste jo huhtikuussa, jotta heti vapun jälkeen kesätöihin ja 
ulkomaan harjoitteluun lähtevät asukkaat saivat pakattua ta-
varansa. Heinäkuisen suuren muuttoviikonlopun 16.–17.7. 
lähestyessä päivystyskertoja tihennettiin ja teekkarit kuitta-
sivatkin kaikkiaan lähes 10 000 muuttolaatikkoa.

Kisakylään kuului 1 146 opiskelijan asunnot. Näistä 207 asun-
toa jäi tyhjilleen vuokrasopimusten päättymisten takia. Noin 
100 opiskelijaa lähti loppukeväästä kesätöihin ulkomaille 
tai maakuntiin, ja heidän asuntonsa voitiin muuttaa jo al-
kukesän aikana. Lisäksi 345 opiskelijaa muutti itse kaikki 
tavaransa saaden kisaorganisaation tarjoaman ylimääräisen 
vuokrahyvityksen. Näin ollen 18.7. alkaneessa operaatiossa 
muutettavaksi jäi enää noin 500 opiskelijan asunnot. Aikaa 
muuttoihin oli varattu kaksi vuorokautta. Muutot saatiin suo-
ritettua vajaassa vuorokaudessa. Aikataulun nopeutumista 
auttoi osaltaan se, että asukkaat olivat pakanneet tavaransa 
muuttokuntoon pääsääntöisesti erittäin hyvin eikä yhtään 
muuttohalutonta asukasta jäänyt asuntoihin.

Merkittävin kompensaatio muuttamaan joutuneille asukkaille 
oli yksi ylimääräinen asumisoikeusvuosi TKY:n asuntoloissa. 
Lisäksi asukkaiden ei luonnollisesti tarvinnut maksaa vuok-
raa siltä ajalta, kun asunnot olivat kisakyläkäytössä. Otakaari 
18:ssa ja Jämeräntaival 11:ssa tämä tarkoitti yhden ja muissa 
taloissa puolentoista kuukauden vuokraa. Lisäksi kaikki ta-
varansa itse muuttaneet opiskelijat saivat vuokrahelpotuksen 
pidennyksen yhteensä kahden kuukauden mittaiseksi.

Paluumuutot suoritettiin yhtä kireällä aikataululla kuin pois-
muutotkin. Niiden suorittamista häiritsi se, että osalla jouk-
kueista paluulennot onnistuivat vasta vuorokausi kisakylän 
sulkeutumisen jälkeen, joten kisakylässä oli vielä noin sata 

majoittujaa poismuuttojen ollessa muuten käynnissä. Myös 
paluumuutot sujuivat aikataulussa, pois lukien siivoojat, jot-
ka jäivät hieman muuttomiesten jälkeen. Osa asunnoista jäi 
siis kokonaan siivoamatta ennen opiskelijoiden paluuta, mikä 
ymmärrettävästi aiheutti suurta tyytymättömyyttä. Näiden 
osalta siivous suoritettiin jälkikäteen. Vammaisten avoimis-
sa EM-kilpailuissa käytössä olleet kolme taloa (Otakaari 18, 
Otaranta 8, Jämeräntaival 11 E-I) sen sijaan saatiin muuttojen 
ja siivousten osalta valmiiksi etuajassa. Otarantaa lukuun ot-
tamatta avaimet saatiin palautettua opiskelijoille vuorokaut-
ta ilmoitettua aikaisemmin. Otarannan ensimmäiset teek-
kareiden vuokrasopimukset alkoivat vasta 5.9. Otakaari 18 
ja Jämeräntaival 11 E-I olivat poissa teekkareiden käytöstä 
1.–31.8. ja vanha teekkarikylä 18.7.–18.8.

Muutossa katoavien tavaroiden määrää pyrittiin minimoi-
maan pakkaamalla jokaisen asukkaan tavarat omille kuor-
malavoilleen ja kelmuttamalla ne käsikiristekalvolla, jolloin 
ei ollut riskiä, että tavaroita joutuisi säilytyksen aikana syys-
tä tai toisesta vääriin laatikoihin. Myös rikkoutumisen riski 
pieneni, kun tavarat eivät päässeet liikkumaan eivätkä pu-
toamaan lavoilta niiden siirtelyn aikana.

Näin laajassa muuttoprojektissa vahinkoja kuitenkin tapah-
tuu väistämättä ja asukkaiden paluumuuton jälkeen 110 
asukasta reklamoi kadonneista tai rikkoontuneista tava-
roista. Reklamaatioista 76 johti korvauksen maksamiseen. 
Osa reklamaatioista todettiin tarkemmissa selvityksissä ai-
heettomiksi ja osa oli lähinnä ilmoitusluontoisia ja koskivat 
arvoltaan niin vähäpätöisiä tavaroita, ettei asukas loppujen 
lopuksi halunnut mitään korvausta. Yhteensä korvauksia 
maksettiin n. 12 000 euroa, josta suurin osa oli Muuttopal-
velu Niemen maksamia korvauksia muuton tai säilytyksen 

Kuvaaja: Antti Eskola
Tiukkaa treeniä Otaniemen kentällä.
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TKY:n omistama Dipoli-talo on ollut 
vuokrattuna Teknilliselle korkeakou-
lulle (TKK) vuodesta 1994, vuokraso-
pimus päättyy 2008. 39-vuotias talo 
alkaa olla remontin tarpeessa. Yliop-
pilaskunnalla on vielä talon rakenta-
misesta velkaa jäljellä jonkun verran, 
mutta sen lasketaan olevan maksettu 
vuonna 2008.

TKK:n johto otti Dipolin tulevai-
suuskysymyksen esille kevään 2005 
aikana. Silloin todettiin, että TKK halu-
aisi mielellään jatkaa koulutuskeskus-
toimintaansa Dipolissa vuoden 2008 
jälkeenkin, mutta talo olisi remontoita-
va. TKY teetti selvityksen talon kunnos-
ta ja mahdollisista investointikustan-
nuksista. Kesän aikana TKY:n toimi- ja 
päätöselinten puheenjohtajat kokoon-
tuivat keskustelemaan tilanteesta. To-
dettiin, että TKY:n ydintoimintaa ei ole 
muiden kuin teekkareiden käyttöön 
tarkoitetun kongressikeskuksen omis-

taminen. Tämän takia päätettiin sel-
vittää, voisiko talolle löytyä ostaja, ja 
olisiko teekkareilla halu luopua talon 
omistuksesta.

Syksyn alussa kutsuttiin koolle yli-
määräinen edustajiston kokous kes-
kustelemaan asiasta. Kokouksessa ol-
tiin huolissaan siitä, kuka rakennuksen 
omistaisi ja minkälaista toimintaa siel-
lä tulevaisuudessa olisi. Koulutuskes-
kuksen toiminta nähtiin hyvänä ja sen 
tuoma opiskelijaruokailumahdollisuus 
erittäin tärkeänä. Edustajisto oli myös 
huolissaan siitä, minkälaiset käyttö-
mahdollisuudet TKY:llä olisi tulevai-
suudessa Dipoliin, sekä siitä, miten 
uusi omistaja ottaisi huomioon ainut-
laatuisen arkkitehtuurin ja talon teek-
karihenkisyyden. Kokouksen henki 
viesti siitä, että talon myymiselle ei 
periaatteessa olisi estettä, mutta lisä-
selvityksiä kaivataan. Edustajisto päätti 
pyytää lausuntoja kunniavaltuuskun-

nasta, jatkuvuustoimikunnasta ja talo-
ustoimikunnasta.

Syksyllä hallitus päätti lähestyä Se-
naatti-kiinteistöjä ei-sitovalla tarjous-
pyynnöllä Dipoli-talosta. Senaatti ei 
vuoden loppuun mennessä antanut 
vastausta kirjeeseen jolloin asia siirtyi 
vuoden 2006 hallitukselle ja edustajis-
tolle käsiteltäväksi ja päätettäväksi.

Dipoli-talon myyntiaikeet vuosi-
vat aikanaan lehdistölle, joka kiinnitti 
asiaan kiitettävästi huomiota. Myös 
Polyteekkarilehdessä ruodittiin asiaa. 
Joitakin aktiivejä asia kirvoitti kirjoitta-
maan sähköisissä uutisryhmissä, mut-
ta muutoin debatti oli asian suhteen 
aika laimea. Viimeksi verrattain yhtä 
suuri päätös tehtiin vuonna 1986, kun 
TKY möi Wanhan Polin. Dipoli-talo on 
Suomen ainoa ei valtion omistuksessa 
oleva kongressirakennus.

Dipoli 

aikana tapahtuneista vahingoista. TKY korvasi muutamia 
satoja euroja vahingoista, jotka olivat tapahtuneet kisakylän 
aikana asunnoissa olleille asukkaiden tavaroille. Asuntoihin 
sai halutessaan jättää kisojen ajaksi kiinteästi asennettuja ta-
varoita kuten sälekaihtimet ja valaisimet.

Medianäkyvyys kisakyläprojektin aikana 2002–2005 voi-
daan luokitella merkittäväksi. Yhteensä Observer Oy:n leh-

distöseurantaan tarttui lukuisia jollain lailla asiaan liittyviä 
artikkeleita. Lisäksi artikkeleita julkaistiin esim. sisäisissä 
henkilöstö- tai sidosryhmälehdissä (esim. Skanska), jotka 
eivät sisälly TKY:n mediaseurantaprofiiliin. Aktiivisella tie-
dottamisella ja henkilökohtaisilla suhteilla maanlaajuiset 
tiedotusvälineet kiinnostuivat Teekkarikylän laajentami-
sesta ja kisakylästä. 

Kuvaaja: Juha Stjärnstedt



Teknillisen Korkeakoulun Ylioppilaskunta  |  Toimintakertomus 2005   

15

Aina itse ylioppilaskuntaa ei mediassa muistettu mainita, 
mutta tämä on luonnollista varsinkin siinä vaiheessa, kun 
MM-kisaorganisaatio otti aktiivisen roolin ja itse kisat lä-
hestyivät. Lisäksi toisinaan Teekkarikylä meni tiedotusväli-
neissä korkeakoulun piikkiin, mutta tämä oli varsin vähäistä. 
Projektin alussa media oli kiinnostunut siitä, että rakentajina 
olivat nimenomaan opiskelijat.

Verrattuna kaikkiin aiempiin Teekkarikylässä toimineisiin 
kisakyliin tällä kertaa työmäärä oli moninkertainen. Opiske-
lijoiden omistama tavaramäärä on lisääntynyt ja tällä kertaa 
viranomaiset halusivat kylän entistä tyhjemmäksi. Nykyisin 
myös huomattavasti suurempi osa opiskelijoista asuu opis-
kelija-asunnossa läpi vuoden, kun suurempi osa kesätyöpai-
koista on pääkaupunkiseudulla.

TKY:n tästä kisakylästä saama päähyöty oli Otaniemen opis-
kelija-asuntorakentamisen merkittävä vauhdittuminen. Asuk-
kaiden kärsimään vaivaan ja kisakylän järjestämiseksi teh-
tyyn työmäärään nähden Teekkarikylän laajentuminen lienee 
käypä korvaus. Sen sijaan muut TKY:n projektista saamat 
hyödyt eivät luultavasti yksistään olisi olleet kisakylän jär-
jestämisestä koituvan vaivan arvoisia.

1.1.6 Jatkuvuustoimikunta

Jatkuvuustoimikunta pyrki jatkamaan aiemmin viitoitetulla 
polulla. Vastinparitoimintaa pyrittiin vahvistamaan ja vara-
puheenjohtajan aktiivisuutta hyödyntämään toiminnassa. 
Toimikunta kokousti vuoden aikana neljä kertaa käsitellen 
pääasiassa suurempia, TKY:n kannalta ajankohtaisia ko-
konaisuuksia, kuten Dipoli-talon kohtalo ja organisaation 
kehittäminen. Lisäksi kokouksissa käsiteltiin vastinparien 
valmistelemia aiheita.

Vastinparit pyrkivät kokoontumaan kokousten välillä aktii-
visemmin ja käsittelemään annettuja aiheita yksityiskohtai-
semmin. Tämä toimi hieman vastinparista riippuen: jotkut 
saivat aikaan konkreettisia tuloksia ja ahaa-elämyksiä, toi-
silla taas tapaamistahti hiipui tai käsiteltävä aihe osoittautui 
turhan hankalaksi. Kokonaisuutena vastinparitoiminta kui-
tenkin antoi eväitä seuraavalle vuodelle, ja vuoden lopussa 
siihen liittyvät tärkeimmät kehityskohteet oli kartoitettu ja 
siirretty seuraaville toimijoille pureksittavaksi.

Vuoden lopussa erovuorossa jatkuvuustoimikunnasta oli-
vat toimikunnan puheenjohtaja Petri Takala sekä Samppa 
Ruohtula. Uusia jäseniä mietittiin erovuoroisten tilalle lä-

hinnä hallituksen kesken alkusyksystä alkaen, ja päädyttiin 
kutsumaan mukaan Saku Mantere, hallituksen puheenjoh-
taja vuodelta 1998, ja Tuomas Pippola, pääsihteeri vuosilta 
1997–1999. Uusien valintojen valmistelu venyi melko pit-
källe ja nimet varmistuivat vasta sen viikon maanantaina, 
jolloin edustajiston oli määrä valtuuttaa heidät toimimaan 
toimikunnassa. 

Jatkuvuustoimikunnan puheenjohtajan ominaisuuksia poh-
dittiin myös pitkään ja hartaasti. Toimikunnan nokkamie-
heksi päädyttiin pyytämään siinä vasta vuoden toiminutta 
Jouni Lounasmaata. Hän suostui tehtävään ja edustajisto 
siunasi valinnan, joten näin Petri Takalan kolmivuotinen 
kausi jatkuvuuden kehityksen kärjessä saatiin kunniakkaas-
ti päätökseen.

Jatkuvuustoimikunnan 
vastinparit ja aiheet olivat:
• Christian Elg – Samppa Ruohtula: TTEY
• Eero Holmila – Eero Korhonen: Viestintä (viestintästrate-
gian viimeistely, yleiset asiat)
• Lauri Kovanen – Mika Naumanen: Hallinto (toiminnan 
suunnittelu ja ohjaus)
• Lauri Kovanen – Jyrki Noponen: Strategia ja säännöt (val-
misteluproseduurit)
• Susanna Nordstén & Aleksi Päiväläinen – Ari Väisänen: 
Asuminen
• Sini Numminen – Satu Innamaa: TKK-yhteistyö (erit. ha-
loped-toiminta)
• Aleksi Päiväläinen & Jarno Vanhatalo – Katri Makkonen: 
Kuntavaikuttaminen, HOAS ja TEK
• Jouni Saarenpää – Jyrki Noponen: Yhteisöllisyys
• Timo Varjo – Jouni Lounasmaa: Jäsen- ja opintososiaaliset 
asiat (erityisesti edunvalvontakysely)

1.1.7 Varapuheenjohtajan rooli

Varapuheenjohtajan roolia hallituksessa oli pyritty kasvatta-
maan jo edellisenä vuonna, ja tätä kehitystä jatkettiin myös 
vuonna 2005. Varapuheenjohtajan vastuulle tuli ennen kaik-
kea jatkuvuustoimikunnan toiminta sekä edustaminen TE-
Kin teekkarivaliokunnassa. Lisäksi vpj pyrki alkuvuoden 
suunnitelmien mukaan kehittämään hallintoon ja strategiaan 
sekä sääntöihin liittyviä asioita jatkuvuustoimikunnan vas-
tinpariensa kanssa. Tämä kehittäminen nousi myöhemmin 
vuoden aikana suuremmaksi kokonaisuudeksi ja enemmän 
koko hallituksen asiaksi, joten vpj:n rooli niiden suhteen 
pieneni. Toisaalta jatkuvuustoimikunta kokonaisuudessaan 
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sai toimintaansa lisää potkua, ja hallituksen puolen aktiivi-
suutta sen kehittämisessä kiiteltiin. Toimintamalli jatkuvuus-
toimikunnan suhteen saatiinkin sisäänajettua, ja vuoden lo-
pussa oli selvää, että samaa käytäntöä on hyvä jatkaa myös 
seuraavana vuonna.

Myös yleisesti roolijako koettiin varsin toimivaksi. Vaikkei 
varapuheenjohtaja joutunutkaan tuuraamaan puheenjohta-
jaa pidempiä aikoja, tähän olisi ollut vuoden aikana hyvät 
edellytykset.

1.1.8 Sääntöjen huolto

Alkuvuodesta ajatuksena oli, että TKY:n säännöt käytäisiin 
läpi ja niiden päivitystarpeet kartoitettaisiin. Samoin jatku-
vuustoimikunnan sääntö-vastinparin toiminnan piti tukea 
tätä työtä. Tämä työ jäi kuitenkin sivuun tärkeämpien pro-
jektien tieltä, ja samoin myös sääntökokonaisuuden ylläpi-
toon liittyvä problematiikka alkoi hahmottua vasta toiminnan 
aikana. Alkuvuodesta lähinnä käytiin lähinnä läpi hallituk-
sen pysyväispäätökset, ja korjattiin ne vastaamaan nykyistä 
yhdistysluetteloon liittyvää terminologiaa. 

1.1.9 Tapaus TTEY

Teekkaritoiminnan Edistämisyhdistys ry:n (TTEY) ympäril-
lä tapahtui vuoden 2005 aikana merkittävän paljon. TKY:n 
tavoite saattaa yhdistystä toteuttamaan sääntöjen mukaista 
tarkoitustaan, ja samalla tuoda yhdistystä lähemmäs yliop-
pilaskuntaa toteutui juridisesti vuoden alussa. Tätä tavoitetta 
olivat yli 10 vuotta ajaneet yhdistyksen vanhimmat jäsenet, 
joiden jäsenyys on nyt vahvistettu korkeimmassa hallinto-
oikeudessa.

Vuoden alussa 10.2. yhdistys otti vastaan hovioikeuden pää-
töksen Ostrobotnian kokouksen moitekanteesta, jossa HO 
kumosi käräjäoikeuden aiemman päätökden yhdeltä osalta: 
Ketään ei estetty osallistumasta kokoukseen, jolloin Ostro-
botnian kokous 19.12.2000 oli yhdistyksen kokous ja siellä 
valittu Inkisen johtokunta on yhdistyksen laillinen johto-
kunta. Päätös oli siis TKY:n tukeville yhdistyksen jäsenille 
myönteinen ja viisivuotinen epäselvyys siitä, kuka yhdis-
tystä hallinnoi, saatiin ratkaistuksi. Vastapuoli valitti HO:n 
päätöksestä korkeimpaan oikeuteen ja haki päätökseen toi-
meenpanokieltoa, mutta KKO hylkäsi toimeenpanokiellon 
maaliskuussa ja ilmoitti myöhemmin 31.10.2005, ettei vali-
tusoikeutta anneta. Ns. ”Bottan kokouksen” oikeuspäätös oli 
näin saanut lainvoimaisuuden.

Yhdistys piti toukokuussa kaksi yhdistyksen kokousta, jois-
sa vaihdettiin tilintarkastajat vuodelle 2000, ja hyväksyttiin 
tilinpäätökset vuosilta 2000–2004. Tämän lisäksi yhdistyk-
selle valittiin uusi johtokunta, jossa ovat Erkki Inkinen (pj), 
Pekka Kainulainen, Samppa Ruohtula, Eero Ruikka, Tuomo 
Lähdesmäki, Eero Korhonen ja Aki Silvennoinen.

Yhdistys pyysi TKY:ltä esityksen kolmesta henkilöstä, jotka 
voisivat toimia johtokunnassa. TKY ilmoitti esittävänsä yh-
distyksen kokoukselle valittaviksi Tuomo Lähdesmäen talous-
toimikunnasta, Eero Korhosen jatkuvuustoimikunnasta sekä 
TKYHpj 2002 Aki Silvennoisen. Nämä myös valittiin.

Kokoukseen osallistui myös vastapuolen ihmisistä kolme, 
joista Alari Kujala ja Tero Vierros jättivät miltei jokaiseen 
päätöskohtaan eriävän mielipiteensä. 18.8. Kujala, Vierros 
ja Pekka Sinivaara moittivat kokouksista KO:lle.

Vuoden aikana yhdistyksen tilejä eri pankeissa selviteltiin, 
ja muita vireillä olleita turvaamistoimenpiteitä ja pienempiä 
oikeusprosesseja saatettiin päätökseen. KO antoi lainvoimai-
sen päätöksen siitä, että kaikki yhdistyksen kokoukset välillä 
1989–19.12.2000 ovat olleet laittomia, sillä silloin yhdistys 
ei toimittanut kutsua kaikille jäsenilleen sääntöjen edellyttä-
mällä tavalla. Pääasiat vanhimpien jäsenien jäsenyydestä rat-
kaistiin jo vuonna 2001, jäljelle jäi yhdistykselle enää vähän 
jälkiselvittelyä sekä toimintamuodon miettimistä. Nykyinen 
johtokunta on saanut jonkin verran hallintomateriaalia vas-
tapuolelta ja niiden läpikäyminen vie aikaa. TKY:n puolella 
pidetään läheistä yhteyttä TTEY:een ja autetaan yhdistystä 
tukitoimintojen käynnistämisessä, teekkareitten parhaaksi.
 

1.2 Teekkari- ja järjestöasiat

Teekkariasioiden vastaava
Jouni Saarenpää

Teekkari- ja kulttuurisihteeri
Aki Sundell (kevät 2005)
Miika Kotaniemi (syksy 2005)

Arkistonhoitaja
Tiina Metso

Teekkarisektorilla toiminta keskittyi perinteisen toiminnan 
pyörittämiseen sekä pienimuotoisiin uudistuksiin. ”Maata 
mullistavia” uudistuksia ei toteutettu, mutta tulevaisuutta 
varten joitakin kehityskohteita löydettiin vuoden aikana. Va-
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paaehtoisten palkitseminen ja jaksaminen puhuttivat vuoden 
aikana niin sektorin toimijoita kuin koko hallitustakin.

1.2.1 Teekkarijaosto

Teekkarijaoston kokoonpanoon ei tehty suuria muutoksia. 
Ainoastaan kulttuuritirehtöörin ja yhdistystirehtöörien tit-
telit yhdistettiin kahdeksi teekkarikulttuuritirehtööriksi. 
Muutoksen takana oli ajatus siitä, että teekkarikulttuuria 
tehdään yhdistyksissä, joten ne ovat tavallaan saman asian 
kaksi eri ilmentymää. 

Fuksitoiminta
Fuksitoimikunnan tehtäviin vuonna 2005 kuului perinteisesti 
TKY:n fuksikasvatuksesta vastaaminen. Fuksien sopeutumis-
ta Otaniemeen ja tutustumista teekkariuteen kannustettiin 
monin eri tavoin riippumatta siitä, halusivatko fuksit lähteä 
mukaan kiltojen vai yhdistysten toimintaan.

ITMK:n ja FTMK:n välistä työnjakoa selkeytettiin entises-
tään vuoden aikana, ja yhteistyö alkoikin sujua hyvin heti 
vuoden alusta.

Keväällä 2005 aloittaneille 46:lle fuksille järjestettiin vas-
taanottotilaisuus tuttuun tapaan tammikuun alussa. TKK:n 
fuksiryhmässä heräsi keskustelua siitä, tuleeko tammikuussa 
aloittavien määrä tulevaisuudessa kasvamaan tutkinnonuu-
distuksen ja liikkuvuuden lisääntymisen myötä. Mihinkään 
konkreettisiin toimenpiteisiin tämä ei kuitenkaan johtanut.

Muuntokoulutettaville järjestettiin oma illanvietto, jossa he 
pääsivät tutustumaan teekkarikulttuuriin. Muuntoja oli pai-
kalla noin 30, ja ohjelmassa oli tutustuminen Polyteekkari-
museoon ja pienimuotoiset sitsit.

Fuksimajuri päätti wapun järjestämisestä 21. maaliskuuta, ja 
se hoidettiin perinteisten kuvioiden mukaisesti; kiltojen ja 
osakunnan fuksit kilpailivat fuksipeijaisissa, joihin kuului-
vat fuksispeksit ja salamyhkäinen yöjäynä. Speksit esitettiin 
Dipolissa lähes täydelle ja tavalliseen tapaan varsin äänek-
käälle salille. Teekkarilakin oli tilannut kaiken kaikkiaan 905 
fuksia, ja heistä 637 kävi pokkaamassa sen amfilta wappuaat-
toaamuna. Fuksipeijaisten voiton vei maanmittarit, kunnian 
jakaa lakit sai Rakennusinsinöörikilta.

Syksyllä otettiin jälleen vastaan vajaat 1600 uutta fuksia, 
joiden ensimmäisten viikkojen ohjelmaan kuului Ota- ja 
Stadisuunnistukset. Fuksien vastaanotto sujui hyvin, vaik-

ka tutkintouudistus asettikin haasteita FTMK:lle, ITMK:lle 
sekä ISOhenkilöille.

Fuksitoimikunta järjesti fukseille TKY:n vuosijuhlaviikol-
la fuksien juhlasitsit, jotka saavuttivat fuksien keskuudessa 
suuren suosion.

Kuvaaja: Mikko Arvinen
Otasuunnistuksessa ei menty aidan matalimmasta kohdasta.

ISOhenkilötoimikunta
ISOhenkilötoimikunnan tavoitteina vuodelle 2005 oli kou-
lutuksen monipuolistaminen sekä ISOhenkilötoiminnan 
tärkeyden esiintuominen niin ISOhenkilöille kuin Teknil-
liselle korkeakoulullekin. ITMK vastasi koulutus- ja virkis-
tystoiminnan järjestämisestä noin 600 ISOhenkilölle. Toimi-
kunnan ja puheenjohtajan vastuu ISOhenkilökoulutuksen 
järjestämisessä lisääntyi mutta edelleen tiiviinä apuna toimi 
fuksitoimikunnan puheenjohtaja fuksitoimikuntansa kanssa. 
Vuoden aikana kehitettiin myös näiden kahden toimikunnan 
yhteistyötä ja työnjakoa.
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Keväinen ISOhenkilökoulutus järjestettiin Siuntion Suitias-
sa. Koulutukseen osallistui viiden päivän aikana hieman yli 
300 tulevaa ISOhenkilöä. Tutkintouudistuksen vuoksi opin-
toasioilla oli koulutuksessa entistä suurempi osuus ja myös 
sosiaaliasioiden koulutukseen oli panostettu hieman aiempaa 
enemmän. Tärkein asia oli saada kumpikin asia mielenkiin-
toiseksi ja merkitykseltään tärkeäksi paketiksi, ja tässä on-
nistuttiin erittäin hyvin. Mukana koulutuksessa oli ITMK:n 
ohella FTMK, TKK:n opintotoimisto sekä TKY:n opinto- ja 
sosiaalipoliittiset sektorit.

Syksyn alussa ennen fuksien tuloa oli uusille ISOhenkilöil-
le vielä yksi koulutusilta. Tämä koulutustilaisuus päätettiin 
muuttaa kannustavammaksi ja enemmän erilaisia näkökulmia 
esiin ottavaksi. Myös syksyn akuutit asiat tuotiin esiin tiivii-
nä pakettina. Edellisenä vuonna alkanut fuksien uudistunut 
ruotsinkoe jatkui samalla mallilla ja ISOhenkilöt olivat tänä-
kin vuonna suurena apuna kokeen järjestämisessä. 

Syksyn aikana ITMK järjesti monia virkistystapahtumia sit-
seistä urheilupäivään sekä toimitti ISOhenkilöille vinkkejä 
fuksiryhmien toimintaan viikkokirjeiden muodossa. 

Isännistö ja emännistö
Isännistön ja Emännistön (IE) toiminta lähti käyntiin vauh-
dilla heti tammikuussa, kun uuden toimikunnan tehtävänä 
oli järjestää vanhalle toimikunnalle vaihto. Tämän jälkeen IE 
toimi perinteisesti tiedonjakoverkkona eri kiltojen tapahtu-
manjärjestäjien kesken. Kokouksia oli vuoden aikana kym-
menen, joista viimeisessä kerättiin vuodesta palautetta ja näin 
ollen pyrittiin parantamaan IE:n toimintaa tulevaisuudessa. 
Tottakai toimintaan sisältyi myös virkistäviä saunailtoja.

Keväällä ehtivät toimikunnan jäsenet myös käydä kertaa-
maassa ensiapuun liittyviä asioita YTHS:n järjestämissä ti-
laisuuksissa. Ohjelmassa oli myöskin IE:n perinteeksi muo-
dostunut kiltahuonekierros. Syksyn alussa toimikunnalla oli 
järjestettävänään yhdessä FTMK:n ja ITMK:n kanssa kahdet 
Otasuunnistusten jatkot Servin Mökissä sekä vuosijuhlavii-
kolla pidetyt Pink Party -baaribileet Punavuoren SoHossa. 
Vuosi lopetettiin rennoissa merkeissä toisella kiltahuone-
kierroksella sekä yhdessä FTMK:n ja ITMK:n kanssa viete-
tyillä pikkujouluilla.

Yhdistys- ja kurssitoiminta
Keväällä TKY järjesti jälleen järjestyksenvalvojakurssin. Kurs-
sin suosio oli suuri ja TKY saikin kaipaamaansa koulutettua 
järjestyksenvalvontahenkilöstöä mm. dipolibileisiin. Kurssin 
järjestäjä oli jälleen Daifu Services Oy, joka tulikin miellellään 

pitämään kurssia Teekkarikylän tilohin, sillä sama yritys vas-
tasi kisakylän turvallisuudesta. Kurssilla opittiin oleellisten 
lakien ja asetusten lisäksi faktoja heittotähdistä.

Kulttuuritoimikunta
Toimikuntaan kuului tänä vuonna sekä yksittäisiä kulttuu-
rinjanoisia TKY:n jäseniä että edustajia eri killoista ja yhdis-
tyksistä. Wappuviikolla toimikunta organisoi museolle esitte-
lykierrokset, joissa mm. näytettiin teekkarien elokuvakerho 
Montaasin digitaaliseen muotoon muutettuja lyhytelokuvia 
sekä pätkiä teekkarien historiasta. Toukokuussa järjestet-
tiin yhdessä TKK:n kanssa Tupsahdus-konsertti, jossa esit-
täytyivät RWBK, Humpsvakar, Polyteknikkojen Orkesteri, 
Polyteknikkojen Kuoro, Dominante sekä Polirytmi. Syksy 
pyörähti käyntiin Alvarin piknikillä, joka koottiin kasaan 
TKK:n kanssa. Piknikillä kansaa viihdytti Quintessence. 
Toimikunnan syksyyn kuului myös ylioppilaskuntamme jä-
senille järjestetty vierailu Tennispalatsin museon Japan pop 
-manganäyttelyyn.

Liikuntatoimikunta
Liikuntatoimikunta (LTMK) järjesti tapahtumia yliopppi-
laskuntamme väelle innokkaasti ja rennolla mielellä. Al-
kukeväästä vietettiin laskiaista Ullanlinnanmäellä lumisis-
sa olosuhteissa, ja sen jälkeen toimikunta yhdisti voimansa 
kyltereiden kanssa järjestäen Esport Night -tapahtuman. 
Vapun tienoilla LTMK organisoi jo toista kertaa raskaan 
Nätti Jussi -kilpailun, jossa jaettiin Otaniemen vahvimman 
teekkarin titteli. 

Syksy jatkui Fuksien yösählyturnauksen ja toisen Esport 
Nightin merkeissä. Aktiivinen toimikunta vetäytyi ansaitul-
le levolle joulukuussa railakkaiden tikkamestaruuskilpailu-
jen saattelemana.

Dipolibileet
Laskiaistiistain pulkkamäen jälkeen mäkeä laskettiin Gravi-
taatiossa. Pääesiintyjä Zen Café houkutteli paikalle parisen 
tuhatta juhlijaa, joten Dipolin narikkakapasiteetti joutui ko-
etukselle. Muina esiintyjinä olivat 51koodia, Nyrkkikyllikki 
sekä Without, joka aloitti esiintymisensä niin kovalla voimal-
la, että osa yleisöstä katsoi parhaimmaksi lähteä kotiin. Myös 
Entropy ja RWBK olivat mukana luomassa tunnelmaa. 

Wappuaattoa juhlittiin Dipolissa reilun tuhannen teekkarin 
voimin. Lavalle nousivat yleisöä viihdyttämään Scandinavi-
an Music Group ja Sadetanssi. Varsin tiiviiseen ohjelmaan 
kuului myös useampia teekkaribändejä, ja dj:t huolehtivat 
viihtyvyydestä koko illan. Lisäksi tupsukansan kultakur-
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kut pääsivät näyttämään laulutaitonsa keltsussa järjestetys-
sä karaokessa.

Vuoden 2005 Lakinlaskijaiset tarjosivat hämärtyvään syk-
syyn piristystä monenlaisen musiikin muodossa. Juhlaylei-
söä viihdyttivät PMMP, Maj Karma, Kitkerät Neitsyet sekä 
monet muutkin loistavat artistit. Lisäksi keskiyöllä Dipolin 
lukemattomissa nurkissa kajahtivat RWBK:n perinteiset su-
losävelet lakkien laskemisen merkiksi.

Wappuviikko
Wappuviikko polkaistiin käyntiin Äpygaalan ja Otaniemen 
jäynäkilpailun jäynien esittelyn merkeissä. Teekkarimaista 
juhlimista jatkettiin Alvarin aukiolla Hitsin Isojen Sitsien 
eli HITSIEN merkeissä. HITSIT olivat piknik-tyyppinen 
kokoontuminen kaikille TKY:n jäsenille ja se saavutti kiitet-
tävän suosion. Myös Polyteekkarimuseota esiteltiin wappu-
na ja Montaasi esitteli siellä historiallisia dokumenttipätkiä 
arkistojensa kätköistä.

Perinteikäs TKY-KY-köydenveto järjestettiin Senaatintorilla 
yhdessä kylterien kanssa. Otaniemen vahvimman teekkarin 
tittelistä sekä kahjoimman teekkariporukan arvonimestä kil-
pailtiin Nätti- ja Hullu-Jussi kilpailuissa. Wappu huipentui 
fuksien saadessa uudet lakkinsa varhain vappuaattona, myö-
hemmin aattoiltana Dipolin Wappubileissä sekä vapunpäi-
vänä Ullanlinnanmäen silliaamiaisella.

Vuosijuhlaviikko
Vuoden 2005 TKY:n vuosijuhlaviikko lähti käyntiin maa-
nantaina 7.11. Otarannan saunalla pidetyllä laulukirjan lä-
pilaulannalla. Samassa tilaisuudessa julkaistiin myös TKY:n 
ja ASS:n yhteistyössä järjestämän sitsilaulukilpailun voittaja. 
Tiistaina 8.11. oli vuorossa ilmaiskonsertti, jossa esiintyjinä 
olivat Polyteknikkojen Kuoron tuplakvartetti, Dominante 
sekä Polyteknikkojen Orkesteri. Keskiviikkona 9.11. juhlivat 
fuksit vuosijuhlaa omilla juhlasitseillään ja torstaina 10.11. 
oli vuorossa IE:n järjestämät vuosijuhlabileet eli Pink Party 
helsinkiläisessä Punavuoren SoHo -yökerhossa. Perjantai-
na 11.11. järjestettiin kolme kappaletta Dipolin kierroksia, 
joissa ryhmä kiinnostuneita ylioppilaskunnan jäseniä pääsi 
kuuntelemaan ylioppilaskuntatalon historiaa ja joitain taloon 
liittyviä anekdootteja.

Ylioppilaskunnan 133-vuotista taivalta juhlittiin lauantaina 
12.11. Dipolissa noin 340 juhlijan voimin. Ennen varsinais-
ta juhlaillallista ja tanssiaisia oli cocktailtilaisuus Servin Mö-
kissä, jossa kutsuvieraat pääsivät jättämään tervehdyksiään 
ylioppilaskunnan hallitukselle. Juhlaillallinen lähti käyntiin 
Polyteknikkojen Kuoron tuplakvartetin laulamalla Polytek-
nikkojen marssilla. Juhlapuheen piti Tekniikan Akateemis-
ten Liiton hallituksen puheenjohtaja Merja Strengell. Puheen 
naiselle piti diplomi-insinööri ja TKY:n hallituksen entinen 
puheenjohtaja Antti Myllys. Virallisen illallisosuuden jälkeen 

Kuvaaja: Anssi Krooks
TKY:n 133-vuotisjuhlia vietettiin 12.11.2005 Dipolissa.
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tanssittiin vanhoja tansseja Retuperän WBK:n säestyksellä. 
Puolen yön jälkeen siirryttiin viettämään jatkoja rennom-
missa merkeissä LänsiAuto Areenan tiloihin. Sunnuntaina 
Servin Mökissä järjestetyllä silliaamiaisella väsynyttä mutta 
iloista, sitkeintä juhlankansaa viihdytti soitollaan huumo-
riyhtye Velj. Goodman.

1.2.2 Kulttuuri

Pääkaupunkiseudun 
ylioppilaskuntien yhteistyö
Tänäkin vuonna pääkaupunkiseudun ylioppilaskunnat hoitivat 
yhteistyössä sekä Ullanlinnanmäen vappupiknikin että itse-
näisyyspäivän soihtukulkueen järjestelyt. Parina viime vuonna 
itsenäisyyspäivän kulkueen järjestelyjä vaivanneet ongelmat 
saatiin sovittua Helsingin kaupungin kanssa ja muutenkin 
kulkueen teekkarivetoiset järjestelyt sujuivat hyvin.

Yhteistyö Tapiola toimii  
ry:n ja Espoon Bluesin kanssa
Keväällä sektori viritteli yhdessä viestintäsektorin kanssa 
yhteistyötä Tapiola Toimii ry:n kanssa. Teekkarit osallistui-
vat yhdistyksen järjestämään Tapiolan kesästarttiin touko-
kuussa ja yhteistyötä tullaan toivottavasti jatkamaan myös 
tulevaisuudessa.

Alkusyksystä Espoon Bluesin ja LänsiAuto Areenan edus-
tajat ottivat yhteyttä teekkarisektoriin. Kyseiset tahot olivat 
kiinnostuneet toimimaan yhteistyössä TKY:n kanssa tarjoten 
muunmuassa opiskelijoille halvempia lippuja jääkiekko-otte-
luihin sekä kertavuokratiloja LänsiAuto-Areenalta teekkari-
yhteisöjen käyttöön. Keskusteluja kyseisten tahojen edusta-
jien kanssa käytiin ja yhteistyö saatiin alkuun.

1.2.3 Teekkariasiat

Teekkariasioissa ei tapahtunut vuoden aikana mitään mul-
listavaa. Vaasan Tutti ry:lle käytiin kertomassa Otaniemen 
teekkariperinteestä ja teekkarilakin statuksesta, ja tilaus-
määristä keskusteltiin TTYY:n, LTKY:n ja OYY:n teekka-
reiden kanssa.

Teekkarilaulut
TKY:n lukkarin valintaan tehtiin vuonna 2005 pieni muutos, 
sillä lukkarin valinta haluttiin avoimeksi prosessiksi. Valin-
taa ohjaamaan tehtiin pysyväispäätös, joka määrittelee miten 
TKY:n lukkari tulee valita. Samalla siirryttiin lukkarintoimessa 

mestari-kisälli-järjestelyyn eli joka vuosi valitaan uusi lukka-
rikisälli, josta tulee seuraavan vuoden mestari.

Tänäkin vuonna järjestetyssä TKY:n ja Akateemisen Sitsi-
seuran kilpailussa etsittiin uusia sitsilauluja. Kilpailun avulla 
löydettiin useita uusia lauluja, joita tullaan kuulemaan vielä 
tulevaisuudessakin.

Jäynät
Otaniemen jäynäkilpailu järjestettiin jo 18. kerran. Jäynäkil-
pailun voittajajoukkue pääsi perinteisesti edustamaan Otanie-
meä TEK:n järjestämään valtakunnalliseen jäynäkilpailuun, 
jossa joukkue voitti parhaan jäynän palkinnon Tampereen 
teekkareiden viedessä kokonaiskilpailun voiton.

Teekkarilakki
Merkki-, lippu- ja kunnianosoitusohjesääntöön tehtiin muu-
tos, joka mahdollistaa  TKY:n hallituksen antamien teekkari-
lakinkäyttölupien myöntämisvallan vuodeksi eteenpäin jolle-
kin hallituksen jaostolle. Muutoksella poistettiin hallitukselta 
paljon aikaa vievän teekkarilakikäyttölupien käsittely siten, 
että lakinkäyttöluvan arvo teekkareille ei kuitenkaan laske.

Vuoden mittaan keskustelua herätti joidenkin tahojen tapa 
venyttää teekkarilakinkäyttölupaa omien halujensa mukaan. 
Tähän seikkaan puututtiin ja selvitys asiasta saatiin.

1.2.4 Järjestöasiat

Yleistä
Järjestöasioissa muutettiin hallitusvastaavan vastuualuetta 
edellisistä vuosista siten, että tila-asiat siirtyivät teekkariky-
lävastaavalle. Tämä sekä varapuheenjohtajan roolin kasvat-
taminen johtivat siihen, että hallitustason aikaa varsinaisille 
yhdistyksiin liittyville asioille jäi aiempia vuosia vähemmän. 
Palvelunäkökulmaa pyrittiin tästä huolimatta korostamaan, 
ja yhdistyspoliittisia kysymyksiä pitämään esillä vakiintunei-
ta rajoja kolistellen.

Kiltaneuvoston toiminta
Kiltojen puheenjohtajista koostuva kiltaneuvosto toimi kah-
dessa roolissa: toisaalta sitä voi ajatella palveluna killoille ver-
taisfoorumin muodossa, ja toisaalta taas se on TKY:lle tärkeä 
yhteistyökanava ja lausunnonantaja sitä tarvittaessa. Vuonna 
2005 kiltaneuvoston toimintaa ei erityisesti kehitetty, vaan 
se toimi näissä kahdessa roolissa kokoontuen säännöllisesti 
noin kolmen viikon välein. Tämän lisäksi alkukesästä vietet-
tiin viikonloppua Pohjois-Espoossa Metsämaan urheilutalol-
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la, jossa vapaamuotoisemman seurustelun lisäksi pohdittiin 
kiltojen tulevaisuuden toimintaympäristöä.

MM-kisakylä
Yleisurheilun MM-kisakylä toi oman mausteensa yhdistys-
tenkin toimintaan, kun kylässä sijaitsevat kerhotilat olivat 
poissa käytöstä kahden kuukauden ajan. Aiemmissa kisoissa 
kerhotiloja on ollut vuokralla MM-kisajoukkueille ja sponso-
reille, ja nytkin järjestö- ja kyläsektoreilla pohdittiin tilojen 
vuokraamista kisaorganisaatiolle. Yhdistystilojen eteenpäin 
vuokraaminen katsottiin hallituksen puolella hyväksyttäväksi, 
mutta kisaorganisaatio päätti lopulta olla käyttämättä muita 
kuin suoraan TKY:n hallinnassa olevia tiloja.

Yhdistysten suunnalta MM-kisoista ei kantautunut erityi-
siä moitteita; saivathan ne pitää tavaransa kerhotiloissaan 
vailla muuttorumbaa. Myöskään tilojen käytöstä johtuvia 
vaurioita ei päässyt syntymään tilojen ollessa sinetöityjä ki-
sojen ajan.

Kiltojen asema
Kiltojen erityisasema oli vuoden alusta asti järjestösektorin 
toimijoiden agendalla. Aihetta ruodittiin niin vapaamuo-
toisissa keskusteluissa kuin varta vasten teekkari- ja jär-
jestösektorien toimijoille järjestetyssä keskusteluillassakin. 
Myös yhdistyskentän mielipiteitä kyseltiin haastattelemalla 
yksittäisiä yhdistyksiä. 

Kiltojen asemasta ei kuitenkaan noussut niin suurta peri-
aatteellista keskustelua kuin vuoden alussa ajateltiin. Aihe 
tuli ennemminkin esille eri yhteyksissä, muun muassa ha-
loped-toiminnan kehittämiseen liittyen. Kokonaisuutta aja-
tellen vuosi olikin juuri seurannan ja tarkkailun aikaa, jon-
ka pohjalta järjestösektorilla oli vuoden lopussa käsitys siitä, 
millä periaatteella teekkariyhteisö haluaa eri yhdistyksiä 
kohdeltavan.

Yhdistysohjesääntöön ei lopulta kirjattu kiltojen osalta niitä 
tarkennuksia, jotka vuoden 2004 lopulla sinne jäivät teke-
mättä – ja jotka ainakin ajatuksen tasolla heitettiin vuoden 
2005 toimijoiden tehtäväksi.

1.2.5 Järjestöyhteistyö

Edellisenä vuonna heräteltyä järjestötoimijoiden yhteistyötä 
eri ylioppilaskuntien välillä pyrittiin jatkamaan. Yhteistyö-
projektina esille nousi pääkaupunkiseudun ylioppilaskuntien 
yhteinen esiintyjä- ja tilatietopankki, mutta tämä hanke kuo-

pattiin kevään lopuksi tärkeämpien asioiden tieltä. Järjestöyh-
teistyö ei siis ottanut tuulta alleen vielä tänä vuonna.

Tiedonkulku yhdistyksiin päin
Tiedonkulku TKY:n ja yhdistysten välillä oli alunperin toi-
mintasuunnitelmassa, tarkoituksena aloittaa toimenpiteet 
asian kehittämiseksi syksyllä 2005. Sektori joutui kuitenkin 
priorisoimaan sen pois muiden asioiden tieltä. Loppusyk-
systä budjetoinnin yhteydessä päätettiin luopua ideoidusta 
yhdistysten tiedotusvihkosesta ja keskittää tiedottaminen 
sen sijaan sähköisiin välineisiin. Vuoden lopulla asia nousi 
jälleen esille toiminta-avustusprosessin kehittämisen yhtey-
dessä, ja seuraavalle vuodelle jätettiinkin perinnöksi tiiviimpi 
yhteydenpito yhdistyksiin päin.

Yhdistyspoliittiset kysymykset
TKY on perinteisesti ollut sitä mieltä, että kaikki sen piirissä 
toimivat yhdistykset ovat samanarvoisia. Järjestösektori pyrki 
kuitenkin vuoden loppupuoliskolla kyseenalaistamaan tätä 
totuutta muun muassa Polyteekkarin kautta ja hallituksen 
sisäisissä keskusteluissa. Kantavana ajatuksena oli, että pe-
rusteltuja etuuksia antamalla voidaan saavuttaa merkittäviä-
kin hyötyjä, ja toisaalta rajallisista resursseista ei riitä kaikille 
halukkaille loputtomiin.

Näiden kysymysten pohdinta ei saavuttanut suurta kan-
sansuosiota, eikä TKY-hallinnonkaan sisällä ehditty käydä 
järjestösektorin osin kaipaamaa keskustelua, vaan kiireelli-
semmät asiat veivät voiton. Pitkäkestoisempia linjauksia tai 
rakenteellisia muutoksia ei vuoden aikana tehty, joten on 
todennäköistä, että perinteisestä linjasta hieman vinksallaan 
olevat näkemykset jäivät yhden vuoden ja yhden toimijan 
aikanaan unholaan painuviksi näkemyksiksi.

Toiminta-avustukset
Toiminta-avustuksia jaettiin yhdistysluettelon ensimmäisen 
rekisterin yhdistyksille yhteensä 52 000 euroa. Avustusten 
jakoperusteet pysyivät aiempien vuosien kaltaisina, joskin 
suurten kulttuuriyhdistysten saama tuki pieneni merkittävästi. 
Tämä vähennys ei ymmärrettävästi saanut kovin positiivista 
vastaanottoa kyseisten yhdistysten suunnalla.

Toiminta-avustusten jakaminen osoittautui monilta osin 
haasteelliseksi, ja siihen liittyvät ongelmat yllättivät halli-
tuksen. Jakoprosessia päätettiinkin lähteä – toimintasuun-
nitelmasta poiketen - kehittämään parempaan suuntaan; 
tavoitteena oli erityisesti avoin ja yhdistysten suunnalta en-
nustettava järjestelmä. Jakoprosessia alettiin kehittää syksyn 
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mittaan järjestösektorilla ja asiasta tiedotettiin myös Poly-
teekkarin kautta. Varsinainen uudistus jäi kuitenkin vielä 
seuraavaan vuoteen.

Projekti- ja muut avustukset
Projekti- ja matka-avustuksia jaettiin yhteensä 6200 euroa. 
Avustusten voimin muun muassa matkustettiin Cambrid-
geen, Englantiin sekä hankittiin lisävarusteita bändikämp-
pään ja pyöränhuoltopajaan. Avustussummat vaihtelivat alle 
sadasta tuhanteen euroon.

Yhdistysluettelo ja uusi 
yhdistysohjesääntö
Yhdistysohjesäännön toiminnan seuraaminen kirjattiin myös 
vuoden 2005 toimintasuunnitelmaan. Ohjesääntö oli kokonai-
suudessaan toimiva, vaikkakin siitä ja edustajiston aiemmin 
tekemistä päätöksistä oli kirjavia tulkintoja erityisesti Fyysik-
kokillan muuttaessa sääntöjään kevään lopuksi.

Keväällä otettiin käyttöön yhdistysohjesäännön määrittämä 
yhdistysilmoituskäytäntö. Näin saatiin kontakti jokaiseen 
toimivaan yhdistykseen ja lisäksi tieto siitä, missä yhdistyk-
sissä toiminta on hiipunut. Toistakymmentä yhdistystä ase-
tettiin erityistarkkailuun toiminnan jatkumisen suhteen, ja 
4 yhdistystä poistettin luettelosta. Uusia yhdistyksiä TKY:n 
läheisyyteen hyväksyttiin 2 kappaletta.

Palvelupuolen skarppaus
Järjestösektorin palvelufunktioon pyrittiin kiinnittämään 
aiempaa enemmän huomiota. Hyvän viestintäkäytännön 
mukaisesti sähköposteihin pyrittiin reagoimaan ajoissa myös 
tällä sektorilla, ja TJ-huoneeseen uskaltautuneita pyrittiin 
palvelemaan nohevasti. Yhdistystoimijoiden kysymyksiin 
vastaaminen veikin yllättävän paljon sektorin työajasta. Var-
sinaista palautetta toiminnasta ei kerätty, joten tavoitteissa 
onnistumisen arvionti jää arvailun varaan. 

Alumniasiat
Alumnitoimintaan ei TKY:n suunnalla vuoden alussa juu-
ri kiinnitetty huomiota. Prodeko Alumnin puheenjohtajan 
aktiivisuuden johdosta TKK kuitenkin kokosi alumniyhdis-
tysten ja jatko-opiskelijayhdistyksen puheenjohtajista sekä 
TKY:n edustajasta koostuvan työryhmän. Alumnityöryh-
mäksi vaivihkaa ristitty toimielin kokoontui kolme kertaa 
käsitellen lähinnä kuulumisia ja pohtien, mikä on alumnien 
rooli TKK:ssa. TKY ei lähtenyt alumneille kehittämään kovin 
suurta roolia, vaan alumnityöryhmää pidettiin pitkälti kil-
taneuvoston kaltaisena yhteistyöelimenä. Alumnityöryhmä 
tuntui toimivan suhteellisen fiksusti, ja muutamasta tapaa-
misesta oli osallistujille selvästi iloa. Vuoden lopulla työryh-

mä osoittikin jo vakiintumisen merkkejä.

Pyöreän Tornin Kiltaa ei suoraan liitetty tähän alumnitoimie-
limeen, vaan sen kautta lähinnä markkinoitiin PoliAlumnin 
yhteystietokantaa.

Teekkarikulttuuritirehtöörin toiminta
Teekkarikulttuuritirehtöörillä oli järjestösektorin vapaaeh-
toistoimijana perinteisten tehtävien, Kampusriehan ja yh-
distyskoulutuksen, lisäksi roolinsa sektorin isompien asi-
oiden valmistelussa. Kiltojen asema -selvittelyyn tirehtööri 
osallistui kiitettävästi keräten muun muassa yhdistyskentän 
tuntoja nykyisestä järjestelmästä. 

Kiltakummittelu
Hallituksen jäsenille puheenjohtajaa lukuun ottamatta jaet-
tiin kummikillat ja -osakunta. Kiltakummit tapasivat kiltansa 
hallitusta ja osallistuivat mahdollisuuksien mukaan sen toi-
mintaan. Kokemukset vaihtelivat hallituskummin aktiivisuu-
den mukaan, ja parhaissa tapauksissa kilta sai konkreettista 
hyötyä tiiviimmän hallituskontaktin ollessa tukena. 

Kiltakummijaot olivat:

Eero Holmila Athene, TiK
Lauri Kovanen TF
Susanna Nordstén KK, MK
Sini Numminen AS
Aleksi Päiväläinen FK, SIK
Jouni Saarenpää Prodeko, VK
Jarno Vanhatalo AK, PJK
Timo Varjo IK, KIK

1.2.6 Liikunta-asiat

Tehtävänjako hallituksessa
Liikunta-asiat päätyivät vuonna 2005 poikkeuksellisesti halli-
tuksen järjestövastaavan vastuulle. Tätä ihmeteltiin edustajis-
tossakin vielä loppuvuodesta. Asiaa peilattiin sekä perinteisten 
toimintatapojen kautta, että myös liikunnan sosiaalipoliittisen 
ulottuvuuden suhteen. Hallitus päätyi ratkaisuun kuitenkin 
sekä arvioitujen työmäärien että hallitusvastaavien henkilö-
kohtaisten kiinnostusten perusteella.

SELL-kisat
Toukokuussa olivat perinteiset SELL-kisat Suomen, Viron, 
Latvian ja Liettuan yliopisto-opiskelijoiden kesken. Nimi 
SELL muodostuu maiden nimistä niiden omalla kielellä eli 
sanoista Suomi, Eesti, Latvija ja Lietuva. Kisat järjestettiin 
tällä kertaa Latviassa, ja TKY:ltä sinne osallistui noin kol-
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menkymmenen hengen joukkue johtajanaan entinen TKY-
aktiivi Olli Visuri. 

Yliopistoliikunta
Helsingin yliopiston yliopistoliikunta lopetti tukensa teekka-
reille elokuussa. Tämän johdosta yliopistoliikunnan käyttö-
maksu teekkareille kolminkertaistui 180 euroon. Kallistumi-
nen oli ollut TKY-toimijoiden tiedossa jo edellisenä vuonna, 
mutta tiedonkulun harmillisten katkosten vuoksi muutos 
tuli hallitukselle vuonna 2005 täytenä yllätyksenä. Hinnan 
muutos aiheutti luonnollisesti myös suuren palauteryöpyn 
jäsenistöltä, mikä toimi yhtenä sysäyksenä liikunnan projek-
tisihteerin palkkaamiseen.

Aiheesta käytiin loppuvuonna keskusteluja sekä yliopisto-
liikunnan että TKK:n kanssa, mutta teekkarien tilanteeseen 
ei saatu parannuksia. 

Liikunnan projektisihteeri
Runsas kritiikki TKY:n toimintaa kohtaan yliopistoliikunnan 
suhteen johti osaltaan siihen, että hallitus päätti palkata sihtee-
rin selvittämään liikunta-asioiden kenttää ja kehitystarpeita. 
Liikuntasihteerin oli ollut tarkoitus toimia jo vuoden alusta 
puoliksi TKK:n rahoittamana, mutta TKK:n vetäydyttyä oli 
sihteeri jäänyt palkkaamatta. Nyt päätettiin käyttää siihen 
varatut rahat loppuvuoden palkan maksamiseen.

Liikuntasihteeri aloitti työnsä lokakuun alussa. Ensimmäiset 
pari viikkoa meni tutustuessa aiempina vuosina tehtyyn työ-
hön, kuten liikunnan selvitysprojektiin vuodelta 2003, sekä 
tavatessa muita liikuntatoimijoita. Tapaamiset vahvistivat kä-
sitystä, että perusasiat sinänsä ovat kunnossa, mutta kaipaavat 
resursseja kehittämiseen. TKK:n liikuntakentän kokonaisku-
van hahmottuessa pystyttiin tarttumaan yksittäisiin asioihin 
tarkemmin. Erityisfokusta keskitettiin Espoon kaupungin pal-
velujen kartoittamiseen. Työn tuloksena saatiin selville useita 
etuja, jotka olivat aiemmin hämärän peitossa, kuten erilaiset 
avustusten hakukriteerit. Yhteisiä palavereja pidettiin kaik-
kien TKK:n liikuntakentän toimijoiden kanssa.

Erityishaasteen työn aloitukseen toi samanaikaisesti käynnis-
sä ollut Opiskelijoiden Liikuntaliiton strategiatyö, joka edel-
lytti perehtymistä liiton organisaatioon ja toimintatapoihin. 
Lokakuun lopulla annettiin lausunnot Opiskelijaliikunnan 
strategiaan vuosille 2006–2010 sekä vuoden 2006 toiminta- 
ja taloussuunnitelmaan. Marraskuussa olleessa liittokokouk-
sessa saatiin läpi lähes kaikki oman linjamme mukaiset muu-
tokset. Samassa tilaisuudessa TKY:n edustaja Lauri Kovanen 
valittiin OLL:n hallitukseen vuodelle 2006.

Joulukuussa aloitettiin tiedotus vuoden 2006 SELL-kisoista 
sekä suunniteltiin tammikuussa toteutettavaa urheiluyhdis-
tysten koulutusta.

Muutaman kuukauden aikana ei saatu ihmeitä aikaan, ja 
vuoden 2006 toimintaa suunniteltaessa ja talousarviota val-
misteltaessa liikunta-asioiden sihteerin työsuhteen jatkami-
nen nähtiinkin tarpeelliseksi. Talousarvioon varattiin rahaa 
koko vuoden toimivalle sihteerille, ja näin liikuntapalvelu-
jen ja -edunvalvonnan tulevaisuus näytti vuoden lopussa 
varsin hyvältä.

1.2.7 TKY:n arkisto ja Polyteekkarimuseo

TKY:n arkistolle löydettiin vihdoin uudet, suuremmat tilat 
Otarannan talojen kellarista lyhyen Ossin Linnan seikkailun 
jälkeen. Arkiston muuttoa suunniteltiin keväällä ja kesällä ar-
kistoon saatiin hankittua uudet, hienot, liikuteltavat varasto-
hyllyt. Kuitenkin monien sattumusten kautta arkisto ei vielä 
ole päässyt muuttamaan uuteen paikkaansa, sillä tilan vaati-
mat muutostyöt olivat vielä vuoden lopussa kesken. Vanhan 
arkiston sisältöä on pakattu ja osa siitä on kuitenkin siirretty 
uuteen sijoituspaikkaansa lisätyövoiman turvin.

Polyteekkarimuseon ohjesääntö uusittiin loppuvuodesta. 
Uusi ohjesääntö vastaa nykyisellään paremmin museon toi-
mintaa ja siinä selkiytettiin museon hallintoa. Uuden oh-
jesäännön tueksi laadittiin erillinen siirtymäsäädös, joka 
varmistaa toiminnan siirtymisen uuden ohjesäännön alai-
suuteen jouhevasti. 

MM-kisakylän aikana Polyteekkarimuseo oli avoinna urhei-
lijoille. Kävijöitä oli kuitenkin valitettavan vähän. Ilmeises-
ti urheilijat eivät jaksaneet keskittyä muihin asioihin kuin 
suorituksiinsa.
 

1.3 Edunvalvonta 

Koulutuspoliittinen vastaava
Sini Numminen

Korkeakoulupoliittinen sihteeri
Hanna Koskinen

Opintoasioiden vastaava
Jarno Vanhatalo
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Opintosihteeri
Heidi Falkenbach (kevät 2005)
Aino Sarakorpi (syksy 2005)

Kansainvälisten asioiden vastaava
Susanna Nordstén

Kansainvälisten asioiden sihteeri
Milla Eronen

Sosiaalipoliittinen vastaava
Timo Varjo

Sosiaalipoliittinen sihteeri
Eija Tikkanen (kevät 2005)
Pinja Nieminen (syksy 2005)

Haloped-koordinaattori (rehtorin vaalit)
Katri Junna

Projektisihteeri (hallinnon opiskelijaedustajien opas, Wallan kah-
va)
Lauri Haapamäki

1.3.1 Vuoden 2005 painopisteet

Koulutuspoliittinen linjapaperi
Tänä vuonna oli jälleen aika päivittää TKY:n koulutuspoliit-
tinen linjapaperi seuraaville neljälle vuodelle. Paperi kertoo 
ylioppilaskunnan suuria linjoja valtakunnallisesta koulu-
tusjärjestelmästä aina opintojen järjestelyihin ja kansain-
välistymiseen. Linjapaperia tehtiin pientyöryhmässä, johon 
kuului koko koulutussektori ja lisäksi halukkaat edustajiston 
jäsenet Antti Savolainen, Vesa Riihimäki ja Lauri Haapamäki. 
Työryhmä kokoontui keväällä suunnilleen kerran viikossa, 
ja lopullinen kirjoitustyö tehtiin sihteerien voimin kesällä. 
Edustajisto pääsi osallistumaan jo valmisteluvaiheessa pa-
perin laatimiseen iltakouluissa sekä erillisellä lausuntokier-
roksella ennen paperin hyväksymistä lokakuisessa edusta-
jiston kokouksessa. 

Opiskelijaedustajat Wallan kahvassa
Vuoden aikana käytiin vilkasta keskustelua HALlinnon OPis-
kelijaEDustajien (halopedien) valintatavasta ylioppilaskun-
nassa. Ylioppilaskunnalla on edustus reilussa neljässäkym-
menessä korkeakoulutason toimikunnassa ja työryhmässä, 
osastotasolla istuu miltei sata opiskelijaedustajaa. Ylioppi-
laskunta edustaa kaikkia TKK:lla opiskelevia opiskelijoita, ja 

täten opiskelijaedustajien valinnassa olisi pyrittävä huomi-
oimaan kaikki erilaiset opiskelijaryhmät ja taattava se, että 
kaikilla on aito mahdollisuus päästä opiskelijaedustajaksi. 
Loppuvuodesta kaikki seuraavan vuoden opiskelijaedusta-
japaikat asetettiinkin avoimiksi haulle ja asiasta järjestettiin 
tehokas mainoskampanja yhdessä kiltojen kanssa. Edunval-
vontasektorin ulkopuolisten halopedien toimintaedellytyksiä 
haluttiin parantaa uudistamalla haloped-opas Wallan kahva. 
Opas sisältää tietoa yliopistoa koskettavista säädöksistä ja 
määräyksistä sekä käytännön vinkkejä aktiiviselle opiskeli-
jaedustajalle. Oppaan viimeistelyssä pyydettiin apua monelta 
kokeneelta halopedilta sekä TKK:lta. 

Sosiaalipoliittinen linjapaperi 200�–200�
Sosiaalipoliittisessa linjapaperissa on määritelty TKY:n ta-
voitteet toimeentulo-, terveys-, hyvinvointi-, liikunta-, ja 
kuntavaikuttamisasioissa vuosille 2006–2008. Edustajiston 
niin halutessa linjaa voidaan tarkistaa aiemminkin. Linjan 
on tarkoitus paitsi ohjata sosiaalipoliittisen sektorin edunval-
vontaa, niin myös selventää tavoitteitamme TKY:n toimintaa 
vähemmän tunteville. Edustajiston iltakoulu ja ryhmät kes-
kustelivat kärkkäästi linjasta ja lopulta vuoden viimeisessä 
edustajiston kokouksessa linja saatiin hyväksyttyä.

Edunvalvontakysely
TKY:n edunvalvontakyselyn organisointi annettiin vuoden 
alussa sosiaalipoliittiselle sektorille. Sektori selvitti sopivan 
kyselyn toteuttajan, ja parhaaksi todettiin Opiskelijajärjes-
töjen Tutkimussäätiö Otus. Itse kyselyn kokoaminen osoit-
tautui monimutkaiseksi, koska samalla haluttiin järkeistää 
koko TKY:n kyselykenttää. Pyrkimyksenä oli se, etteivät 
palvelukysely ja kyläkysely menisi täysin päällekkäin edun-
valvontakyselyn kanssa. Lopullinen kysely lähetettiin 1278 
teekkarille ja vastausprosentti oli 47. Edunvalvontakysely 
julkaistaan keväällä 2006.

1.3.2 Kansallinen koulutuspolitiikka

Opintoajat rajattiin
Jo vuonna 2004 opetusministeriön ehdotukset opintoajan ra-
joittamiseksi nostivat opiskelijat barrikadeille. Vuoden 2005 
alussa valtioneuvoston ehdotus oli onneksi jonkin verran opis-
kelijamyönteisempi kuin vuotta aiemmin. Helmikuussa SYL:n 
kopotapaamisen päätteeksi ylioppilaskuntien kopovastaavat 
menivät porukalla seuraamaan eduskunnan lähetekeskuste-
lua uudeksi yliopistolaiksi. Kesän alussa eduskunta hyväksyi 
esityksen ja opiskelijat esittivät hiljaisen mielenilmauksensa 
eduskunnan istuntosalin lehtereiltä pukeutumalla mustiin 
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vaatteisiin ja poistumalla välittömästi äänestyksen jälkeen 
ääneti paikalta. 

Rajausten lakimuotoilut aiheuttivat kuitenkin saman tien 
hämmennystä korkeakoululla, ja ajoittain liikkeellä oli väärää 
tietoa etenkin sen suhteen, millä tavalla rajaukset koskettavat 
vanhoja opiskelijoita. Ylioppilaskunta on pitkään ollut sitä 
mieltä, että on korkeakoulun tehtävä tiedottaa opiskelijoita 
koskettavista uusista asioista, mutta tällä kertaa väärinkäsi-
tysten määrän kasvaessa hurjaa vauhtia päätti koulutussek-
tori julkaista kattavan selostuksen rajausten vaikutuksista. 

Syksyllä korkeakoulu perusti työryhmän miettimään opin-
toaikojen rajausten vaikutuksia. Ylioppilaskunta oli aktii-
visesti mukana miettimässä esimerkiksi sitä, minkälaisia 
hallinnollisia järjestelmiä korkeakoululle tarvitaan opiske-
luajan seuraamiseksi. 

Tekniikan alan koulutusmäärät alas!
Tekniikan alan koulutusmääristä on käyty jo useamman vuo-
den keskustelua valtakunnanpolitiikassa. Keväällä keskus-
telu nousi jälleen otsikoihin Insinööriopiskelijoiden liiton 
(IOL) järjestettyä ulosmarssin liian suuria koulutusmääriä 

Vuoden 2005 aikana tutkinnonuudis-
tusprosessissa päästiin suunnittelus-
ta käytäntöön, kun uuden tutkinnon 
mukaan opiskelevat fuksit aloittivat 
opintonsa syyskuussa. Uudistukseen 
liittyvät TKK:n työryhmät ja toimikun-
nat työllistivät TKY:n toimijoita koko 
vuoden. Muun muassa uusien kaksi-
vuotisten maisteriohjelmien sekä kai-
kenlaisten säännösten ja ohjeistusten 
valmistelu keväällä veivät paljon aikaa. 
Erityisesti haluttiin huolehtia siitä, et-
tei vanhojen opintoviikkojen ja uusien 
opintopisteiden sekamelskassa seik-
kailevien vanhojen opiskelijoiden ti-
lanne liiallisesti hankaloituisi.

Heti vuoden alussa viilailtiin 
korkeakoulun hallituksessa tutkin-
tosääntöä ylioppilaskunnan esityk-
sestä. Suunnittelun edetessä oli tut-
kintosääntöön jäänyt aukko, minkä 
vuoksi oli mahdollista, että opiskelija 
ei tietyillä pää- ja sivuainevalinnoilla 
saisi lainkaan merkintää sivuainees-
taan tutkintotodistukseensa. Viimein 
useiden keskusteluiden sekä TKK:n 
tutkintorakennetyöryhmän käsittelyn 
jälkeen asia toukokuussa päätettiin 
opiskelijan kannalta edullisesti. 

Tutkinnonuudistus herätti kevään 
aikana huomattavasti keskustelua 
edustajistossa ja muutenkin opiske-

lijoiden keskuudessa. Väärinkäsitysten 
välttämiseksi TKY ja TKK:n opintotoi-
misto järjestivät maaliskuun lopulla 
osastojen suunnittelijoille ja opetuk-
sesta vastaavalle henkilökunnalle pa-
neelin, jossa käytiin läpi uudistuksen 
sen hetkistä tilannetta ja vastattiin 
esille nousseisiin kysymyksiin. Panee-
lin puheenjohtajuudesta vastasi TKY. 
Huhti- ja toukokuun aikana järjestettiin 
opiskelijoiden toivomuksesta jokaisel-
la osastolla opiskelijoille tarkoitettuja 
tiedotustilaisuuksia, jotka keräsivät 
varsin hyvän osanoton. Kevään lopul-
la TKY tiedotti jäseniään vielä kaikille 
lähetetyllä sähköpostilla.

Syksyllä TKK:ssa otettiin käyttöön 
neljä opiskelujaksoa entisen kahden 
sijasta. Huomattiin kuitenkin, että uu-
della järjestelyllä opiskelijan viikottai-
nen työmäärä nousisi yli kuuteenkym-
meneen tuntiin. Marraskuussa TKK:n 
opintotoimikunnassa käsiteltiin Kemi-
an tekniikan osaston esitystä siirtymi-
sestä lukuvuoden suunnittelussa peri-
odimalliin, jossa opetusperiodin pituus 
olisi kuuden viikon sijasta seitsemän 
viikkoa. TKY kannatti esitystä opetus-
periodin pidentämisen osalta. Esityk-
sen mukaan lukuvuoden aloitus olisi 
kuitenkin siirtynyt elokuun puolelle, 
mikä aiheuttaisi ongelmia esimerkik-

si opiskelijan asumistilanteen ja fuk-
sikasvatuksen järjestelyiden kannalta. 
Opetusjaksojen muutosesitys herätti 
hallinnon opiskelijaedustajien keskuu-
dessa vilkasta keskustelua ja lopulta 
TKY päätyi esittämään kompromissi-
ratkaisua, jossa taattiin lukuvuoden al-
kamisajankohdan osuminen syyskuun 
puolelle. Kemian tekniikan osaston esi-
tys hyväksyttiin TKY:n esittämin muu-
toksin opintotoimikunnan joulukuun 
kokouksessa ja malli otetaan käyttöön 
lukuvuonna 2006–2007. 

Opetus uudessa tutkintoraken-
teessa näyttää lähteneen käyntiin 
kohtuullisesti, vaikka paljon työtä on 
vielä tehtävänä. Erityisellä ilolla yli-
oppilaskunta kiittelee uudistuksen 
myötä saatuja lakimuotoiluja opiske-
lijan henkilökohtaisen opintosuunni-
telman järjestelmällisestä käyttöön-
otosta sekä siitä, että korkeakoulun on 
tulevaisuudessa osoitettava jokaiselle 
opiskelijalle oma opettajatutor. TKK:
lla järjestettiin syksyllä ensimmäinen 
opettajatutoreille suunnattu koulutus-
päivä ja julkaistiin TKK:n opettajatuto-
ropas. Sektori osallistui sekä oppaan 
tekemiseen että koulutuksiin muis-
tuttamalla tutoroinnin merkityksestä 
opiskelijalle ja opettajalle. 

Tutkinnonuudistus
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vastaan. Teknillisen Korkeakoulun Ylioppilaskunta vastasi 
IOL:n ulosmarssiin kannatuslausunnolla. Tekniikan alan 
koulutusmäärät ovat kasvaneet viime vuosina voimakkaasti 
ja nykyisillä koulutusmäärillä yli 20 % korkeakoulututkin-
noista suoritetaan tekniikan alalla. Ylisuuriin koulutusmääriin 
liittyen tekniikan alan huolenaiheina ovatkin ennen muuta 
rekrytointipohjan riittämättömyys, suuri opintojen keskeyt-
tämisprosentti ja liian suurien koulutusmäärien aiheuttama 
korkeakoulutuksen inflaatio. TKY esitti saman huolenaiheen 
myös suoraan opetusministeri Tuula Haataiselle tämän vie-
raillessa TKK:lla huhtikuussa.

Neuvon työryhmä
Opetusministeriö nimitti vuoden alussa työryhmän pohti-
maan tekniikan alan koulutuksen ja tutkimuksen kehittämistä. 
Työryhmän puheenjohtajaksi nimitettiin johtaja Yrjö Neuvo 
Nokialta. Työryhmä päätyi elokuussa esittämään teknillisen 
alan korkeakoulutusyksikköjen ja koulutusohjelmien määrän 
vähentämistä, sisäänottojen pienentämistä sekä teknillisten 
yliopistojen taloudellisten resurssien lisäämistä. Erityistä 
kiitosta opiskelijoilta sai suositus opiskelija-opettajasuhteen 
palauttamisesta vuoden 1990 tasolle. Myös ylioppilaskuntam-
me lehti Polyteekkari kiinnostui asiasta kutsumalla TKK:n 
Paavo Urosen (TKK:n edellisen rehtorin) sekä TEK:n, SYL:
n ja ylioppilaskunnan edustajat keskustelemaan teknillisen 
korkeakoulutuksen tulevaisuudesta.

Tekniikan opetuksen symposium
Koulutuskeskus Dipolissa järjestettiin lokakuussa tekniikan 
opetuksen symposium, joka kokosi tekniikan opetuksen 
ammattilaisia ympäri Suomea keskustelemaan tekniikan 
opetuksen kehittämisestä. Ylioppilaskunta osallistui kak-
sipäiväiseen tapahtumaan opintosektorilla kirjoitetulla ar-
tikkelilla, osallistumalla yhden työryhmän vetämiseen sekä 
useamman työryhmän työntekoon ja keskusteluun. Artikkeli 
käsitteli opetus- ja tenttijärjestelyitä erilaisten opiskelijoiden 
näkökulmasta ja työryhmävetämiseen osallistuttiin opiske-
lijalähtöisen opetuksen työryhmässä.

Kolmen yliopiston hynttyyt yhteen?
Taideteollisen korkeakoulun (TaiK) rehtori Yrjö Sotamaa esit-
ti syyskuussa lukukauden avajaispuheessaan TaiKin, TKK:
n ja Helsingin kauppakorkeakoulun yhdistämistä yhdeksi 
yliopistoksi. Korkeakoulun hallitus koki tutkimusyhteistyön 
teknillisen, taiteellisen ja kaupallisen alan kesken hyvin hedel-
mälliseksi, mutta suositteli näin ensi alkuun vain yhteistyön 
tiivistämistä. Ylioppilaskunta suhtautui ajatukseen varovai-
sen positiivisesti ja myös hallituksen puheenjohtaja sivusi 
aihetta lukuvuoden avajaispuheessaan. Uusi oppilaitos, jota 

on tähän asti kutsuttu työnimellä innovaatioyliopisto, olisi 
yli 30 000 opiskelijan poikkitieteellinen yliopisto kolmella 
kampuksella. Keskusteluja aiheesta käytiin vuoden mittaan 
muun muassa rehtoraatin, kiltatyöryhmän, Taideteollisen 
korkeakoulun ylioppilaskunnan (TOKYO) ja Kauppakor-
keakoulun ylioppilaskunnan (KY) kanssa. Korkeakoulun 
hallitus keskusteli hankkeesta ensimmäisen kerran kunnol-
la vasta vuoden viimeisessä kokouksessaan, ja keskustelun 
niin korkeakoulun kuin ylioppilaskunnankin piirissä toivo-
taan olevan entistä vilkkaampaa vuonna 2006. 

1.3.3 Teknillinen korkeakoulu

Rehtorin vaalit
Huhtikuussa oli vuorossa rehtorin vaalit. Valinnan teki 228-
jäseninen vaalikollegio, johon kuului 42 opiskelijaa, jotka 
olivat yliopiston hallituksen ja osastoneuvostojen varsinaiset 
opiskelijaedustajat. Opiskelijaedustajien valintaa helpottamaan 
perustettiin ylioppilaskuntaan rehtorinvaalitoimikunta, joka 
muun muassa haastatteli ehdokkaat sekä järjesti vaalipanee-
lin yhdessä vaalikollegion henkilökunnan edustajien kans-
sa. Opiskelijaedustajille järjestettiin useita tapaamisia, joissa 
muun muassa mietittiin, minkälaisia ominaisuuksia rehtoril-
la toivottiin olevan. Ehdokkaiden varmistuttua toimikunta 
jakoi opiskelijaedustajille tietoa ehdokkaista.

Rehtoriksi valittiin seuraavalle viisivuotiskaudelle Matti Pur-
sula. Uusiksi vararehtoreiksi valittiin Kalevi Ekman ja Outi 
Krause. Ylioppilaskunnan hallitus kävi Retuperän WBK:n 
tahdittamana toivottamassa rehtorille iloista uutta kautta 
heti vaalien jälkeen.

Teknillisen korkeakoulun hallitus
Alkuvuodesta hallituksessa keskusteltiin vararehtoreiden vaa-
litavan muuttamisesta sekä siitä, pitäisikö vararehtoreiden olla 
hallituksen jäseniä vai ei. Nykyistä tilannetta ei kuitenkaan 
päätetty muuttaa ollenkaan: hallitus koki, että vaalikollegio 
on edelleen paras tapa valita myös vararehtorit. Rohkeutta 
ei kuitenkaan löytynyt riittävästi korvata vararehtoreiden 
paikkoja hallituksessa professorijäsenillä.   

Keväällä käytiin vilkasta keskustelua TKK:n Lahden kes-
kuksen roolista. Yksikköön haluttiin perustaa erillinen ym-
päristötekniikan DI-ohjelma, johon otettaisiin muutamia 
kymmeniä opiskelijoita vuosittain. Ylioppilaskunta osallis-
tui ahkerasti koulutusohjelman suunnitteluun, sillä tehtävää 
oli paljon: onhan opiskelijan edun mukaista saada kaikkiin 
yliopiston hakukohteisiin esimerkiksi tasa-arvoiset valin-
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taperusteet. Lopulta ohjelma päätettiin kesäkuun kokouk-
sessa perustaa.

Keväällä TKK:n hallituksen henkilökunnan edustajat kut-
suttiin hallituksen opiskelijaedustajien voimin Polyteekka-
rimuseolle, jossa vieraille esiteltiin ylioppilaskuntaa ja sen 
historiaa. Tärkeintä oli kuitenkin tutustua toisiimme munk-
kipossulautasten äärellä. Hallituksen jäseniä ilahdutettiin 
wappuna viemällä kaikille omat Äpy-lehdet. 

TKK:n muut toimikunnat
TKK:lla vaihtui rehtoraatti elokuussa, minkä seurauksena 
korkeakoulun toimikunnat asetettiin syksyllä uudestaan. Sa-
malla osa toimikunnista lakkautettiin ja perustettiin muutama 
uusi. Yksi uusista toimikunnista on TKK:n laatutoimikunta, 
jonka tehtävänä on luoda TKK:lle laatujärjestelmä vuoden 
2007 korkeakoulujen arviointineuvoston auditointiin men-
nessä. Myös korkeakoulun strategiaa lähdettiin miettimään 
omassa uudessa työryhmässään.

TKK:n resurssitoimikunnan tehtävänä on valmistella yli-
opiston toimintamenomäärärahojen jakoa koskevia päätök-
siä. Toimikunta oli vuonna 2004 valmistellut TKK:n sisäisen 
rahanjaon tueksi uuden resursointimallin, johon myös TKY 
antoi lausuntonsa keväällä 2005. Lausunnossa muun muas-
sa toivottiin opetuksen ja tutkimuksen laadun arvostamista 
myös rahoitusperusteissa. Jatkossa myös opiskelijat pääsevät 
osallistumaan aktiivisesti resursointimallin hiomiseen, kun 
toimikuntaan viimein saatiin opiskelijaedustajapaikka uudelle, 
syksyllä alkaneelle viisivuotiselle rehtoraattikaudelle.  

Syksyllä resurssitoimikunta valmisteli TKK:n lausuntoa yli-
opistojen tulosohjauksen kehittämistyöryhmän muistiosta. 
TKY pääsi osallistumaan lausunnon kirjoittamiseen ja kiitti 
omassa lausunnossaan työryhmää ehdotuksista teknistieteel-
lisen koulutuksen pysyvästä lisärahoituksesta sekä henkisen 
hyvinvoinnin huomioimisesta rahoitusperusteissa. 

Yhteistyö TKK:n kanssa
Ystävänpäivänä hallituksen kopo- ja opovastaavat tutustuivat 
TKK:n hallintohenkilökuntaan ja ilostuttivat heitä viemällä 
lahjaksi tikkareita. Myös osastojen suunnitteluhenkilökun-
taan tutustuttiin, kun hallituksen kopovastaava tapasi pitkin 
kevättä suurimman osan eri osastojen suunnittelijoista. Reis-
sulla kuuli mukavasti eri osastojen kuulumiset tutkinnonuu-
distuksen suhteen. Osastonjohtajien kanssa vietettiin iltaa 
sekä syksyllä että keväällä. Rehtoraattia tavattiin perinteisesti 
lounaan ääressä neljä kertaa ja tämän lisäksi hallintosiipeen 
kiivettiin useasti yksittäisten asioiden kalvaessa mieltä.

Yhteistyötä TKK:n opetuksen ja opiskelun tuen kanssa jat-
kettiin koko vuoden. Hyviksi havaittuja perjantaiporinoita 
järjestettiin ympäri vuoden. Keväällä valmiiksi saadun TKK:
n tutorointiohjeistuksen pohjalta opetuksen ja opiskelun tuki 
julkaisi syksyllä opettajatutor-oppaan ja järjesti opettajille 
aiheesta koulutuksen. TKY osallistui oppaan tekemiseen ja 
koulutukseen kirjoittamalla artikkelin opettajatutoroinnista 
opiskelijanäkökulmasta ja pitämällä koulutuksessa aiheesta 
yhden luennon.

TKK:n opintotoimiston kanssa aloitettiin keväällä keskustelut 
kesäopetuksen kehittämiseksi. Aiheeseen palattiin syksyllä, 

Kuvaaja: Helena Manner 
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veti köyttä TKY:n hallituksen kanssa.
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jolloin TKY:n kiltatyöryhmän kautta kerättiin tietoa eri osas-
tojen opiskelijoiden toiveista kesäopetukseen liittyen. Näiden 
toiveiden pohjalta vuoden 2006 kesäopetuksen suunnittelua 
jatkettiin opintotoimiston kanssa syksyn ja talven aikana.

Tenttitulokset myöhässä!
Korkeakoulun tutkintosäännön mukaan opettaja on vel-
vollinen toimittamaan tenttitulokset kuukauden kuluessa. 
Ylioppilaskunta on kerännyt jo useamman vuoden opiske-
lijapalautetta kursseista, joilla säännöksestä ei pidetä kiinni. 
Palautteen perusteella TKY:n opintosihteeri on ottanut ky-
seisen kurssin luennoitsijaan yhteyttä tenttitulosten saami-
seksi. Syksyn aikana myöhästymispalautteesta koostettiin 
TKY:ssa tilastot, joita esiteltiin hallinnon opiskelijaedustaji-
en avulla TKK:n osastoneuvostojen kokouksissa sekä TKK:
n opintotoimikunnassa. Tulosten avulla pyrittiin aikaansaa-
maan keskustelua aiheesta ja tuoda ongelman laajuus esille 
TKK:ssa. Korkeakoulu onkin kiinnitämässä ongelmaan yhä 
enemmän huomiota.

WWWTopi
TKK:lla otettiin elo- ja syyskuun vaihteessa käyttöön uusi 
versio kurssi-ilmoittautumisjärjestelmä WWWTopista. Uu-
dessa versiossa oli käyttöönotettaessa melko paljon puutteita, 
joiden seurauksena myös TKY:ssa jouduttiin syksyn aluksi 
tekemään paljon töitä järjestelmän toimintaan saattamisek-
si. Kurssi-ilmoittautumisen avauduttua syyskuun alussa ei 
uusi järjestelmä toiminut toivotulla tavalla ja kurssi-ilmoit-
tautuminen ei onnistunut suurimmalta osalta opiskelijoita. 
Tapaus herätti laajaa keskustelua niin kampuksella, sihteeris-
tön sisällä kuin edustajistossakin. Tapaus ylitti myös eräiden 
radiokanavien uutiskynnyksen. 

Syksyllä korkeakoululla nostettiin esille kysymys ruotsinkie-
len asemasta tenttikielenä. TKK:n tutkintosäännön mukaan 
Teknillisen korkeakoulun tutkintokieliä ovat sekä suomi 
että ruotsi, minkä vuoksi tenttikysymyksetkin pitäisi saada 
molemmilla kielillä. Ylioppilaskunta ajoi yhdessä Teknolog 
Föreningenin kanssa WWWTopiin tentti-ilmoittautumisen 
yhteyteen lisättävää toiminnallisuutta, jonka avulla tenttiky-
symykset saisi tilata itselleen ruotsiksi. 

1.3.4 Edunvalvontajaosto

Edunvalvontajaosto koostuu kahdeksan työryhmän ja yhdis-
tyksen puheenjohtajista. Jaosto yhdistää seuraavat työryhmät: 
kiltatyöryhmän, halopedtyöryhmän, joukkoliikennetyöryh-
män, toimeentulo- ja hyvinvointityöryhmän, koulutuspoliitti-
sen työryhmän, ESN-TKY:n (Erasmus Student Networking), 

BEST:n (Board of European Students of Technology) ja kv-
ISOhenkilötoiminnan. Edunvalvontajaoston puheenjohta-
jana toimii TKY:n hallituksen opintovastaava ja sihteerinä 
toimi kevään ajan TKY:n korkeakoulupoliittinen sihteeri. 
Jaoston sihteeriksi vaihdettiin kevään lopulla kansainvälisten 
asioiden sihteeri. Jaosto kokoontui koko vuoden säännölli-
sesti kerran kahdessa viikossa, minkä lisäksi kukin työryh-
mä toimi itsenäisesti.

Edunvalvontajaoston toimintaa jatkettiin edellisten vuosien 
kokemusten perusteella. Koko vuoden ajan kiinnitettiin erityis-
tä huomiota jaoston ja työryhmien toiminnan mielekkyyteen 
ja parantamiseen. Kevään aikana jaoston yhteistä toimintaa 
kokousten ulkopuolella löytyi mm. osallistumalla Jämeränjäl-
keen rastinpitäjänä, sitsaamalla ja järjestämällä vappupiknik. 
Keväällä jaosto kehitti myös haalariin kiinnitettävän oman 
tunnusmerkkinsä, EDUn valvojan nauhan. Kevään lopulla 
pidettiin viimeisessä kokouksessa yhteinen kehityskeskus-
telu, minkä lisäksi puheenjohtaja haastatteli vielä kaikki jä-
senet kahdenkeskisissä keskusteluissa. Syksyllä jaostoa muo-
kattiin myös työryhmien puolella. Koulutuspoliittinen sekä 
toimeentulo- ja hyvinvointityöryhmä lopetettiin syksyllä ja 
kaupunkityöryhmä (entinen kuntavaikuttamistyöryhmä) 
liitettiin Edunvalvontajaostoon. Syksyllä jaoston näkyvyyttä 

Kuvaaja: Helena Manner
TKY:n hallituksen opintovastaava Jarno Vanhatalo 
ja edun menopeli Kampusriehassa 27.9.2005.
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Keväällä todettiin, ettei ulkomaalais-
ten tutkinto-opiskelijoiden ajatuksista 
juurikaan ole tietoa ylioppilaskuntien 
tai yliopistojen taholla. Osittain valta-
kunnallisen lukukausimaksukeskuste-
lun heräämisen johdosta TKY päätti 
neljän muun ylioppilaskunnan (Tamy, 
TYY, JYY, HYY) kanssa toteuttaa kyselyn 
asiasta. Kysely toteutettiin sähköisesti. 
Selvitykseen vastasi 36 % kaikista ul-
komaalaisista tutkinto-opiskelijoista 
selvitykseen osallistuvissa yliopistois-
sa. Kysely julkaistiin nimellä “If I had to 
pay I would require value for my mo-
ney” (Johanna Kärki) kesäkuun alus-
sa. Julkistamistilaisuudessa oli myös 
median edustajia paikalla, ja selvitys 
pääsikin hyvin otsikoihin. Muun mu-
assa MTV3 teki kyselystä jutun Kym-
menen uutisiin. 

Kyselyn tarkoituksena oli selvittää 
ulkomaalaisten opiskelijoiden syyt 
tulla Suomeen opiskelemaan, heidän 
taloudellinen tilanteensa, työssäkäyn-

nin mahdollisuus opiskelun yhteydes-
sä sekä kanta lukukausimaksuihin ja 
niiden suuruuksiin. Selvisi, että 60 % 
ei olisi valmiita maksamaan opinnois-
taan. Lopuista yli kolme neljännestä 
olisi valmiita maksamaan alle tuhat 
euroa lukuvuodessa.  Valtaosa vastan-
neista olikin valinnut Suomen opiske-
lupaikakseen nimenomaan maksutto-
man koulutuksen takia.

Opetuksen laatuun oli vain hie-
man yli puolet tyytyväisiä, ja varsinkin 
englanninkielinen opetus sai moit-
teita. Ylioppilaskuntien toiminta oli 
monelle vierasta, tosin sama ongel-
ma taitaa olla myös suomalaisten ri-
viopiskelijoiden keskuudessa. 

Ulkomaalaisten tutkinto-opiskeli-
joiden taloudellinen tilanne on jopa 
heikompi kuin suomalaisten opiske-
lijoiden. 29 % ilmoitti elävänsä alle 
300 euron kuussa ja 32 % oli käytös-
sään 300–600 euroa. Puolet vastaa-
jista työskenteli osa-aikaisesti koulun 

ohella ja heistä yli 65 % opiskelualan-
sa töissä. 

Integroituminen suomalaiseen 
yhteiskuntaan koettiin vaikeaksi. Vai-
keimmaksi sopeutumisen olivat ko-
keneet TKK:n ja Tampereen yliopiston 
opiskelijat. Suoranaista syrjintää oli 
joutunut kokemaan neljännes vas-
taajista. 

Kyselyn lopussa kysyttiin myös tu-
levaisuuden suunnitelmia. 43 % vas-
taajista aikoi jäädä Suomeen, syinä 
lähinnä työt tai maahan/ihmisiin kiin-
tyminen. Osa vastasi suoraan, että elä-
mä on nyt Suomessa. 21 % vastaajista 
aikoi kuitenkin lähteä muualle valmis-
tuttuaan, kun 29 % oli vielä epävaroja 
suunnitelmistaan.

Selvityksen perusteella paljon on 
siis vielä tehtävä, jotta ulkomaalaiset 
opiskelijat todella integroituisivat suo-
malaiseen yhteiskuntaan. 

Ei lukukausimaksuille!

koetettiin parantaa mm. Kampusriehassa, julistekampanjalla, 
Polyteekkariin kirjoitetulla artikkelilla sekä edustajistovaali-
en yhteydessä järjestetyillä vaalivalvojaisilla.

Kiltatyöryhmä
Kiltatyöryhmän vuosi alkoi reippaasti ja hyvällä hengellä. 
Kiltojen ja osakunnan opintovastaavat koottiin ripeästi ka-
saan ja setvittiin vuoden kuvioita ja suunnitelmia. Vuoden 
aikana osastoilla oli paljon suuria mullistuksia kuten tut-
kinnonuudistus, johon piti valmistautua heti alkuvuodesta. 
Kursseille tehtävää ydinainesanalyysiä painotettiin erityisesti 
opintovastaavien toimesta.

Haasteisiin reagoitiin kehittämällä opintovastaaville omaa 
koulutusta ja pyrkimällä saamaan sihteerit ja hallitusvas-
taavat osallistumaan enemmän KTR:n toimintaan. Tavoit-
teissa onnistuttiin ja keväällä järjestettiin kokouskoulutus 
ja kevätpikniksitsit.

Vuoden aikana kokoustettiin keskimäärin kerran kuukaudessa 
ja kokouksissa oli vaihtelevia vierailevia asiantuntijoita. KTR 
esitti näkemyksiään aktiivisesti myös useisiin asioihin ja toimi 
usein koeryhmänä sihteeristössä kehitetyille ideoille.

Koulutuspoliittinen työryhmä
Tuttavallisen nimen saanutta kopotyöryhmää lähdettiin ve-
tämään alkuvuodesta vauhdikkaasti. Heti alkuun pidettiin 
yhteistyössä toimeentulo- ja hyvinvointityöryhmä kanssa ta-
pahtuma, jossa kerrottiin työryhmien toiminnasta. Kiinnos-
tus oli olematonta. Tästäkin huolimatta työryhmä piti pari 
kokousta keväällä, joissa ei ollut juuri lainkaan osanottajia. 
Alkusyksystä koettiin parhaaksi lakkauttaa koko työryhmä 
tarpeettomana. Työryhmän tehtäviä esimerkiksi laajempi-
en paneelien tai muiden keskustelutilaisuuksien järjestäjänä 
siirretään haloped-työryhmälle.

Haloped-työryhmä
Hallinnon opiskelijaedustajien haloped-työryhmä kokosi yh-
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teen osastojen päättävissä elimissä sekä korkeakoulun hal-
linnossa toimineet opiskelijaedustajat. Toiminta käynnistyi 
alkuvuoden koulutuksilla, joissa halopedeille kerrottiin ko-
kouskäytännöistä, keväisistä rehtorin vaaleista sekä yleisistä 
koulutuspoliittisista asioista. Lukukausien aikana työryhmä 
kokoontui keskimäärin kerran kuukaudessa keskustelemaan 
ajankohtaisista aiheista sekä kuulemaan osastojen ja toimi-
kuntien kuulumisia. Lisäksi työryhmä virkistäytyi vuoden 
aikana esimerkiksi saunailtojen ja sitsien merkeissä.

Vuoden tärkeimpiä aiheita työryhmässä olivat tutkintoraken-
teen uudistus sekä keväiset rehtorin vaalit. Lisäksi työryhmä 
panosti erityisesti tiedottamisen kehittämiseen, haloped-toi-
minnan tunnettuvuuden kasvattamiseen sekä haloped-valin-
tojen avoimuuden parantamiseen. Konkreettisina keinoina 
edellä mainituissa olivat joka toinen viikko ilmestynyt säh-
köinen haloped-tiedote sekä syksyinen julistekampanja ha-
loped-valinnoista.

Toimeentulo- ja hyvinvointityöryhmä
Toimeentulo- ja hyvinvointityöryhmä on sosiaalipoliittisen 
sektorin alla toimiva jaos, jonka vuosittainen toiminta on ollut 
välillä aktiivista ja välillä jäissä. Vuonna 2005 jaos aktivoitui jo 
alkuvuodesta ja alkoi sektorin kanssa suunnitella YTHS:n han-
kerahoilla toteutettavaa mielenterveyskampanjaa. Kampanja 
päätettiin toteuttaa koulutuksena fuksi- ja tutorvastaaville. 
Tilaisuus poiki paljon keskustelua ja positiivista palautetta, 
joten se järjestetään uudelleen vuonna 2006. Toimeentulo- ja 
hyvinvointityöryhmä ei kuitenkaan löytänyt vuoden aikana 
tarpeeksi aktiivisia toimijoita ja lähes pelkän puheenjohtajan 
voimin pyöritetty työryhmä päätettiin lopettaa.

Joukkoliikennetyöryhmä
Joukkoliikennetyöryhmän toiminta vuonna 2005 oli jonkin 
verran edellistä vuotta vähäisempää. Työryhmän jäsenet pyr-
kivät herättämään keskustelua muutamista ajankohtaisista 
aiheista uutisryhmissä ja kirjoittivat Polyteekkariin artik-
kelin Tiedelinjasta, Kampin keskuksesta ja Länsimetrosta. 
Lisäksi työryhmä piti neljä kokousta, joissa käsiteltiin mm. 
kampuksen kehittämistä bussiliikenteen osalta ja Etelä-Es-
poon raideliikenteen YVA-prosessia.

Syksyllä työryhmä järjesti joukkoliikennepäivän TKK:n pää-
rakennuksen aulassa. Päivän aikana YTV esitteli pääkaupun-
kiseudun joukkoliikennettä ja uutta Tiedelinjaa. Kari Sane 
Helsingin Kaupunkisuunnitteluvirastosta esitteli joukkolii-
kenteen liikennevaloetuuksien toimintaa.

YTV:n Tiedelinjan projekti- ja johtoryhmien työ päättyi vuo-

den aikana. Tiedelinjan tiedotusryhmässä ylioppilaskuntaa 
edusti tiedottaja.

Erasmus Student Network (ESN-TKY)
Vuonna 2005 ESN-TKY jatkoi toimintaansa totuttuun tapaan. 
Se järjesti tapahtumia TKK:lla opiskeleville vaihto-opiskeli-
joille ja toimi osana ylioppilaskunnan edunvalvontajaostoa. 
Vuoden aikana järjestettyjä tapahtumia olivat esimerkik-
si International Sitsit, Finnish Movie Night, ystävänpäivän 
luistelu ja saunaillat, joiden lisäksi ESN-TKY tiedotti vaihto-
opiskelijoille muista tapahtumista sekä yleisesti suomalaisesta 
kulttuurista. TKK:lla tapahtuvan toiminnan lisäksi ESN-TKY 
osallistui innokkaasti ESN:n kansainväliseen toimintaan sekä 
piti yhteyttä muihin suomalaisiin jaostoihinsa. Uutena asiana 
tuli syksyllä 2005 ESN-TKY:lle ESN-korttien myynti.

Board of European Students 
of Technology (BEST)
Board of European Students of Technologyn tavoitteena on 
luoda mahdollisuuksia tekniikan opiskelijoiden kansainvä-
listymiseen. Toimenkuvaan kuuluu myös koulutukseen vai-
kuttaminen Euroopan tasolla sekä kansainvälisten rekrytoin-
tipalveluiden tarjoaminen opiskelijoille. Näkyvintä toimintaa 
ovat erilaiset kurssit ja seminaarit, joita BEST tarjosi vuonna 
2005 yhteensä lähes 100 ympäri Eurooppaa.

BEST:n vuosikokous (General Assembly) oli 15.–23.4. Cha-
niassa. Ennen vuosikokousta paikallisryhmät kokoontuvat 
valmistaviin kokouksiin. Oman alueemme (North-East) val-
misteleva kokous järjestettiin 24.–28.3. Otaniemessä, jonne 
kokoontui yhteensä 30 osallistujaa Virosta, Latviasta, Liet-
tuasta, Norjasta, Ruotsista, Suomesta ja Kreikasta. Vuosiko-
kouksessa väännettiin kättä mm. jaostoittain järjestettävien 
kurssien minimimäärästä sekä osallistujamaksuista. Myös 
aluejakoja uudistettiin: Helsingin jaosto siirrettiin North-
South-alueesta Skandinaavien joukkoon. Helsingin edustajat 
herättivät myös huomiota (ja ehkä hieman pahennustakin) 
omalla äänestystyylillään. 

Toukokuun tenttikauden jälkeen paikallisryhmämme jär-
jesti 23.5.–1.6. Otaniemessä kevätkurssin, jonka aiheena oli 
robotiikka. Kurssi toteutettiin yhteistyössä TKK:n automaa-
tio- ja systeemitekniikan osaston kanssa, ja kurssilaiset saivat 
osallistumisestaan 2 ECTS-opintopisteen suosituksen. Lisäk-
si osallistuimme vielä BEST:n toiseen vuosittaiseen yleisko-
koukseen (Presidents’ Meeting), joka järjestettiin 8.–14.11. 
Sloveniassa. Tässä yleiskokouksessa päätettiin mm. BEST:n 
Educational Committeen (EduCo) osallistumisesta EIE-Sur-
veyor-verkostoon sekä BEST:n laajenemisesta kahteen uuteen 
maahan. Uudet jäsenmaat ovat Tšekki ja Turkki.
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Kansainvälinen ISOhenkilötoiminta
Kv-ISOhenkilövastaavan alkukevät oli mukavan rauhallinen, 
sillä edellisvuoden vastaava oli jo valmiiksi jakanut kevään 
vaihto-opiskelijat ryhmiin, ja yhdelläkään kv-ISOlla ei ollut 
suurempia ongelmia ryhmäläistensä kanssa. Kv-ISOhenki-
lövastaavan tehtävänä on siis rekrytoida ja kouluttaa TKK:n 
väen kanssa kv-ISOt keväällä ja syksyllä saapuville vaihto-
opiskelijoille, ja tämän lisäksi hän pitää yhteyttä osastojen kv-
neuvojiin, kv-toimiston väkeen ja tietysti kv-ISOihin. Koulu-
tuksia on kaksi kertaa vuodessa, ja näiden lisäksi kv-ISOille 
järjestetään vielä kertaussaunat elokuun lopulla ja tammikuun 
alussa eli hieman ennen vaihto-opiskelijoiden saapumista. 
Loppusyksystä järjestettiin kv-ISOille vielä saunailta kiitok-
seksi arvokkaasta työstä. Kv-ISOjen sähköpostilistaa päivitet-
tiin keväällä ja syksyllä, ja kv-ISOhenkilöoppaaseenkin tuli 
jonkin verran muutoksia. Kv-ISOhenkilövastaava kävi myös 
kv-neuvojien koulutuksessa esittelemässä kv-ISOhenkilötoi-
minnan koordinointia, ja kv-neuvojilta ja kv-toimiston väeltä 
saatu palaute toiminnasta oli erittäin positiivista.

Kevään kv-ISOjen rekrytointi käynnistyi hieman takkuises-
ti, sillä julisteita ei saatu ajoissa, ja joidenkin osastojen kv-
neuvojat eivät välittäneet rekrytointisähköposteja eteenpäin. 
Lopulta kuitenkin kv-ISOja saatiin kuin saatiinkin riittävä 
määrä opastamaan vaihto-opiskelijoita suomalaisuuden sa-
loihin. Syksyllä saapuneiden ulkkareiden ja heidän tutorei-
densa kanssa oli jonkin verran ongelmia, ja kv-ISOvastaava 
oli erityisesti syyskuun alkupuolella ylityöllistetty. Aiemmis-
ta virheistä kuitenkin opittiin sen verran, että loppusyksyllä 
käynnistetty rekrytointi onnistui hienosti, ja tutoreita saatiin 
enemmän kuin tarpeeksi.

Kaupunkityöryhmä (entinen 
kuntavaikuttamistyöryhmä)
Kuntavaikuttamisessa tärkein teema oli joukkoliikennealen-
nukset Helsingissä asuville opiskelijoille. Keväällä, huhti-ke-
säkuussa, hallituksen puheenjohtaja ja sektorivastaava esit-
telivät asiaa valtuustoryhmille. Samalla tarjoutui tilaisuus 
keskustella myös muista teekkareita kiinnostavista asioista 
kaupungin päättäjien kanssa. Lisäksi pääkaupunkiseudun yli-
oppilaskuntien kanssa laadittiin yhteistyössä joukkoliikenne-
kannanotto, joka lähetettiin jokaiselle valtuutetulle. Syksyllä 
saimmekin lehdistä lukea, että opiskelija-alennus Helsingissä 
nousisi 50 prosenttiin. Monivuotinen PYL-ylioppilaskuntien 
tavoite oli näin vihdoin saavutettu.

Maaliskuussa TKY kutsui Espoon ja Helsingin nuoria valtuu-
tettuja vierailulle Otaniemeen. Pieni mutta innokas viiden 
valtuutetun ryhmä tutustui muun muassa TKK:n laivalabo-
ratorioon ja Polyteekkarimuseoon. Kuntavaikuttamistyötä 

tehtiin myös kaavoitusasioissa. Keväällä TKK:n kampustyö-
ryhmässä käytiin keskustelua Otaniemen maankäyttösuunni-
telman päivittämisestä. Kesällä Espoon kaupunkisuunnittelun 
virkamiesjohto vieraili Otarannan uusissa taloissa.

Joukkoliikennetyöryhmä järjesti syyskuussa joukkoliikenne-
päivän, jossa YTV:n suunnittelijat vastasivat päivän aikana 
kysymyksiin. Muuten onnistunut tapahtuma kärsi tiedotuk-
sen vähäisyydestä, joten suuri yleisö ei valitettavasti ottanut 
tapahtumaa tänä vuonna omakseen. Marraskuussa Espoon 
kulttuurijohtaja Georg Dolivo vieraili TKY:llä. Hänelle esi-
teltiin erityisesti ylioppilaskunnan monipuolista kulttuuri-
toimintaa ja Polyteekkarimuseota. Yhteistyötä sovittiin jat-
kettavan myös tulevaisuudessa.

Kuntavaikuttamistyöryhmä kokoontui vuoden aikana yhteensä 
7 kertaa. Suurimpana ongelmana työryhmän toiminnassa oli 
hallitusvastaavan ajan puute. Tämän vaivan ehkäisemiseksi 
kuntavaikuttamistyöryhmä päätettiin syksyn lopulla siirtää 
osaksi edunvalvontajaostoa. Samalla sen nimi muutettiin 
kaupunkityöryhmäksi.

1.3.5 Kansainvälinen koulutuspolitiikka 
ja kansainvälinen yhteistyö

Pohjoismaiden ja Tallinnan 
välinen yhteistyö
Vuoden aikana tavattiin kaksi kertaa pohjoismaisia sekä 
tallinnalaisia kollegoita Student Unions of Nordic Techni-
cal Universities (SUNTU) -tapaamisissa. Trondheimilaiset 
teekkarit kutsuivat meidät kevään SUNTUun. Virallisessa 
osuudessa käsiteltiin opiskelijoiden hyvinvointipalveluita ja 
opintotukijärjestelmiä sekä Bolognan prosessia. Myös opin-
tojen kaupallistumista sivuttiin keskusteluissa. Epävirallisessa 
ohjelmassa trondheimilaisten vuorimiesten mökillä keskus-
teltiin muun muassa kotikansainvälistämisestä ja yrittäjyydes-
tä. Syksyn SUNTU-tapaaminen oli Tallinnassa ja käsiteltävi-
nä aiheina olivat itsearviointi, akateeminen liikkuvuus sekä 
päivän polttava aihe: lukukausimaksut. Vaikka tapaamisten 
viralliset aiheet olivatkin hyödyllisiä, parasta antia oli jälleen 
tauko-, lounas- ja yökeskustelut, joissa vertailtiin niin yliop-
pilaskuntien kuin yliopistojenkin toimintaa. 

Kesän aikana hallituksen puheenjohtaja kävi NordTek-ta-
paamisessa keskustelemassa yrittäjyydestä. Hänet myös va-
littiin TKK:n toimikuntaan järjestämään kesän 2006 Nord-
Tek:iä Otaniemessä.
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Eurooppalainen ulottuvuus
Maaliskuussa tuli tieto, että TKY:n edustaja pääsee pitämään 
puheen SEFIn (Euroopan insinöörikoulutuksen kattojärjes-
tön) vuosikonferenssiin. Puheen aiheena oli ylioppilaskuntien 
automaattijäsenyys ”Universities Act’s section about Student 
Unions in Finland – a right or a must”. Vuosikonferenssin 
ainoat opiskelijaedustajat olivat kahta lukuun ottamatta poh-
joismaalaisia – lähes kaikki suoraan SUNTU-tapaamisesta 
tulleita. Kv-vastaavan pitämä puhe oli konferenssin ainoa 
opiskelijoiden esitelmä. 

Vuoden 2006 SEFI:n vuosikokous on poikkeuksellisesti jo 
kesällä ja niinpä aikataulutkin aikaistettiin. Kv-vastaava kir-
joitti alustuksen esitelmään vuoden 2006 vuosikokouksen 
otsikolla ”Towards a top university – collaboration of pro-
fessors, staff and students”.

BEST:n (Board of European Students of Technology) Edu-
cational Committee:n keskuudessa heräsi keskustelua SEFI:
n jäsenyydestä. EduCo:n jäsenyys SEFI:ssä toisi paremman 
mahdollisuuden myös muille eurooppalaisille opiskelijoilla 
osallistua SEFI:n toimintaan. 

Vierailut ylioppilaskunnassa 
ja vierailut ulkomaille
Hyvin alkanut yhteistyö Tallinnan teknillisen yliopiston yli-
oppilaskunnan Tipikaksen kanssa jatkui. Keväällä kahdek-
san tipikaslaista oli TKY:n vieraina. Tallinnalaiset tutustuivat 
teekkarimuseoon ja saivat ensi kosketuksen kiltakulttuuriin 
prodekolaisten avustuksella. Syksyllä ensimmäiset killat hal-
lituksineen perustettiin Tallinnaan. Syksyllä TKY pääsi Ti-
pikaksen vieraaksi heidän vuosijuhlaansa. Vuosijuhlaa seu-
ranneena päivänä keskusteltiin muun muassa Baltechista, ja 
yhteistyötä sen tiimoilta päätettiin aloittaa uudelleen. Tallinna 
otti tehtäväkseen seuraavan konferenssin järjestämisen. 

Lundin yliopistosta saapui rehtori, yksi professori ja yliop-
pilaskunnan hallituksen varapuheenjohtaja TKK:lle tutustu-
maan tulevaan tutkintorakenteeseen. Myös TKY:n edustajat 
pyydettiin paikalle. Vararehtori Nevanlinnan johdolla keskus-
teltiin Bolognan prosessin tuomista uudistuksista.

Joulukuussa TKK:lle tuli käymään OECD:n koulutuksen ar-
viointiryhmä. Vierailijat halusivat tavata myös opiskelijoita. 
Tavatessaan kolme naisteekkaria puheenaiheet jostain syystä 
siirtyivät naisten vähäiseen määrään TKK:lla. Lisäksi keskus-
teltiin muun muassa opiskelijavalinnoista.

Kansallista vääntöä
Kotikuntalain uudistaminen alkoi loppukesästä sisäminis-
teriössä virkamiestyönä. Kaikessa hiljaisuudessaan myös 
Espoon maistraatti alkoi syksyllä myöntää ulkomaalaisille 
opiskelijoille kotikuntaoikeuden, tosin väittäen, että  kunnal-
liset terveydenhuoltopalvelut eivät kuulu kotikuntaoikeuden 
piiriin. Asiasta lausuttiin yhdessä TKK:n kanssa.

Keväällä opetusministeriö perusti työryhmän miettimään 
mahdollisuutta ottaa lukukausimaksuja EU- ja ETA-maiden 
ulkopuolelta tulevilta opiskelijoilta. Kesän aikana tavattiin 
kansanedustajia ja kerrottiin ylioppilasliikkeen mielipiteis-
tä lukukausimaksuista. Lukukausimaksutyöryhmän jättämä 
loppuraportti elokuussa oli musertavaa luettavaa. Työryhmä 
ehdotti 3500–12000 euron lukukausimaksuja EU- ja ETA-
maiden ulkopuolelta tuleville opiskelijoille. Ylioppilaskunnat 
aloittivat uuden lobbauskierroksen. TKY:n tapaamien kasan-
edustajien mielipiteisiin oli tullut kriittisyys, asia oltiin tuo-
massa liian nopealla aikataululla päätettäväksi. Tapaamisten 
tarkoituksena olikin tuoda asia kaikkien tietoon, jotta luku-
kausimaksuista ei päätettäisi vain nopean keskustelun päät-
teeksi. Opetusministeri totesikin loppuvuodesta, että ennen 
kuin mitään päätöstä tehdään, palkataan selvitysmies selvit-
tämään muun muassa stipendijärjestelmää.

Helsinki-prosessi
Helsinki-prosessi on Suomen ja Tansanian hallitusten välinen 
projekti, jossa etsitään uusia ratkaisuja globaalin hallinnon 
ongelmiin ja tarjotaan samalla areena avoimelle ja laajapoh-
jaiselle keskustelulle merkittävimpien sidosryhmien välillä. 
TKY osallistui prosessiin järjestämällä yhteistyössä Helsin-
ki-prosessin sihteeristön, ulkoasiainministeriön Eurooppa-
tiedotuksen, Suomen YK-liiton ja Espoon hiippakunnan 
tuomiokapitulin kanssa helmikuussa keskustelutilaisuuden 
aiheesta ”Voittoa vai vastuullista toimintaa – yritysten rooli 
globalisaatiossa”. Tilaisuudessa puhuivat muun muassa Ul-
komaankauppa- ja kehitysministeri Paula Lehtomäki sekä 
TKK:n rehtori Matti Pursula. 

1.3.6 Sosiaalipolitiikka

Sosiaalipoliittisella sektorilla ehdottomat päätavoitteet vuon-
na 2005 olivat sosiaalipoliittisen linjapaperin 2006–2008 kir-
joittaminen ja TKY:n edunvalvontakyselyn toteuttaminen. 
Sosiaalipoliittinen sektori keskittyi vuoden aikana myös 
TKY:n sihteeristön sisäiseen hyvinvointiin ja siitä huoleh-
timiseen. Työnteko pyrittiin pitämään mielekkäänä monin 
erilaisin yhteisin aktiviteetein. Sektori järjesti esim. halli-
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tukselle ja sihteereille toimintapäivän keilailun ja jousiam-
munnan merkeissä.

Opintopsykologi TKK:lle
TKY on jo muutamien vuosien ajan yrittänyt nopeuttaa opin-
topsykologin saamista myös TKK:lle. Vuonna 2005 tämä 
asia saatiin etenemään tehokkaasti. Heti alkuvuodesta asia 
otettiin esille monilla tahoilla ja vastakaikua löytyi, tosin ra-
hoituksen kanssa oli vaikeuksia. TKY pysyi kannassaan, että 
rahoituksen on löydyttävä korkeakoulun puolelta. Niinhän 
rahoitus löytyikin ja vuoden 2006 alussa TKK:lla aloittaa ko-
kopäiväinen opintopsykologi.

Esteettömyys
Vuoden yhtenä teemana oli esteettömyys. MM-kisat ja var-
sinkin yleisurheilun vammaisten avoimet EM-kilpailut olivat 

ovella ja kylässä puhuttiin paljon esteettömyydestä. Ideana oli 
tehdä Polyteekkarimuseoon pääsemisestä esteetöntä, koska 
siellä olisi kisojen aikaan nähtävissä opiskelijaurheilunäyttely. 
Tämä osoittautui kuitenkin lähes mahdottomaksi toteuttaa. 
Sosiaalipoliittinen sektori halusi samalla selvittää TKY:n vuok-
raamien saunatilojen, varsinkin Rantasaunan, esteettömyyttä. 
Invalidiliiton vapaaehtoinen toimija Harri Sopanen lupautui 
mukaamme ja kävimme tutustumassa Rantasaunaan. Nope-
asti tuli todettua, että ilman suuria rakenteellisia muutoksia 
ei Rantasaunasta saada esteetöntä. Ossin Linnan sauna taas 
todettiin parhaiten, vaikkei täysin, esteettömäksi.

Toimeentulo 
Opintotukikentässä kuohui vuonna 2005. TKY pysyi kannas-
saan muun teekkarikentän mukana ja pyrki vuoden aikana 
ajamaan opintotuen kehittämistä eteenpäin priorisoiden tu-

Teknillisen Korkeakoulun Ylioppi-
laskunnassa on käyty jo useamman 
vuoden keskustelua jatko-opiskeli-
joiden asemasta ylioppilaskunnas-
sa. Keskustelu muuttui konkretiaksi 
vuonna 2003, kun TKY:n strategiaan 
vuosille 2004–2007 lisättiin kappa-
le ylioppilaskunnan piirissä olevista 
erityisryhmistä, kuten jatko-opiske-
lijoista ja kukkaisteekkareista, ja hei-
dän tarpeidensa ja mielipiteidensä 
selvittämisestä. Samana vuonna jatko-
opiskelijat saivat myös edustajan TKY:
n edustajistoon kaudelle 2004–2005. 
Strategian päivittämisen jälkeen yliop-
pilaskunnan läheisyyteen perustettiin 
vuonna 2004 Teknillisen korkeakoulun 
jatko-opiskelijayhdistys (JOY). 

Ylioppilaskunnan arvoissa maini-
taan tasavertaisuus, jonka perusteella 
kaikkia ylioppilaskunnan jäseniä tulee 
kohdella tasapuolisesti ja –vertaisesti, 
ja yliopistolain mukaan ylioppilaskunta 
edustaa kaikkia opiskelijoita yliopiston 
hallinnossa. Jatko-opiskelijoiden osuus 
kaikista TKY:n jäsenistä on alle kolme 
prosenttia, vaikka kaikista Teknillisen 
korkeakoulun opiskelijoista jatko-opis-

kelijoita on noin viidennes. 
Vuoden 2004 aikana oli aloitettu 

keskustelu jatko-opiskelijakyselyn te-
kemiseksi ja vuoden 2005 aikana ideas-
ta kasvoi suunnitelma. Kevään aikana 
yhteystyössä Jatko-opiskelijayhdistyk-
sen kanssa TKY:n opintosektorilla kir-
joitettiin muistio kyselyn tavoitteista ja 
alustavista kysymyskokonaisuuksista. 
Kysely oli alun perin tavoitteena to-
teuttaa samanaikaisesti TKY:n edunval-
vontakyselyn kanssa. Kahden kyselyn 
samanaikainen toteuttaminen ei kui-
tenkaan onnistunut, jonka seuraukse-
na aloitettiin syksyllä neuvottelut TKK:
n kanssa yhteistyössä suoritettavasta 
kyselystä. Neuvottelujen pohjalta TKK 
lupautui mukaan projektiin ja kysely 
liitettiin TKY:n vuoden 2006 toiminta-
suunnitelmaan ja budjettiin.

Jatko-opiskelijoiden asema ei ole 
ongelmallinen yksistään TKY:llä vaan 
heidän asemastaan on käyty keskus-
telua myös Suomen Ylioppilaskuntien 
liitossa (SYL). Syksyn liittokokoukses-
sa SYL:n vuoden 2006 toimintasuun-
nitelmaan saatiinkin maininta, jossa 
SYL velvoitettiin tekemään selvitys 

jatko-opiskelijoiden asemasta yliop-
pilasliikkeessä. Samalla SYL:n tulee 
selvittää jatko-opiskelijoiden toiveita 
SYL:n ja ylioppilaskuntien harjoittamaa 
jatko-opiskelijoiden edunvalvontaa 
kohtaan. TKK:lla jatko-opiskelua käsi-
teltiin keväällä tutkinnonuudistukseen 
liittyen, kun TKK:lle luotiin säännökset 
jatko-opiskelusta uudessa tutkintora-
kenteessa. 

Syksyn aikana jatko-opiskelijoi-
den asema otettiin esille myös TKY:n 
vippilainakäytännön ja asuntoloiden 
ohjesäännön tarkastelussa. TKY:n vip-
pilainaa olivat vuoteen 2005 saakka 
voineet hakea ainoastaan TKY:n perus-
opiskelijat. Syksyllä hallitus kuitenkin 
päivitti pysyväispäätöstään siten, että 
vippilainaa voivat hakea kaikki TKY:n 
jäsenet. Vastaavasti TKY:n asuntoloiden 
ohjesäännön mukaan jatko-opiskeli-
jat ovat voineet asua TKY:n asunnoissa 
ainoastaan perustellusta syystä, jonka 
vuoksi myös asuntoloiden ohjesään-
nön päivittämisen valmistelu aloitet-
tiin TKY:n asuntojaostossa syksyn aika-
na. Ohjesäännön päivittäminen vaatii 
edustajiston päätöksen. 

Jatko-opiskelijat



��

lorajojen nostamista. TKY:n mielestä tulorajojen nostaminen 
oli edelleen todennäköisin ja eniten teekkareiden toimeen-
tuloa auttava tapa parantaa opintotukea. Tulorajat tulisi vä-
hintään sitoa yleiseen indeksikehitykseen.

Opintotukilaki muuttui ja siitä tiedottaminen osoittautui 
kriittiseksi tehtäväksi. Vanhat opiskelijat säilyttäisivät 60 
tukikuukauden oikeutensa, mutta opintonsa syksyllä 2005 
aloittaneet opiskelijat saavat vain 55 tukikuukautta. Ongel-
maksi muodostuivat opiskelijat, jotka hakivat pääsykokeiden 
kautta toiselle osastolle.

Asumislisän enimmäismäärä nousi 1.11.2005 lukien 201,60 
euroon kuukaudessa. Huomioonotettavien asumismenojen 
enimmäismäärä on silloin 252 euroa kuukaudessa. TKY ajaa 
asumislisän vuokrakaton alueellista korottamista, toimitaan-
han yleisen asumistuenkin kohdalla näin.

Opintolainan valtiontakauksen määrä nousi 1.8.2005 luki-
en 300 euroon kuukaudessa korkeakouluopiskelijoilla. Uu-

sia opiskelijoita koskeva opintolainan verovähennysmalli 
otettiin käyttöön. Kyseisen mallin kiinnostavuutta kritisoi-
tiin ja sen ehtoja pidettiin riittämättöminä. Näiden ehtojen 
parantaminen onkin jatkossa yksi parannustoiveista, vaik-
ka TKY vastustaakin opintotuen opintolainapainotteisuu-
den lisäämistä.

Terveys 
YTHS:n terveydenhoito maksu vuonna 2005 oli 35 euroa. 
Mahdollisten korotuspaineiden kohdistuessa YTHS:n mak-
suihin tulee TKY:n mielestä maksut kohdistaa sekä perus- 
että käyntimaksuihin.

YTHS:n hammashuollon ensisijaisuusjärjestelyt poistuvat 
1.1.2006. TKY lausui asiasta SYL:n toiveesta maaliskuussa 
2005. TKY:n mielestä kaikki TKY:n jäsenet, niin opiskelijat 
kuin jatko-opiskelijatkin, ovat oikeutettuja hammashuoltoon. 
Priorisointien poistuessa perustutkinto-opiskelijat ovat läs-
näolokuukausista riippumatta jälleen yhdenvertaisessa ase-

Teknillisen Korkeakoulun Ylioppilas-
kunta järjesti yhdessä Suomen Pu-
naisen Ristin Veripalvelun ja Ylioppi-
laiden terveydenhoitosäätiön kanssa 
Annan Tarvitsevalle -nimisen kampan-
jan. Vuoden 2004 syksyllä ylioppilas-
kunnan piirissä aloitettu kampanja 
vietiin kevään 2005 aikana loppuun. 
Kampanjan loppuessa vappuna oli 
Suomen Punaisen Ristin Luuytimen-
luovuttajarekisteriin liittynyt vajaa 200 
uutta teekkaria. Tämä vastaa noin yhtä 
prosenttia koko rekisterin jäsenmää-
rästä. Sekä TKY:n että SPR:n puolella 
kampanjan sujumiseen oltiin erittäin 
tyytyväisiä. Kampanjan tarkoituksena 
oli lisätä tietoutta Veripalvelun ylläpitä-
mästä Luuytimenluovuttajarekisteristä 
sekä saada nuoria ja terveitä teekka-
reita, ennen kaikkea teekkarimiehiä, 

rekisterin jäseniksi. 
Annan Tarvitsevalle lähti liikkeelle 

Otaniemen teekkareiden halusta tem-
paista jonkin yleishyödyllisen asian 
puolesta. Kampanja jatkoi TKY:n pe-
rinteitä yhteiskunnallisena vastuun-
kantajana. Erityisesti haluttiin tuoda 
esille se, että rekisteriin liittyminen on 
helppoa, ja jos tarve luovuttaa osuu 
joskus kohdalle, voi luovuttaja pelas-
taa toisen ihmisen hengen uhraamal-
la hetken omasta elämästään. Lisäksi 
haluttiin karistaa ihmisten ennakko-
luuloja luuytimenluovutusta kohtaan 
kertomalla mistä luovutuksessa to-
della on kyse. 

Veripalvelun Luuytimenluovutta-
jarekisterin sukupuolijakaumaa halut-
tiin korjata oikeaan suuntaan, koska 
tuolloin noin kaksi kolmasosaa rekiste-

rin jäsenistä oli naisia, mutta toisaalta 
jopa 70 % luuytimen luovuttajista on 
miehiä. Rekisteriin toivottiin enemmän 
nuoria liittyjiä, koska nämä pysyvät sii-
nä pidempään ja ovat usein terveyten-
sä puolesta todennäköisesti sopivam-
pia luovuttajia. Näiden seikkojen takia 
teekkarit ja etenkin teekkarimiehet 
olivat juuri oikea kohde tempaukselle. 
Kampanjan aikana liittyjien keski-ikä 
laskikin selvästi, ja miehien osuus oli 
selkeästi normaalia suurempi. 

”Rekisterin kannalta katsottuna 
kampanja toteutettiin esimerkillisen 
tehokkaasti ja oivallisen omatoimi-
sesti”, totesi erikoislääkäri Kimmo Tal-
vensaari Veripalvelusta kampanjan 
jälkeen. ”Saa nähdä löytyykö jatkos-
sa muita tahoja, jotka pystyvät haas-
tamaan TKY:n suorituksen.” 

Annan Tarvitsevalle -kampanja: 
teekkarit liittyivät joukolla 
Luuytimenluovuttajarekisteriin
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massa hakiessaan hammashuollon palveluita. Jotta jonot ei-
vät muuttuisi entistä mahdottomammiksi, jatko-opiskelijoilta 
jouduttiin ottamaan pois oikeus YTHS:n hammashuoltoon 
alkaen 1.9.2006. Jatko-opiskelijoille ylioppilaskunnan jäsen-
maksu on vapaaehtoinen ja uuden käytännön takia heidän 
terveydenhoitomaksuaan tullaan alentamaan yhdessä ham-
mashuolto-oikeuden poiston kanssa.

Hyvinvointi
Henkisen hyvinvoinnin yhteistyöryhmä on TKK:n alainen 
hyvinvointiin keskittyvä työryhmä, joka osaltaan oli aktiivises-
ti edesauttamassa opintopsykologin hankkimisessa TKK:lle. 
Yhteistyöryhmä teki vuoden aikana osastovierailua eri osas-
toille TKK:lla ja kuuli opiskelijoiden ja työntekijöiden huolia 
ja kysymyksiä ohjaten ja neuvoen heitä. Osastovierailut tule-
vat varmasti jatkumaan myös seuraavina vuosina.

Killoille ja lähinnä kiltojen hallituksille järjestettiin ensimmäi-
nen kriisikoulutus. Tarkoituksena oli antaa neuvoja kriisien 
kohtaamisesta ja kuulla ihmisten kokemuksia. Uudet toimijat 
killoissa saattavat helpostikin joutua vakavien kriisien eteen 
ja kouluttautuminen niiden kohtaamiseen on ollut asia, mitä 
TKY:ltä on pyydetty jo jonkin aikaa. Koulutus onnistui yli 
odotusten ja paikalle saapui noin 80 kuulijaa. Palautteen pe-
rusteella samainen koulutus halutaan joka vuosi järjestettä-
väksi ja mielellään jo heti alkuvuodesta.

Häirintäyhdyshenkilöiden koulutus järjestyi vihdoin pitkien 
pyyntöjen jälkeen. SYL kutsui kaikkien ylioppilaskuntien häi-
rintäyhdyshenkilöt koolle. Häirintäyhdyshenkilöiden olemas-
saolosta tiedottamista lisättiin, ja yhteydenottaminen heihin 
pyrittiin tekemään mahdollisimman helpoksi.

Yhteistyö Nyyti ry:n kanssa on jatkunut aktiivisena, ja vuon-
na 2005 TKY selvitti itselleen miksi ja kuinka paljon se ha-
luaa Nyytiä rahallisesti tukea. Toimintaan pyritään myös 
saamaan jatkuvuutta sillä, että sosiaalipoliittinen sihteeri 
on mukana Nyytin hallituksessa, mahdollisuuksien mukaan 
kaksi perättäistä kautta.

Tasa-arvo 
TKK:n tasa-arvotoimikunta järjesti vuosittaisen yliopistojen 
tasa-arvotoimikuntien tapaamisen Otaniemessä. Kyseisissä 
tasa-arvotoimikunnissa on mukana myös ylioppilaskuntien 
edustajia, mutta tapaaminen keskittyi suurilta osin kuiten-
kin lähinnä uuden palkkausjärjestelmän tasa-arvoon. Tapaa-
misessa oli mukana myös opiskelijajäseniä, ja keskustelua 
käytiin juuri lähinnä tasa-arvotoimikuntien tärkeydestä ja 
siitä, miten opiskelijat voivat siellä vaikuttaa. TKK:n tasa-

arvotoimikunta myös valmisteli TKK:n tasa-arvosuunnitel-
man 2004–2006 toimenpidesuunnitelman, jonka perusteella 
tasa-arvotoimintaa pyritään jalkauttamaan kaikille osastoille 
ja toimijaryhmille TKK:lla.

Muilta osin tasa-arvoasioissa vuonna 2005 keskityttiin lähin-
nä uuden sosiaalipoliittisen linjapaperin tasa-arvo-osuuteen 
ja jatko-opiskelijoiden tasa-arvoon. Jatko-opiskelijoilla, jot-
ka ovat TKY:n jäseniä, tulee olla samat oikeudet ja palvelut 
kuin muillakin opiskelijoilla.
 

1.4 Viestintä- ja 
tietotekniikka-asiat

Viestintävastaava
Eero Holmila

Tiedottaja 
Juha Stjärnstedt (kevät 2005)
Helena Manner (syksy 2005)

Tietotekniikkasihteeri
Markus Sipilä (kevät 2005)
Tero Heikkinen (syksy 2005)

Graafinen suunnittelija
Juha Snellman (kevät 2005)
Georgi Eremenko (syksy 2005)

Atk-tuki
Mikko Anttila (kevät 2005)
Kalle Immonen (syksy 2005)

1.4.1 Viestintä

Heti vuoden 2005 aluksi viestintäsektorista siirrettiin tieto-
tekniikka-asiat hallinnon alaisiksi. Käytännössä yhteistyö 
viestintä- ja tietotekniikka-asioista vastaavien toimijoiden 
välillä pysyi ennallaan. Viestinnän ja tietotekniikan toimi-
essa ylioppilaskunnassa poikkisektorillisina tukitoiminto-
jen tuottajina yhdistettiin viestintä- ja tietotekniikka-asiat 
uudelleen vuodelle 2006.

Sektorin vastuulla ovat ylioppilaskunnan sisäisen ja ulkoisen 
viestinnän lisäksi myös kustannustoiminta ja yhteisökuvan 
kehittäminen. Vuoden alussa saatiinkin hyväksyttyä usean 
vuoden yrityksen jälkeen ylioppilaskunnan viestintästrate-
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gia. Viestintäsektorilla oli jatkuvuustoimikunnassa vastinpa-
rina Eero Korhonen, jonka asiantuntemusta käytettiin muun 
muassa viestintästrategian loppuun saattamisessa ja muussa 
viestintään liittyvässä konsultoinnissa.

Pääteemoina ylioppilaskunnan viestinnässä olivat vuonna 
2005 muun muassa kustannustoiminnan kilpailuttaminen, 
kisakyläviestintä, markkinoinnin keskittäminen, sektorin 
toiminnan tehostaminen ja sisäisen viestinnän kehittämi-
nen. Vuodesta 2006 eteenpäin markkinointi- ja painoku-
lut ovatkin keskitetysti viestintä- ja tietotekniikkaryhmän 
alla. Töitä pitää kuitenkin vielä tehdä, ennen kuin voidaan 
aidosti sanoa viestinnän toimivan ylioppilaskunnassa kuin 
junan vessa.

TKY:n verkkosivut
Vuoden 2003 syksyllä käyttöönotettu verkkosivusto toimi 
vuoden aikana kaiken kaikkiaan kohtalaisesti. Sivusto jat-
koi toimintaansa yhtenä tärkeimmistä tiedotuskanavista 
ylioppilaskunnan lehden rinnalla. Verkkosivuston päivi-
tyskäyttöliittymä ei kuitenkaan toiminut halutulla tavalla. 
Käyttöliittymä oli liian hidas, ja sivuston toimintamahdol-
lisuudet osoittautuivat muutenkin rajalliseksi puutteellisten 
työkalujen vuoksi. Myös uusien ominaisuuksien lisääminen 
osoittautui vaikeaksi ja kalliiksi. Vuoden lopussa järjestelmän 
kehittämisellä saatiin tosin pientä parannusta muun muas-
sa käyttöliittymän nopeuteen. Nämä parannukset antanevat 
järjestelmälle hieman lisäaikaa. Karu tosiasia kuitenkin on, 
että verkkosivusto alkaa olla jo tässä vaiheessa elinkaaren-
sa ehtoopuolella. 

TKY:n tiedotuslista
Vuonna 2004 käyttöönotetuilla jäsensähköpostilistoilla tavoi-
tettiin vuoden 2005 lopussa noin 5000 suomenkielistä teek-
karia sekä noin 350 ruotsinkielistä teekkaria. Listalle liitty-
minen onnistui tuttuun tapaan lukukausi-ilmoittautumisen 
yhteydessä. Listalle on luotu selkeät tiedotuskäytännöt ja se 
lähtee matkaan kahden viikon välein. Lista on vakiinnutta-
nut paikkansa yhtenä tärkeänä informaatiokanavana yliop-
pilaskunnan viestinnässä.

Suuret julkaisut
Toimintakertomus, Teekkariopas ja Teekkarikalenteri olivat 
ylioppilaskunnan edustavia käyntikortteja tänäkin vuonna. 
Vuodeksi 2005 kilpailutettiin Teekkarioppaan ja Teekkari-
kalenterin painatus sekä mainosmyynti. Teekkarikalenterin 
painopaikkaa vaihdettiin kilpailutuksen perusteella moni-
vuotiselta yhteistyökumppanilta Ajasto Oy:ltä Burde Kus-
tannus Oy:lle. Valmiin kalenterin painolaadussa oli kuiten-

kin toivomisen varaa. Kalenterin ja oppaan mainosmyynti 
annettiin tarjouskilpailun jälkeen RC Kustannus Oy:lle, ja 
mainosmyynti ylittikin vuoden 2004 euromäärät mukavasti. 
Julkaisujen kanssa tuli perinteiseen tapaan kiire, varsinkin 
kun samaan aikaan ovelle koputtelivat MM-kisakylään liit-
tyvät tiedotusasiat. Julkaisut saatiin kuitenkin lopulta tehtyä 
kunnialla pois alta.

Viestintätoimikunta
Tiedotustoimikunnan nimeksi vaihdettiin syksyllä 2005 vies-
tintätoimikunta kuvastamaan paremmin sen toimintaa, sillä 
kiltojen tiedottajien lisäksi toimikunnassa on myös kiltalehti-
en päätoimittajia. Toimikunta tapasi vuoden aikana 7 kertaa. 
Varsinkin syksyllä toimikunta alkoi toimia aktiivisesti. 

Tammikuussa viestintätoimikuntalaisille pidettiin kielioppi-
koulutusta. Helmikuussa Polyteekkarin päätoimittaja Mik-
ko Arvinen antoi vinkkejä lehden tekemiseen. Myöhemmin 
keväällä Polyteekkari järjesti kiltalehtikisan yhdessä TKY:n 
viestinnän kanssa. Viestintätoimikunnan huhtikuun tapaa-
minen oli samalla kiltalehtikisan voittajan julkistustilaisuus, 
jossa annettiin palautetta kiltalehdistä. Tapaaminen keräsi 
paikalle sankan joukon kiltalehtien toimittajia.

Syksy aloitettiin iltapalan merkeissä uuden tiedottajan tutus-
tuessa viestintätoimikuntalaisiin ja toisinpäin. Illan aikana 
ideoitiin syksyn ohjelmaa. Lokakuussa järjestettiin kiltahuo-
nekierros, jonka yhteydessä puhuttiin paljon toimikunnan 
roolista ja ehdotettiin nimen vaihtamista viestintätoimikun-
naksi. Syksyn päätteeksi käytiin tutustumassa Nokian vies-
tintäosastoon Keilaniemessä. Vierailulla olivat yhtä aikaa 
myös Helsingin yliopiston viestinnän lukijat, joiden kans-
sa iltaa jatkettiin pienimuotoisten pikkujoulujen merkeissä 
Otaniemessä. Kausi kaadettiin vaihtositseillä vasta seuraa-
van vuoden alussa, jolloin toimikunnan jäsenten seuraajat-
kin pääsivät paikalle.

Julkisuuskuva
TKY ja teekkarit yhdistyksineen huomattiin kuluneenakin 
vuonna tiedotusvälineissä hyvin. Aiempaan tapaan suurin 
osa Observer-mediaseurannan osumista tuli sanomalehdistä, 
mutta myös verkkojulkaisut kasvattivat osuuttaan.

Vuoden merkittävämpänä kokonaisuutena oli luonnollisesti 
Teekkarikylän toimiminen maailmanmestaruuskilpailuiden 
kisakylänä kesällä 2005. Artikkeleita projektista julkaisivat 
valtakunnalliset lehdet tasaisin väliajoin, pienemmistä ja 
tekniikan alan julkaisuista puhumattakaan. Myös Teekkari-
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toiminnan Edistämisyhdistyksen TTEY:n oikeudenkäynnin 
päättyminen sai jonkin verran mediahuomiota. Lokakuus-
sa tulleen korkeimman oikeuden lausunnon jälkeen useissa 
lehdissä uutisoitiin ”ikiteekkareiden” voittaneen ja pitkän 
kiistan ratkenneen. 

Dipoli-talo sai runsaasti julkisuutta loppusyksystä. Sano-
ma- ja verkkolehdissä kerrottiin, kuinka TKY aikoo myydä 
Dipolin. Samassa yhteydessä kerrottiin Dipolin kaipaavan 
remonttia. Yhdistyspuolella näkyivät erityisesti Dominan-
te-kuoro 30-vuotisjuhliensa yhteydessä sekä Polyteknikko-
jen sinfoniaorkesteri esiinnyttyään syksyllä ilmestyneellä 
konserttolevyllä.

Vapulle luotiin tuttuun tapaan viestintäohjeistus. Ohjeistuk-
sessa määriteltiin viestinnän vastuuhenkilöt ja pyydettiin 
heitä korostamaan vappuviikon monipuolisuutta. Vapun 
alla toteutettiin myös yhteistyössä entisen wappu.info-sivun 
ylläpitäjien kanssa yhteinen wappu.fi-sivusto, josta löytyi 
suurin osa vapun ajan tapahtumista. Sivusto osoittautuikin 
suurmenestykseksi.

MM-kisakylä – Teekkarikylä 
median huomion kohteena
Vuoden yleisurheilun maailmanmestaruuskilpailuiden kisa-
kylä oli suuri koitos myös ylioppilaskunnan viestinnälle. Jo 
vuonna 2002 alkanut tiedottaminen Teekkarikylän asukkaille 
tiivistyi vuoden 2004 lopulla ja vuoden 2005 alussa. Kisojen 
tieltä pois muuttaneet asukkaat saivat tiedotussuunnitelman 
mukaisesti postiluukusta ohjeita ja muistutuksia lähenevästä 
muutosta, TKY:n verkkosivut sisälsivät kattavasti materiaa-
lia muuttoon liittyen, ja kisakyläkoordinaattori vastasi teek-
kareiden kysymyksiin news-ryhmässä ja kirjoitti kolumnia 
Polyteekkariin. Kevään aikana tehtiin myös kaksi julistekam-
panjaa tulevan kisakylän taloihin ja järjestettiin muutamia 
tiedotustilaisuuksia. Lisäksi ylioppilaskunnan tiedotuslista 
palveli erinomaisena tiedotuskanavana. Ulkoiseen jakeluun 
TKY:ltä lähti 2002–2005 runsas kymmenen tiedotetta.

Ylioppilaskunnan viestintä järjesti yhdessä MM-kisaorgani-
saation viestinnän kanssa tiedotustilaisuuden tulevasta ki-
sakylästä kesäkuun alussa Dipolissa. Paikalle tulivat kaikki 
maamme keskeiset tiedotusvälineet, ja kisakalusteissa esitelty 
asunto Otarannassa sai arvoistaan huomiota lehtien palstoil-
la ja muualla mediassa.

Vuosi 2005 oli viestintäsektorilla virs-
tanpylväs, kun TKY:lle vihdoin saatiin 
hyväksytyksi viestintästrategia.

Viestintästrategiaa oli yritetty saa-
da kasaan ainakin vuodesta 1997 asti, 
jolloin ylioppilaskunnan ensimmäinen 
kokonaisstrategia tehtiin. Kun TKY:n 
nykyinen strategia hyväksyttiin syk-
syllä 2003, päätettiin vihdoin saada 
myös viestintäpaperi kuntoon. Kyse-
hän on organisaatiossa aina strategi-
an viestimisestä, eli ensin pitää olla 
tiedossa koko toiminnan suuntavii-
vat, joita sitten viestintästrategialla 
toteutetaan.

Työ aloitettiin keväällä 2004, jol-
loin tutustuttiin vanhoihin hahmotel-
miin aikaisemmilta vuosilta. Ydinryh-
män muodostivat ylioppilaskunnan 
tiedottaja, hallituksen viestintävas-

taava ja ulkopuolisena “konsulttina” 
jatkuvuustoimikunnan jäsen Eero Kor-
honen. Strategian erääksi tehtäväksi 
katsottiin olemassa olevien toimin-
tatapojen kirjaaminen, jotta ihmis-
ten vaihtuminen ei vaarantaisi TKY:n 
viestinnän jatkuvuutta.

Perustyö tehtiin syksyllä 2004, ja 
kattava luonnos saatiin puurtamisen 
jälkeen kokoon saman vuoden joulu-
kuussa, jolloin paperi esiteltiin ensin 
TKY:n jatkuvuustoimikunnalle. Lopul-
linen silaus tehtiin suuremman työ-
ryhmän kanssa, johon otettiin mu-
kaan hallituksen ja edustajiston jäseniä 
sekä sihteereitä. Yhteensä työryhmän 
istunnoissa oli 5–8 ihmistä. Lopulta 
ylioppilaskunnan viestintästrategia 
2005–2007 kopautettiin edustajistos-
sa maaliskuussa 2005.

Strategiassa painotetaan aktiivi-
sen vuorovaikutuksen tärkeyttä ja jo-
kaisen TKY:n toimijan vastuuta viestin-
nästä ja yhteisökuvan rakentamisesta. 
Tavoitteiksi vuoteen 2007 mennessä 
määriteltiin tunnettuus, avoimuus, 
ammattimaisuus ja jatkuvuus. Yliop-
pilaskunnan toiminta on tunnettua, 
se viestii avoimesti ja viestit saavut-
tavat kohderyhmänsä oikeaan aikaan. 
TKY:n viestinnällä on ammattimaiset 
toimijat ja sopeutuva organisaatio. 
TKY noudattaa viestinnässä selkeästi 
laadittuja ohjeita, ja tietotaito siirtyy 
uusille toimijoille. Painopistealueiksi 
lähivuosille kirjattiin mm. virallisen 
viestintätoiminnan ammattimaisuus 
ja yhteisöllisyyden kasvattaminen jä-
senistön parissa. 

Viestinnälle saatiin suuntaviivat
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Teekkarikylän laajennusprojekti vuosina 2002–2005 ja MM-
kisakylä merkitsivät erittäin huomattavaa medianäkyvyyttä 
Otaniemen teekkareille ja TKY:lle. Kohtelu mediassa oli poik-
keuksetta positiivista. Yli kolmen vuoden aikana uusista ra-
kennuksista ja kisakylästä tehtiin kymmeniä ja taas kymmeniä 
juttuja sanoma- ja aikakauslehtiin, radioon sekä televisioon. 
Yhä uudelleen kerrottiin mediassa teekkareista, jotka saavat 
uusia asuntoja ja jotka muuttavat kisojen alta evakkoon, nyt 
jo viidennen kerran sitten Teekkarikylän vihkimisen vuonna 
1952. Miesmuistiin suurimmasta kertarysäyksellä Suomessa 
toteutetusta muutosta kirjoitettiin kisojen lähestyessä ahke-
rasti. Tiedotusvälineet muistivat kertoa myös asiaan kieltei-
sesti suhtautuvien teekkareiden tuntoja. 

Vaikka julkisuutta tulikin mukavasti, mahdollista seuraavaa 
kisakyläprojektia ajatellen TKY:n kannattaa neuvotella nor-
maalin kansallisen yhteistyökumppanisopimuksen solmimi-
sesta. Tuolloin TKY mainitaan kisaorganisaation virallisissa 
tiedotteissa muiden yhteistyökumppanien ja palveluntarjo-
ajien kanssa samassa luettelossa.

1.4.2 Kustannus

Polyteekkari - Polytekaren
Polyteekkarin toimitusneuvosto uusittiin lähes kokonaan 
vuoden puolessavälissä. Myös lehden toimituskunta vaihtui 
päätoimittajaa lukuun ottamatta vuoden aikana. Vuoden lo-
pussa tarkastettiin myös TKY:n hallinnon tiedotuskäytäntö-
jä Polyteekkarissa, jolloin hallinnolle lisättiin tiedotussivun 
lisäksi mahdollisuus markkinointiviestintämateriaalin suo-
rasta käyttämisestä Polyteekkarissa. Vuonna 2004 aloitetul-

la ”Virallinen totuus” -palstalla valotettiin vuoden aikana 
opiskelijamaailman ajankohtaisia asioita hallituksen ja sih-
teereiden näkökulmasta.

Lehden päätoimittaja Mikko Arvisen ohjastamana lehti teki 
vuoden aikana tasaisen hyvää jälkeä, muistaen myös lehden 
aseman kriittisenä vallan vahtikoirana. Lehti onkin jatkanut 
toimintaansa hallinnosta riippumattomana ja pyrkinyt herät-
tämään kampuksella keskustelua ylioppilaskuntaan liittyvistä 
aiheista. Vuoden lopussa alustettiin myös Polyteekkarin lin-
ja-paperin päivittämistä sekä aloitettiin lehden www-sivujen 
uudistamiseen tähtäävä selvitystyö.

OUBS
Otaniemen oma teekkareiden TV-asema, OUBS (Otaniemi 
Underground Broadcasting System), jatkoi niin ikään kun-
niakasta taivaltaan. Kanava toimi vuoden aikana tuttuun 
tapaan ennakkoluulottoman oivaltavasti. OUBSin kotisivut 
houkuttelivat lisäksi entistä enemmän katsojia myös Teek-
karikylän ulkopuolelta. 

Vuoden aikana kokoontui kerran epävirallinen vanhojen 
neuvosto, joka koostui vanhoista OUBSin toimijoista sekä 
hallinnon edustajista. Neuvoston yhtenä tehtävänä on ke-
hittää OUBSia eteenpäin. Hieman mietteitä ehdittiinkin jo 
kerätä vuonna 2005.

OUBS osallistui vuoden aikana moniin ylioppilaskunnan jär-
jestämiin tilaisuuksiin ja taltioi siten ansiokkaasti teekkari-
kulttuuria jälkipolville. Television 50-vuotisjuhlan kunniaksi 
järjestetyssä TV-50-seminaarissa Dipolissa OUBS oli myös 
näkyvästi esillä toteuttaen paikan päällä suoran tv-lähetyksen. 

Kuvaaja: Mikko Arvinen
Noin tuhat teekkaria muutti kisakylän ajaksi pois Teekkarikylästä. 
Muuttolaatikoita kuitattiin noin 10 000 kpl. Muuton yhteydessä 
yhteisistä tiloista raivattiin huonekaluja ja kaikenlaista rojua.
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Kyseisessä seminaarissa ylioppilaskunnan viestintä sai oman 
kymmenminuuttisensa julkisuudessa – sen käytti OUBSin 
entinen toimittaja Markus Sipilä esitellen televisioalan pio-
neereille Otaniemen teekkareiden tv-kanavaa.

T-lehti
Ylioppilaskunnan jäsenilleen tilaama T-lehti jatkoi kuluneena 
vuonna koko jäsenistön tavoittavana kanavana, jonka avulla 
jäsenet saivat tietoa myös muiden tekniikan alan kampusten 
ajankohtaisista asioista. Lehden tarpeellisuudesta heräsi jäl-
leen keskustelua edustajistosta, mitä varten lehden asemasta 
ja erilaisista vaihtoehdoista tehtiinkin selvitys. Lehden tilausta 
jatketaan ainakin toistaiseksi. Vuoden aikana T-lehden suh-
teen otettiin myös itse aktiivisempi rooli. TKY alkoi käyttää 
paremmin hyödykseen sille lehdestä varattua mainostilaa sekä 
pyrki myös nostamaan lehden statusta jäsenpalveluna.

1.4.3 Tietotekniikka

Edunvalvonta TKK:lla
Vuosi 2005 alkoi tietotekniikkasektorilla kiireisissä merkeis-
sä. WWWTopin uusi versio oli otettu käyttöön vuodenvaih-
teessa, vaikka siitä ei oltu korjattu kaikkia testikäytössä ha-
vaittuja virheitä. Käyttöönotto epäonnistuikin pahasti, jonka 
seurauksena vanha Topi palautettiin käyttöön heti tammi-
kuun alussa. Uusi Topi otettiin lopulta käyttöön alkukevääs-
tä. Opiskelijat eivät olleet uuteen järjestelmään tyytyväisiä. 
Oodin suunnalla TKK:n pääpaino oli uuteen tutkintoraken-
teeseen valmistautumisessa.

Syksyllä Topista julkaistiin uusi versio, joka paransi Topin no-
peutta ja kuorman sietoa jonkin verran. Käyttöönotto meni 
kuitenkin kaikilta osin pieleen, johtuen monesta epäonnisesta 
yhteensattumasta. Samalla Topin uuden version käytettävyys 
ei ollut parantunut miltään osin. Oodin osalta syksyllä ei ta-
pahtunut opiskelijan suuntaan minkäänlaista edistystä. UPJ-
järjestelmä työllisti atk-keskusta siinä määrin, ettei opiskelijalle 
näkyvän WebOodin käyttöönotto edennyt yhtään.

Yhdistyksille tarjottavat atk-palvelut
Otax-palvelimen uusiminen oli käynyt ajankohtaiseksi ja 
remonttia oli valmisteltu pitkään vuoden 2004 aikana. Re-
montin ensimmäinen vaihe toteutettiin tammikuussa 2005, 
jolloin uutisryhmät ja sähköpostilistat siirrettiin uuteen pal-
velimeen. Yhdistyksille tarjottavat www-palvelut ja shellit 
siirrettiin kesällä. Otaxin uusimisen yhteydessä käytiin läpi 
koneen käyttäjätunnukset. Vanhentuneita käyttäjätunnuksia 
suljettiin huomattava määrä.

Syksyn aikana remontti vietiin loppuun kaitsemalla yhdistyk-
siä muuttamaan verkkosivustonsa uudelle koneelle. Samoin 
aktiivinen tiedotus jatkui myös sähköpostilistojen osoittei-
den muuttumisesta. 

Järjestötoiminnan tietojärjestelmät
Kesällä alettiin valmistautua uuteen exchange-järjestelmään 
siirtymiseen. Siirtyminen ei onnistunut automaattisesti vaan 
se jouduttiin tekemään käyttäjä kerrallaan. Lisäksi ongelmia 
oli jonkin verran sihteeristön työasemien keskitetyn ylläpi-
don kanssa. Järjestötoiminnan palvelinjärjestelmien yllä-
pidon ulkoistaminen Trinetille toimii ammattitaidon jat-
kuvuuden ja luotettavuuden kannalta. Kuitenkin Trinetin 
työtekijöiden osa-aikaisuus ja töiden vasteajat olivat odo-
tettua pidemmät.

TKY.fi -järjestelmä
TKY:n jäsenrekisterin ja TKK:n Oodi-järjestelmän välistä 
automaattista tiedonsiirtoa oli valmisteltu myös pitkään ja 
hartaasti. Oodi ryhtyi huhtikuussa lähettämään TKY:n jäsen-
tietoja automatisoidusti kerran yössä. TKY:n päässä tietoja 
ei kuitenkaan ollut vielä tuolloin valmiutta viedä automaat-
tisesti jäsenrekisteriin.

TKY.fi-järjestelmän jatkokehitysmäärittelyt tehtiin keväällä 
2005. Tarkoituksena oli parantaa verkkosivujen ylläpitotyö-
kaluja sekä saada automaattinen tiedonsiirto toimimaan Oo-
din ja TKY.fi:n välillä. Johtuen palvelun tuottajan kesälomista 
työhön päästiin vasta syyskuussa ja päivitysten oli määrä olla 
valmiina joulukuun puoleen väliin mennessä. Tuntemattomas-
ta syystä johtuen toimittaja ilmoitti itsenäisyyspäivän jälkeen 
toimitusten myöhästyvän ”muutamalla viikolla”. Näin ollen 
suunnitellut päivitykset eivät valmistuneet vuoden 2005 ai-
kana. Lisäksi järjestelmätoimittaja vaihtoi kuluneen vuoden 
aikana omistajaa kaksi kertaa.

Sähköinen äänestys
Syksyllä jäsenistölle tarjottiin mahdollisuus äänestää sähköi-
sesti sekä edustajisto- että kylävaaleissa. Äänestyksessä käytet-
tiin Kalle Kivimaan kehittämää WebVoteria, jota oli käytetty 
jo edellisen vuoden kylävaaleissa. Käyttäjän tunnistus tehtiin 
TKY.fi-järjestelmän avulla. Äänestäjille tarjottiin myös mah-
dollisuus äänestää perinteisesti paperilipuilla.
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1.5 Teekkarikylä ja asuminen

Teekkarikylä- ja asumisvastaava 
Aleksi Päiväläinen

Kyläsihteeri
Anu Schroderus

Järjestösihteeri
Jutta Lindqvist

Projektisihteeri
Vesa Ruusunen (1.2.–30.5.)

Yleiset asumisasiat yhdistettiin ensimmäisen kerran kylä-
sektoriin vuonna 2004. Näin toimittiin myös vuonna 2005. 
Lisäksi sektoriin lisättiin järjestötilat, ja näin saatiin kaikki 
kiinteistöasiat yhden hallitusvastaavan vastuulle.

Teekkareiden asumisen kannalta merkittävin asia vuoden 
aikana oli Otarannan uusien talojen valmistuminen ja luo-
vuttaminen TKY:lle kesäkuussa. Opiskelijoiden ja erityises-
ti teekkareiden asumistilanne parani huomattavasti vuoden 
aikana, kun TKY:lle valmistui kesäkuussa Otarantaan lähes 
400 uutta asuntopaikkaa. Lisäksi Helsingin opiskelija-asun-
tosäätiö HOASille valmistui noin 200 uutta opiskelija-asun-
toa Espoon Matinlahteen. Ensimmäisen kerran vuosiin TKY 
pystyi tarjoamaan kaikille ulkopaikkakuntalaisille fukseille 
asunnon suoraan. Marraskuun alusta lähtien opintotuen 
asumislisän vuokrakatto kohosi 252 euroon, mikä myös oli 
merkittävää asumisen kannalta.

1.5.1 Asuminen

Teekkarikylä
Teekkarikylä on arkkitehtonisesti merkittävä ja ainutlaatuinen 
asuinalue, jossa asuu yli 3000 teekkaria TKY:n ja Ota-Hoasin 
asunnoissa. Kylä on haluttu asuinpaikka erityisesti edullis-
ten asumiskustannusten ja ihanteellisen sijaintinsa ansiosta. 
Asuntoihin oli vuoden aikana asukkaita jonossa keskimäärin 
seuraavasti: soluihin noin 410, yksiöihin noin 385, kaksioi-
hin noin 150 ja kolmioihin noin 20 henkeä.

Helsingin seudun opiskelija-
asuntosäätiö (Hoas)
Hallitusvastaava istui TKY:n edustajana Hoasin asumisen 
yhteistyöelimessä, joka kokoontui vuoden mittaan yhteensä 

kahdeksan kertaa. Yhteistyöelimessä käsiteltiin muun mu-
assa asumisviihtyvyyttä ja sen mittaamista, vuokratasoa, 
opiskelija-asumisen nykytilaa pääkaupunkiseudulla sekä 
huollon ja siivouksen toimivuutta. Hoasin valtuuskunnan 
puheenjohtajan Jessica Karhun sekä TKY:n Hoasin halli-
tuksen edustajan Kari Karvosen kanssa oltiin aktiivisessa 
keskusteluyhteydessä.

Ylioppilaskuntien asunnonvälitys
Pääkaupunkiseudun ylioppilaskuntien yhteinen asunnonvä-
litys toimi normaalisti. Syksyllä kohotettiin palvelun profiilia 
jakamalla jokaisen killan kiltahuoneelle näyttävät julisteet. 
Syksyllä havaittiin teekkareiden osuuden palvelun käyttäjinä 
vähentyneen alkuperäisestä 25 prosentista noin 15 prosent-
tiin, ja sopimusneuvotteluissa HYY:n ja KY:n kanssa TKY:n 
maksuosuus sovittiin laskettavaksi käyttäjämäärien mukai-
sesti. Lisäksi taideylioppilaskunnat ilmaisivat kiinnostuk-
sensa osallistua palveluun. Heidät toivotettiinkin tervetul-
leiksi toimintaan.

1.5.2 Hallinto

Asuntojaosto
Keväällä tarkennettiin taloustoimikunnan työjärjestystä 
asuntojaoston osalta ja näin selkiytettiin asuntojaoston teh-
tävänkuvaa. Taloustoimikunta nimitti uuden asuntojaoston 
maaliskuun alun kokouksessaan. Puheenjohtajaksi tuli hal-
lituksen esityksestä kylävastaava. Keväällä kirjoitettiin talo-
ustoimikunnan alaiselle asuntojaostolle uudet, tarkennetut 
säännöt, jotka edustajisto hyväksyi kokouksessaan 5/2005. 
Tavoitteena oli jäntevöittää jaoston toimintaa, tuoda jatku-
vuutta ja saada se toteuttamaan tarkoitustaan aiempaa pa-
remmin. Tässä onnistuttiinkin melko hyvin. Suurimpina 
konkreettisina muutoksina oli ottaa sihteeriksi asuntoimis-
ton työntekijä, palkkion maksaminen asuntojaoston jäsenil-
le pois lukien TKY:n hallituksessa istuvat jäsenet sekä koko-
usten määrääminen pidettäväksi kuukausittain lukukausien 
aikana. Osaksi uuden työjärjestyksen ansiosta asuntojaosto 
olikin ensimmäistä kertaa mukana budjetin valmistelussa 
alusta lähtien. Kyläjaosto alkoi kerätä budjetti-ideoita jo ke-
väällä ja asuntojaosto piti budjetti-iltakoulun elokuun puo-
livälissä. Asumisviihtyvyyteen saatiinkin lopulta budjetoitua 
selvästi aiempaa enemmän rahaa.

Asuntojaosto joutui vuoden mittaan ottamaan kantaa tavan-
omaisten asumisajan pidennysten ja irtisanomisten lisäksi 
varsin erikoislaatuisiinkin tapauksiin, aina järjestyshäiriöis-
tä hajuhaittojen korvaamiseen asti. Myös lakimiesten apuun 
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Arvoisa tasavallan presidentti Tarja 
Halonen,

Helioksen hivelevät säteet, kuk-
kien tuoksu ja pääskysten laulu muis-
tuttavat meitä uudesta vuodenajasta, 
lämmöstä ja huolettomuudesta. Ke-
vään varmana merkkinä me Otanie-
men teekkarit olemme jälleen - nyt 
jo viidennenkymmenennen kerran 
- meloneet itäiseen satamakaupun-
kiimme tuomaan keväisen terveh-
dyksemme.

Medelst vi paddlade njöt vi av 
matkorgens utbud och av det dova 
brölet av fartygens mistlurar. Samtidigt 
såg vi dock en dyster molnfront torna 
upp vid horisonten. Molnen berätta-
de för oss om en kommande tid, var 

allmänbildning blott är en viskning i 
luften som överröstas av den krävan-
de och alltmer snabbtaceterade värl-
dens rytande stormvindar, en tid där 
möjligheternas jämlikhet endast är en 
dröm om en bättre tid som var.

Ilmainen koulutus on suotu oikeu-
deksi koko Suomen kansalle. Sivistys 
on maamme valttikortti, jolla nokitam-
me vastustajiamme globaalissa kilpa-
juoksussa. Oppimisesta maksaminen, 
sikäli mikäli toteutuu, ei edistä sivis-
tystä eikä tasa-arvoa. Polyteknillinen 
opisto toi aikoinaan edelläkävijänä 
ilmaisen koulutuksen alempienkin 
säätyjen ulottuville eikä ainoastaan hy-
väosaisille. “Ei oo sukusuuruutta meill’ 
isien”, kuten Polyteknikkojen marssissa 
osuvasti todetaan, eikä syyttä.

När vi paddlade vidare insåg vi att 
vårt land behöver alla från den flitige 
arbetaren till den store tänkaren. En 
liten kanot rör ej heller på sig endast 
med tankekraft utan med paddlarnas 
muskelkraft. På det viset går färden 
framåt på den tänkta rutten, bort från 
molnen vid horisonten.

Me teekkarit toivomme että, tule-
vatkin sukupolvet saavat nauttia mo-
nipuolisesta sivistyksestä ja ilmaisesta 
yliopistokoulutuksesta.

Haluamme toivottaa Teille, arvoisa 
tasavallan presidentti, mitä aurinkoi-
sinta kevättä!

Kukan päivänä 2005,
Otaniemen teekkarit

Kukan päivän viesti 1�.5.2005

jouduttiin vuoden aikana turvautumaan. Suuresta työmää-
rästä johtuen asuntojaosto kokoontui yhteensä 12 kertaa ko-
koukseen ja lisäksi kahteen iltakouluun. Keskeneräiseksi jäi 
asuntojaoston pysyväisohjeiden päivittäminen.

Kyläjaosto
Kyläjaoston alkuvuosi alkoi myrskyisissä merkeissä, kun ja-
oston jo vakiintunutta valintatapaa muutettiin. Aiemmin 
kyläneuvoston ehdotuksen oli hallitus hyväksynyt sellaise-
naan. Tänä vuonna kaikki ehdokkaat kuitenkin haastateltiin 

ja haastattelujen jälkeen hallitus päätti nimittää ehdotetuista 
yhdeksästä kuusi jäsentä kyläjaostoon. Näin jaoston kokoa 
samalla pienennettiin kolmella. Päätös johti kyläneuvoston 
ylimääräiseen kokoukseen 2. helmikuuta, jossa sektorivas-
taava ja hallituksen puheenjohtaja keskustelivat tilanteesta 
kyläneuvoston kanssa. Kokous päätti lopulta lähettää TKY:
n hallitukselle nootin, jossa toivottiin hallituksen vielä uu-
delleen harkitsevan nimityspäätöstään. Tämä ei lopulta joh-
tanut minkäänlaisiin toimenpiteisiin.

Kuvaaja: Juha Stjärnstedt
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Alkuvuoden kahinoista huolimatta pääsi toiminta hyvään 
vauhtiin kevään mittaan. Perinteiseen tapaan järjestettiin 
keväällä asukasilta, linnanisäntien konklaawi, wappurieha ja 
talkoot sekä luovutettiin Kukan päivän viesti. Lisäksi Teek-
karikylän legendaarinen talonmies Ossi Törrönen täytti 90 
vuotta 2. huhtikuuta, jota juhlistettiin näyttävästi wappuri-
ehan julistamisen yhteydessä. Kukan päivän viesti luovutet-
tiin 50. kerran ja juhlavuoden kunniaksi viestin vastaanotti 
itse tasavallan presidentti Halonen.

Erityisen leimansa kevääseen löi yleisurheilun MM-kisojen 
valmistelut, joihin kyläjaosto osallistui aktiivisesti muun mu-
assa keräämällä elektroniikkaromua innokkaiden linnanisän-
tien kanssa sekä järjestämällä tiedotusta. Lisäksi jahdattiin 
romuautoja, joita oli kylään ehtinyt kertyä varsin mittava 
määrä. Romuautojen jälkeen kyläjaosto jahtasi romupyöriä, 
jotka kerättiin perhekylään noutoa varten. Osalle löydettiin 
myös onnellinen omistaja.

Kesällä ja syksyllä eräät ikuisuusprojektit liikahtivat eteen-
päin, kun kylän olohuoneen suunnitteluun saatiin apuun 
arkkitehtiopiskelija Juhani Laaksonen. Konkreettista edis-
tymistä ei vuoden aikana kuitenkaan tapahtunut. Sen sijaan 
pitkään suunniteltu roskakatosten laajentaminen ja kunnos-
taminen toteutui lokakuussa.

Syksyllä siivousvuorossa oli perhekylä, josta tyhjennettiin 
huomattavan paljon elektroniikka- ja sekajätettä. Valitettavasti 
todellinen romun määrä oli huomattavasti arvioitua suurem-
pi, joten siivottavaa jäi myös seuraavalle vuodelle. 

Vuoden toinen asukasilta järjestettiin syyskuussa erityisesti 
uusille asukkaille teemalla ”selkäsauna”. Vaikka varsinainen 
punainen lanka tästä teemasta jäi täydellisesti puuttumaan, 
Rantsulle kerääntyi useita kymmeniä asukkaita viettämään 
rauhallista iltaa. Kyläjaoston työntäyteinen vuosi päättyi ky-
län pikkujouluihin Smökissä, jossa vierailivat muun muassa 
Polyteknikkojen Kuoron kvartetti ja Joulupukki.

Kylävaalit
Teekkarikylän kylävaalit järjestettiin tällä kertaa edustajis-
tovaalien kanssa samaan aikaan. Käytännön järjestelyissä 
haettiin synergiaa edustajistovaalilautakunnan ja kylävaa-
lilautakunnan välillä. Kyläjaosto nimitti toukokuussa vaa-
lilautakunnan, jonka  puheenjohtajaksi tuli Matti Kuronen. 
Käytännössä lautakunta aloitti työnsä syksyllä. Kyläsektorin 
ja lautakunnan välillä ilmeni matkan varrella tiedonkulku-
ongelmia, joista kuitenkin selvittiin kunnialla. Vaalien näky-
vyyteen panostettiin järjestämällä vaalikarnevaali Smökissä 
viikkoa ennen varsinaista äänestyspäivää. Valitettavasti tilai-

suuteen ei ehdokkaiden, OUBS:n toimittajien, esiintymään 
tulleen Heliumkuoron ja  järjestäjien lisäksi tullut kovinkaan 
paljon vaalinälkäistä yleisöä.

Tästä huolimatta vaalien äänestysprosentti nousi edellisvuo-
desta noin prosenttiyksikön verran jääden 18,9 prosenttiin. 
Ääniä annettiin yhteensä 378, joista sähköisinä 254. Vaalien 
voittaja oli Lauri Kovanen Linnanisännistön vaaliliitosta. Eräs 
tärkeä syy äänestysprosentin nousuun lienee ollut uurnan 
siirtäminen perinteisestä Smökistä edarivaalien yhteyteen 
päärakennukseen. Näin moni edustajistovaalien äänestäjä 
tuli samalla äänestäneeksi myös kylävaaleissa. 

1.5.3 Järjestötoiminnan tilat

Järjestötoiminnan tiloissa tapahtui uusien talojen valmistu-
misen myötä poikkeuksellisen paljon. Vuoden aikana saa-
tiin paljon aikaan, mutta osa projekteista jäi myös pahasti 
kesken. Kevään aikana sektorin apuna toimi projektisihtee-
ri Vesa Ruusunen.

Tilakehitystyöryhmä
Järjestötoiminnan tilojen kehittämisestä ja hallitukselle teh-
tävien esitysten valmistelusta vastaa tilakehitystyöryhmä, jos-
sa sektorivastaava toimi puheenjohtajana. Sihteerinä toimi 
järjestösihteeri. Tilakehitystyöryhmä kokoontui lukukausien 
aikana noin kolmen viikon välein, yhteensä 11 kertaa. Suu-
rimpia projekteja olivat Ossin linnan ja Otarannan B-talon 
uusien järjestötilojen käytön suunnittelu sekä näihin liittyen 
Polyteekkarimuseon arkiston muutto.

Otarannan uusien talojen myötä myös TKY:n arkisto sai uudet 
tilat. Vielä kevään alussa arkiston suunniteltiin muuttavan Os-
sin linnan kellarikerrokseen, jossa oli 150 neliömetriä tyhjää 
tilaa. Rakennusteknisten haasteiden osoittauduttua ratkaise-
mattomiksi päätettiin toukokuussa siirtää arkisto Otaranta B:
hen. Osaksi MM-kisojen aiheuttaman kiireen ja osaksi sek-
torin sisäisen tiedonkulun vuoksi uusia tiloja ei kuitenkaan 
ehditty saada valmiiksi vuoden loppuun mennessä.

Pieni mutta tärkeä parannus saatiin aikaan, kun vierasma-
jat muuttivat JMT 5:stä Otakaari 20 alakertaan. Projektissa 
koettiin pieniä vastoinkäymisiä, sillä paloviranomaiset eivät 
aluksi kelpuuttaneet tiloja majoituskäyttöön hätäuloskäyn-
tien puuttumisen vuoksi. Rakenteellisten muutostöiden jäl-
keen saatiin tilat kuitenkin varustettua asianmukaisilla pois-
tumisteillä, ja vieraita voitiin majoittaa uusiin tiloihin heti 
syyskuun alusta lähtien.



TKY:n legendaarinen talonmies Ossi 
Törrönen johti Teekkarikylää vuosina 
1952–1966. Huhtikuun toinen päivä 
2005 Ota-Ossi täytti 90 vuotta. Tämän 
tapahtuman kunniaksi TKY:n hallitus 
päätti nimetä kylän toiseksi uusimman 
tulokkaan, syksyllä 2004 valmistuneen 
Jämeränaukion talon Ossin Linnaksi. 
Näkyväksi muistoksi tästä kunnianosoi-
tuksesta talon seinään sisäänkäynnin 
pieleen päätettiin kiinnittää messin-
kinen planssi, johon kaiverrettiin seu-
raava teksti: ”Ossi Törrönen ei syntynyt 
tai asunut tässä talossa. Hän ei myös-
kään ollut tekniikan ylioppilas. Ota-Ossi 
toimi Teekkarikylän johtajana vuosina 
1952–1966.”
Planssi paljastettiin juhlallisin menoin 
wapun aattona hallituksen puheenjoh-
taja Elgin puheen ja Retuperän WBK:n 
sulosointujen saattelemana. Valitetta-
vasti juhlakalu itse ei päässyt paikalle, 
mutta hallituksen puheenjohtaja ja ky-
läpäällikkö veivät hänelle taulun, johon 
oli kehystetty valokuva Ossin Linnasta. 
Ohessa on hallituksen puheenjohtajan 
puhe planssin paljastustilaisuudessa.

”Arwoisa juhliva tupsukansa!

Vuonna 1915 oli kaksi vuotta aikaa 
Suomen itsenäistymiseen. Vuonna 
1915 perustettiin myös Koneinsinööri-
kilta. Tällöin Teekkarikylä ei ollut muu-

ta kuin vino pino tiiliä Bulevardin ja 
Albertinkadun kulmassa. Setä-Alvari 
kenties jo piirteli päässään Teekka-
rikylää Hagalundin kartanon maille. 
Tupsukansa sai kuitenkin tuona ar-
mon vuonna osakseen aivan erityistä 
onnea. Ossi Törrönen - myöhemmin 
Ota-Ossina tunnettu teekkarikylän 
talonmies – syntyi.

Ossi syntyi Keisarin Venäjälle. Sa-
moin tekivät kaikki muutkin suoma-
laiset tuohon aikaan. Keskikoulun 
käytyään pikku-Ossi pääsi kesätöihin 
Jämijärven purjelento-opistoon. Sitten 
tuli sota. Sodasta selvittyään nuori her-
ra Törrönen pääsi Vierumäen opistoon 
taloudenhoitajaksi. Rahat loppuivat ja 
vuoden 1952 puolivälissä sattui Os-
sin silmiin lehti-ilmoitus, joka muutti 
hänen ja monen tupsulakin elämän 
lopullisesti: Teknillisen korkeakoulun 
ylioppilaskunta haki talonmiestä vasta 
vallattuun Teekkarikylään. Ei arvannut 
Ossi mihin soppaan erehtyi lusikkansa 
työntämään.

Ossi muistelee saapumistaan Ota-
niemeen seuraavasti: ”Saavuin Teek-
karikylään perheineni kohtalokkaasti 
juuri vappuaattona Vierumäen Urhei-
luopistolta, jota olin palvellut yli kuusi 
vuotta suurimman osan ajasta legen-
daarisen everstiluutnantti K.E. Levä-
lahden preussilaisen komennon alai-
sena mottona: ́ mens sana in corpore 

sano´. Ensimmäinen Teekkarikylässä 
perheineni viettämä yö jäikin lähte-
mättömästi mieleeni, koska se sattui 
olemaan vappuyö siihen kuuluvine 
teekkarinomaisine erikoispiirteineen, 
jotka eivät ehkä kaikki noudattaneet 
Vierumäen moton linjaa.

Asuimme 5H-portaassa eräässä 
solussa, jonka alapuolella olevassa 
solussa eräs tuntematon laulaja esitti 
tauotta kappaletta ”Mä vartiossa sei-
son yössä yksinäin”. Emme koskaan 
saaneet tietää miksi hän seisoi var-
tiossa koko yön, ketä hän vartioi ja 
miksi vartiovuoro kesti koko vappu-
yön tauotta. Aamulla rakas vaimoni 
sanoi, että ei varmaan kovin kiireisesti 
kannata avata tavarakollejamme – jos 
yövartiointi jatkuu muulloinkin kuin 
vappuyönä.”

Kaikkien onneksi Ossi kuitenkin 
jäi – aina vuoteen 1969 asti.

Tänä vuonna Ossin täyttäessä 90 
vuotta Teknillisen Korkeakoulun Yliop-
pilaskunta haluaa muistaa Teekkariky-
län pitkäaikaista johtajaa, teekkari h.c.:
tä, Ossi Törröstä. Ossin 90-vuotisjuhlan 
kunniaksi Teknillisen Korkeakoulun 
Ylioppilaskunta on päättänyt nimetä 
Teekkarikylän uusimman tulokkaan, 
Jämeränaukion talon, Ossin linnaksi. 
Tästä merkiksi on talon seinään kiinni-
tetty laatta, joka nyt paljastetaan. 

Onnea Ossi! Kiitos!” 

Jämeränaukiosta Ossin Linnaksi

Kuvaaja: Juha Stjärnstedt



��Kuvaaja: TKY
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2.1 Ylioppilaskunnan jäsenet

2.1.1 Varsinaiset jäsenet

TKY:n varsinaisia jäseniä ovat kaikki Teknillisessä korkeakou-
lussa alempaa tai ylempää korkeakoulututkintoa suorittavat 
opiskelijat. Opiskelija, joka suorittaa korkeakoulussa muuta 
tutkintoa, voi halutessaan liittyä ylioppilaskunnan jäseneksi. 
Syksyllä 2005 ylioppilaskunnalla oli 11 187 jäsentä, joista jat-
ko-opiskelijajäseniä 260. Näistä 8394 kuului johonkin kiltaan. 
Ruotsinkielisiä jäseniä oli 428 ja vieraskielisiä 87.

2.1.2 Ikiteekkari

Ikiteekkarin arvonimi ja ketjun käyttöoikeus on ylioppilas-
kunnan arvokkain kunnianosoitus. Arvonimi ja ketju saavat 
olla korkeintaan yhdellä henkilöllä kerrallaan. Edustajisto voi 
myöntää Ikiteekkarin arvonimen ja ketjun ylioppilaskunnan 
toimissa erittäin ansioituneelle henkilölle, joka on ylioppi-
laskunnan entinen jäsen.

Tämän hetkinen ikiteekkari on TKY:n kunniajäsen, vuori-
neuvos Björn ”Nalle” Westerlund, jolle arvonimi myönnet-
tiin vuonna 2002. Häntä ennen arvonimi on myönnetty vain 
kerran, professori Bernhard Wuolteelle vuonna 1956.

2.1.3 Kunniajäsenet

Ylioppilaskunnan edustajisto voi kutsua ylioppilaskunnan 
kunniajäseneksi henkilön, joka on toiminut erittäin an-
siokkaasti ylioppilaskunnan tarkoitusperien hyväksi. TKY:
n kunniajäsenet osallistuvat myös TKY:n kunniavaltuus-
kunnan toimintaan. Ylioppilaskunnan kunniajäseniä ovat 
vuorineuvos Björn Westerlund, vuorineuvos Kauko Rastas 
ja toimitusjohtaja Jorma Eloranta.

2.2 Edustajisto

2.2.1 Yleistä

Teknillisen Korkeakoulun Ylioppilaskunnan korkeinta pää-
tösvaltaa käyttää 45-henkinen edustajisto. Edustajisto vali-
taan suhteellisilla vaaleilla joka toinen vuosi. Vuoden 2005 
edustajisto oli toimessaan toista vuottaan. Puheenjohtajana 
vuonna 2005 toimi Anna Himmanen, joka oli myös edusta-
jiston varsinainen jäsen.

Edustajisto koki toiminnallisia muutoksia vuoden 2004 ai-
kana ja hyviksi todettuja käytäntöjä jatkettiin vuonna 2005. 
Näitä olivat mm. edustajistoryhmien ryhmäkeskustelut, joita 
pidettiin kevään aikana ja joissa suunniteltiin yhdessä par-
haita toimintatapoja loppukaudeksi.

Keväällä edustajiston ja koko TKY:n kannalta merkityksellinen 
prosessi oli uuden pääsihteerin valinta ja siihen paneudut-
tiinkin tiiviisti. Tarkemmasta valintaprosessista vastasi edus-
tajiston valitsema valintatyöryhmä, joka raportoi toimistaan 
tiiviisti edustajistolle. Valintatyöryhmä panosti raportissaan 
erityisesti parannusehdotuksiin, jotta prosessi saataisiin to-
teutettua paremmin seuraavalla kerralla.

Toiminnan painopiste oli erityisesti toimivassa vaikutustyössä, 
johon edustajiston jäseniä kannustettiin. Edustajisto oli koko 
vuoden ajan vahvasti pienen jäsenen asialla ja keskusteluissa 
nostettiin useasti esille viestejä, jotka olivat tulleet kentältä. 
Vaikka osa asioista olikin sellaisia, jotka olisi voitu käydä läpi 
hallituksen toimesta, halusi edustajisto tällä toimintatavalla 
nostaa asioiden painoarvoa ja pyrkiä toimimaan konkreet-
tisesti jäsenistön puolesta. 

Koko vuotta leimasivat aiheiden käsittelyn kannalta eri lin-
japaperit. Vuosi 2005 piti sisällään niin viestintä-, koulutus-
poliittisen- kuin sosiaalipoliittisen linjapaperin, ja edustajisto 
paneutui näihin intohimoisesti. Linjapapereiden hyödyntä-
minen tulevaisuudessa kuitenkin keskustelutti, ja edustajisto 
piti tärkeänä, että niitä voidaan hyödyntää laajemmin, eivätkä 
paljon työtä vaatineet linjapaperit jää vain sektoreiden sisäi-
siksi ohjeiksi. Järjestelmällisyys ja jatkuvuus koettiin tärkeäksi 
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kaikin puolin, ja edustajisto nosti esille myös ylioppilaskun-
nan tekemien kyselyiden dokumentoinnin tärkeyden.

Edellisenä vuotena aloitettu talousarvioprosessin uudista-
minen jatkui myös vuonna 2005. Prosessi aloitettiin edellis-
vuottakin aiemmin edustajistossa, joka otti myös selkeästi 
aiempia vuosia proaktiivisemman roolin. Edustajisto esit-
ti hallitukselle konkreettisia toiveita jo ennen hallituksen 
oman talousarvioprosessin käynnistymistä. Näin haluttiin 
tuoda tarpeeksi varhaisessa vaiheessa esille jäsenistölle tär-
keitä projekteja, joita toivottiin tehtäväksi vuoden 2006 ai-
kana. Tällä tavoin talousarvio saatiin tuotua lähemmäksi 
sen roolia numeerisena toimintasuunnitelmana. Prosessissa 
riittää kuitenkin edelleen parannettavaa, ja edustajisto antoi-
kin konkreettisia parannusehdotuksia, jotta prosessi saatai-
siin sekä järkevämmäksi että edustajiston jäsenten kannalta 
ymmärrettävämmäksi. Myös toimintasuunnitelmaprosessia 
uudistettiin voimakkaasti, mutta edustajiston rooli ja vaiku-
tusmahdollisuudet jäivät varsin pieniksi ja tulevalta vuodelta 
jäätiin odottamaan parannuksia tämän asian suhteen.

Suomen Ylioppilaskuntien Liiton liittokokous on useimmi-
ten työstetty käytännössä hallituksen voimin. Vuonna 2005 
edustajisto otti kuitenkin aktiivisen roolin asiassa. Edusta-
jiston päätöksen mukaisesti asiasta kiinnostuneet jäsenet 
kerättiin työryhmään, joka kävi liittokokousasiakirjat läpi 
syvällisemmin hallituksen pohjatyön jälkeen, ja lopuksi 
yleisvaliokunta linjasi TKY:n varsinaisen lausunnon sisällön. 
Tällä pyrittiin siihen, että TKY:n mielipide SYL:n suuntaan 
vastaa paremmin vaaleilla valitun edustajiston kantaa, kuin 
hallituksen, joka ei välttämättä edusta jäsenistöä yhtä hyvin 
kuin edustajisto. Toimintatapa koettiin mielekkääksi, ja sitä 
toivottavasti jatketaan myös tulevina vuosina.

Erityiseksi aiheeksi vuoden loppupuoliskolla nousi Dipoli. 
Aiheesta käytiin keskusteluja useaan otteeseen niin edus-
tajiston kesken kuin uutisryhmissäkin. Asia konkretisoitui 
loppukesästä ja asian tiimoilta järjestettiin ylimääräinen lä-
hetekeskustelukokous, jossa tunnusteltiin yleisiä tunnelmia 
Dipolin suhteen. Edustajisto pyysi omaksi tuekseen lausun-
not kunniavaltuuskunnalta, jatkuvuustoimikunnalta sekä ta-
loustoimikunnalta ja jatkoi keskustelua näiden tiimoilta vie-
lä myöhemminkin syksyllä. Loppuvuodesta ajankohtaiseksi 
tuli myös kisakylästä saadun voiton kohdentaminen, mutta 
tämän asian suhteen aikataulu osoittautui liian tiukaksi ja se 
jätettiin seuraavan edustajiston päätettäväksi. Sääntöjä käsi-
teltiin jatkuvana prosessina erityisesti yhdistysten sääntöjen 
osalta ja loppuvuonna tarkennettiin lisäksi edellisenä vuonna 
päivitetty merkki-, lippu- ja kunnianosoitusohjesääntö.

Yleisesti edustajistosta on sanottava, että se jatkoi edellis-
vuonna käynnistynyttä, erittäin aktiivista toimintaansa. Käy-
dyt keskustelut olivat korkeatasoisia ja pureutuivat asioihin 
oikealla tavalla. Vuosien 2004–2005 edustajisto osoittikin 
tärkeytensä TKY:n toiminnalle.

2.2.2 Edustajiston jäsenet

Ylioppilaskunnan edustajistoon kuuluu 45 jäsentä. Eronneen 
tai esteellisen tilalle kutsutaan vaalijärjestyksen mukaisesti 
varajäsen ensisijaisesti siitä vaaliliitosta, johon eronnut kuu-
luu. Edustajiston puheenjohtajana toimi Anna Himmanen, 
ensimmäisenä varapuheenjohtajana Antti Savolainen ja toi-
sena varapuheenjohtajana Tuomo Vierros.

Edustajistossa ovat toimineet seuraavat jäsenet ja varajä-
senet vuoden 2005 aikana (suluissa läsnäolokerrat edusta-
jiston kokouksissa): 

Heidi Saaristo (4), Emilia Pohjanpalo (1), Tuula Olenius 
(9), Ilkka Töyrylä (8), Elina Sala (3), Hanna Melkko (2), 
Markku Sillanpää (1), Anna Sipilä (1), Kaarlo Väisänen 
(10), Riikka Viskari (9), Tuomas Kangasluoma (5), Maija 
Ahotupa (2), Lauri Kovanen (1), Eero Holmila (1), 
Olli Pyylampi (9), Panu Routasalo (2), Taru Tukiainen 
(2), Maija Tiitinen (1), Vesa Riihimäki (9), Johanna 
Tikanmäki (5), Outi Engman (8), Antti Virtanen (8), 
Hanna Stammeier (7), Petri Lehikoinen (2), Juha Viuhko 
(2), Aleksi Päiväläinen (1), Petri Vähä-Pesola (1), Tatu 
Miettinen (1), Vesa Linja-aho (6), Tuomas Kangasniemi 
(3), Anna Himmanen (10), Emilia Rautkylä (7), Xian 
Sun (6), Jussi-Pekka Parkkari (3), Outi Koski (3), Juhani 
Nokela (8), Laura Eerikäinen (1), Matti Änkö (9), Aleksi 
Ahtiainen (7), Kirsi Louhisuo (4), Tuukka Eloranta (9), 
Tuomo Vierros (8), Aino Mäkisalo (8), Antti Vassinen 
(2), Johanna Yli-Urpo (6), Juhana Salmenpohja (5), Anna 
Hintikka (1), Pekka Aavikko (7), Petri Paavola (3), Arthur 
Vuola (1), Erkki Taanila (5), Mikael Ramsland (3), Olli 
Mäkinen (1), Elli Pyykkö (10), Kim Åström (9), Leo 
Lundqvist (8), Christian Lindholm (5), Peter Lindqvist (5), 
Matilda Brunnström (5), Marcus Nybergh (2), Christian 
Elg (1), Ville Nordström (1), Tuomas Niinimäki (3), Jarno 
Vanhatalo (1), Soile Hanttu (9), Elina Kallio (1), Sampsa 
Apajalahti (7), Timo Varjo (1), Antti Savolainen (9), 
Jaakko Virtanen (8), Kaisa Hytönen (5), Lauri Haapamäki 
(4), Ilkka Harri (9), Katri Karjalainen (9), Susanna 
Nordsten (1), Lauri Rahikainen (1), Janne Kailasto (4), 
Mika Eskelinen (4), Jaakko Seppänen (1), Elina Käyhty 
(6), Lauri Pakkanen (10), Johanna Uusitalo (8)
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2.2.3 Edustajiston kokoukset

Edustajisto piti toimikautensa aikana yhteensä 10 kokous-
ta. Pöytäkirjapäätöksiä edustajiston virallisista kokouksista 
kertyi 88 kpl (70 kpl vuonna 2004).

Kokouksessaan 1/2005 edustajisto päätti:
• valita edustajiston puheenjohtajaksi Anna Himmasen, 
1. varapuheenjohtajaksi Tuomo Vierroksen ja 
2. varapuheenjohtajaksi Antti Savolaisen.

• valita hallituksen muodostajaksi Christian Elgin.

• nimittää hallituksen puheenjohtajaksi vuodelle 
2005 Christian Elgin ja hallituksen muiksi jäseniksi: 
Lauri Kovanen, Eero Holmila, Susanna Nordstén, 
Sini Numminen, Aleksi Päiväläinen, Jouni 
Saarenpää, Jarno Vanhatalo ja Timo Varjo.

• valita tilintarkastusyhteisöksi Oy Soinio & 
Co ja varamieheksi KHT Terho Saarinen.

• nimittää sääntötoimikunnan puheenjohtajaksi 
Antti Savolaisen ja muiksi jäseniksi: Kim Åström, 
Jaakko Virtanen, Matti Änkö, Aino Mäkisalo, Johanna 
Uusitalo, Olli Pyylampi ja Tuomas Niinimäki.

• valita yleisvaliokunnan puheenjohtajaksi Anna 
Himmasen ja muiksi jäseniksi: (varsinainen jäsen/
varajäsen) Vesa Riihimäki (Keskeiset teekkarit) / Vesa 
Linja-aho (Kristillisteekkarit), Elli Pyykkö (Pallas 
Athene) / Aleksi Ahtiainen (Nuori Akti), Jaakko 
Virtanen (Veijo W.) / Kaisa Hytönen (Veijo W.), 
Matilda Brunnström (Polytekarna) / Kim Åström 
(Polytekarna), Ilkka Harri (Vuorimiehet) / Emilia 
Rautkylä (Nabla), Sampsa Apajalahti (Valomerkki) / 
Lauri Pakkanen (Muutosteekkarit), Tuukka Eloranta 
(Oikeat teekkarit) / Mika Eskelinen (Väärät teekkarit), 
Kaarlo Väisänen (JOY) / Juhani Nokela (NEP), Outi 
Engman (Kone) / Hanna Stammeier (Kone)

Kokouksessaan 2/2005 edustajisto päätti:
• TKYE merkitsi tiedokseen seuraavaa:

■ TKK:n rehtori on vahvistanut TKY:n 
jäsenmaksut lukukaudelle 2005–2006
■ Henri Latosesta Opiskelijoiden 
Liikuntaliitto OLL ry:n uusi pääsihteeri
■ TKY:n uudet työntekijät, kassa Arja Haverinen 
ja toimistosihteeri Nina Bärling esittäytyivät

• vaihtaa opiskelijaedustuksen TKK:n hallituksessa 
siten, että Jarno Vanhatalon tilalle tulee Sini 
Numminen, varaedustajana säilyy Kaarlo Väisänen.

• vaihtaa opiskelijaedustuksen kemian osaston 
osastoneuvostossa siten, että Reetta Tikanmäen ja Johanna 
Uusitalon tilalle uusiksi opiskelijaedustajiksi tulevat Laura 
Nyfors ja Vesa Vuori, varalla Pekka Nurmi ja Jaakko Laine.

• julistaa pääsihteerin toimen haettavaksi, 
asettaa valintatoimikunnan ja määrittää 
valintatoimikunnan toimenkuvan. 

• merkitä valaistusselvityksen tiedoksi ja valtuutti 
TKY:n kiinteistötoimen ryhtymään liitteen 14 
mukaisiin toimiin valaistuksen parantamiseksi.

• ettei strategian seurantaryhmää ei perusteta.

• merkitä hallituksen selonteon toiminnastaan tiedoksi.

Kokouksessaan �/2005 
edustajisto päätti: 
• TKYE merkitsi tiedokseen seuraavaa:

■ rakennustoimikunnan päätösluettelon 28
■ TKK:n rehtorinvaaleista 2005 tehdyn raportin
■ pääsihteerivalintatoimikunnan väliraportin
■ TKY:n edustajistovaalien varsinaiset äänestyspäivät 
tiistai 1.11.2005 ja keskiviikko 2.11.2005

• nimittää Christian Elgin taloustoimikunnan 
jäseneksi Antti Myllyksen tilalle.

• hyväksyä kunniavaltuuskunnan työjärjestyksen.

• hyväksyä TKY:n viestintästrategian vuosille 2005–2007.

• hyväksyä Venäjää puhuvien opiskelijoiden yhdistyksen 
säännöt ja merkitä yhdistyksen ylioppilaskunnan 
yhdistysluettelon ensimmäiseen rekisteriin 
vaadittujen muutosten toteutumisen jälkeen.

• hyväksyä TKY:n Metallikerho ry:n sääntömuutoksen.

• merkitä Teknologorkestern Humpsvakarin 
ylioppilaskunnan yhdistysluettelon toiseen rekisteriin.

• merkitä hallituksen selonteon toiminnastaan tiedoksi.
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Kokouksessaan �/2005 
edustajisto päätti: 
• TKYE merkitsi tiedokseen seuraavaa:

■ taloustoimikunnan päätösluettelo 1/2005
■ keskusvaalilautakunnan puheenjohtajaksi valittu 
Kaarlo Väisänen esittäytyi, joka kehotti halukkaita 
ilmoittautumaan keskusvaalilautakunnan jäseniksi
■ Matti Änkö muistutti verenluovutuksesta 
18.–19.2005 Dipolissa
■ Tuomas Kangasluoma kertoi, että 
luuydinkampanjaan on vielä mahdollista osallistua

• merkitä selonteon tiedoksi ja velvoittaa hallituksen 
valmistelemaan edustajiston syksyn toiseen 
kokoukseen TKY:n strategian TTEY:n suhteen.

• merkitä tiedoksi vuoden 2004 toimintakertomuksen.

• merkitä tiedoksi TKY:n tuloslaskelman, taseen sekä 
tilinpäätökseen liittyvän toimintakertomuksen.

• merkitä tiedoksi tilintarkastuskertomuksen.

• merkitä tiedoksi jatkuvuustoimikunnan lausunnon.

• vahvistaa vuoden 2004 tilinpäätöksen ja jättää 
vuoden 2004 ylijäämä yli- ja alijäämätilille.

• myöntää tili- ja vastuuvapauden vuoden 2004 
hallitukselle ja muille tilivelvollisille.

• nimittää taloustoimikunnan jäsenet.

• nimittää jatkuvuustoimikunnan jäsenet.

• palauttaa Fyysikkokillan sääntömuutoksen käsittelyyn.

• hyväksyä Rakennusinsinöörikilta ry:n sääntömuutoksen.

• hyväksyä Teknillisen korkeakoulun 
Arkkitehtikilta ry:n sääntömuutoksen.

• hyväksyä Otaniemen Biljardiklubin säännöt 
yllä olevin muutoksin ja lisätä yhdistyksen 
yhdistysluettelon ensimmäiseen rekisteriin.

• merkitä hallituksen selonteon tiedoksi.

• valita DI Vesa Ruususen pääsihteeriksi 
kaudelle 1.8.2005–31.7.2007.

Kokouksessaan 5/2005 edustajisto päätti:
• TKYE merkitsi tiedokseen seuraavaa:

■ taloustoimikunnan päätösluettelo 2/2005
■ TKY:n uusia sihteereitä
■ TKY:n jatkuvuustoimikunnan jäsenet esittäytyivät
■ TTEY:n johtokunta on julkaissut 10.5.2005 
ilmestyneessä Helsingin Sanomissa kutsun 
yhdistyksen vuosikokoukseen keskiviikkona 18.5.2005
■ selonteko Suomen Ylioppilaskuntien 
Liitto SYL ry:n strategiatyöstä
■ pääsihteerivalintatoimikunnan loppuraportti
■ keskusvaalilautakunta on järjestäytynyt, 
puheenjohtaja Kaarlo Väisänen kertoi miten 
syksyn vaaleihin on tässä vaiheessa varauduttu

• pitää rakennustoimikunnan kokoonpanon samana 
kuin vuonna 2004 ja että rakennustoimikunta 
purkautuu vuoden 2005 loppuun mennessä.

• hyväksyä TKY:n taloustoimikunnan työjärjestyksen.

• vuoden 2005 asuntojaoston jäsenten palkkiosta.

• hyväksyä TKY:n talouden- ja 
maisuudenhoitopolitiikan vuosille 2005–2007.

• myydä omistamansa Lahden kaupungin 
Mustakalliontien kiinteistön.

• merkitä Fyysikkokillan sääntömuutoksen 
tiedoksi ja pitää fyysikkokillan yhdistysluettelon 
ensimmäisessä rekisterissä.

• lisätä Vietnamilaiset opiskelijat ry:n TKY:
n yhdistysluettelon toiseen rekisteriin.

• merkitä hallituksen selonteon tiedoksi.

Kokouksessaan �/2005 
edustajisto päätti: 
• TKYE merkitsi tiedokseen seuraavaa:

■ Lahden Mustakalliontien rakennuksen 
ja tontin vuokraoikeuden myyminen 
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■ TKY:n uudet sihteerit esittäytyivät
■ Väisänen pyysi ihmisiä antamaan itsensä 
ilmi edustajistovaalisivustolle
■ TKYH voitti TKKH:n köydenvedossa

• vahvistaa TKYE 5/2005 päätöksen merkitä 
hallituksen selonteon tiedoksi.

• TKYE päätti merkitä tiedokseen Dipoli-talosta käydyn 
keskustelun sekä velvoittaa hallituksen jatkamaan 
selvitystyötä edustajiston viitoittamaan suuntaan. Lisäksi 
TKYE päätti pyytää lausunnot myös kunniavaltuuskunta, 
taloustoimikunta ja jatkuvuustoimikunnalta.

• TKYH merkitsi muistiin toiveen, että ylioppilaskunta 
ottaisi kantaa webTopin toimimattomuuteen. 

Kokouksessaan 7/2005 
edustajisto päätti: 
• TKYE merkitsi tiedokseen seuraavaa:

■ rakennustoimikunnan päätösluettelo 29/2005 
■ rakennustoimikunnan päätösluettelo 30/2005 
■ taloustoimikunnan päätösluettelo 4/2005
■ Viskarin lyhyt raportti MM-kisakylästä
■ Väisänen mainosti tulevia edustajistovaaleja. 
Äänestysjärjestelmä testattavissa kampus-riehassa.
■ Änkö kertoi että verenluovutus on jälleen 96:
tta kertaa 26.-27.10. Dipolin salissa 26.

• että jäsenmaksu peritään toistaiseksi 
vain läsnä olevilta opiskelijoita. 

• muuttaa asuntoloiden ohjesäännön 33 § kolmannen 
kohdan muutettavaksi seuraavasti: “3. ei ole 
suorittanut kahdeksaatoista (18) opintopistettä 
Teknillisessä korkeakoulussa edellisenä lukuvuotena 
Teekkarikylän tai Heinävaaran asukkaana. Opintoviikot 
muutetaan opintopisteiksi käyttäen kerrointa 1,8.”

• merkitä tiedokseen SYL:n asiakirjasta 
käydyn keskustelun.

• merkitä tiedokseen T-lehdestä käydyn keskustelun.

• merkitä tiedokseen hallituksen päivitetyn 
toimintasuunnitelman vuodelle 2005.

• merkitä liitteen mukaisen hallituksen selonteon tiedoksi.

• Esille tuli myös:

■ hallitustyöryhmän haun avaaminen
■ edustajiston aikataulu syksylle 2005
■ toive saada Viskarin kisakyläraportti 
edarin viimeiseen kokoukseen
■ toive, että TKY:n teettämistä kyselyistä 
tulee kunnon dokumentaatio.

Kokouksessaan �/2005 edustajisto päätti:
• TKYE merkitsi tiedokseen seuraavaa:

■ TKYH2005 -työryhmän raportti toiminnastaan
■ Kaarlo Väisäsen muistutuksen edustajistovaaleista
■ vaalivalvojaiset 2.11.2005 keltsussa
■ Nakkikekkerit 23.11.2005 Polyteekkarimuseolla
■ TKY:n lausunto SYL linjapaperiin ja 
vuoden 2006 toimintasuunnitelmaan
■ TKY:n tekemän jäsenaloitteen SYL:
n sääntöjen muuttamiseksi
■ Matti Ängön muistutuksen Dipolissa 26.–
27.10. pidettävästä verenluovutuksesta

• TKYE päätti hyväksyä TKY:n strategian TTEY:n suhteen.

• TKYE päätti merkitä tiedokseen kunniavaltuuskunnan 
(liite 12.1), jatkuvuustoimikunnan (liite 12.2) ja 
taloustoimikunnan (12.3) lausunnot koskien Dipoli talon 
tulevaisuutta. Lisäksi TKYE merkitsi käydyn keskustelun 
tiedokseen ja velvoitti hallituksen jatkamaan selvittelyjä.  

• TKYE päätti merkitä käydyn keskustelun 
tiedokseen ja palauttaa liitteen 13 mukaisen TKY:n 
sosiaalipoliittisen linjapaperin vuosille 2006–2009.

• TKYE päätti hyväksyä TKY:n koulutuspoliittisen 
linjapaperin vuosille 2006 – 2009.

• TKYE päätti palauttaa kisakyläbonuksen 
kohdentamisen käsittelyyn.

• TKYE päätti hyväksyä Teekkarikulinaristien säännöt ja 
merkitä yhdistyksen ylioppilaskunnan yhdistysluettelon 
ensimmäiseen rekisteriin kategoriaan muut yhdistykset.

• TKYE päätti hyväksyä Ympäristö, Teknologia 
ja Yhteiskunta -kerhon säännöt yllä olevin 
muutoksin ja merkitä yhdistyksen ylioppilaskunnan 
yhdistysluettelon ensimmäiseen rekisteriin 
kategoriaan ammattiaineyhdistykset.
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• TKYE päätti perustaa hallitustyöryhmän edistämään 
vuoden 2006 hallitukseen sekä edustajiston 
puheenjohtajistoon hakeutumista. Työryhmän 
puheenjohtajaksi nimettiin Janne Viskari ja jäseniksi 
Lauri Pakkanen, Elli Pyykkö, Matti Änkö.

• merkitä hallituksen selonteon toiminnastaan tiedoksi.

• Esille tuli myös:

■ Edustajiston aikataulu syksylle 2005

Kokouksessaan �/2005 edustajisto päätti:
• TKYE merkitsi tiedokseen seuraavaa:

■ Taloustoimikunnan päätösluettelo 5/2005 
■ Tietotekniikkasihteerin laatima 
raportti webTopin tilanteesta 

•  vahvistaa ylioppilaskunnan vuoden 2006 jäsenmaksuksi 
50 euroa ja jatko-opiskelijajäsenten jäsenmaksuksi 
30 euroa, ja että jäsenmaksu peritään Teknilliseen 
korkeakouluun läsnä olevaksi kirjautuneilta. 

• vahvistaa TKY:n luottamushenkilöiden 
palkkiot vuodelle 2006.

• hyväksyä TKY:n talouden- ja 
omaisuudenhoitopolitiikan vuosille 2005–2007.

• hyväksyä toimintasuunnitelman vuodelle 2006.

• vahvistaa talousarvion vuodelle 2006.

• merkitä tiedokseen raportin TKY:n 
organisaation kehittämisestä edustajistolle.

• Esille tuli myös:

■ edustajiston aikataulu syksylle 2005
■ edustajiston pikkujoulut 1.12. Polyteekkarimuseolla
■ ponsi budjetin esitysmuodossa 
(kannatti neliveto miinus Veijo W)

Kokouksessaan 10/2005 edustajisto päätti:
TKYE merkitsi tiedokseen seuraavaa:

■ Kisakylän loppudokumentti
■ rehtori on vahvistanut jäsenmaksun 
lukuvuodelle 2005-2006
■ jatko Täffällä
■ taloustoimikunnan päätösluettelo 6/2005

• nimittää hallinnon opiskelijaedustajat 
TKK:lle hallitukseen, osastoneuvostoihin 
ja tieteellisiin neuvostoihin.

• merkitä hallituksen ehdotuksen tiedoksi ja 
antoi Tuomas Pippolalle ja Saku Mantereelle 
luvan aloittaa jatkuvuustoimikuntatyöskentely 
vuoden 2006 alusta ja Jouni Lounasmaalle luvan 
toimia toimikunnan puheenjohtajana.

• hyväksyä TKY:n sosiaalipoliittisen 
linjapaperin vuosille 2006–2008.

• hyväksyä TKY:n merkki-, lippu- ja 
kunnianosoitusohjesäännön.

• merkitä Otaniemen Jyllääjät ry:
n sääntömuutoksen tiedokseen.

• poistaa OtaDATA ry:n, Kejimajiangmin, Ota-
Airon ja Teekkarien Squash-kerho Kössin 
yhdistysluettelon ensimmäisestä rekisteristä.

• vastaus TKYE 9/2005 ponteen budjetin 
ja tilinpäätöksen esitysmuodosta.

• hyväksyä Nokelan ponsi kehitysyhteistyöstä hyväksyttiin.

2.2.4 Yleisvaliokunta

Yleisvaliokunnan tehtäviin kuuluu muun muassa valmistella 
edustajistossa esille tulevat erityisen tärkeät asiat ja edusta-
jiston kokousten menettelytapakysymykset. Yleisvaliokunta 
kokoontui vuoden aikana 9 kertaa. 

Yleisvaliokunnan kokoonpano vuonna 2005 oli seuraava:
Puheenjohtaja: Anna Himmanen

jäsen/varajäsen

Vesa Riihimäki (Keskeiset teekkarit) / 
Vesa Linja-aho (Kristillisteekkarit) 

Elli Pyykkö (Pallas Athene) / Aleksi 
Ahtiainen (Nuori Akti) 

Jaakko Virtanen (Veijo W.) / Kaisa Hytönen (Veijo W.)

Matilda Brunnström (Polytekarna) / 
Kim Åström (Polytekarna)
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Ilkka Harri (Vuorimiehet) / Emilia Rautkylä (Nabla)

Sampsa Apajalahti (Valomerkki) / Lauri 
Pakkanen (Muutosteekkarit)

Tuukka Eloranta (Oikeat teekkarit) / 
Mika Eskelinen (Väärät teekkarit)

Kaarlo Väisänen (JOY) / Juhani Nokela (NEP)

Outi Engman (Kone) / Hanna Stammeier (Kone)

2.2.5 Sääntötoimikunta

Puheenjohtaja: Antti Savolainen

Kim Åström, Jaakko Virtanen, Matti Änkö, Aino Mäkisalo, 
Johanna Uusitalo, Olli Pyylampi ja Tuomas Niinimäki

Sääntötoimikunnan sihteerinä toimi 
järjestösihteeri Jutta Lindqvist.

2.3 Hallitus

Vuonna 2005 TKY:n hallitukseen kuuluivat:

Christian Elg puheenjohtaja
Lauri Kovanen varapuheenjohtaja, järjestöasiat
Jouni Saarenpää teekkariasiat
Susanna Nordstén kansainväliset asiat
Sini Numminen koulutuspoliittiset asiat
Jarno Vanhatalo opintoasiat
Timo Varjo sosiaalipoliittiset asiat
Aleksi Päiväläinen asuminen ja Teekkarikylä
Eero Holmila viestintä

Hallitus piti toimikautensa aikana 44 virallista kokousta. 
Lisäksi hallitus piti lukuisia aamu-, ilta- ja muita kouluja 
sekä erinäisiä epävirallisia tapaamisia. Hallituksen viral-
lisista kokouksista kertyi yhteensä 521 pöytäkirjapäätöstä 
(446 vuonna 2004).

■
■
■
■
■
■
■
■
■

Kuvaaja: Atelier Nyblin
Pääsihteeri Vesa Ruusunen (ylh. vas.) + TKY:n hallitus 2005: Jarno Vanhatalo,  
Lauri Kovanen, Jouni Saarenpää, Eero Holmila, Aleksi Päiväläinen,  
pj Christian Elg (alh. vas.), Susanna Nordstén, Sini Numminen ja Timo Varjo.
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2.3.1 Hallituksen jaostot

Teekkarijaosto
Teekkarijaoston (TJ) jäsenet järjestävät suuren osan TKY:n 
näkyvästä toiminnasta. TJ:ssa käsitellään sen osa-alueiden 
toimintaa ja kuullaan tilannetiedotuksia siitä, mitä kunkin 
toimijan vastuualueella tapahtuu.

Puheenjohtaja: Jouni Saarenpää
Lauri Kovanen (vpj, TKYH järjestöasiat, fuksimajuri kevät), 
Aki Sundell (sihteeri, kevät), Miika Kotaniemi (sihteeri, syk-
sy), Jutta Lindqvist (järjestösihteeri), Maija Tiitinen (fuksitoi-
mikunnan pj/kevät, fuksimajuri/syksy), Kuisma Reinikainen 
(ISOhenkilötoimikunnan pj), Emmi Turanlahti (isännistö 
& emännistö -tirehtööri), Erno Berger (teekkarikulttuuriti-
rehtööri), Laura Nyfors (teekkarikulttuuritirehtööri), Timo 
Perkola (liikuntatirehtööri), Jouko Virta (lakinlaskijaistireh-
tööri), Eeva Myller (wapputirehtööri), Emma Nurmi (gra-
vitaatiotirehtööri)

Kyläjaosto
Kyläjaosto toimii hallituksen Teekkarikylästä vastaavan jä-
senen johdolla kehittäen Teekkarikylän asukasviihtyvyyttä, 

järjestäen perinteisiä kylässä tapahtuvia tilaisuuksia sekä 
ideoiden Teekkarikylän alueen kehittämistä. 

Puheenjohtaja: Aleksi Päiväläinen

Pekka Aavikko (vpj, tapahtumat), Anu 
Schroderus (sihteeri), Pekka Aavikko, Lauri T. 
Kovanen, Laura Turunen, Juho Cederström, 
Juho Vähä-Herttua, Janne Nykopp, 

Edunvalvontajaosto
Vuonna 2003 nimitettiin ensimmäisen kerran edunvalvonta-
jaosto, jonka alaisuudessa toimii yhteensä 8 kansainvälisiin, 
yhteiskunnallisiin, koulutus- ja sosiaaliasioihin perehtyvää 
erillistä työryhmää. Työryhmien puheenjohtajat muodosta-
vat edunvalvontajaoston.

Puheenjohtaja: Jarno Vanhatalo

Hanna Koskinen (korkeakoulupoliittinen sihteeri, 
sihteeri 26.5. asti), Milla Eronen (kansainvälisten 
asioiden sihteeri, sihteeri 26.5. alkaen), Lauri Haapamäki 
(kiltatyöryhmän ja koulutuspoliittisen työryhmän 
pj), Antti Ala-Ilkka (haloped-työryhmän pj), Miika 

Historiaan kurkatessa huomaa, että 
TKY:llä on pohdittu ongelmia orga-
nisaation toiminnassa monesti aiem-
minkin. Ennen vuotta 2005 kovinkaan 
suunnitelmallista kehittämistä ei kui-
tenkaan ole juuri tehty, poikkeukse-
na kyläorganisaation rukkaus vuonna 
2000. Pieniä viilauksia on luonnollisesti 
tehty aina silloin tällöin. Vuonna 2004 
organisaation kehittämisestä käytiin 
hallituksen sisällä koviakin keskuste-
luja, mutta hyvät ajatukset jäivät lo-
pulta keskustelun tasolle. 

Vuoden 2005 huhtikuussa TKYH 
perusti pitkien keskustelujen jälkeen 
hallituksen jäsenistä koostuvan orga-
nisaation kehittämisryhmän eli Or-
kesterin, johon kuuluivat hallituksen 
viestintävastaava Eero Holmila, järjes-

tövastaava ja varapuheenjohtaja Lauri 
Kovanen sekä teekkarivastaava Jouni 
Saarenpää. Orkesterin tehtävänä oli 
normaalin hallitustyöskentelyn lisäksi 
keskittyä erityisesti organisaation ke-
hittämisen vetämiseen ja jättää omal-
la sektorilla toimiminen vähemmälle. 
Orkesterin tarkoituksena oli kantaa 
päävastuu alustusten tekemisestä ja 
muutosprosessin vetämisessä.

Kehittämisprosessi käynnistettiin 
organisaation nykytila-analyysillä, jo-
hon kerättiin tietoa organisaatiosta 
ja eri ongelmakohdista muun muas-
sa vanhojen toimijoiden ja sihteerien 
haastatteluilla sekä TKYH:n kehittä-
misiltapäivillä. Jatkuvuustoimikunta 
pidettiin myös tietoisena prosessista. 
Kerättyjen tietojen pohjalta koottiin or-

ganisaation kehittämisen alkuraportti, 
joka valmistui kesäkuun puolessa välis-
sä. Alkuraportin pohjalta orkesteri va-
litsi neljä pääkehityskohdetta vuodelle 
2005. Nämä olivat toimintasuunnitel-
ma- ja budjetointiprosessi, organisaa-
tion rakenne, toiminta-avustusprosessi 
sekä hallituskoulutus. 

Kaikkea ei luonnollisesti ehditty 
tehdä vuonna 2005. Kehittäminen ei 
saakaan jäädä pelkästään vuoden 2005 
projektiksi, vaan sen pitää sulautua 
osaksi ylioppilaskunnan rutiineja. Toi-
sin sanoen, se on asia, jota jokaisen 
tulevan ylioppilaskuntasukupolven 
pitää jatkaa omalla vahtivuorollaan. 
Aika näyttää miten käy.

Orkesterin synty – ylioppilaskuntaa 
kehittämässä
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Kotaniemi (toimeentulo- ja hyvinvointityöryhmän 
pj), Lauri Pitkänen (joukkoliikennetyöryhmän pj), 
Mikko Fallenius (BEST:n pj), Tanja Urtela (ESN-TKY:
n pj), Laura Turunen (kv-ISOhenkilövastaava)

2.3.2 Järjestötoiminnan 
toimikunnat ja työryhmät

Toimeentulo- ja hyvinvointityöryhmä
Puheenjohtaja: Miika Kotaniemi
Työryhmä oli avoin, aktiivisimpia osallistujia olivat Pekka 
Urhonen, Kalle Kollin ja Antti Vassinen.

Koulutuspoliittinen työryhmä
Puheenjohtaja: Lauri Haapamäki

Joukkoliikennetyöryhmä
Puheenjohtaja: Lauri Pitkänen

Simo Airaksinen, Niko Setälä, Elmo Allén, 
Lauri Rahikainen, Markus Elfström, Jonas 
Wahlbeck, Pasi Hölttä, Teemu Collin.

Kiltatyöryhmä (KTR)
Puheenjohtaja: Lauri Haapamäki

Pauli Siponen (AK), Sampsa Ruutu (AS), Satu Ristiluoma 
(FK), Elli Pyykkö (Athene), Pekka Nurmi (KK), Antti 
Kosonen (KIK), Ulla Huhtinen (MK), Hanna Pynnönen 
(PJK), Dennis Lönnström (IK), Liisa Toikkanen 
(SIK), Juho Vähä-Herttua (TIK), Aino Mäkisalo 
(Prodeko), Bo Priester (VK), Otto Kronstedt (TF)

Kiltaneuvosto (KN)
Puheenjohtaja Lauri Kovanen 

Jutta Lindqvist (sihteeri), Jyrki Vanamo (AK), 
Mikael Blomberg (AS), Antti Savolainen (FK), Jouni 
Jaakkola (Athene) Jaakko Laine (KK), Kari Kanninen 
(KIK), Mikko Pätynen (MK), Taina Kainulainen 
(PJK), Hanna Melkko (IK), Erkki Valtonen (SIK), 
Iiro Ojala (TiK), Tommi Kemppainen (Prodeko), 
Iina Kainulainen (VK), Christian Peltonen (TF) 

Fuksitoimikunta 200� (FTMK)
Puheenjohtaja: Lauri Kovanen (fuksimajuri 30.4. asti)

Pauli Siponen (AK), Jouni Jaakkola (Athene), Emmi 
Turanlahti (AS), Mauno Taajamaa (FK), Anna Sipilä 

(IK), Petri Lehikoinen (KIK). Paavo Pakkanen 
(KIK), Laura Nyfors (KK), Emilia Tiitinen (KK), 
Kuisma Reinikainen (MK), Antti Hämäläinen 
(PJK), Karoliina Muukkonen (SIK), Mikko Mäkinen 
(SIK), Johan Hörhammer (TF), Erno Berger (TiK), 
Anttoni Huhtala (TiK) ja Jussi Haiko (VK)

Fuksitoimikunta 2005 (FTMK)
Puheenjohtaja: Maija Tiitinen 
(fuksimajuri 1.5.2005 alkaen)

Jarkko Niiranen (AK), Anna Nuuros (Athene), Kalle 
Kollin (AS), Tapani Hyvämäki (FK), Tuomas Lesonen 
(IK), Tuomas Kontro (KIK), Sven Willgren (KIK), Antti 
Arpalahti (KK), Olli Kantanen (MK), Ilkka Hirvelä 
(PJK), Marko Miettinen (SIK), Ina Sandström (SIK), 
Henrik zu Castell-Rüdenhausen (TF), Aki Kolehmainen 
(TiK), Anna Zaitsev (TiK) ja Ville Keikkala (VK)

ISOhenkilötoimikunta (ITMK)
Puheenjohtaja: Kuisma Reinikainen

Antti Kauppi (AK), Salum Abdul-Rahman (AS), Saara 
Sulanto (Athene), Janne Mäkivirta (FK), Jarkko Lahtinen 
(IK), Merituuli Pyykönen (MK), Pentti Hämäläinen 
(KIK), Karoliina Reunanen (KK), Matti Aarnio (PJK), 
Julia Venesmaa (Prodeko), Heidi Ihaksinen (SIK), Rasmus 
Rosenqvist (TF), Leo Holsti (TiK), Kaisa Kakko (VK)

Kulttuuritoimikunta (KTMK)
Teekkarikulttuuritirehtööri: Laura Nyfors

Erica Österlund (AK), Ilkka Järstä (Athene), Samuli Lång 
(Athene), Matti Parviainen (Athene), Annu Nieminen 
(Athene), Meeri Nieminen (Athene), Kirsi Siivola (AS), 
Laura Oikkonen (FK), Katriina Meszka (IK), Erna Muraja 
(KIK), Jutta Schmidt (KK), Katriina Makkonen (MK), 
Meri Puhtila (PJK), Satu Alikoski (Prodeko), Heidi 
Sivula (Prodeko), Anna Miettinen (SIK), Annika Malm 
(TF), Riku Saikkonen (TiK), Jussi Koponen (TiK), Suvi 
Rannantie (VK), Janne Björklund (Audiopoli), Miika 
Järvenpää (MC Mökä), Mikko Kotisaari (Montaasi), 
Mikko Västi (ORC), Joni Nevalainen (Otakut), Eugen 
Azcoaga (PK), Jenni Stenman (TeTy), Erja Kahelin

Liikuntatoimikunta (LTMK)
Liikuntatirehtööri: Timo Perkola

Tuukka Saranpää (Athene), Jukka Uskonen 
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(Athene), Johannes Aalto (AS), Emmi Turanlahti 
(AS), Juho Helander (FK), Annukka Santasalo 
(KK), Jonne Saarelainen (KIK), Tapio Hietanen 
(MK), Katriina Matilainen (PJK), Vesa Pirilä (TiK), 
Tuomas Turku (TiK), Ville Fomkin (VK)

Juhlatoimikunta (JTMK)
Puheenjohtajat: Emma Nurmi (Gravitaatio), Eeva 
Myller (Wappu), Jouko Virta (Lakinlaskijaiset)

GRAVITAATIO: 

Emma Nurmi, Vesa Ruusunen, Kalle Kollin, 
Risto Koivunen, Sari Tuomela, Risto Immonen, 
Erja Kahelin, Petri Vähä-Pesola, Kaarle Kulvik, 
Henrik Hieta, Eeva Myller, Jouko Virta

LAKINLASKIJAISET: 

Jouko Virta, Eeva Myller, Emma Nurmi, Mikko Lindholm, 
Kalle Kollin, Carlo Palermo, Sari Tuomela, Hannu 
Sairanen, Henri Seppä, Mika Natunen, Lauri Haapamäki, 
Golan Lampi, Risto Koivunen, Mikko Sillanpää, Olli 
Aaltomaa, Antti Rossi, Juho Nikulainen, Arto Huuskonen, 
Joonas Hartonen, Petri Horttanainen, Mikko Leskinen, 
Mikko Keinänen, Pasi Ruuska, Janne-Matti Hiltunen, 
Antti-Jussi Niemi, Sari Räsänen, Antti Nieminen, Juha 
Kännö, Tommi Nieminen, Henri Tikkanen, Markus 
Forsström, Robert Laine, Mikko Tuomela, Reijo Jalava, 
Juhana Niska-Virta, Risto Pieviläinen, Risto Sell, 
Mikael Lees, Jon Silander, Eero Heino, Niko Lehtonen, 
Heidi Lahtinen, Vilma Pylkkö, Janne Mäkivirta, Päivi 
Rosenström, Heidi Ihaksinen, Outi Koski, Matti Änkö, 
Sami Pullinen, Vesa Pirilä, Pasi Hölttä, Jussi Pekonen, 
Jussi Koskivainio, Paula Päivike, Antti Savolainen, Kalle 
Korpiaho, Erkki-Juhani Lämsä, Minna Aarnio, Eetu 
Kejonen, Janne Viskari, Mikko Suominen, Tero Uusitalo, 
Juuso Takalainen, Elina Sahala, Veikko Immonen, 
Pekka Toikka, Sami Kiehelä, Olli Sorvari, Antti Tanner, 
Pekka Laitila, Lauri Rintala, Markus Klimscheffskij, 
Ilmari Keränen, Jyry Suvilehto, Minna Maasilta, Arri 
Niemenmaa, Ilari Väisänen, Jaana Kokko, Teemu 
Nieminen, Ilkka Huhtakallio, Juuso Lehtinen, Uku 
Hirvesoo, Esa Ojansivu, Laura Narvo, Leea Tiusanen, Elina 
Tapola, Mikko Pihlström, Jussi Pihlaja, Sami Kiviluoto, 
Karoliina Pekkarinen, Päivi Kuosmanen, Suvi Soininen, 
Maija Leskinen, Maija Mäkinen, Kati Saarikangas, 
Jasmiina Järvinen, Heini Ruuska, Helena Lehtimäki, 
Kaisa Pohjonen, Anna Keskinen, Henrika Salermo, Eeva 
Gustafsson, Saana Palomurto, Elina Simonen, Antti Valli

WAPPU:  
 
Eeva Myller, Jouko Virta, Emma Nurmi, Heidi Ihaksinen, 
Risto Immonen, Mikko Jutila, Erja Kahelin, Risto 
Koivunen, Kalle Kollin, Kalle Korpiaho, Outi Koski, 
Jussi Koskivainio, Mikko Lindholm, Antti Mattila, Pekka 
Nurmi, Kati Ovaska, Jussi Pekonen, Pasi Pietola, Julius 
Rissanen, Markus Suomi, Antti Tahvanainen, Liisa 
Toikkanen, Kimmo Turunen, Henna Warma, Matti 
Änkö, Anna Oikarinen, Arto Antikainen, Eero Klami, 
Ilkka Huhtakallio, Juuso Lehtinen, Kosti Kannas, Mari 
Mankki, Mika Metsäniemi, Mikko Tuomela, Oskari 
Porkka, Ossi Myllyniemi, Riitta Palo, Veikko Nurmonen

Isännistö & emännistö (I&E)
IE-tirehtööri: Emmi Turanlahti

Lauri Eklund (AK), Inari Virkkala (AK), Sonja 
Sahlsten (AK), Mari Soini (AK), Juha Koppinen (AS), 
Kaarina Kaste (Athene), Mikko Piiroinen (Athene), 
Jyri Björkman (FK), Matti Kortelainen (FK), Jaakko 
Virtanen (FK), Heljä Pirkkamaa (IK), Mikke Westenius 
(KIK), Aleksi Halinen (KIK), Janne Helin (KIK), Anni 
Sarvaranta (KIK), Iina Tornberg (KIK), Oskari Aro 
(KK), Taina Viitamäki (KK), Pekka Latvala (MK), 
Sanna Paavilainen (MK), Kristiina Laine (PJK), Hannu 
Pyykönen (PJK), Satu Alikoski (Prodeko), Tuukka 
Eloranta (Prodeko), Paavo Häppölä (Prodeko), Lauri 
Tolvas (Prodeko), Sanna Voipio (SIK), Kati Ovaska 
(SIK), Juuso Parkkinen (SIK), Vuokko Rajamäki (SIK), 
Noora Tams (SIK), Silja Tirronen (SIK), Heikki Viljanen 
(SIK), Kalle Kalliomäki (TiK), Hanna Riittinen (TiK), 
Jaakko Honkanen (VK) ja Päivi Tikkanen (VK)

Erasmus Student Network 
of TKY (ESN-TKY)
Puheenjohtaja Tanja Urtela

Martta Asikainen, Thomas Casey, Milla Eronen, 
Corentin Evens, Katarzyna Fonteyn, Pierre Frauman, 
Elina Haapala, Marie-Anne Jerome, Eeva Lappalainen, 
Juho Saarinen, Juha Sihvonen, Jenni Stenman, Maija 
Toikkanen, Tommi Tynell, Susanna Wallenius

Polyteekkarimuseon museotoimikunta
Intendentti: Johanna Uusitalo

Apulaisintendentit: Miika Melama, Lauri Pakkanen , 
Vesa Ruusunen, Jouni Saarenpää, Janne Viskari, Jussi-
Pekka Parkkari, Johanna Uusitalo,´Antti Vassinen, 



Teknillisen Korkeakoulun Ylioppilaskunta  |  Toimintakertomus 2005   

55

Anu Schroderus, Taru Tukiainen, Erja Kahelin, Katri 
Karjalainen sekä emeritusintendentit Ari Väisänen ja 
Matti Änkö. Sihteerinä toimi Teekkari- ja kulttuurisihteeri 
Aki Sundell (kevät), Miika Kotaniemi (syksy)

Museotoimen ohjausryhmä
Puheenjohtaja: Kaarlo Väisänen

Panu Nykänen, Markku Partanen ja Aki Silvennoinen

Lisäksi toimintaan osallistuivat Jouni 
Saarenpää ja sihteerinä Jutta Lindqvist.

Viestintätoimikunta (ent. 
tiedotustoimikunta)
Puheenjohtaja: Juha Stjärnstedt (tiedottaja 31.7. 
asti), Helena Manner (tiedottaja 1.8. alkaen)

Eero Holmila (TKY:n hallituksen viestintävastaava), 
Juha Snellman (graafinen suunnittelija 21.9. asti), Georgi 
Eremenko (graafinen suunnittelija 12.9. alkaen), Mikko 
Arvinen (Polyteekkari), Erika Eerola (Polyteekkari), 
Marika Eerola (Polyteekkari), Kalle Kemppainen 
(Polyteekkari), Santeri Kontinen (Polyteekkari/KIK), 
Juho Pentikäinen (Polyteekkari/AS), Suvi Uotinen 
(Polyteekkari), Matti Aronen (VK), Sara Frankenhaeuser 
(AK), Tuukka Haapasalo (Tik), Anssi Hakkarainen 
(SIK), Johanna Hellberg (TF), Pasi Hölttä (IK), Klaus 
Ihlberg (Tik), Ilkka Järstä (Athene), Tiina Järvinen 
(KIK), Tiina Kauppinen (MK), Jussi Korpilo (IK), 
Noora Korppi-Tommola (AS), Janne Lahdenperä 
(SIK), Christian Lindholm (TF), Antti Lustila (Athene), 
Jussi Lyytinen (VK), Juho Makkonen (Athene), Tomi 
Pieviläinen (FK), Teemu Silfverberg (PJK), Antti 
Suorsa (Prodeko), Teemu Tamminen (PJK), Taru 
Tukiainen (KK), Ville Vaalisto (KK), Leeni Vesalainen 
(MK), Laura Virkki (Prodeko), Jan Wolski (AK)

Tilakehitystyöryhmä
Puheenjohtaja: Aleksi Päiväläinen 
(hallituksen järjestövastaava)

Jutta Lindqvist (sihteeri, järjestösihteeri), Rauli Oikarinen 
(pääsihteeri, kevät), Lauri Kovanen (hallituksen 
järjestövastaava, kevät), Anu Schroderus (kyläsihteeri), 
Erin Rosenström (asukkaiden edustaja) ja Vesa Ruusunen 
(järjestötilojen projektisihteeri, kevät) Emmi Turanlahti 
(IE-tirehtööri, syksy), Lauri Kovanen (kyläjaosto, syksy)

Tietopalvelutoimikunta (eli 
ns. Otaxin Gurut)
Tomi Kause, Asko Tontti, Jaakko Kotimäki, Tommi 
Tervo, Jari Kirma, Joonas Iivonen, Jussi Mantere, Teddy 
Grenman, Lasse Sundström ja Tapio Oikarinen.

TKY:n Vuoden Opettaja -työryhmä
Puheenjohtaja: Jarno Vanhatalo

Antti Ala-Ilkka, Aino Sarakorpi

TKY:n stipendityöryhmä
Puheenjohtaja: Jarno Vanhatalo

Hanna Koskinen (korkeakoulupoliittinen 
sihteeri), Jutta Lindqvist (järjestösihteeri)

Kaupunkityöryhmä (entinen 
kuntavaikuttamistyöryhmä)
Kuntavaikuttamistyöryhmä aloitti toimintansa vuonna 2004, 
kun TKY:n hallitus päätti aloittaa tiiviimmän ja koordinoi-
dumman yhteistyöhön espoolaisten vaikuttajien ja virka-
miesten kanssa.

Puheenjohtaja: Aleksi Päiväläinen

Samuli Kauranne, Pekka Aavikko, Juhani 
Nokela, Vesa Linja-Aho, Juha Jäämaa

Rehtorinvaalityöryhmä
Puheenjohtaja Katri Junna (haloped-koordinaattori)

Antti Savolainen, Vesa Ruusunen, Katri 
Karjalainen, Hanna Koskinen, Antti Myllys

Hyvät opettajat ovat kullan arvoisia 
-taulun suunnittelukilpailun 
kilpailulautakunta
Vuoden opettajan valintaprosessin aikana TKY:n hallituk-
sessa nousi esille Vuoden opettaja -palkinnon näkyvyy-
den parantaminen. Tämän seurauksena TKY:n hallitus teki 
periaatepäätöksen TKK:lle lahjoitettavasta taulusta, johon 
listattaisiin kaikkien TKY:n valitsemien Vuoden opettaja 
-palkinnon saajien nimet. Tauluhankkeen puitteissa oltiin 
yhteydessä TKK:n kampustoimikuntaan ja vuoden lopul-
la avattiin suunnittelukilpailu taulun toteuttamiseksi. Taulu 
tullaan sijoittamaan TKK:n päärakennukselle. Taulun suun-
nittelua varten julistettiin kilpailu, jota tuomaroimaan perus-
tettiin kilpailulautakunta.
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Puheenjohtaja: Jarno Vanhatalo

Prof. Simo Paavilainen (arkkitehtiosaston 
johtaja), Pauli Siponen 

Keskusvaalilautakunta
Puheenjohtaja: Kaarlo Väisänen

Johannes Heinonen, Johanna Uusitalo (Pro 
Teekkarit - Kemistit / Muutosteekkarit), Mika 
Eskelinen (Väärät Teekkarit), Tuomas Kangasluoma 
(Kolmipyörä - Keltainen Salama), Mikael Ramsland 
(Oikeat Teekkarit - Oikeat Tietoteekkarit)

Varajäsenet: Kalle Kivimaa, Markus Sipilä, Leo 
Lundqvist (Neliveto - Polytekarna), Tuomas Niinimäki 
(Alayhdistysliitto - Pro Alayhdistys), Minttu Mustonen 
(Oikeat Teekkarit - Oikeat Tietoteekkarit)

Lisäksi keskusvaalilautakunnan kanssa toimivat: 
Mikko Anttila (vaalisihteeri, sihteeri), Vesa Ruusunen 
(pääsihteeri), Helena Manner (tiedottaja), Georgi 
Eremenko (AD), Tero Heikkinen (tietotekniikkasihteeri)

Kylävaalilautakunta
Puheenjohtaja: Matti Kuronen

Minttu Mustonen (vpj), Johannes Heinonen, 
Kaarlo Väisänen, Tuomas Niinimäki,

Varajäsenet: Lauri Kovanen, Juho Vähä-
Herttua, Juho Cederström, Juho Pentikäinen, 
Pekka Aavikko, Mikko Anttila (sihteeri)

Lukkarit
Janne Toivola (mestari)

2.3.3 Rahastojen hallitukset

Teekkarirahaston hallitus
Teekkarirahaston hallituksena toimii TKY:n hallitus.

Polyteknikkojen Kuoron Rahaston hallitus
Polyteknikkojen Kuoron Rahasto on Teekkarirahaston ala-
rahasto, jolla on oma hallitus, joka vastaa rahaston stipen-
dien jaosta. Rahaston hallituksen nimittää Polyteknikkojen 
Kuoron hallitus.

Puheenjohtaja: Tomi-Pekka Niukkanen (PK)

Markus Lehtonen (PK), Tommi Ylinen (PK), 
Lauri Kovanen (TKY), Rauli Oikarinen (TKY, 
kevät), Vesa Ruusunen (TKY, syksy)

Teekkarikylän kappelirahaston johtokunta
Kappelirahasto on Teekkarirahaston alarahasto. Kappeli-
rahaston johtokunnan nimittää TKY:n hallitus ja siinä on 
edustajia TKY:n lisäksi Ristin killasta ja Espoon seurakun-
tayhtymästä.

(JÄSEN/VARAJÄSEN)

Puheenjohtaja: professori Tapani Jokinen, 
Ristin kilta / TkT Jouni Karvo

DI Toni Töyrylä, Ristin kilta / tekn. yo Matti Tiilikainen

professori Lauri Savioja, Ristin kilta 
/ tekn. yo Petteri Kontio

Ristin killan pj 2005 Aleksi Autere / Ristin 
killan vpj 2005 Jouni Osmala

professori Outi Krause, TKK / professori Lauri Malmi

DI Pirkko Taipale / DI Magnus Engblom

tekn. yo. Vesa Linja-aho, Ristin kilta / 
tekn. yo Tuomas Kangasniemi

tekn. yo Johanna Uusitalo, TKY / DI Rauli Oikarinen 

2.4 Ylioppilaskunnan työntekijät

2.4.1 Järjestötoiminnan työntekijät

Rauli Oikarinen  
pääsihteeri(31.7. asti, kisakyläasiantuntija 30.9. asti)

Vesa Ruusunen
pääsihteeri (1.8. alkaen), järjestötilojen projektisihteeri (1.2.–
31.7.)
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Tuula Ilmes 
teekkaripalvelun hoitaja

Juha Stjärnstedt
tiedottaja (31.8. asti)

Helena Manner
tiedottaja (1.8. alkaen) (luottamusmies)

Hanna Koskinen
korkeakoulupoliittinen sihteeri

Milla Eronen
kansainvälisten asioiden sihteeri 

Eija Tikkanen
sosiaalipoliittinen sihteeri (31.5. asti)

Pinja Nieminen
sosiaalipoliittinen sihteeri (31.7. alkaen)

Heidi Falkenbach
opintosihteeri (31.5. asti)

Aino Sarakorpi
opintosihteeri (31.8. alkaen)

Aki Sundell
teekkari- ja kulttuurisihteeri (1.9. asti)

Miika Kotaniemi
teekkari- ja kulttuurisihteeri (1.9. alkaen)

Jutta Lindqvist
järjestösihteeri 

Anu Schroderus
kyläsihteeri 

Markus Sipilä
tietotekniikkasihteeri (31.5. asti)

Tero Heikkinen
tietotekniikkasihteeri (1.9. alkaen)

Antti Afflekt
liikuntasihteeri (1.10. alkaen)

Mikko Anttila
atk-tukihenkilö, siviilipalvelusmies (31.8. asti), vaalisihteeri (1.9.–
31.12.2005)

Kuvaaja: TKY
Sihteeriläksiäisissä Rantasaunalla 14.10.2005 uusissa dipoliinoissaan  
Kimmo Koivisto (ylh. vas.), Juha Snellman, Mikko Anttila, Aki Sundell,  
Juha Stjärnstedt, Heidi Falkenbach (alh. vas.), Eija 
Tikkanen, Markus Sipilä ja Rauli Oikarinen.
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Kalle Immonen
atk-tukihenkilö, siviilipalvelusmies (19.8. alkaen)

Juha Snellman
graafinen suunnittelija, siviilipalvelusmies (16.9. asti)

Georgi Eremenko
graafinen suunnittelija, siviilipalvelusmies (12.9. alkaen)

Kimmo Koivisto
IAESTE-kesäsihteeri (1.5.–30.9.)

Fanglan Tao
kiinalaisyhdyshenkilö

Tiina Metso
arkistonhoitaja 

Hannu Savolainen
arkistoapulainen (kesä)

Anu Heiskanen 
arkistoapulainen (kesä)

Antti Castrén 
arkistoapulainen (kevät, kesä)

Jukka Seppänen
arkistoapulainen (kevät, kesä)

Juho Korteniemi
arkistoapulainen (syksy)

Janne Viskari
MM2005-kisakyläkoordinaattori 

Ville Tetri 
kisakyläkiireapulainen (heinäkuu)

Jing Jin
kisakyläkiireapulainen (heinäkuu)

Anni Mäkelä
kisakyläkiireapulainen (heinäkuu)

Kalle Kollin
kisakyläkiireapulainen (heinäkuu)

Ville Halkola
kisakyläkiireapulainen (heinäkuu)

Leena Vuorivirta
kisakyläkiireapulainen (elokuu)

Katri Junna
haloped-koordinaattori

Lauri Haapamäki
haloped-oppaan kirjoittaja

Mauno Taajamaa
viestinnän projektisihteeri

Jussi Jääoja
Teekkarikylän valaistusselvitys

Hannele Holma
Teekkarikylän tontti ja viemäriselvitys

Janne Rantanen
Teekkarikylän tontti ja viemäriselvitys

Vivi Staffans
TET-harjoittelija

2.4.2 TKY:n taloustoimiston työntekijät

Erkki Koski
talousjohtaja

Matti Kauppila
kiinteistöpäällikkö

Elli Korte 
rakennusmestari

Arja Ripatti
kiinteistösihteeri

Riitta Kärki
kirjanpitäjä

Saila Mertsalmi
asuntosihteeri

Leena Ylihonkaluoma
asuntosihteeri
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Nina Bärling
asuntosihteeri

Raija Torkkeli
puhelinvaihde

Pirkko Huttunen
kassanhoitaja (30.4. asti)

Arja Haverinen
kassanhoitaja

2.4.3 Trinetin työntekijät

Vastaava ylläpitäjä: Tommi Saranpää
Timo Hänninen, Aleksi Kuitunen, Jani 
Myyry, Sami Kesäniemi, Petri Paavola

2.4.4 OUBS:n toimituskunta
KEVÄT 2005

Vastaava toimittaja: Jaakko Siiskonen

Toimittajat: Harri Lehmuskallio (toimittaja), 
Johannes Aalto (toimittaja), Topi Sikanen (toimittaja), 
Heikki Niiranen (toimittaja), Tapio Hirvikorpi 
(teknikko), Antti Partanen (teknikko)

SYKSY 2005 
Vastaava toimittaja: Heikki Niiranen

Toimittajat: Juuso Myrttinen (toimittaja), Pertti 
Nykänen (toimittaja), Satu Raudasoja (toimittaja), 
Kristina Bakic (toimittaja), Tapio Hirvikorpi 
(teknikko), Antti Partanen (teknikko)

2.4.5 Polyteekkarin toimituskunta

KEVÄT 2005:

Vastaava toimittaja: Mikko Arvinen

Erika Eerola (toimitussihteeri), Santeri Kontinen 
(toimittaja), Marika Eerola (taittaja)

SYKSY 2005: 
Vastaava toimittaja: Mikko Arvinen

Kuvaaja: Juha Stjärnstedt
Taloustoimiston henkilökuntaa: Arja Haverinen (ylh. vas.), Tuula Ilmes,  
Raija Torkkeli, Arja Ripatti, Elli Korte, Nina Bärling (alh. vas.),  
Saila Mertsalmi, Pirkko Huttunen, Leena Ylihonkaluoma ja Riitta Kärki.
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Syyskuussa juhlittiin TKY:n talousjoh-
tajan 25-vuotista taivalta TKY-konser-
nin rahakirstun vartijana. Erkki Koski 
tuli taloon vuonna 1981 TKY:n olles-
sa merkittävissä taloudellisissa vaike-
uksissa. Silloin TKY-konserni oli suuri 
kongressiliiketoimintaa harjoittava 
taho, jolla oli noin 250 työntekijää. 
Erkki Kosken juhlien aikana TKY:n hal-
litus sattui olemaan Tallinnassa, mutta 
juhlallisuudet pidettiin pääsihteerin ja 
jatkuvuustoimikunnan puheenjohtaja 
Petri Takalan johdolla. Kahvittelun ja 
kuohuviinin lomassa kuultiin kosket-
tavia tarinoita siitä, millaista elämä ja 
työnteko 80-luvun TKY:llä oli, sekä mi-
ten se oli muuttunut 90-luvun kautta 
tähän päivään. 

Keväällä eläkkeelle jäi lähes 20 
vuotta TKY:n kassaa hoitanut Pirkko 
Huttunen. Pirkko oli toinen niistä kir-
janpitopuolen työntekijöistä, jotka 
talousjohtaja sai pitää, kun liiketoi-
minnot ajettiin alas. TKY:n mukavasta 
työilmapiiristä kertonee jotain se, että 
Pirkko jatkoi 67 vuotiaaksi asti pirteänä 
päivittäin teekkareita palvellen. Pirkko 
poistui TKY:ltä wapun aatonaattona 
juhlallisuuksien jälkeen Marmonilla. 
Autoon hänen kanssaan istutettiin 
hänen edeltäjänsä Mirkku Korhonen 
ja seuraajansa Arja Haverinen. Loput 

sihteeristön väestä seurasivat jatkoil-
le paloautolla. 

TKY on todella kunnostautunut 
pitkissä työsuhteissa. Kiinteistösih-
teerinä toimiva Arja Ripatti saavutti 
30 palvelusvuotta ylioppilaskunnan 
palveluksessa yhdessä 35 vuotta pal-
velleen kirjanpitäjä Riitta Kärjen kans-
sa. Tämä dynaaminen kaksikko jatkaa 
yhä hiljaista, mutta äärimmäisen tär-
keää työtään sihteeristörakennuksen 
uumenissa. Näitä puurtajia muistettiin 
perinteisin menoin kuohuviinin, kah-
vin, kakun ja suurten ruusujen kera. 
Etenkin Riitan kahvittelu jäi kaikille 
mieleen, kun suuren ruusukimpun 
kääntämisellä saatiin kaadettua tarjot-
timellinen täysiä kuohuviinilaseja. 

Arja ja Pirkko palkittiin pitkistä 
TKY-uristaan vappuna myöntämällä 
heille teekkarilakin käyttöoikeus. 

Käytännössä kaikkien Otaniemen 
teekkarien ja diplomi-insinöörien tun-
tema Tuula eli teekkaripalvelun hoita-
ja Tuula Ilmes juhli kahtakin merkki-
päivää vuoden aikana. Keväällä hän 
täytti 60 vuotta, mutta onneksi ikä ei 
tätä teräsrouvaa paina vaan iloinen 
meno sihteeristössä jatkuu entiseen 
malliin. Virtaa riittää vielä runsaasti, 
vaikka työssäolovuosiakin tuli syksyn 
aikana 40 täyteen. Tuulasta on tullut 

jo eräänlainen instituutio Otanieme-
läisten keskuudessa. Hän on nykytoi-
mijoista ainoa, joka on työskennellyt 
Vanhalla Polilla, Dipolissa ja Otakaari 
11:sta. Häntä haluttiin muistaa vuo-
den aikana usealla tavalla. Syntymä-
päivänään nykyiset toimijat yhdessä 
vanhojen toimijoiden kanssa järjesti-
vät Retuperän WBK:n ja Polyteknikko-
jen Kuoron säestämänä juhlat Tuulan 
kotiin. Lahjaksi hänelle luovutettiin 
kuudestakymmenestä teekkarinau-
hoin varustautuneesta pehmolelusta 
koostuva taulu. Syksyllä pidettiin pie-
nimuotoiset kahvittelut tutuin menoin. 
Tuulan annettiin ymmärtää juhlalli-
suuksien olleen siinä. Teekkarimaiseen 
tapaan häntä haluttiin kuitenkin vielä 
muistaa. Muistaminen tapahtui Pyö-
reän Tornin Killan syyskonklaawissa, 
johon hänet salakavalasti muilutet-
tiin mukaan. Kotonaan hän kuvitteli 
olevansa lähdössä jumppaan, kunnes 
frakkiin pukeutunut teekkariherras-
mies tuli pyytämään häntä pukeutu-
maan ja siirtymään ulkona odotta-
vaan autoon. Autolla hänet tuotiin 
konklaawiin, jossa juhlakansa eli noin 
sata Tuulan kanssa toiminutta henki-
löä vuosikymmenten varrelta häntä 
jo odottikin. PTK muisti Tuulaa PTK:n 
standaarilla ja lukuisin halauksin.

Vuosi 2005 oli TKY:llä työntekijöiden 
merkkipaalujen aikaa

Kuvaaja: Juha Stjärnstedt
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Suvi Uotinen (toimitussihteeri), Santeri 
Kontinen (toimittaja), Juho Pentikäinen 
(toimittaja), Kalle Kemppainen (taittaja)

2.4.6 Linnanisännät

Mikael Ramsland 31.8. asti, Simo Neuvonen 
1.9. alkaen, Otakaari 20, TKY1

Jaakko Markkanen 31.8. asti, Tuomas Nummela 
1.9. alkaen, Jämeräntaival 1, TKY2

Vesa Ruusunen 31.8. asti, Lauri Kovanen 
1.9. alkaen, Jämeräntaival 3, TKY3

Juho Vuohelainen, Jämeräntaival 5,TKY4

Kalle Kollin, Otakaari 18,TKY6

Vesa-Pekka Palmu, Jämeräntaival 6,TKY8

Juho Pentikäinen, Jämeräntaival 7, TKY5

Petri Paavola, Servinkuja 1, TKY9

Milla Sairanen, Servin Maijan tie 6, TKY10

Markku Degerholm, Servin Maijan tie 10, TKY12

Päivi Rosenström, Servin Maijan tie 12, TKY11

Jyrki Airola 1.9. alkaen, Otaranta 8, TKY20

Anna Kumpulainen 3.8. asti,  Anssi 
Balk 3.8. alkaen, Heinävaara

 
2.5 Taloustoimikunta

TKY:n sääntöjen mukaan taloustoimikunnan tehtävänä on 
ylioppilaskunnan omaisuuden turvattu ja tuottava hoitami-
nen edustajiston vahvistamien suuntalinjojen ja ohjeiden 
mukaisesti niiltä osin, mitä edustajisto ei ole antanut halli-
tuksen päätettäväksi.

Taloustoimikuntaan kuuluu puheenjohtaja ja kuudesta kah-
deksaan jäsentä. Puheenjohtajan tulee olla ylioppilaskunnan 
jäsen. Taloustoimikunnan jäsenet valitaan kahdeksi vuodeksi 

kerrallaan siten, että puolet on vuosittain erovuorossa. Edus-
tajisto nimittää taloustoimikunnan jäsenet ylioppilaskunnan 
jäsenistä tai muista ylioppilaskunnan oloja hyvin tuntevista 
henkilöistä. Jäsenistä vähintään puolet tulee olla ylioppilas-
kunnan jäseniä, joista yksi ylioppilaskunnan asuntoloiden 
asukkaiden edustaja. Taloustoimikunnan jäsenten lisäksi 
TKY:n talousjohtaja, pääsihteeri ja kiinteistöpäällikkö osal-
listuvat taloustoimikunnan toimintaan.

Taloustoimikunta kokoontui vuoden aikana kuusi kertaa. 
Vuoden aikana perehdyttiin erityisesti Teekkarikylän laa-
jennukseen ja Teekkarikylän vuokraamiseen vuoden 2005 
yleisurheilun MM-kilpailujen kisakyläksi. Ylioppilaskun-
nan omaisuudenhoitoa tarkasteltiin säännöllisesti. Suuri 
keskustelunaihe oli myös Dipoli-talon kohtalo. Taloustoi-
mikunnan alaisena toimivat asuntojaosto, sijoitusjaosto ja 
tietoliikennejaosto.

Taloustoimikuntaan kuuluivat vuonna 2005 seuraavat hen-
kilöt:

Puheenjohtaja Tuomo Lähdesmäki (erovuorossa 2007)

Christian Elg (erovuorossa 2007), Kari Inkinen 
(erovuorossa 2007), Matti Carpén (erovuorossa 2007), 
Matti Kuronen (erovuorossa 2006), Lars-Olof Staffans 
(erovuorossa 2006), Kari Karvonen (erovuorossa 
2006), Pekka Aavikko (erovuorossa 2006)

Taloustoimikunta 1/2005
Kokouksessa kuultiin seuraavat raportit ja ilmoitusasiat:

• Poolin arvo oli 31.12.2004 7,00 M€. Vuoden 
alussa poolin arvo oli 6,35 M€, joten poolin 
arvo on noussut vuoden alusta 10,2 %.

• Likvidejä varoja oli 31.12.2004 0,84 M€.

• Tulos ajalta 1.1.-31.12.2004 oli 
0,662 M€  (budj. 0,890 M€).

• Merkittiin  asuntojaoston pöytäkirjat 
10/20.12.2004 ja 1/10.2.2005 tiedoksi.

• Merkittiin rakennustoimikunnan kokouksen 
28/10.2.2005  pöytäkirja tiedoksi.

• Todettiin, että hovioikeus on TTEY-kiistassa antanut 
10.2.2005 TKY:n kannalta myönteisen  päätöksen.
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• Merkittiin Otaniemen asuntosäätiön tilinpäätös tiedoksi.

• Otarannan talojen rakentaminen on hyvin aikataulussa.

• Keskusteltiin Dipoli-talon kehittämisestä.

PÄÄTETTIIN:

• valita TKY 12 H:n (Servin-Maijantie 8) 
peruskunnostustyön tekijöiksi seuraavat 
urakoitsijat: Rakennusliike Asko Kokkonen 
Oy, Putki-Sampo Oy, Ilmastointi Veikko 
Laapas Oy ja Korson Sähkö-yksikkö Oy.

• tehdä myyntitoimeksiantosopimus Lahdessa  
Mustankalliontie 1:ssä sijaitsevan omakotitalon myynnistä 
Päijät-Hämeen OP-Kiinteistökeskus Oy:n kanssa.

• hyväksyä taloustoimikunnan osalta Talouden ja 
omaisuudenhoitopolitiikka-asiakirjan päivittäminen.

• hyväksyä TKY:n, Kiinteistö Oy Jämeränjäljen, 
Kiinteistö Oy Otakaari 11 ja Oy Dipoli Ab:
n tilinpäätökset vuodelta 2004.

• hyväksyä taloustoimiston henkilökunnan palkkojen 
tarkistus tulopoliittisen kokonaisratkaisun mukaisesti.

• hyväksyä taloustoimikunnan puolesta 
asuntojaoston työjärjestys.

Taloustoimikunta 2/2005
Kokouksessa kuultiin seuraavat raportit ja ilmoitusasiat:

• taloustoimikunnan kokoonpano vuodelle 2005

• Tulos ajalta 1.1.-31.3.2005 on 324,3 t€  (budj. 252,1,7 t€). 

• Rahoitusraportin mukaan likvidejä  
varoja oli 31.3.2005 874,3 t€.

• Poolin arvo oli 20.4.2005 6,80 M€ . Vuoden 
2005 alussa poolin arvo oli 6,66 M€, joten poolin 
arvo on noussut vuoden 2005 alusta 2.2 %.

• Asuntojaoston kokouksen  pöytäkirja 3/2005 tiedoksi.

• TTEY:n tilanne

• Merkittiin tilinpäätös per 31.12.2004 tiedoksi. 

• Tilintarkastajien jatkuvan tarkastuksen kertomus 
TKY-konsernin osalta sekä TKY:n, Kiinteistö Oy 
Jämeränjäljen, Kiinteistö Oy Otakaari 11 ja Oy Dipoli 
Ab:n tilintarkastuskertomukset tilikaudelta 2004.

• Edustajisto on kokouksessaan 7.4.2005 
vahvistanut TKY:n vuoden 2004 tilinpäätöksen 
ja myöntänyt tili- ja vastuuvapauden vuoden 
2004 hallitukselle ja muille tilivelvollisille.

• Kiinteistö Oy Jämeränjäljen, Kiinteistö Oy Otakaari 11 ja 
Oy Dipoli Ab:n varsinaiset yhtiökokoukset, jotka pidettiin 
14.4.2005, ovat vahvistaneet vuoden 2004 tilinpäätökset ja 
myöntäneet tili- ja vastuuvapauden  hallituksen jäsenille 
ja toimitusjohtajalle. Yhtiökokoukset valitsivat kaikille 
yhtiöille samoista henkilöistä koostuvan hallituksen, 
henkilöt ovat Tuomo Lähdesmäki, puheenjohtaja, Matti 
Carpén, Kari Inkinen, Kari Karvonen, Lars-Olof Staffans, 
Christian Elg, Matti Kuronen ja Vesa Ruusunen.

• Otarannan työmaa on edellä aikatauluaan 
eikä ongelmia ole ollut.

• Todettiin, laajennuksen laskuja on maksettu 11,52 
M€ ja rahoitusta projektiin on saatu 11,72 M€.

• Todettiin, että Espoon kaupunki on päättänyt sijoittaa 
neuvolan toisiin tiloihin eikä se tule järjestösiipeen.

PÄÄTETTIIN:

• valita varapuheenjohtajaksi Lars-Olof Staffans.

• todettiin, että myyntitoimeksiantosopimus 
Lahden omakotitalosta on tehty Päijät-Hämeen OP-
Kiinteistökeskus Oy:n kanssa, hintapyyntö on 175.000 €.

• tehdä myyntitoimeksiantosopimus SKV:
n (Metsäranta) kanssa OK20:n tilasta.

• antaa vuokralaisen etsintä SKV:n (Metsäranta) tehtäväksi.

• pitää Dipolista oma palaveri 16.5.2005.

• keskustella Kari Inkisen kanssa tulevasta  
marssijärjestyksestä perhekylän vesi ja 
viemäriremonttien suhteen.
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• hyväksyttiin liitteen 9 mukainen 
lisäpöytäkirja kisakyläsopimukseen.

• hyväksyttiin taloustoimikunnan osalta liitteen 
10 mukainen taloustoimikunnantyöjärjestys.

• hyväksyttiin taloustoimikunnan osalta 
liitteen 11 mukainen päivitetty versio talouden 
ja omaisuudenhoitopolitiikasta.

Taloustoimikunta �/2005
Kokouksessa kuultiin seuraavat raportit ja ilmoitusasiat:

• Poolin arvo oli 31.5.2005 6,99 M€. Vuoden 
alussa poolin arvo oli 6,66 M€, joten poolin 
arvo on noussut vuoden alusta 5,0 %. 

• Likvidejä varoja oli 30.4.2005 0,73 M€.

• Tulos ajalta 1.1.–30.4.2005 oli 0,375 
M€  (budj. 0,399 M€).

• Merkittiin  asuntojaoston pöytäkirjat 
4/2005 ja 5/2005 tiedoksi.

• Merkittiin rakennustoimikunnan 
pöytäkirja 29/26.5.2005 tiedoksi.

• Keskusteltiin TTEY:n tilanteesta ja todettiin seuraavaa:

• Vastapuoli on pyytänyt valituslupaa 
Helsingin hovioikeuden 10.2.2005 
antamaan päätökseen KKO:lta.
• Yhdistyksen kokous on vuosikokoukset on pidetty 
18.5.2005, joissa on vahvistettu tilinpäätökset 
vuosilta 2000-2004 ja valittu johtokuntaan 
seuraavat henkilöt: Erkki Inkinen, puheenjohtaja, 
Eero Korhonen, varapuheenjohtaja, Pekka 
Kainulainen, Tuomo Lähdesmäki, Eero Ruikka, 
Samppa Ruohtula ja Aki Silvennoinen.

• Otarannan talot valmistuvat ja otetaan 
vastaan aikataulun mukaisesti 29.6.2005.

• Keskusteltiin Dipoli-talon kehittämisestä.

PÄÄTETTIIN:

• antaa taloustoimikunnan sijoitusjaostolle valtuudet 
sijoittaa poolin likvideistä varoista 500.000 €  ja 
jättää kesän yli lyhyen koron rahastoon 450.000 €.

Taloustoimikunta �/2005
Kokouksessa kuultiin seuraavat raportit ja ilmoitusasiat:

• Poolin arvo oli 19.8.2005 7,25 M€. Vuoden 
alussa poolin arvo oli 6,66 M€, joten poolin 
arvo on noussut vuoden alusta 8,9 %.

• Tulos ajalta 1.1.–31.7.2005 oli 0,659 M€ (budj. 0,696 M€).

• Likvidejä varoja oli 31.7.2005 0,77 M€. 

• Merkittiin asuntojaoston pöytäkirja 6/2005 tiedoksi.

• Keskusteltiin TTEY:n tilanteesta.

• Mustakalliontie 1:ssä Lahdessa sijaitseva 
omakotitalo on myyty 0,16 M€:lla.

• Neuvottelut Ohrahuhdantie 2:ssa (Pakila) sijaitsevien  
tilojen (400 m2) vuokraamisesta ovat edenneet.

• Otarannan talojen taloudellinen 
loppuselvitys Skanskan kanssa on tehty.

• Keskusteltiin poolin allokaatiosta.

• Keskusteltiin Dipoli-talon kehittämisestä.

PÄÄTETTIIN:

• Pyrkiä vaikuttamaan siihen, että Otaniemeen kaavoitettai-
siin lisää opiskelija-asuntotontteja.

Taloustoimikunta 5/2005
Kokouksessa kuultiin seuraavat raportit ja ilmoitusasiat:

• Poolin arvo oli 17.10.2005 7,04 M€. Vuoden 
alussa poolin arvo oli 6,66 M€, joten poolin 
arvo on noussut vuoden alusta 6,0 %.

• Tulos ajalta 1.1.–30.9.2005 oli 0,945 
M€  (budj. 1,033 M€).
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• Likvidejä varoja oli 30.9.2005 1,557 M€. 

• Merkittiin  asuntojaoston pöytäkirja 7/15.8.2005 tiedoksi.

• Merkittiin viimeisen rakennustoimikunnan 
kokouksen pöytäkirja 30/14.9.2005 tiedoksi.

• Todettiin, että 10.2.2005 annettu Helsingin 
hovioikeuden päätös, jossa todetaan, että joulukuussa 
2000 valitun Erkki Inkisen johtokunnan olevan 
TTEY:n laillinen johtokunta, on lopullinen, koska 
KKO ei antanut vastapuolelle valituslupaa.

• Ohrahuhdantien ja Otakaari 20:
n tiloihin ei ole saatu vuokralaista.

• Merkittiin tilintarkastajien välitarkastuskertomus, 
jossa ei ole huomautuksia, tiedoksi.

• Keskusteltiin Dipoli-talon kehittämisestä.

• Keskusteltiin SYL:n opiskelijakorttiprojektista.

PÄÄTETTIIN:

• valita seuraavat yritykset TKY 11 (Servin 
Maijan tie 12) linjasaneerauksen urakoitsijoiksi 
(urakoiden yhteishinta on 2.620.360 €):

rakennustekniset työt: Rakennusliike Asko Kokkonen Oy

LVV tekniset työt: Putki-Sampo Oy

IV tekniset työt: Ilmastointi Veikko Laapas Oy  

sähkötekniset työt: Korson Sähkö-Yksikkö Oy

• ostaa poolin seuraavia arvopapereita:

Kuntarahoituksen Japani 2009 
osakeindeksiobligaatio 250.000 €

Carnegie East European-osakerahasto 100.000 €

Nordea Kauko-Itä-osakerahasto 100.000 €

Yhteensä 450.000 €

• hyväksyä taloustoimikunnan osalta TKY:n vuoden 2006 
talousarvio ja järjestötoiminnan alijäämäksi 250.000 €.

Taloustoimikunta �/2005
Kokouksessa kuultiin seuraavat raportit ja ilmoitusasiat:

• Poolin arvo oli 29.11.2005 7,35 M€. Vuoden 
alussa poolin arvo oli 6,66 M€, joten poolin 
arvo on noussut vuoden alusta 11,1 %.

• Tulos ajalta 1.1.-31.10.2005 oli 
0,971 M€  (budj. 1,050 M€).

• Likvidejä varoja oli 31.10.2005 0,890 M€. 

• Merkittiin  asuntojaoston pöytäkirjat 
9/21.10.2005 10/14.11.2005 tiedoksi.

• Merkittiin tiedoksi, että yleisurheilun MM-
2005 kisojen taloudellinen loppuselvitys on 
valmistunut ja sopijapuolet ovat sen hyväksyneet. 

• Keskusteltiin Dipoli-talon kehittämisestä.

PÄÄTETTIIN:

• ottaa Nordeasta 2 M€:n  laina TKY 11 (Servin Maijan 
tie 12) linjasaneerauksen rahoittamiseksi. Lainaa 
nostetaan erissä työn edistymisen mukaan tämän ja ensi 
vuoden aikana. Remontti on valmis vuoden kuluttua.

• päätettiin maksaa taloustoimiston henkilökunnalle 
vuodelta 2005 tulospalkkiota, jonka suuruus 
on keskimäärin 90 % kuukausipalkasta.

2.5.1 Taloustoimikunnan jaostot

Asuntojaosto
Asuntojaosto on TKY:n asuntolatoiminnasta vastaava elin, 
jossa puolet jäsenistä on TKY:n edustajia ja puolet asukkai-
den edustajia. Asuntojaoston tehtävänä on käsitellä Teekka-
rikylään liittyvät talousasiat ja asumiseen liittyvät linjaukset 
ja erikoistapaukset. 

Puheenjohtaja: Aleksi Päiväläinen

Timo Varjo, Anu Schroderus, Mikael 
Ramsland, Eerin Rosenström, Pekka Aavikko, 
Leena Ylihonkaluoma (sihteeri)
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Sijoitusjaosto
Sijoitusjaosto pohtii TKY:n sijoitusomaisuuden hoitoa talo-
ustoimikunnan ja edustajiston linjausten mukaisesti.

Puheenjohtaja: Lars-Olof Staffans

Tuomo Lähdesmäki, Kari Karvonen, Christian 
Elg, Rauli Oikarinen (kevät), Vesa Ruusunen 
(syksy), Erkki Koski (sihteeri)

Tietoliikennejaosto
Tietoliikennejaosto on Trinetin toimintaa ohjaava jaosto, 
joka käsittelee TKY:n tietoliikenneratkaisuja. 

Puheenjohtaja: Mikko J. Salminen

Tuomo Karhapää, Arvo Kukko, Matti Carpén 
(taloustoimikunta), Markus Sipilä (kevät), Tero 
Heikkinen (syksy), Erkki Koski (sihteeri)

2.6 Rakennustoimikunta

Vuonna 2005 jatkoi myös toimintaansa edustajiston nimit-
tämä rakennustoimikunta, jonka tehtävänä oli hoitaa Teek-
karikylän laajentamiskohteiden urakkakilpailu, urakoitsijan 
valitseminen sekä rakentamisenaikainen seuranta yhdessä 
TKY:n kiinteistöpäällikön ja palkatun rakennuskonsultin 
kanssa. Rakennustoimikunnan jäsenten lisäksi TKY:n pää-
sihteeri ja kiinteistöpäällikkö osallistuivat rakennustoimi-
kunnan toimintaan. Syksyllä 2005 todettiin rakennushanke 
loppuun saatetuksi, ja rakennustoimikunta piti viimeisen 
kokouksensa. 

Rakennustoimikuntaan kuuluivat 
vuonna 2005 seuraavat henkilöt:

Puheenjohtaja: Kari Inkinen

Tuomo Lähdesmäki, Tuomo Siitonen, Antti 
Myllys, Matti Kuronen, Erkki Koski. 

Sihteerinä toimi kiinteistöpäällikkö Matti Kauppila

2.7 Tilintarkastajat 

TKY:n tilintarkastajana toimi vuonna 2005 Soinio & Co Oy 
ja varamiehenä KHT Terho Saarinen.

2.8 Jatkuvuustoimikunta

Jatkuvuustoimikunnan tehtävänä on ylioppilaskunnan talo-
udellisen pääoman käytön tarkoituksenmukaisuuden arvi-
ointi talousarvion laatimisvaiheessa ja tilinpäätöksen yhte-
ydessä, ylioppilaskunnan henkisen ja aatteellisen pääoman 
varjeleminen ja kehittäminen, ylioppilaskunnan toimijoiden 
tukeminen ja jatkuvuuden edistäminen, hyvän hallintotavan 
ja organisaation kehittämisen tukeminen sekä kunnianosoi-
tusten myöntämisen valmistelu hallitukselle. Nykyisenlainen 
jatkuvuustoimikunta on aloittanut toimintansa vuonna 2003 
tapahtuneen sääntömuutoksen pohjalta. Aiemmin toimikun-
ta kulki nimellä tilintarkastustoimikunta. 

Jatkuvuustoimikuntaan kuuluu puheenjohtaja ja kuudesta 
kahdeksaan (6–8) jäsentä. Jatkuvuustoimikunnan jäsenet 
nimetään kolmeksi (3) vuodeksi kerrallaan siten, että kol-
masosa on vuosittain erovuorossa.

Jatkuvuustoimikuntaan kuuluivat vuonna 2005 seuraavat 
henkilöt:
Puheenjohtaja: Petri Takala (erovuorossa 2006)

Samppa Ruohtula (erovuorossa 2006), Eero Korhonen 
(erovuorossa 2007), Katri Makkonen (erovuorossa 
2007), Jyrki Noponen (erovuorossa 2007), Mika 
Naumanen (erovuorossa 2008), Ari Väisänen 
(erovuorossa 2008), Satu Innamaa(erovuorossa 
2008), Jouni Lounasmaa (erovuorossa 2008)

2.9 Kunniavaltuuskunta

Kunniavaltuuskunnan tehtävänä on TKY:n sääntöjen 25 §:
n mukaan antaa neuvoja ja tukea ylioppilaskunnan asioissa. 
Kunniavaltuuskuntaan kuuluvat edustajiston kutsumat hen-
kilöt 75. ikävuoteensa asti. Kunniavaltuuskunnan kokouksiin 
kutsutaan kunniajäsenten ja kunniavaltuuskunnan jäsenten 
lisäksi TKY:n hallitus sekä TKK:n rehtori ja vararehtorit.

Kunniavaltuuskunnan kokouksia isännöi keväällä Matti Ala-
huhta ja Kone Oy Kone Corporate Office:ssa Keilasatamas-
sa. Syksyn kokous pidettiin vuorineuvos Pertti Voutilaisen 
ja Technopolis Oy:n isännöimänä Innopoli I:ssä. 

Ylioppilaskunnan kuulumisien lisäksi keskusteltiin viime 
vuosien tapaan Teekkarikylän laajennuksesta ja kisakyläs-
tä. Syksyllä päästiin toteamaan, että asunnot ovat mainioi-
ta ja tulivat tarpeeseen. Lisäksi kisakylään pistetty panostus 
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kannatti, ja sateista huolimatta kisakylä ja etenkin Dipoli-
talo toimivat erinomaisesti. Syksyn suurin puheenaihe oli 
kuitenkin Dipoli-talon tulevaisuus, ja tästä kunniavaltuus-
kunta lausuikin ylioppilaskunnan edustajistolle myynnille 
suvaitsevaisen kantansa. TTEY-asia oli myös esillä molem-
missa kokouksissa. 

Kunniajäsenten aktiivisuus askarrutti kovasti, mutta loppu-
jen lopuksi ymmärrettiin aktiivisesti työelämässä olevien kii-
reet ja oltiin tyytyväisiä. Kunniavaltuuskunnan työjärjestystä 
muutettiin siten, että kunniavaltuuskuntaan voidaan kutsua 
seniorijäseneksi 75 vuotta täyttänyt entinen kunniavaltuus-
kunnan jäsen. Tätä mahdollisuutta käyttäen kutsuttiin seni-
orijäseneksi Matti Kankaanpää.

Kunniavaltuuskuntaan kuuluivat vuonna 
2005 seuraavat 20 henkilöä:

vuorineuvos Kalevi Numminen, puheenjohtaja
vuorineuvos Harri Hintikka, varapuheenjohtaja
vuorineuvos Jaakko Rauramo, varapuheenjohtaja
vuorineuvos Krister Ahlström
vuorineuvos Georg Ehrnrooth
vuorineuvos Stig Gustavson
vuorineuvos Reino Hanhinen
vuorineuvos Jaakko Ihamuotila
vuorineuvos Jyrki Juusela
vuorineuvos Tauno Matomäki
pääjohtaja Jorma Ollila
tekniikan tohtori Yrjö Neuvo
diplomi-insinööri Kaija Pöysti
professori Jorma Routti
professori Antti Saarialho
toimitusjohtaja Asko Schrey
toimialajohtaja Helena Terho
arkkitehti Kalle Vartola
vuorineuvos Pertti Voutilainen
seniorijäsen Matti Kankaanpää

2.10 Pyöreän Tornin Kilta (PTK)

Pyöreän Tornin Kilta on Teknillisen Korkeakoulun Ylioppi-
laskunnan kunniajärjestö, johon kuuluu noin 700 arwoisaa 
jäsentä. Sen nimi tulee Vanhan Polin pyöreän tornin hui-
pussa olevasta huoneesta, jota pidetään Polin pyhimpänä ja 
arvokkaimpana paikkana.

■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■

Pyöreän Tornin Kilta toteutti tarkoitustaan myös vuonna 2005. 
Kewätkonklaawi järjestettiin Kukanpäivänä Otaniemessä VTT:
n uudessa Digitalossa. Talo todettiin erittäin käyttökelpoiseksi 
ja talon valmistuttua VTT:n johto päättikin muuttaa sinne. 
Isäntänä toimi VTT ja pääjohtaja Erkki KM Leppävuori, joka 
kutsuttiinkin arwoisaksi arwoisien joukkoon. Konklaawissa 
keskusteltiin Teekkarikylän laajentamisesta, Dipoli-talosta, 
TTEY:stä ja nautittiin maittavan buffet-pöydän antimista, 
jotka nieltiin runsaan laulun säestämänä. Laulumieli jatkui 
Rantasaunalla, jossa järjestettiin perinteisesti jo kolmatta 
kertaa PTK:n lauluilta. Saunan lauteille uskaltautui noin vii-
tisenkymmentä nuorta ja hieman varttuneempaa arwoisaa. 
Erityisen hienoa oli kuulla vanhempien jäsenien briljeeraa-
mista ikivihreillä juomalurituksilla vuosikymmenten takaa. 
Tilaisuus oli onnistunut ja osallistujat toivoivat syntyneen 
laulusaunaperinteen jatkuvan.

Syyskonklaawissa Pyöreän Tornin Kilta tutustui maailman 
suurimpaan puurakenteiseen toimitaloon Espoon Tapiolas-
sa Finnforestilla. Johtaja Lauri Palojärvi esitteli kertopuun 
mahdollisuuksia ja maailmanmarkkinoita. Konklaawissa 
keskusteltiin ylioppilaskunnan toiminnasta kuluneena vuon-
na, riemuittiin onnistuneista mm-kilpailuista sekä murehdit-
tiin paperihaavoja hallitukselle aiheuttaneita linjapapereita. 
Konklaawissa PTK antoi tervehdyksensä Tuula Ilmekselle. 

Kiltawanhinpana toimi arwoisa Ilpo Kaislaniemi. Korkian 
Raadin jäseninä olivat: arwoisa Ari Asikainen, arwoisa Tho-
mas Grenman, arwoisa Kristiina Hartikainen, arwoisa Ilkka 
Larjomaa, arwoisa Ville Nahkuri, arwoisa Keijo Pösö, arwoisa 
Jussi Rinta, arwoisa Kalle Vartola sekä kirjurina pääsihteeri 
ja arwoisa Rauli Oikarinen kevään ajan ja syksyllä pääsih-
teeri ja arwoisa Vesa Ruusunen.

2.11 Muut toimikunnat 
ja työryhmät

2.11.1 OUBS:n toimitusneuvosto

Puheenjohtaja: Petja Partanen

Kari-Hans Kommonen, Petja Partanen, 
Tomi Saarinen, Mikko J. Salminen, Tommi 
Saranpää, Ville Taajamaa ja Janne Viskari
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2.11.2 Polyteekkarin toimitusneuvosto

Polyteekkari-lehden toimitusneuvosto
Polyteekkarin toimitusneuvosto toimii linkkinä kustantajan 
(TKY) ja lehden välillä. TKY:n edustajista ja asiantuntijoista 
koostuvan toimitusneuvoston tehtävänä on tukea ja kannus-
taa lehden tekoa, opastaa toimitusta mahdollisissa ongelma-
tilanteissa, sekä valvoa lehden linjan pysymistä edustajiston 
hyväksymän linjapaperin mukaisena. Toimitusneuvosto osal-
listuu aktiivisesti päätoimittajan valintaan.

Kevät 2005:
Puheenjohtaja: Teemu Vehmaskoski

Jäsenet: Eero Holmila (TKYH), Juha 
Stjärnstedt (tiedottaja), Jarkko Vesikansa, 
Risto Palomäki, Harri Leinikka

Syksy 2005:
Puheenjohtaja: Kaarlo Väisänen

Jäsenet: Mikko Torikka, Harri Leinikka, Anna-Liina 
Kauhanen, Juha Stjärnstedt, Eero Holmila, Helena Manner

Kokouksissa olivat lisäksi puhe- ja läsnäolo-oikeutettuja Po-
lyteekkari-lehden toimitus.

2.11.3 BEST (Board of European 
Students of Technology)

Puheenjohtaja: Mikko Fallenius

Aktiivisimpia osallistujia olivat Antti Kataja (sihteeri), 
Annamari Soikkeli, Anne Meriluoto, Antti Ojapelto, Elisa 
Kristola, Heikki Haavisto, Juha Nieminen, Katarina Uusi-
Esko, Kristina Uusi-Esko, Mari Heino, Mari Tenhovirta, 
Miikka Lötjönen, Mikko Fallenius, Niilo Lohikoski, 
Susanna Nordstén, Suvi Rantonen, Taneli Tikkakoski, 
Tapani Raunio, Teemu Laurila ja Tuomas Angervuori.



��Kuvaaja: Markus Katiska
Dominante-kuoro 2005.
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3.1 Teknologföreningen

Året 2005 var ett otroligt år på TF med många stora och små 
händelser som höll nationen i gång på flera olika sätt och i 
många dimensioner. Det finns orsak att vara stolt över mycket 
och många. Hela nationen gjorde en fantastik insats under 
året. Den som trodde av året skulle bli lugnt visste inte vad 
det fanns att vänta. 

Världsmästerskapen i friidrott och därpå följande handikapp-
EM var ett omfattande tidskrävande projekt som många var 
inblandade i. Nationsmedlemmarna med Täffä Ab:s styrelse 
och VM-koordinator Pia Kåll i spetsen fick Urdsgjallar att 
bl.a. ändras till den bästa tävlingsby nattklubben någonsin. 
Terrass bygget som inleddes i maj blev färdigt precis i tid 
några timmar före VM-byn stängdes.

I maj öppnade sig möjligheten TF väntat på en längre tid och 
utgående från diskussioner på DÄR mötet i april beslöt man 
sig för att lämna ett anbud på tomten Urdsgjallar står på. Till 
vår glädje godkändes anbudet och tomtköpet som förberetts 
sedan slutet av 80-talet kunde genomföras i början av juni. 
Stig Gustavson förtjänar ett stort tack för sina insatser.

Styrelsen har jobbat för att förstärka TF:s ställning som intres-
sebevakare. TF fick på hösten en expert plats i skolan stu-
diekommitté och har även övrigt ett aktivare läge att bygga 
vidare på. Den nya examensstadgan som trädde i kraft på 
hösten satte en viss prägel på sektorns verksamhet. TF in-
ledde även en aktiv påverkan på Svenska Studerandes Intres-
seförenings (SSI) framtid.

Kontakten till de Ständiga Äldre Medlemmarna var ett annat 
av årets fokus punkter. På hösten ordnades en lördagslunch, 
som fick mycket positiv feedback. StÄlM:arnas känsla för na-
tionen visade sig redan i början av året i samband köpet av 
den nya fanan. Resultat av faninsamlingen möjliggjorde att 
fick en handbroderad fana tillverkad i vårt fosterland.

Andra intressante händelser under året var la Dekandenzia 
och Tradbörs som arrangerades på TF. Året 2005 var också 

� Osakunta, killat, kerhot 
ja muut yhdistykset

TF:s första år som medlem av nationernas samdelegation 
(NSD), vilket även påverkade den företagsamma program-
sektorn vars påhittighet resulterade i en sitz för de äldre stu-
derandena då FestN gick av stapeln på hösten. Under året 
fyllde också vår yngre storebror TFiF 125 år, och ett synligt 
känslosamt resultat av året är även att årsberättelsen i år skrivs 
på TF:s ny införskaffade iMAC datorer. En intressant detalj 
under året var även president Tarja Halonens besök i sam-
band med Amnesty Internationals årsmöte, då ett exemplar 
av nationens historik överräcktes till henne.

Teknologföreningens styrelse 2005:
Ordförande: Christian Peltonen
viceordförande & infochef Christian Lindholm, sekreterare 
Tanja Granholm, ekonomiechef Lars Baarman, disponent 
Matias Harjula, studiechef Otto Kronstedt, kontaktansvarig 
Ylva Norrgrann, klubbhövding Helena Åström, phuxmäs-
tare Henrik zu Castell-Rüdenhausen, MUP (fr.o.m. 29.9.) 
Erik Berglund

3.2 Killat

Arkkitehtikilta (AK)
Teknillisen korkeakoulun Arkkitehtikillan 97. vuosi oli suur-
ten muutosten aikaa. Tutkintorakenneuudistus sekä vers-
taiden siirtyminen Kaapelitehtaalta Otaniemeen työllistivät 
koko kiltaa alkukeväästä loppusyksyyn. Vuoden varrelle osui 
monia pienempiä mullistuksia, näistä merkittävimpinä mai-
nittakoon killan rekisteröityminen, verkkosivujen uudista-
minen, uuden kiltahuoneen käyttöönottaminen sekä aivan 
loppuvuodesta käynnistynyt laaja opiskelijapalauteprojekti. 
Uudistusten takia toiminta keskittyikin lähinnä muutosten 
kunniakkaaseen läpiviemiseen, toimintamallien vakiinnut-
tamiseen sekä jatkuvuuden varmistamiseen.

Puheenjohtaja: Jyrki Vanamo

sihteeri Elina Tenho, rahastonhoitaja Iina Valkeisenmäki, 
tiedottaja Sara Frankenhaeuser, isäntä Lauri Eklund, 
emäntä Inari Virkkala, fuksikapteeni Jarkko Niiranen, 
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hyvin teroitettu kynä Lennart Lang, opintovastaava Pauli 
Siponen, majava Mathias Wahlberg, yrityssuhdevastaava 
Laura Orelma, ulkkarivastaava, kevät 2005 Anna 
Levonmaa, ulkkarivastaava, syksy 2005 Maiju Suomi, 
ulkkarivastaavan äitiyslomatuuraaja, syksy 2005 Sinikka 
Wasastjerna, kulttuurivastaava, kevät 2005 Erica 
Österlund, kulttuurivastaava, syksy 2005 Pekka Toikkanen

Automaatio- ja systeemitekniikan 
kilta ry (AS)
Automaatio- ja systeemitekniikan kilta ry:n vuoden koho-
kohta oli killan toinen pitkä ulkomaan excursio, joka suun-
tautui Etelä-Saksaan. Vuoden aikana killalle perustettiin 
jatkuvuustoimikunta sekä käynnistettiin varjo-opinto-opas. 
Stimulaatiota juhlittiin 7. kerran, jossa myönnettiin Kultainen 
Pränikkä Maija Ahotuvalle ja Antti Pohjorannalle.

Puheenjohtaja: Mikael Blomberg

rahastonhoitaja ja varapuheenjohtaja Arttu 
Lamminpää, sihteeri Riikka Liedes, suurphuksi Kalle 
Kollin, yrityssuhdevastaava Markus Heimonen, 
opintomestari Sampsa Ruutu, edustusmestari Hanne 
Salmi, huvimestari Juha Koppinen, tiedottaja Noora 
Korppi-Tommola, säätömestari Antti Aspiala

Fyysikkokilta ry (FK)
Fyysikkokillassa saatiin vuonna 2005 monta pitempiaikais-
ta projektia loppuun. Killan säännöt hyväksyttiin keväällä 
edarissa, mikä lopetti vuonna 2002 aloitetun sääntöuudis-
tusprojektin. Lisäksi killan toimintaa useampana vuotena 
varjostanut kopiokonesopimus saatiin uusittua killan kan-
nalta järkevämmäksi. Tapahtumiakin toki järjestettiin, luen-
tokausilla joka viikko tapahtui jotain. Tapahtumien joukosta 
suurimmat olivat killan vuosijuhla Fuusio, Fuksien tulopäivä 
Kiljavalla sekä marraskuussa yliopiston fyysikoiden kanssa 
järjestetty FysikerFest.

Puheenjohtaja Antti Savolainen

sihteeri Juuso Ilomäki, tiedottaja Tomi Pieviläinen, 
rahastonhoitaja Pekka Urhonen, opintovastaava 
Satu Ristiluoma, ulkovastaava Kalle Korpiaho, 
fuksikapteeni Tapani Hyvämäki, isäntä Jaakko Virtanen, 
isäntä Matti Kortelainen, isäntä Jyri Björkman

Informaatioverkostojen kilta Athene ry
Vuosi 2005 sujui ilman suurempia mullistuksia ja edelleen kilta 
vahvisti jalansijaansa Otaniemen teekkariyhteisössä. Tärkeitä 
tapahtumia mm. Club Avara, Marathon ja Infoähky.

Kuvaaja: Helena Manner
SIKin ja KIKin köydenvetoa 
lukuvuoden avajaisissa. SIK voitti...

Kuvaaja: Helena Manner
... ja KIK kantoi köyden pois.
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Puheenjohtaja: Jouni Jaakkola

sihteeri Kaisa Hänninen, rahastonhoitaja Aino Sarakorpi, 
yrityssuhdevastaava Tuomas Kähärä, isäntä Mikko 
Piiroinen, emäntä Kaarina Kaste, tiedotusneuvos Juho 
Makkonen, ulkoneuvos Matti Parviainen, opintovastaava 
Elli Pyykkö, phuksikapteeni Anna Nuuros

Kemistikilta ry (KK)
Kemistikillan vuotta väritti edelleen jatkuva osastoremontti 
ja väistökiltikselle muutto, joka laittoi opiskelijat välillä ko-
ville. Maaliskuussa 114. Kondensaatiossa jaettiin kultainen 
ansiomerkki Mari Aaltoselle, hopeinen ansiomerkki Johanna 
Uusitalolle ja Panu Routasalolle sekä kunniamaininnat Jouni 
Harjulle, Olli Pyylammelle ja Sami Sauerlandille. Loppuvuo-
desta otettiin käyttöön killan yhteiset kuukausikokoukset ja 
valmisteltiin uusia nettisivuja.

Puheenjohtaja: Jaakko Laine

sihteeri/tiedottaja Ville Vaalisto, rahastonhoitaja Vesa 
Vuori, opintovastaava Pekka Nurmi, ulkovastaava 
ja varapuheenjohtaja Katariina Nyman, PR-vastaava 
31.7.2005 asti Annika Hämäläinen, PR-vastaava 1.8.2005 
alkaen Annukka Santasalo, emäntä Taina Viitamäki, 
isäntä Oskari Aro, pHuksikapteeni Antti Arpalahti

Koneinsinöörikilta ry (KIK)
Kilta tuli 90 vuoden kypsään ikään ja juhlisti sitä näyttävästi 
Dipolissa Kuuban Yössä. Juhlavuoden kunniaksi kilta otti yh-
teyttä moniin vanhoihin toimijoihin, joita haastateltiin killan 
historiikkiin ja jotka kutsuttiin vuosijuhliin. Killan uudeksi 
kunniajäseneksi kutsuttiin Timo Puustinen. Perustoiminta 
pyöri mukavasti. Keväällä ja syksyllä järjestettiin perinteiseen 
tapaan ¾-excursio. Phuksit toivotettiin tervetulleiksi phuk-
sisitseillä. Juhlavuoden päätti kuubalaishenkinen klubi-ilta 
Havana Club Smökissä.

Puheenjohtaja: Kari Kanninen
sihteeri  Aino Oikari, talousministeri Mikko Jutila, isän-
tä Mikke Westenius, teollisuusministeri Lasse Heikkilä, si-
säministeri Laura Vanhatalo, ulkoministeri Juha Sørensen, 
opintoministeri Antti Kosonen, phuksikapteeni Paavo Pak-
kanen

Puunjalostajakilta (PJK)
Puunjalostajakillan 60. vuosijuhlassa, Kuumahionnassa, myön-
nettiin ansiomerkit Ville Taajamaalle ja Tiina Hakokorvelle. 
Juhlavuoden kunniaksi järjestettiin uusinta jo legendaarisek-

si muodostuneesta 1970-luvun Venäjän excursiosta. Uutena 
tapahtumana järjestettiin mm. Pesis-sitsit metsäylioppilaiden 
kanssa. Lisäksi vuoteen kuului paljon excursioita ja saunail-
toja sekä sitsejä Otaniemen muiden kiltojen kanssa.

Puheenjohtaja: Taina Kainulainen

excursiomestari ja varapuheenjohtaja Laura Mattila, 
tiedottaja Teemu Tamminen, isäntä Hannu Pyykönen, 
emäntä Kristiina Laine, rahastonhoitaja Eeva Hanni, 
opintovastaava Hanna Pynnönen, kv-vastaava 
Johanna Yli-Urpo, kasvatusmestari (2004-2005) Antti 
Hämäläinen, kasvatusmestari (2005-2006) Ilkka Hirvelä

Maanmittarikilta ry (MK)
Maanmittarikilta vietti 104. Kevätpäiväntasausta, jossa Maan-
mittarikillan kultainen ansiomerkki myönnettiin Mikko Hovil-
le. Vuoden aikana Maanmittarikilta perusti yhdessä Maanmit-
tarikillan tuki ry:n kanssa Maakansan rahaston, josta jaetaan 
tulevaisuudessa stipendejä opiskelijoille. Vuoden aikana val-
misteltiin uutta laulukirjaa sekä järjestettiin hallitussitsit, jotka 
kokosivat yhteen vuosien 1990-2005 hallitukset. 

Puheenjohtaja: Mikko Pätynen

sihteeri Tiina Kauppinen, rahastonhoitaja Antti 
Ropponen, fuksikapteeni Olli Kantanen, emäntä Sanna 
Paavilainen, isäntä Pekka Latvala, sisäasiainmestari 
Anni Tolvanen, ulkoasiainmestari Tiina Holmström, 
Geometreksen päätoimittaja Leeni Vesalainen, PR-mestari 
Paula Ylönen, opinto- ja harjoittelumestari Ulla Huhtinen

Rakennusinsinöörikilta (IK)
Vuoden alussa Rakennusinsinöörikilta sai rekisteröitymispro-
sessinsa vihdoin loppuun ja killasta tuli rekisteröity yhdistys. 
Kevätkaudella järjestettiin paljon perinteikkäitä tapahtumia 
kuten Kotimaan Pitkä -excursio ja Wappusimat sekä muuta-
ma uusi tapahtuma, kuten suunnittelusauna. Keväällä myös 
juhlittiin 92 vuotta täyttänyttä kiltaa Hermannin sitseillä ra-
vintola Sipulissa. Syyskauden päätapahtumiksi voisi mainita 
ulkomaan excursion, joka suuntautui Ruotsiin, Tanskaan ja 
Saksaan, sekä ½-Hermannin ja PIKkujoulut.

Puheenjohtaja: Hanna Melkko

kirjuri Noora Moilanen, rahastonhoitaja Janne Hietala, 
opintovastaava, varapj Dennis Lönnström, emäntä Heljä 
Pirkkamaa, excursimestari Ari Mattila, ulkovastaava Taina 
Suominen, Ruutisten päätoimittaja, tiedottaja Pasi Hölttä
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Teknillisen korkeakoulun 
Sähköinsinöörikilta ry (SIK)
Vuosi oli osittain vanhaa tuttua toimintaa ja osittain vah-
vaakin uudistusta mm. hallinto -ja tapahtumapuolella. Uu-
sia asioita kokeiltiin ja vanhoja asioita parannettiin. Kilta on 
edelleen pystyssä!

Puheenjohtaja: Erkki Valtonen

sihteeri Henna Warma, rahastonhoitaja Ville Ryhänen, 
fuksikapteeni Marko Miettinen, hovimestari Sanna Voipio, 
opintomestari (kevät)Liisa Toikkanen, opintomestari 
(syksy)Heini Heikkilä, pääsössö Teemu Lepola, sisämestari 
Aleksi Harri, tiedotusmestari Anssi Hakkarainen, 
yrityssuhdemestari/varapuheenjohtaja Timo Idänheimo

Tietokilta ry (TiK)
Keväällä 2005 Tietokilta isännöi kaikkien Suomen tietoteek-
karikiltojen vuotuista tapaamista,  TiTeenien Taistoa,  Ota-
niemessä. Vuoden aikana myös uudistettiin perusteellisesti 
yhdistyksen oma kiltahuone, ja järjestettiin perinteiseen ta-
paan vapaa-ajan toimintaa jäsenistölle.

Puheenjohtaja: Iiro Ojala

sihteeri Paula Hellemaa, rahastonhoitaja Ville Saarinen, 
propagandaministeri Klaus Ihlberg, phuksiwaari 
Aki Kolehmainen, phuksiwaari Anna Zaitsev, 
isäntä Kalle Kalliomäki, emäntä Hanna Riittinen, 
opintometsuri Juho Vähä-Herttua, ulkomestari Sakari 
Laitinen, yrityssuhdevastaava Sami Honkonen

Tuotantotalouden kilta Prodeko ry
Vuonna 2005 Prodekossa keskityttiin opiskelijoiden kokonais-
valtaiseen hyvinvointiin. Kiltalaisille järjestettiin monipuo-
lista vapaa-ajan toimintaa sekä perinteisten että uudempien 
tapahtumaideoiden muodossa. Lisäksi killan toiminnassa 
pyrittiin kiinnittämään huomiota erityisesti opiskelijoiden 
henkiseen hyvinvointiin ja sen edistämiseen. Osaston kans-
sa tehtiin tiiviistä yhteistyöstä opintojen ja tutkintorakenne-
uudistuksen parissa.

Puheenjohtaja: Tommi Kemppainen

yrityssuhdevastaava Tomi Lähdemäki, opintovastaava 
Aino Mäkisalo, isäntä Tuukka Eloranta, sisä- ja 
kulttuuriministeri Satu Alikoski, fuksikapteeni 
Tuomo Pesonen, sihteeri Laura Virkki, ulkoministeri 
Riku Seppälä, rahastonhoitaja Kristiina 
Kyläkoski, excumestari Sebastian Knight

Vuorimieskilta ry (VK)
Vuoden 2005 aikana VK:ssa uudistettiin sääntöjä ja raadin 
valintatapaa. Juhlia riitti koko vuodelle ja saatiinpa Tukhol-
man vuorimiehet&Bergsspex käymään Suomessa. Killan lau-
lukirjan Taskumatin uuden painoksen teko saatiin aluille ja 
sitä varten järjestettiin sitsilauluntekokilpailu.

Puheenjohtaja: Iina Kainulainen

ekskursiomestari ja varapuheenjohtaja Marko 
Järvenpää, sihteeri Matti Aronen, isäntä Jaakko 
Honkanen, emäntä Päivi Tikkanen, rahastonhoitaja Suvi 
Rauhamaa, opintovastaava Bo Priester, päätoimittaja 
Jussi Lyytinen, fuksivääpeli Ville Keikkala

3.3 Kerhot ja muut yhdistykset

Matematiikkakerho Optimi tarttui vuoden 2005 alussa tilai-
suuteen toimittaa T-lehdelle matematiikkapulmia. Kerho saa 
pulmista korvauksen, joka mahdollistaa aiempaa runsaam-

Kuvaaja: PSK Kupla ry
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paa ja jäsenille edullisempaa toimintaa. Optimi järjesti muun 
muassa vuosijuhlan vuosien tauon jälkeen. Kevään päätapah-
tuma oli tuttu Mathematical Pub Servin Mökissä. 

Prosessiteknillisen kerhon kevään teki kiireiseksi ulko-
maanexcursio ja sen järjestelyt. Matkan varrelle jäivät Sak-
sa, Itävalta, Slovenia, Italia, Sveitsi ja Ranskan Strasbourg. 
Kevään lopetti Wapun perinteinen vaahtokylpy 30.4., jossa 
selkiä pesemässä oli Leppävaaran WPK. Vuosijuhlat järjes-
tettiin Vermon Raviradalla ravintola Raviinissa. Paikalla oli 
102 juhlijaa, mukaan lukien useita perustajajäseniä. Vuosi-
juhlia edeltäneessä julkistustilaisuudessa näki päivänvalon 
kerhon 30-vuotishistoriikki.

Rakentamistalouden kerho ROPO järjesti kevään aikana 
yritysvierailuja. Vappuaattona nautittiin perinteiset Wappusi-
mat ja lohileivät rakentamisosaston edessä sekä paljastettiin 
ROPOn wappuyllätys, joka oli tällä kertaa juomat kylmänä 
pitävä reppucooleri. Heinäkuussa ROPO osallistui Mommi-
lanjärven kirkkovenesoutuun. Syksyllä järjestettiin rakenta-
mistalouden seminaari, risteiltiin Tukholmaan ja järjestettiin 
Rakennusinsinöörien liiton pikkujouluglögien jatkot muiden 
rakennusosaston ammattiainekerhojen kanssa.

Kiinteistötalouden opiskelijayhdistyksen Fundin vuosi 2005 
alkoi asiantuntijaseminaarin järjestämisellä kiinteistöalan 
ammattilaisille yhdessä RAKLIn (Toimitila- ja rakennutta-
jaliiton) kanssa. Seminaarin tuloilla rahoitettiin ulkomaan-
excursiota Kiinaan, jossa tutustuttiin Pekingin ja Shanghain 
kiinteistömarkkinoihin. Tämän lisäksi vuoteen sisältyi mm. 
ulkomaanexcursio Baltiaan yhdessä geomatiikan kerho Po-
ligonin kanssa ja yhdistyksen 10-vuotisjuhlan järjestäminen 
vanhoille ja uusille jäsenille.

Vuonna 2005 Remburssin toiminta perustui tuttuun tapaan 
teemailtoihin ja yritysvierailuihin, yhtenä kiinnostavimmista 
Trainers’ House -vierailu kesken kuumimman Diili-huuman. 
Lisäksi aloitettiin uusi sitsiperinne, julkaistiin haalarimerkki 
ja kesäkaudella kokeiltiin rahkeita pesäpallossa. Remburssi 
osallistui myös Hullu-Jussiin ja Otasuunnistukseen suuren 
suosion saavuttaneilla rasteillaan.

Otaniemen opiskelijademarien toiminta keskittyi vuon-
na 2005 erityisesti ylioppilaskunnan edustajistovaaleihin ja 
kampanjointiin. OODI:lla oli toistakymmentä ehdokasta, 
jotka pyrkivät edustajistoon, ja kaksi valittiin. OODI järjes-
ti myös jäsenilleen yhteistä toimintaa kuten illanviettoja ja 
saunailtoja. Valtakunnalliseen politiikkaan OODI vaikutti 
ennen kaikkea sosialidemokraattisten opiskelijoiden, SONK:

n, kautta. OODI lähettikin edustajansa SONK:n vuoden 2005 
liittokokoukseen Jyväskylään.

Teekkaritennis toimi taas vuonna 2005 erittäin aktiivisesti. 
Toiminnan kohokohtia olivat Teekkaritenniksen historiikin 
julkaisu, maaottelut Itämeren alueen yliopistoja vastaan sekä 
järjestetyt kansalliset kilpailut. Toiminnan runkona pysyi ai-
kaisempien vuosien tavoin sisäinen sarja. Valmennustoimin-
nan kautta saatiin myös uusia jäseniä.

Vistan toiminta vuonna 2005 keskittyi jäsenille tarjotun toi-
minnan kehittämiseen ja yhteistyön ylläpitämiseen yhteis-
työkumppanien ja muiden alan opiskelijoiden kesken. Vuo-
den keskeisimpiä tapahtumia olivat Maisema-arkkitehtuuri 
maailmalla -kuvailta ja yritysilta keväällä. Huhtikuussa jär-
jestettiin pienimuotoinen ekskursio Norjassa pidettyyn poh-
joismaisten maisema-arkkitehtiopiskelijoiden vuosittaiseen 
tapaamiseen Möteen. Vista teki vuoden aikana yhteistyötä 
kilpailunjärjestäjien kanssa muutamaan opiskelijoille suun-
nattuun suunnittelukilpailuun liittyen. 

Teekkaripurjehtijoiden vuosi 2005 oli sukupolvenvaihdok-
sen aikaa. Keväällä järjestettiin perinteiseen tapaan laivuri-
kurssit ja käytännön purjehduskurssi. Kevytvenetoiminta 
koki huomattavan laajennuksen, kun kerholle hankittiin toi-
seksi kevytveneeksi Vikla. Syksyn aikana järjestettiin SPR:n 
EA1-kursseja yhteistyössä TKY:n kanssa ja tilattiin kölive-
neisiin uudet purjeet.

Geomatiikan kerho Poligoni ry järjesti yhteistyössä kiin-
teistötalouden ammattiaineyhdistys Fundin kanssa neljän 
päivän matkan Viroon ja Latviaan. Matkalla vierailtiin maan-
mittausalaan liittyvissä excukohteissa, kuten Tallinnan Maa-
ametissa ja Kaardikeskuksessa sekä Tarton yliopistossa. Toi-

Kuvaaja: Tommi Seppälä
Metallikerhon tehdaskierros 
Ovako Smedjebackenissa.
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nen iso tapahtuma oli marraskuussa järjestetty teemapäivä 
aiheesta mobiili paikkatieto.

Polyteknikkojen Orkesteri kevätkausi lähti käyntiin reip-
paasti uuden kapellimestarin (Petri Komulainen) astuessa 
puikkoon. Orkesterin kevätkiertue suuntautui Raumalle ja 
Poriin. Keväällä esiinnyttiin perinteiden mukaisesti myös 
kevätkonsertissa, Waputin-matineassa ja Tupsahduksessa. 
Syksyllä PO esitteli toimintaansa ja kohautti yleisöä mieleen-
painuvalla esiintymisellään corno-starojen voimalla Sulaso-
lin järjestämillä Laulun ja soiton messuilla. Vuosi 2005 oli 
ikimuistoinen, sillä PO vaikutti ensimmäistä kertaa histori-
assaan Euroopan mantereen ulkopuolella. Paperi-insinöö-
rien konferenssissa Brasilian Sao Paulossa esiintynyt PO:n 
pienyhtye tarjosi orkesterin parasta tasoa. Vuoden aikana 
orkesterissa kehitettiin innolla eteenpäin pienyhtyetoimin-
taa ja keskityttiin tiedotuksen parantamiseen.

Vuosi 2005 oli Montaasille tapahtumatäyteinen. Lyhytelo-
kuvia kuvattiin sekä filmille että videolle, ja järjestettiin va-
laisuun ja kaitafilmaamiseen liittyvät kurssit. Yksi vuoden 
työläimmistä tehtävistä oli siirtää vuosikymmenten saatossa 
kertynyttä Montaasielokuvien arkistoa digitaaliseen muotoon. 
Vanhoista elokuvista opittiin kerhon historiaa ja saatiin virik-
keitä uusiin tuotantoihin. Dipolin auditoriossa järjestettiin 
taas kaksi suurta ilmaisnäytöstä. Kesällä Montaasi muutti 
entistä hiukan isompaan kerhohuoneeseen.

Vuonna 2005 Metallikerhon päätapahtuma oli lokakuussa 
pidetty Ruotsin ekskursio, jota rahoitettiin mm. usealla MM-
kisakyläurakalla. Matka kesti viisi päivää, jonka aikana vie-
railimme kolmessa alan yrityksessä sekä Tukholman KTH:
lla. Ekskursion lisäksi Metallikerho piti sääntöjen mukaiset 
kokoukset, ekskursion kaadon, yritysillan ja pikkujoulut sekä 
toimi Suomen ASM Student Chapterina linkkinä opiskeli-
joiden ja ASM:n välillä.

Teepakin toiminta sisälsi vaellusten sekä kämppäretkien lisäksi 
urheilua, esimerkiksi sählyn muodossa, ja mukavia illanistu-
misia Helsingin yliopiston partiolaisten kanssa. Suurina ta-
pahtumina olivat mm. syysvaellus sekä juhannusmelonta.

Dominante-kuoro juhli vuonna 2005 kolmikymmenvuotista 
taivaltaan. Vuoden aikana järjestettiin paljon erityylisiä kon-
sertteja kuten suuria orkesterikonsertteja, viihdekonsertti, 
joulukonsertti ja lastenkonsertteja – unohtamatta tietenkään 
perinteisiä a cappella -konsertteja. Kuoron taiteellisen johta-
jan Seppo Murron 50-vuotisjuhlakonsertti pidettiin tammi-
kuussa Helsingin tuomiokirkossa. Teoksena kuultiin Joseph 
Haydnin Luominen. Toinen kohokohta oli kuoron marras-
kuinen 30-vuotisjuhlakonsertti Espoon kulttuurikeskuksen 
Tapiolasalissa. Muita suuria esitettyjä orkesteriteoksia olivat 
Sinfonia Lahden kanssa esitetyt Bachin h-mollimessu sekä 
Felix Mendelssohnin Elia-oratorio sekä Mendelssohnin Lob-
gesang-sinfonia Tapiola Sinfoniettan kanssa.

ÄPY 05 -kevät alkoi Gravitaatiossa ÄPY-loungessa. Äpy oli 
vuonna 2005 Pique-Nique Äpy. Marimekon Maija Isolan 
“ruusupuu” teeman ympärille oli rakennettu kattaus kuudel-
le. Äpy Gaala järjestettiin TKK:n päärakennuksen A-salissa, 
joka oli täpötäynnä iloisia teekkareita. Kevään 2005 aikana 
ÄPY tarjosi teekkareille myös ÄPYVän-palvelua pikkubus-
sin muodossa. Syksyllä Äpy rakennutti kyykkäkentän Ota-
niemeen ja käynnisti ensimmäisen ÄPY-kyykkäliigan. Kyyk-
käkenttä on kaikkien teekkareiden varattavissa.

Syksyllä perustettiin uusi uljas ammattiainekerho Ympäristö, 
Teknologia ja Yhteiskunta -kerho (YTY) yhdistämään yli 
osastonrajojen opiskelijoita, jotka ovat kiinnostuneita poikki-
tieteellisestä näkökulmasta ympäristöongelmiin sekä ympä-
ristön, yhteiskunnan ja teknologian vuorovaikutussuhteista. 
Syksyllä toiminnasta kiinnostui noin 25 opiskelijaa, joiden 
kanssa linjailtiin kerhon tulevaisuudennäkymiä.

Liikenneakatemia eli Linkki oli aktiivinen vuonna 2005. 
Keväällä tehtiin peräti neljä excua. Kevään aikana Leedsistä 
tuli brittiläisiä alan opiskelijoita Otaniemeen tutustumaan 
suomalaiseen olut- ja saunakulttuuriin. Kesällä oltiin yhdes-
sä muiden raksan ammattiainekerhojen kanssa soutamassa 
Mommilanjärven souteluissa, joiden tärkein funktio on jär-
ven ekosysteemin vuosittainen auditointi. Syksyllä Liiken-
neakatemia järjesti vuosittaisen Liikenneakatemiapäivän. 
Joulukuussa olivat RIL-glögien jatkot muiden ammattiai-
nekerhojen kanssa.

Kuvaaja: Teekkaritennis
Teekkaritenniksen historiikin julkaisutilaisuus.
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Retuperän WBK:ssa voit soittaa vaikkapa rumpuja. 
Kuvassa rummuttelee Miika Kotaniemi.
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Elektronisen musiikkikulttuurin yhdistys Entropy järjesti 
vuoden aikana useita ulkosoitteluita sekä pystytti oman huo-
neen Dipoli-bileisiin ja Backtobass-klubiin. Vuoden suurim-
mat tapahtumat olivat heinäkuussa Kaapelitehtaalla Hima & 
Salissa järjestetty teknobile Berlin Bonbon sekä joulukuinen 
kehuja kerännyt underground-tapahtuma Decompression, 
jonka tyylilajina oli drum’n’bass.

3.3.1 Ammattiaineyhdistykset

Akustiikan aineopiskelijoiden yhdistys (Akunaket)
Club Electronica (CEle)
Digitaalisen median ammattiainekerho DOT
Euroavia Helsinki (Lento- ja 
avaruustekniikan ammattiainekerho)
Fysiikan opiskelijat Otaniemessä (Fotoni)
Geomatiikan kerho Poligoni ry
Graafinen kerho (GRAK)
GURU ry
IDBM-Klubi
Inkubio - bioinformaatioteknologian 
opiskelijoiden ammattiainekerho
Informaatiotekniikan ammattiainekerho Iteraatio
Kalliotekniikan kerho (KTK)
Kiinteistötalouden opiskelijayhdistys (FUNDI)
Konstruktiokerho (K-KERHO)
Laivanrakentajain kerho (LRK)
Liikenneakatemia (Linkki)
Lujuusopin opiskelijat (LUJAT)
Lämpövoimakerho (LVK)
Maa- ja vesirakentaja -kerho (MVR)
MAIK
Maisema-arkkitehtikerho (VISTA)
Matemaatikkakerho OPTIMI
Materiaalitekniikan kerho (MAKE)
Polin lääketieteellisen tekniikan yhdistys (PLÄTTY)
Prosessiteknillinen kerho (PrTK)
Puumekanistikerho
Rakentamistalouden kerho (ROPO)
Remburssi - Kansainvälisen liiketoiminnan yhdistys ry
Sähköklubi
Sähkövoimatekniikan kerho (SVTK)
Teekkarien LVI-kerho
Tietoliikenteen ja tietojenkäsittelyn 
ammattiainekerho TLT-Klubi
TKY:n Metallikerho ry(MET)
Valaistustekniikan kerho (Kandela)
Valmistustekniikan kerho (VTK)

■
■
■
■

■
■
■
■
■
■

■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■

■
■
■

Vesitekniikan ammattiainekerho (Akva)
Ympäristö, Teknologia ja Yhteiskunta -kerho (YTY)

3.3.2 Kansainväliset yhdistykset

AEGEE-Helsinki ry
AIESEC HUT ry
Chinese Students and Scholars Association (CSSA HUT)
Finnish-American Summer Trainee 
Exchange Committe (FASTEC)
IAESTE LC Helsinki
International Association for Japanese Linkage

3.3.3 Kulttuuriyhdistykset

Audiopoli
Club Mañana
Dominante-kuoro
Entropy ry
Kari Peitsamon Teekkarikuuntelijat (KATKU)
Metalliklubi Mökä (MC MÖKÄ)
Otakut
Otaniemen sirkuksesta ja jongleerauksesta 
kiinnostuneet (Otajokii)
Polyteknikkojen Elävän Musiikin Yhdistys PELMU
Polyteknikkojen Kuoro ry (PK)
Polyteknikkojen Orkesteri ry (PO)
Suomi-Popparit (SUPO)
Teekkarien elokuvakerho Montaasi
Teekkarikamerat ry
Teekkarikansantanssijat
Teekkarispeksi ry
Teekkariteatterin Tuki ry
Venäjänkerho HEBA
Venäjää puhuvien opiskelijoiden yhdistys (ORS)

3.3.4 Urheiluyhdistykset

Bikepoli
Etelä-Suomen Urheilijat FC
Hiipivät lohikäärmeet
Juoksijateekkarit (JuoTe)
Kiipeilykerho Oranki
Lenskin Dynamo
Otakunto
Otaniemen Biljardiklubi (BiKlu)

■
■

■
■
■
■

■
■

■
■
■
■
■
■
■
■

■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■

■
■
■
■
■
■
■
■
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Otaniemen Jyllääjät (OJy)
Otaniemen purjelautailijat (Otapuli)
Otaniemen sulkapallokerho (OSUKO)
Otaonnela Floorball (FLOB)
Poli Golf
Poli Waterpolo Team (PWT)
PoliTaido
Polyteknikkojen urheiluseura (P.U.S.) ry
Polyteknikkojen aeronauttiklubi (PA)
Polyteknikkojen ilmailukerho ry (PIK)
Polyteknikkojen kuntonyrkkeilyseura (POKS)
Polyteknikkojen Kyykkääjät (Pölkky)
Politeknikkojen Liitokiekkoilijat (Polli)
Polyteknikkojen pesäpalloseura (Otahuti)
Polyteknikkojen sukelluskerho Kupla ry
PUS-Volley
PUS-Hockey
Skipoli ry
Tanssiyhdistys Polijazz
Teekkariampujat ry (TA)
Teekkarien Shakkikerho
Teekkarimetsästäjät (TeMe)
Teekkaripurjehtijat (TRIP)
Teekkariratsastajat (TERA)
Teekkarisuunnistajat (TEEKSU)
Teekkaritennis (TeTe)
TKY-Aikikai (TAIKA)
TKY-Karate-Do-Shotokai (TKY-KDS)
Wakeboard-kerho Weikkausliiga

3.3.5 Yhteiskuntavaikuttajat

Amnesty International - Otaniemen paikallisryhmä
Kristillisdemokraattiset teekkarit (KDTR)
Otaniemen Keskustaopiskelijat ry (OKe)
Otaniemen Ympäristöseura r.y. (OYS)
Potaatti
Teekkarivanhemmat

3.3.6 Muut TKY:n yhdistykset

Akateeminen Jaloviinaseura
Akateeminen Sitsiseura
Otakortti
Otaniemen RoolipeliClubi (ORC)
Polin Go-kerho (PoGo)
Patentti

■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■

■
■
■
■
■
■

■
■
■
■
■
■

Polyteknikkojen Kalastusseura (POKA)
POLyteknikkojen Lähi- ja Ulkoavaruuden 
Xqrsiot (POLLUX)
Polyteknikkojen olutkulttuurin 
edistämisyhdistys (POLKU)
Polyteknikkojen partioklubi ry(TEEPAKKI)
Polyteknikkojen Radiokerho ry (PRK)
Polyteknikkojen raittiusseura (PoRa)
Polyteknikkojen tuppikerho (POTTU)
Polyteknikkojen viiniklubi
Ristin kilta ry
Spock´s HUT
Teekkarien Autokerho ry (TAK)
Teekkarikulinaristit (Teku)
Teekkarilesbojen ja homopolyteknikkojen 
yhdistys (Telehpy)
Teekkarireserviläiset - TERES ry
Teekkaritytöt
Teknillisen korkeakoulun jatko-opiskelijayhdistys (JOY)

3.3.7 Toisessa rekisterissä olevat

Jämerän Naiset ry
Jämerän toiminnan kilta
Kansainvälisen kaupan opiskelijayhdistys (KKOY)
Kokoomusteekkarit ry. (KokT)
Käyttäjän ystävät ry (KäY)
Otaniemen opiskelijademarit ry (OODI)
Puunjalostajien Erä
Retuperän WBK (RWBK)
Suomen Äpy-lehtien liitto ry
Teekkarien jazz-yhdistys Polirytmi
Teekkarikulttuurin Tuki ry (TkT)
Teekkari-Martat ry (TeeMa)
Teknologorkestern Humpsvakar
Understödsföreningen av Teknologisk Verksamhet rf.
Vietnamilaiset Opiskelijat ry
W-klubi

3.3.8 Luettelosta poistetut yhdistykset

OtaDATA ry
Kejimajiangmi
Ota-Airo
Teekkarien Squash-kerho Kössi

■
■

■

■
■
■
■
■
■
■
■
■
■

■
■
■

■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■

■
■
■
■
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Kuvaaja: Anssi Krooks
Pääsihteeri Vesa Ruusunen ja kultaisen ansiomerkin 
saanut Kaarlo Väisänen TKY:n vuosijuhlissa 12.11.2005.
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4.1 Kultainen ansiomerkki

TKY:n merkki- ja lippuohjesäännön mukaan hallitus voi 
myöntää kultaisen ansiomerkin ylioppilaskunnan jäsenelle 
ansiokkaasta toiminnasta ylioppilaskunnassa, osakunnassa, 
killoissa, kerhoissa tai muissa yhdistyksissä. Ylioppilaskunnan 
kultaiset ansiomerkit myönnettiin vuonna 2005 pitkän linjan 
ylioppilaskuntaihmisille. Palkituiksi tulivat TKY:n hallituk-
sen entinen kylävastaava Johannes Hieronymus Heinonen 
ja mm. jatko-opiskelijoiden asioita aktiivisesti edistänyt DI 
Kaarlo Väisänen.Täydelliset perustelut löytyvät
ylioppilaskunnan hallituksen kokouksen 39/2005
pöytäkirjasta.

Johannes Hieronymus Heinonen
Johannes Heinonen on toiminut killassaan useita vuosia. 
Hän on myös ollut aktiivinen yhdistyskentällämme ja toimi-
nut puheenjohtajana sielläkin. Tämän lisäksi hän on monta 
vuotta toiminut TKY:llä kaikilla tasoilla niin edustajistossa 
kuin hallituksessa, toimikunnissa ja keskusvaalilautakun-
nassakin. Hänen toimintansa arvomaailmaan kuuluu avoi-
muus, ennakkoluulottomuus ja tekemisen meininki. Hänen 
sydäntään lähellä on teekkarikulttuuri, jota hän on ollut val-
mis uudistamaan, unohtamatta sen historiaa.

Kaarlo Väisänen
Väisäsen kaikkia toimia on leimannut innostuneisuus, tark-
kuus, tinkimättömyys, perusteellisuus sekä etenkin laaja-alai-
suus. Tästä kielii hänen toimintansa killassa sekä lukuisissa 
kulttuuriyhdistyksissä, TKY:n lehdissä, museossa, edustajis-
tossa ja keskusvaalilautakunnassa. Teekkaritoimijana hänel-
lä on aivan poikkeuksellisen suuret, monipuoliset ja pitkälle 
aikavälille ulottuvat ansiot. Hän on sellainen teekkari, joka 
kantaa vastuunsa tehtävässä kuin tehtävässä. Hänen val-
mistumisensa DI:ksi ei vaikuttanut hänen aktiivisuuteensa 
mitenkään. Hän onkin jatko-opiskelijana voimakkaasti ke-
hittänyt jatko-opiskelijatoimintaa TKY:llä perustamalla jat-
ko-opiskelijayhdistyksen JOY:n, ja on tätä kautta herättänyt 
TKY:n päättäjiä huomaamaan jatko-opiskelijoiden olemas-
saolo. Väisänen on vaikuttanut niin kulttuuri- kuin edunval-
vontapiireissä, joista voi mainita esimerkiksi TKY:n, TKK:n, 

� Ansiomerkit ja 
kunnianosoitukset

TEKin, JOY:n, Jallun, Akateemisen sitsiseuran, Contactorin, 
Fyysikkokillan, PLÄTTYn ja Teekkarispeksin.

4.2 Pyöreän Tornin 
Kiltaan kutsutut

Pyöreän Tornin Kilta kutsui 3.11.200528. lokakuuta 2005 
pitämässään juhlallisessa konklaawissa seuraavat henkilöt 
arwoisiksi arwoisten joukkoon:

Niilo Fredrikson, Reetta Grenman (os. Mäkelä), Ilkka Harri, 
Mikko Hiekkataipale, Anna Himmanen, Markku Huotari, 
Kim “Kimono” Åström, Matti Kuronen, Jouni Lounasmaa, 
Simo Neuvonen, Tuula Olenius, Tho Phan, Mikko Rönkkö, 
Aki Sundell, Olli Visuri. Lisäksi kevätkonklaawissaan PTK 
kutsui arwoisaksi Erkki KM Leppävuoren.

4.3 Teekkarilakin käyttöoikeus

Lakinkäyttöoikeus myönnettiin TF:n Terttu ”Tepa” Patro-
selle, TKY:n kassanhoitaja Pirkko Huttuselle ja TKY:n kiin-
teistösihteeri Arja Ripatille. Seuraavat perustelut on poimittu 
TKY:n hallituksen pöytäkirjasta 18/2005.

Kiinteistösihteeri Arja Ripatti
Arja Ripatti on ollut TKY:n palveluksessa 30 vuoden ajan. 
Alun perin Arja tuli TKY:n asuntotoimistoon 14.4.1975 poi-
kamieskylän hoitajaksi, josta siirtyi vuonna 1988 yhdessä 
kiinteistöpäällikön kanssa Dipoli-taloon kiinteistösihteeriksi. 
Tuolloin hän alkoi hoitaa myös Otaniemen asuntosäätiön ja 
perustetun Kiinteistö Oy Jämeränjäljen kirjanpitoa. Vuonna 
1994 TKY:n kaikki toimistot muuttivat nykyisin tiloihin ja Ar-
jan toimenkuvaan ovat liittyneet myös Kiinteistö Oy Otakaari 
11:sta sekä Arkkitehtuuriklubin Majasäätiön kirjanpito.

Arja on aina valmis neuvomaan ja auttamaan niin toimistos-
sa taajaan vaihtuvia teekkaritoimijoita kuin yksittäisiä teek-
kareita sekä heidän yhdistyksiään eri asioissa.
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Kassanhoitaja Pirkko Huttunen
Pirkko Huttunen jäi pitkän, liki 20 vuotta kestäneen TKY:llä 
vietetyn työuransa jälkeen eläkkeelle huhtikuun lopussa 2005. 
Tuona aikana Pirkko palveli lukuisia teekkaripolvia heidän 
hoitaessaan niin pieniä kuin suuriakin ylioppilaskuntaan liit-
tyviä raha-asioita. Pirkon tullessa taloon TKY-konsernin pal-
veluksessa oli 300 henkeä ja liikevaihto oli yli 100 miljoonaa 
markkaa. Myös liiketoimintaa harjoittavia yhtiöitä oli monia: 
Oy Dipoli Ab, Dipoli Catering Oy, Otatieto Oy, Teekkarien 
Autokoulu Oy, Ekku Peltomäki Oy ja Event Management Oy. 
Oy Dipoli Ab:n toimistossa oli 15 henkeä ja liiketoiminnan 
loppuessa TKY:n toimistoon tuli kaksi henkeä: Pirkko Hut-
tunen ja Riitta Kärki. Kassanhoitajalla oli tehtävässään apu-
lainen vuoteen 1993 saakka, viimeinen apulainen oli Arja 
Haverinen, josta tuli Pirkon seuraaja.

Ravintolapäällikö Terttu ’Tepa’ Patronen
Tepa on aloittanut toimintansa teekkariyhteisössä yli kol-
mekymmentä vuotta sitten. Hänen pääasiallinen toiminta-
alueensa on kautta aikain liittynyt teekkarien ruokkimiseen. 
Hän on pääasiallisesti toiminut Dipolin opiskelijaravintolassa 
sekä Keltsussa, mutta myös hotelli Dipolissa ja Servin Mö-
kissä. Vuodesta 1998 hän on ollut TF:n ravintolapäällikkö. 
Tepan rakkaus teekkareita kohtaan näkyy hänen palvelualt-
tiutenaan. Purtavaa niin kokouksiin kuin sitseillekin saa jopa 
päivän varoitusajalla. Annosten koko ja hinnoittelu ovat aina 
olleet teekkareille sopivia, ja toiminta on aina ollut välitön-
tä ja avuliasta. Aina iloisen oloista Tepaa on helppo lähestyä 
ja Tepan palvelua ovat käyttäneet niin killat ja yhdistykset 
kuin TKY ja jopa SYL. 

4.4 Arwoisan teekkarin kääty

Arwoisan teekkarin kääty on autokoulu Somaveikon TKY:lle 
TKY-130-vuotisjuhlassa lahjoittama kiertävä kunnianosoi-
tus. Kääty on osoitus hyvästä käytöksestä ja teekkarimaises-
ta toiminnasta. Käädyn kantaja saa itse päättää kenelle kääty 
siirtyy seuraavaksi. Mikko Dufva antoi käädyn 12.11.2005 
Juho Cerderströmille. 

4.5 Vuoden opettaja

Teknillisen korkeakoulun Ylioppilaskunta jakaa vuosittain 
Vuoden opettaja -palkinnon valitsemalleen opettajalle. Pe-
rinne on ollut käytössä vuodesta 1980 asti. Palkinnon tar-
koituksena on lisätä opetuksen arvostusta ja siten opetuk-
sen laatua Teknillisessä korkeakoulussa. Vuoden opettajan 
palkintona on 15 gramman kultaharkko, jonka aluslaattaan 

on kaiverrettu teksti “Hyvät opettajat ovat kullan arvoisia”. 
Palkinnon saaja paljastetaan ja palkinto luovutetaan TKY:
n vuosijuhlassa. 

Erillinen työryhmä käsitteli opiskelijoilta saadut ehdotukset 
ja tutustui ehdokkaiden opetukseen. Työryhmän esityksestä 
TKY:n hallitus valitsi kokouksessaan 35/05 Vuoden opettajaksi 
materiaalitekniikan osaston professorin Kari Heiskasen.

Kari Heiskanen toimii materiaalitekniikan osastolla mekaa-
nisen prosessi- ja kierrätystekniikan professorina. Tämän li-
säksi hän on toiminut vajaat kymmenen vuotta osastonjoh-
tajana. Osastonjohtajan roolissaan Heiskanen on aktiivisesti 
kehittänyt materiaalitekniikan osaston opetusta muun muas-
sa ohjaamalla osastonsa professoreita YOOP-koulutukseen 
ja kehittämällä kurssien palautejärjestelmiä. Opiskelijoilta 
kerättävä kurssipalaute ja opetuksen kehittäminen ovatkin 
tällä hetkellä kiinteä osa osastonjohtajan professorien kans-
sa käymiä kehityskeskusteluita. Opetuksen laadulla ja kehit-
tämisellä on myös kiinteä rooli osaston sisäisen rahanjaon 
mallissa. Omaa opetustaan Kari Heiskanen on kehittänyt 
mm. osallistumalla YOOP-koulutukseen ja käyttämällä pe-
rinteisen luento-opetuksen rinnalla mm. ongelmalähtöistä 
oppimista, oppimispäiväkirjoja ja yritysvierailuja. Heiskanen 
on myös yksi kolmesta kansainvälisen EMEC –koulutusoh-
jelman (European Mineral Engineering Course) perustajis-
ta ja on vaikuttanut merkittävästi ohjelman kehittämiseen. 
EMEC on mineraali- ja kierrätystekniikan kurssi, jossa ko-
rostuu kansainvälinen yhteistyö, eri kulttuurien kanssa toi-
miminen ja tutkimussidonnaisuus.

4.6 Stipendit

4.6.1 Ylioppilastoimintastipendit

Ylioppilastoimintastipendit myönnetään henkilöille, jotka 
ovat toimineet aktiivisesti ylioppilaskunnassa tai sen piiris-
sä toimivissa yhdistyksissä. Vuonna 2005 ylioppilastoimin-
tastipendejä jaettiin 24 kappaletta.

�00 euron stipendit
Lauri Pakkanen
Matti Kuronen
Katri Karjalainen
Maija Ahotupa
Mikael Ramsland
Heidi Falkenbach
Katri Junna
Markus Sipilä

■
■
■
■
■
■
■
■
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Erkki Taanila
Antti Castren
Arttu Klemola
Julia Jakka
Kim Åström
Outi Engman
Tuula Olenius
Outi Koski

�00 euron stipendit
Mailiina Turanlahti
Pihla Viitanen
Mika Eskelinen
Tuomo Linnanto
Maija Saastamoinen
Martti Jaakobson
Suvi Rannantie
Ilkka Harri

4.6.2 Opintostipendit

Opintostipendin saajilta edellytetään hyvää opintomenes-
tystä, vähintään 80 opintoviikkoa sekä jotain kokemusta 
ylioppilastoiminnasta. Vuonna 2005 opintostipendejä jaet-
tiin 15 kappaletta

�00 euron stipendi
Teemu Hynninen
Ville Hirvonen
Heidi Sivula
Hannes Muurinen
Jenni Karjalainen
Aki Sundell
Laura Remes
Vesa Linja-Aho
Kimi Forsberg
Jaakko Virtanen
Olli Sihvonen
Juhana Viitala
Pauli Juhani Siponen
Liina Saarinen
Hanne Strandvall

4.6.3 Kansainvälisyysstipendi

Ylioppilaskunta myöntää vuosittain stipendejä ulkomailla 
opiskelua varten. Stipendihakemuksia käsitellään kerran lu-
kukaudessa. Stipendin hakijan tulee olla TKY:n jäsen. Lisäksi 
hakijalla tulee olla suoritettuna vähintään 50 opintoviikkoa 
diplomi-insinöörin, arkkitehdin tai maisema-arkkitehdin 
tutkintoon johtavia opintoja. Kv-stipendiä voi hakea ennen 

■
■
■
■
■
■
■
■

■
■
■
■
■
■
■
■

■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■

ulkomaille vaihtoon lähtöä tai vaihdon aikana, mutta ei enää 
vaihdon päätyttyä. Lisäksi se voidaan myöntää samalle hen-
kilölle vain yhtä vaihtokertaa varten. Kv-stipendin summa 
riippuu vaihtokohteesta ja vaihdon kestosta. KV stipendejä 
myönnettiin yhteensä 38 kpl.

1000 euron stipendi:
Lauri Karppi, USA
Anni Matinlauri, Kiina
Ernesto Hartikainen, Australia

�00 euron stipendi:
Reeta Pellinen, Saksa
Suvi Rantonen, Ranska
Mari Tenhovirta, Espanja
Gebre Liwam, Englanti
Carlo Vainio, Espanja
Lasse Lindqvist, Saksa
Milja Nykänen, Englanti
Maria Lindqvist, Sveitsi

500 euron stipendi:
Jaana Wikström, Malesia
Jesse Karjalainen, Australia
Riku Kallio, Malesia
Ilkka Vanhanen, Australia
Katri Kallio-Koski, Meksiko
Anna Hintikka, Malesia
Seppo Enarvi, Thaimaa
Teemu Lehtinen, Malesia
Jukka Pellinen, Singapore/Hongkong
Sanna Lagerstöm, Meksiko
Anna Jern, Kanada
Jan-Erik Gussander, Malesia
Timo Roine, Brasilia
Ulrika Hartikainen, Brasilia
Henrik Öhberg, Malesia
Sami Jauhiainen, USA
Elina Kallio, Malesia

�00 euron stipendi:
Maija Vanhatalo, Belgia
Heidi Svärd, Hollanti
Jussi Ruponen, Itävalta
Jenni Karri, Saksa
Lauri Rautkari, Italia
Laura Peltola, Saksa
Ilkka Kudjoi, Saksa
Riikka Nousiainen, Belgia
Touko Vainio-Kaila, Saksa
Nina Andersson, Ruotsi

■
■
■

■
■
■
■
■
■
■
■

■
■
■
■
■
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5.1 Jäsenyydet yhteisöissä 
ja yhteenliittymissä

Ylioppilaskunta oli toimintavuoden aikana jäsenyhteisönä 
tai vastaavanlaisessa asemassa seuraavissa yhdistyksessä tai 
yhteisöissä:

5.1.1 Jäsenyydet yhteenliittymissä

Board of European Students of Technology (BEST)
Erasmus Student Network (ESN)
Espoon kauppakamari 
International Council of Museums (ICOM)
Otadigi
Societé Européenne pour la Formation 
des Ingénieurs (SEFI)
Student Unions of Nordic Technical 
Universities (SUNTU)

5.1.2 Jäsenyydet yhdistyksissä

Helsingin kiinteistöyhdistys ry
Nyyti ry
Opiskelijoiden liikuntaliitto ry (OLL)
Pääkaupungin Ylioppilaskuntien yhdistys ry (PYY)
Rakennuttaja- ja toimitilaliitto ry (RAKLI)
Suomen ylioppilaskuntien liitto ry (SYL)
Tekniikan historian seura ry (THS)

5.1.3 Jäsenyydet säätiöissä

Helsingin seudun opiskelija-asuntosäätiö (HOAS)
Otaniemen asuntosäätiö (OAS), 
omistus 33 % asunnoista.
Tekniikan edistämissäätiö (TES)
Ylioppilaiden terveydenhoitosäätiö (YTHS)

■
■
■
■
■
■

■

■
■
■
■
■
■
■

■
■

■
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5 Edustukset

5.1.4 Omistukset osakeyhtiöistä 

TKY on osakkaana seuraavissa yhtiöissä (suluissa mainittu 
TKY:n omistusosuus):

Otaniemi Marketing Ltd (entinen 
Otaniemen kehitys Oy) (5 %)
Otahalli Oy (25 %)
Otaverkko Oy (10 %)
Kiinteistö Oy Jämeränjälki (100 %)
Oy Diboli Ab (100 %)
Kiinteistö Oy Otakaari 11 (100 %)
Kiinteistö Oy Malmintori (3 %)
Kiinteistö Oy Ohrahuhdantie (10 %)

Osa näistä oli puhtaasti aatteellista omaisuutta, osa sijoi-
tusomaisuutta ja osa taas osa TKY-konsernia. Näiden li-
säksi TKY omisti muita yhtiöitä sijoituspoolin pörssisijoi-
tusten kautta.

5.2 Edustukset yhteisöissä 
ja yhteenliittymissä

Ylioppilaskunnalla oli edustajia toimintavuoden aikana lu-
kuisissa osakeyhtiöissä, säätiöissä, yhdistyksissä ja muissa 
toimikunnissa ja vastaavissa.

5.2.1 Edustukset yhtiöissä ja 
niiden toimikunnissa

HYY yhtymän opiskelijakorttitoimikunta: 
Tero Heikkinen
Kiinteistö Oy Jämeränjälki: Christian Elg, 
Matti Kuronen, Vesa Ruusunen
Kiinteistö Oy Otakaari 11: Christian Elg, 
Matti Kuronen, Vesa Ruusunen
Malmintorin kiinteistöosakeyhtiö: Matti Kauppila
Otadigi Oy johtoryhmä: Rauli Oikarinen
Otadigi Oy sisältötyöryhmä: Jaakko Siiskonen 

■

■
■
■
■
■
■
■

■

■

■

■
■
■
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(kevät), Heikki Niiranen (syksy)
Otahalli Oy:n hallitus: Matti Kauppila
Otaniemi Marketing (entinen Otaniemen 
kehitys Oy:n) hallitus: Matti Kuronen 4/2005 
asti, Christian Elg 5/2005 alkaen
Otaniemi Marketing (entinen Otaniemen kehitys 
Oy:n) markkinointitiimi: Juha Stjärnstedt 
31.7.2005 asti, Helena Manner 1.8.2005 alkaen
Otaverkko Oy:n hallitus: Vesa 
Ruusunen (Rauli Oikarinen)
Oy Dipoli Ab: Christian Elg, Matti Kuronen, 
Vesa Ruusunen 16.4.–31.8.2005

5.2.2 Edustukset yhdistyksissä

Nyyti ry:n hallitus: Elina Käyhty (Tommi Kemppainen)
Opiskelijoiden liikuntaliitto (OLL) 
hallitus: Elina Käyhty, Jussi Vatilo
Opiskelijoiden liikuntaliitto (OLL) 
strategiatyöryhmä: Katri Junna
Opiskelijoiden liikuntaliitto (OLL) talousvaliokunta: 
TKY:n pääsihteeri Rauli Oikarinen 31.7.2005 
asti, Vesa Ruusunen 1.8.2005 alkaen
TEKin hallitus: Oikarinen (varsinainen jäsen 
on TTYY:n Jarno Kolehmainen) 1.8.2005 
asti, Lauri Pakkanen 1.8.2005 alkaen
TEKin hallitusohjelmatyöryhmä 
(Hyvinvointiyhteiskunnan tulevaisuus): Oikarinen 
(varsinainen jäsen on TTYY:n Jarno Kolehmainen)
TEKin jäsen- ja järjestöasiain valiokunta: Lauri Pakkanen
TEKin koulutusvaliokunta: Sini Numminen
TEKin teekkariseminaarin 
kehittämistyöryhmä: Johanna Uusitalo
TEKin teekkarivaliokunnan 
strategiatyöryhmä: Johanna Uusitalo 
TEKin teekkarivaliokunta: Eero Holmila (Jarno 
Vanhatalo), Lauri Kovanen (Christian Elg)
TEKin valtuusto: Eero Korhonen 19.8.2005 
asti, Christian Elg 19.8.2005 alkaen
TTEY:n johtokunta: Aki Silvennoinen, 
Eero Korhonen, Tuomo Lähdesmäki

5.2.3 Edustukset säätiöissä

Arkkitehtikillan majasäätiön hallitus: Johanna Uusitalo
HOAS:n asumisen yhteistyöelin: Aleksi Päiväläinen
HOAS:n hallitus: Kari Karvonen

■
■

■

■

■
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HOAS:n valtuuskunta: 2004–2005: Katri Junna (Heidi 
Falkenbach), Rauli Oikarinen (Matti Kuronen), Perttu 
Hokkanen (Jyrki Noponen); 2005–2006: Jessica 
Karhu (pj) (Johanna Uusitalo), Lauri Pakkanen (Anu 
Schroderus ), Lauri A. Kovanen (Elina Käyhty)
HOASin hallituksen asuntojaosto: Matti Kuronen
Otaniemen asuntosäätiön hallitus (OAS): 
Aleksi Päiväläinen, Rauli Oikarinen 
(kevät), Vesa Ruusunen (syksy)
Tekniikan edistämissäätiön hallitus (TES): Marcus 
Nybergh (Rauli Oikarinen) 10.11.2005 asti, Jarno 
Vanhatalo (Vesa Ruusunen) 10.11.2005 alkaen
YTHS:n Helsinki-Espoon terveydenhoitoaseman 
johtokunta: Eija Tikkanen (kevät), 
Pinja Nieminen (syksy)
YTHS:n valtuuskunta: Eija Tikkanen, Lauri Kovanen

5.2.4 Edustukset muissa toimikunnissa

Akavan opiskelijavaltuuskunta: Lauri Pakkanen
BEST Educational Committee: Christian 
Järnefelt, Susanna Nordstén
IAESTE-komitea: Milla Eronen
MM 2005 järjestelykomitea: Tuomo Lähdesmäki
SEFIn Curriculum Development (CDWG): Soile Hanttu
SEFIn Information and Communication 
Technologies (ICT): Erkki Taanila
SEFIn Women in Engineering (WGWE): Elina Samila
SYL:n strategiatyön koordinaatiotyöryhmä: 
Matti Kuronen
SYL:n strategiatyön linjapaperityöryhmät: 
Anna Himmanen, Katri Junna
SYL:n hallitus: Christian Järnefelt
SYL:n sihteeristö: Juhani Nokela, Lauri Pakkanen
T-lehden toimitusneuvosto: Eero 
Holmila, Juha Stjärnstedt 31.7.2005 asti, 
Helena Manner 1.8.2005 alkaen
YTV:n Tiedelinjaprojekti, johtoryhmä: 
Lauri Pitkänen (Simo Airaksinen) 
YTV:n Tiedelinjaprojekti, projektiryhmä: 
Simo Airaksinen (Lauri Pitkänen)
YTV:n Tiedelinjaprojekti, tiedotusryhmä: Juha 
Stjärnstedt, Helena Manner 1.8.2005 alkaen
Polyteknikkojen Kuoron Rahaston hallitus 
(PKRH): Lauri Kovanen, Vesa Ruusunen
Teekkarikylän kappelirahaston johtokunta: 
Johanna Uusitalo (Rauli Oikarinen)

■

■
■

■

■

■

■
■

■
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5.3 Edustukset TKK:n hallinnossa, 
toimielimissä ja työryhmissä

5.3.1 TKK:n hallitus

Sini Numminen (varajäsen Kaarlo Väisänen), 
Katri Karjalainen (varajäsen Christian Elg)

5.3.2 Osastoneuvostot

Osastoneuvostoissa varsinaisilla jäsenillä ei ole henkilökoh-
taista varajäsentä. 

Arkkitehtuuri
Sara Frankenhaeuser, Pauli Siponen, 
Anni Järvitalo, Sirpa Törrönen 

varalla: Laura Orelma, Jyrki Vanamo, 
Riitta Äärelä, Heidi Svärd 

Automaatio- ja systeemitekniikka
Henri Seppä, Jaakko Jutila 

varalla: Sampsa Ruutu, Antti Ala-Ilkka

Kemian tekniikka
Oskari Aro, Simo Toikkanen, Vesa Vuori, Laura Nyfors 

varalla: Maija Tiitinen, Olli Pyylampi, 
Pekka Nurmi, Jaakko Laine 

Konetekniikka
Kari Kanninen, Outi Engman, Antti 
Kosonen, Aleksi Päiväläinen 

varalla: Laura Vanhatalo, Mia Niemi, 
Nina Pitkänen, Noora Herronen 

Maanmittaus
Tiina Kauppinen, Kuisma Reinikainen, Jyrki Puupponen 

varalla: Katriina Makkonen, Matias 
Hurme, Anu Schroderus 

Materiaali- ja kalliotekniikka
Matti Vaajamo, Suvi Rannantie, Iina Kainulainen 

varalla: Marko Järvenpää, Jani Jansson, Suvi Rauhamaa 

Puunjalostustekniikka
Christian Järnefelt, Hanna Kunnas, Hanna Pynnönen 

varalla: Maija Saastamoinen, Pasi 
Kolehmainen, Heini Lehtonen 

Rakennus- ja ympäristötekniikka
Katri Junna, Anna Sipilä, Matti Kuronen, Topias Siren 

varalla: Hanna Melkko, Tommi Koskinen, 
Niina Toivakka, Jussi Haiko 

Sähkö- ja tietoliikennetekniikka
Anna Himmanen, Outi Koski, Erkki Valtonen 

varalla: Liisa Toikkanen, Xian Sun, Antti Karilainen 
(kevät), Karoliina Muukkonen (syksy) 

Teknillinen fysiikka
Matti Kortelainen, Klausveikko Oinonen, 
Satu Ristiluoma, Taru Suortti 

varalla: Simppa Jämsä, Terhi Karvinen, 
Tomi Pieviläinen, Antti Savolainen

Tietotekniikka
Juho Vähä-Herttua, Christian Elg, 
Mikael Ramsland, Elli Pyykkö 

varalla: Juha Luukkonen, Minttu Mustonen, 
Iiro Ojala, Maija Lagerstam

Tuotantotalous
Aino Mäkisalo, Mailiina Turanlahti, Maria Routti 

varalla: Johanna Pynnä, Tommi Kemppainen, Timo Vuori

5.3.3 Tieteelliset neuvostot

Tieteellisissä neuvostoissa varsinaisilla jäsenillä on henkilö-
kohtaiset varajäsenet.
varsinainen jäsen (varajäsen)

Informaatiotekniikka (automaatio- ja systeemitekniikka, 
teknillinen fysiikka ja matematiikka, tietotekniikka sekä 
tuotantotalous)  
Riikka Viskari (Juho Vähä-Herttua),  
Tommi Kemppainen (Satu Ristiluoma)
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Sähkötekniikka (sähkö- ja tietoliikennetekniikka)
Pauli Sievinen (Ilpo Kangas),  
Eeva Myller (Maria Maksimow)

Konetekniikka
Outi Engman (Antti Kosonen),  
Lauri Pakkanen (Kari Kanninen)

Prosessitekniikka (kemian tekniikka, 
materiaali- ja kalliotekniikka sekä
puunjalostustekniikka)
Reetta Tikanmäki (Katri Karjalainen),  
Maija Saastamoinen (Visa-Matti Myllymäki)

Rakentaminen ja ympäristö (arkkitehtuuri, 
maanmittaus ja rakennus- ja
ympäristötekniikka)
Jussi Vuori (Kuisma Reinikainen),  
Hanna Melkko (Tiina Kauppinen)

5.3.4 Muu edustus TKK:lla

TKK:n rehtorinvaalit käytiin keväällä ja rehtoraatti vaihtui 
elokuussa 2005. Uusi rehtoraatti asetti omat toimikuntansa 
1.8.2005 alkaen. Tämän johdosta opiskelijaedustajatkin ni-
mettiin uudestaan syksyksi 2005.

TKK:n toimikunnat (kevät 2005)
Diplomi-insinööri- ja arkkitehtikoulutuksen 
yhteisvalintatoimikunta: Sini Numminen (Jarno 
Vanhatalo), Lauri Haapamäki (Hanna Koskinen)
aikuiskoulutustoimikunta: Hanna 
Koskinen (Antti Ala-Ilkka)
kansainvälisten asioiden toimikunta: 
Susanna Nordstén (Milla Eronen) 
opintotoimikunta: Jarno Vanhatalo (Heidi 
Falkenbach), Hanna Koskinen (Sini Numminen), 
Pauli Siponen (Anna Levonmaa)
tasa-arvotoimikunta: Timo Varjo, Susanna Nordstén
turvallisuustoimikunta: Aleksi 
Päiväläinen (Anu Schroderus)
tutkimusneuvoston PLO-jäsen: Aki 
Silvennoinen (Jarno Vanhatalo)
valintatoimikunta: Sini Numminen (Jarno 
Vanhatalo), Lauri Haapamäki (Hanna Koskinen)
tiedotus ja markkinointitoimikunta: 
Eero Holmila (Juha Stjärnstedt)
ravintolatoimikunta: Timo Varjo (Eija Tikkanen) 

■

■

■

■

■
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henkilöstön kehittämistoimikunta:  
Heidi Falkenbach (Jarno Vanhatalo)
kampustoimikunta: Aleksi Päiväläinen (Anu Shcroderus)

TKK:n työryhmät (kevät 2005)
terveyden edistämistyöryhmä: Timo Varjo,  
Eija Tikkanen, Maija Tiitinen, Timo Perkola
abi-infon ohjausryhmä: Maija Tiitinen 
(Kuisma Reinikainen)
alumnityöryhmä: Lauri Kovanen 
fuksiryhmä: Lauri Kovanen, Pinja Nieminen,  
Kuisma Reinikainen, Maija Tiitinen,  
Johan Hörhammer, Henrik zu Castell-Rüdenhausen
koulutusmallityöryhmä II:  
Hanna Koskinen (Antti Ala-Ilkka)
aikuiskoulutuksen rahanjakotyöryhmä: 
Hanna Koskinen (Antti Ala-Ilkka) 
avoimen yliopiston johtoryhmä:  
Hanna Koskinen (Lauri Haapamäki)
kieli- ja viestintäkeskuksen johtokunta: 
Heidi Falkenbach (Jarno Vanhatalo)
kirjaston neuvottelukunta:  
Antti Ala-Ilkka (Sini Numminen) 
Maarintalon ohjausyhmä:  
Antti Ala-Ilkka (Jarno Vanhatalo)
muuntokoulutustyöryhmä:  
Hanna Koskinen (Jarno Vanhatalo) 
OODI-ohjausryhmä: Markus Sipilä  
(Aino Sarakorpi), Jarno Vanhatalo (Eero Holmila)
opetuksen tuen ohjausryhmä: Jarno Vanhatalo  
(Heidi Falkenbach), Lauri Haapamäki (Antti Ala-Ilkka)
opintotukilautakunta: Tommi Kemppainen  
(Heidi Falkenbach), Matilda Brunnström  
(Milja Nykänen), Kaisa Niilo-Rämä (Hanne Strandvall)
perusopintojen laajan oppimäärän seurantaryhmä: 
Hanna Koskinen (Lauri Haapamäki)
kommittén för svenskspråkiga ärenden: 
Heidi Falkenbach (Sini Numminen)
tietohallinnon johtoryhmä: Markus Sipilä (Eero Holmila)
tutkintorakennetyöryhmä:  
Hanna Koskinen (Sini Numminen)
yrittäjyystyöryhmä: Eero Holmila
puun Linkage-johtoryhmä: Johanna Yliurpo
Henkisen hyvinvoinnin yhteistyöryhmä: 
Timo Varjo, Eija Tikkanen, Heidi Falkenbach, 
Maija Tiitinen, Miika Kotaniemi
WWWTopin ohjausryhmä:  
Markus Sipilä (Jarno Vanhatalo) 
WWWTopin ohjausryhmän työvaliokunta: 
Markus Sipilä (Jarno Vanhatalo) 
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perusopetustyöryhmä:  
Jarno Vanhatalo (Heidi Falkenbach)
opetuksen ja opiskelun tukijärjestelmien 
työryhmä: Markus Sipilä (Jarno Vanhatalo)
työuupumisen ehkäisemisen keinot -
työryhmä: Heidi Falkenbach
tkk.fi-julkaisujärjestelmän konseptiosuunnitteluryhmä: 
Markus Sipilä (Eero Holmila)
HOPS-työryhmä: Heidi Falkenbach (Jarno Vanhatalo)
tuutorointityöryhmä:  
Heidi Falkenbach (Jarno Vanhatalo)
kandityöryhmä: Jarno Vanhatalo

TKK:n toimikunnat (syksy 2005)
tietohallinnon johtoryhmä:  
Eero Holmila (Tero Heikkinen) 
henkilöstön kehittämistoimikunta:  
Heidi Falkenbach (Jarno Vanhatalo)
opintotoimikunta: Jarno Vanhatalo  
(Aino Sarakorpi), Hanna Koskinen  
(Sini Numminen), Pauli Siponen (Anna Levonmaa)
tutkimus- ja jatkokoulutustoimikunta: 
Heidi Falkenbach (Ville Taajamaa) 
koulutus- ja tutkimusneuvosto:  
Sini Numminen (Jarno Vanhatalo) 
kansainvälistämistoimikunta:  
Susanna Nordstén (Milla Eronen) 
ravintolatoimikunta: Timo Varjo (Pinja Nieminen) 
valintatoimikunta: Sini Numminen  
(Jarno Vanhatalo), Lauri Haapamäki (Hanna Koskinen)
diplomi-insinööri- ja arkkitehtikoulutuksen 
yhteisvalintatoimikunta: Sini Numminen  
(Jarno Vanhatalo), Lauri Haapamäki (Hanna Koskinen) 
resurssitoimikunta: Sini Numminen (Jarno Vanhatalo) 
tasa-arvotoimikunta: Timo Varjo, Susanna Nordstén
aikuiskoulutustoimikunta:  
Hanna Koskinen (Antti Ala-Ilkka)
laatutoimikunta: Jarno Vanhatalo (Aino Sarakorpi) 
viestintä ja markkinointitoimikunta: 
Eero Holmila (Helena Manner)
kampustoimikunta: Aleksi Päiväläinen (Anu Schroderus)

TKK:n työryhmät (syksy 2005)
terveyden edistämistyöryhmä: Timo Varjo,  
Pinja Nieminen, Maija Tiitinen, Timo Perkola
fuksiryhmä: Lauri Kovanen, Pinja Nieminen,  
Kuisma Reinikainen, Maija Tiitinen,  
Johan Hörhammer, Henrik zu Castell-Rüdenhausen
kieli- ja viestintäkeskuksen johtokunta: 
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Aino Sarakorpi (Jarno Vanhatalo)
OODI-ohjausryhmä: Tero Heikkinen  
(Aino Sarakorpi), Jarno Vanhatalo (Eero Holmila)
opetuksen tuen ohjausryhmä: Jarno Vanhatalo  
(Aino Sarakorpi), Lauri Haapamäki (Antti Ala-Ilkka) 
henkisen hyvinvoinnin yhteistyöryhmä: 
Timo Varjo, Pinja Nieminen, Aino Sarakorpi, 
Maija Tiitinen, Miika Kotaniemi
perusopetustyöryhmä: Jarno Vanhatalo (Aino Sarakorpi)
HOPS-ryhmä: Aino Sarakorpi (Jarno Vanhatalo)
abi-infon ohjausryhmä: Maija Tiitinen 
(Kuisma Reinikainen)
alumnityöryhmä: Lauri Kovanen
koulutusmallityöryhmä II:  
Hanna Koskinen (Antti Ala-Ilkka)
aikuiskoulutuksen rahanjakotyöryhmä: 
Hanna Koskinen (Antti Ala-Ilkka) 
avoimen yliopiston johtoryhmä:  
Hanna Koskinen (Lauri Haapamäki)
kirjaston neuvottelukunta:  
Antti Ala-Ilkka (Sini Numminen) 
Maarintalon ohjausyhmä:  
Antti Ala-Ilkka (Jarno Vanhatalo)
muuntokoulutustyöryhmä:  
Hanna Koskinen (Jarno Vanhatalo) 
opintotukilautakunta: Tommi Kemppainen  
(Aino Sarakorpi), Matilda Brunnström  
(Milja Nykänen), Kaisa Niilo-Rämä (Hanne Strandvall)
perusopintojen laajan oppimäärän seurantaryhmä: 
Hanna Koskinen (Lauri Haapamäki)
kommittén för svenskspråkiga ärenden: 
Aino Sarakorpi (Sini Numminen)
turvallisuustoimikunta:  
Aleksi Päiväläinen (Anu Schroderus)
tutkintorakennetyöryhmä:  
Hanna Koskinen (Sini Numminen) 
yrittäjyystyöryhmä: Eero Holmila 
puun Linkage-johtoryhmä: Johanna Yliurpo 
TKK WWWTopin ohjausryhmä:  
Tero Heikkinen (Jarno Vanhatalo) 
WWWTopin ohjausryhmän työvaliokunta: 
Tero Heikkinen (Jarno Vanhatalo) 
eAge (ent. MKTUTA eli virtuaalikanslia): 
Tero Heikkinen 
kandityöryhmä: Jarno Vanhatalo
NORDTEK 2006 -konferenssin 
suunnitteluryhmä: Christian Elg
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5.4 Hallituksen osallistuminen 
tilaisuuksiin

Yleiset 
ti 4.1.2005 Oikarinen tapasi Matti Carpénin (Otaniemen 
esittely)
ke 5.1.2005 Oikarinen haastattelemassa OLL:n pääsihtee-
riehdokkaita
to 6.1.2005 TKY onnitteluvierailulla Tuula Ilmeksen luona 
60-vuotispäivän johdosta
ma 10.1.2005 Oikarinen, Koski ja Kauppila tapasivat prof. 
Arvo Vitikaisen (tonttiselvitys)
ti 11.1.2005 TKYH kävi varapuheenjohtajan johdolla ter-
vehtimässä TKK:n rehtori Matti Pursulaa
ke 12.1.2005 TKYH hiljentymässä Otaniemen kappelissa 
Aasian katastrofin vuoksi
pe 14.1.2005 Elg Tekniikan päivä -tapahtumassa
ma 17.1.2005 Oikarinen kisakylän johtoryhmän kokouk-
sessa (MM2005)
to 20.1.2005 Elg, TTEY-sihteeri Pakkanen, jäsen Kuronen 
ja TKYEpj Himmanen TTEY-tapaamisessa Borenius & 
Kemppisen toimistolla (lähiajan strategiat)
to 20.1.2005 TKYH T-median keskustelutilaisuudessa (T-
lehti ja tiedottaminen)
pe 21.1.2005 Oikarinen OLL:n talousvaliokunnan koko-
uksessa 
ma 24.1.2005 Elg ja Vanhatalo TEK:n teekkarivaliokunnan 
0/05 kokouksessa
ma 24.1.2005 Elg tapasi Antti Myllyksen (toiminnan ke-
hittäminen)
ma 24.1.2005 Elg ja Pakkanen TEK:n teekkarivaliokunnan 
8/04 kokouksessa
ke 26.1.2005 Elg ja Numminen tapasivat pääministeri Matti 
Vanhasen TKK:lla (opintoaikojen rajaaminen, tulorajat)
pe 28.1.2005 Oikarinen palaverissa Jussi Jääojan kanssa 
(valaistusselvitys)
ma 31.1.2005 Elg ja Oikarinen SYL:n pj-ps-tapaamises-
sa (opintoaikojen rajaaminen, lainasubventio, muu yh-
teistoiminta)
ti 1.2.2005 Elg SYL:n pj-ps-tapaamisessa (opintoaikojen 
rajaaminen, lainasubventio, muu yhteistoiminta)
ke 2.2.2005 TKYH TF:n kisakyläorganisaation vieraana 
(MM2005)
to 3.2.2005 Oikarinen ja Kauppila onnittelemassa Espoon 
rakennusvalvonnan päällikkö Esko Rautiolaa (50-vuo-
tisjuhlat)
pe 4.2.2005 TKYH TEK:n Teekkariseminaarissa Riihi-
mäellä
la 5.2.2005 TKYH TEK:n Teekkariseminaarissa Riihi-
mäellä
ma 7.2.2005 Oikarinen kisakylän johtoryhmän kokouk-
sessa (MM2005)
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ma 7.2.2005 Elg tapasi SHS:n hpj Ib Löfgrenin (kuulu-
misia)
ma 7.2.2005 Teknologföreningenin hallitus TKYH:n vie-
raana
ma 7.2.2005 Elg, Himmanen ja Pakkanen TTEY-palave-
rissa Borenius & Kemppisellä (HO:n päätökseen varau-
tuminen)
ti 8.2.2005 Oikarinen tapasi Polialumnin Nora Kuusikos-
ken (PTK-yhteistyö)
ke 9.2.2005 Elg ja Saarenpää tapasivat Vetonaulan tj Mat-
ti Santasen ja myyntipäällikkö Tomi Lehdon (mäkiauto-
kisat)
to 10.2.2005 TTYY:n ja LTKY:n hallitukset TKYH:n vie-
raana
to 10.2.2005 TKYH tapasi HOAS:n hallituksen (tietoa 
HOAS:sta ja yhteistoiminnasta)
la 12.2.2005 Numminen ja Päiväläinen SIK:n vuosijuh-
lassa
la 12.2.2005 Elg tapasi HYY:n, KY:n, SHS:n ja SAY:n halli-
tuksen puheenjohtajat (PYL yhteistyö)
ma 14.2.2005 Oikarinen Otadigin johtoryhmän koko-
uksessa
ma 14.2.2005 Oikarinen Otaverkko Oy:n hallituksen ko-
kouksessa
ti 15.2.2005 TTÜÜ:n hallitus TKYH:n vieraana
ke 16.2.2005 TTÜÜ:n hallitus TKYH:n vieraana
to 17.2.2005 Elg ja Numminen AOVA:n glögeillä
to 17.2.2005 Elg tapasi kansallisen veteraanipäivän Espoon 
järjestäjiä (ohjelman läpikäyminen)
pe 18.2.2005 Elg ja Pakkanen TTEY:n johtokunnan ko-
kouksessa
la 19.2.2005 Saarenpää VYY:n vuosijuhlassa
la 19.2.2005 Numminen ja Päiväläinen SavO:n 100-vuo-
tisjuhlassa
ma 21.2.2005 Oikarinen palaverissa KY:n Sandy Tsherepin, 
SHS:n Mia Varjovaaran ja SAY:n Hanna-Reetta Koiviston 
kanssa (sähköiset edustajistovaalit)
ti 22.2.2005 Elg ja Kovanen tapasivat jatkuvuustmk:n pj 
Petri Takalan (jatkuvuustmk:n toiminta)
ke 23.2.2005 Oikarinen ja Alex Lagerstedt tapasivat Sodex-
hon Virpi Tallbackan (Keltsun kehitys)
ke 23.2.2005 Elg, Numminen, Vanhatalo, Kovanen, Oika-
rinen ja Pakkanen tapasivat TKK:n rehtoraatin ja hallinto-
johtajan (rehtorinlounas, TTEY, rehtorinvaalit)
la 26.2.2005 Elg ja Vanhatalo PJK:n 60-vuotisjuhlassa
la 26.2.2005 Kovanen, Nordstén, Saarenpää, Päiväläinen ja 
Holmila KY:n vuosijuhlissa
ma 28.2.2005 Oikarinen OLL:n talousvaliokunnan ko-
kouksessa
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ma 28.2.2005 TKYH ja TKYS Jämeränjäljessä
ti 1.3.2005 Elg, Kovanen ja Oikarinen tapasivat SYL-kum-
mi Petri Eklundin (yleistä yhteistyöasiaa)
to 3.3.2005 Oikarinen kisakyläseminaarissa (MM2005)
pe 4.3.2005 Oikarinen kisakyläseminaarissa (MM2005)
pe 4.3.2005 Elg ja Holmila TiK:n 19-vuotisjuhlassa
la 5.3.2005 Kovanen ja Nordstén Kemistikillan vuosijuh-
lissa
ma 7.3.2005 Elg ja Oikarinen SYL:n pj-ps-tapaamisessa 
Tampereella
ti 8.3.2005 Elg ja Oikarinen tapasivat Matti Pursulan, Esa 
Luomalan ja Raija Valtialan (Dipolin kehittäminen)
ti 8.3.2005 Elg ja Oikarinen SYL:n pj-ps-tapaamisessa 
Tampereella
to 10.3.2005 Kovanen ja Holmila TEKin teekkarivaliokun-
nan kokouksessa
pe 11.3.2005 Elg, Päiväläinen, Kovanen ja Numminen ta-
pasivat poliittisten teekkarijärjestöjen edustajat (kunta-
vaikuttaminen)
la 12.3.2005 Numminen, Kovanen ja Koskinen Fyysikko-
killan vuosijuhlissa
ma 14.3.2005 Elg, Oikarinen, Päiväläinen ja Himmanen 
taloustoimikunnan kokouksessa
ma 14.3.2005 Oikarinen kisakylän johtoryhmän kokouk-
sessa (MM2005)
ke 16.3.2005 Elg ja Kovanen TF:n uuden lipun naulitse-
mistilaisuudessa
ke 16.3.2005 TKYH tapasi TKK:n professorit (tutustu-
minen)
la 19.3.2005 Elg, Kovanen, Numminen, Päiväläinen ja Saa-
renpää TF-133-vuotisjuhlissa
ma 21.3.2005 Oikarinen Otaverkon hallituksen kokouk-
sessa 
ma 21.3.2005 Elg, Kovanen, Holmila, Päiväläinen, Vanhatalo 
ja Oikarinen jatkuvuustoimikunnan kokouksessa
ma 21.3.2005 Elg ja Nordstén radio Mellannylandin haas-
tattelussa (Otaniemen uimahalli)
ti 29.3.2005 Elg, Kovanen, Oikarinen, Himmanen ja Pak-
kanen TTEY-palaverissa Borenius & Kemppisellä (tilan-
nekatsaus)
ke 30.3.2005 TKYH ja Oikarinen pääsihteeripaneelissa
ke 30.3.2005 TKYH osastonjohtajasitseillä
to 31.3.2005 Oikarinen tapasi Mika Sorvettulan (JT:n ta-
loudenhoidon kehitys)
pe 1.4.2005 Oikarinen ja Sipilä palaverissa opintotoimis-
tossa (lukuvuosi-ilmoittautumisasiat)
pe 1.4.2005 Elg ja Matti Kuronen Otaniemen kehitys Oy:
n hallituksen kokouksessa
la 2.4.2005 Elg, Varjo, Saarenpää ja Päiväläinen KIK:n 90. 
Kuuban yössä

■
■

■
■
■
■

■

■

■

■

■

■

■

■

■

■

■

■

■

■

■

■
■
■

■

■

■

ti 5.4.2005 Elg PYL-pj-tapaamisessa (wappu, yhteinen 
toiminta)
ke 6.4.2005 TKYH tapasi nuoria valtuutettuja Espoosta 
ja Helsingistä (kuntavaikuttamismahdollisuudet, TKY:n 
tunnettuus)
to 7.4.2005 Oikarinen Otaverkon hallituksen kokouk-
sessa
pe 8.4.2005 Oikarinen tapasi PYL-pääsihteerit (PYL-yh-
teistyö)
pe 8.4.2005 Elg tapasi ministeri Leena Luhtasen (yleiset 
kuulumiset)
pe 8.4.2005 TKYH tapasi Espoon kaupungin hallituk-
sen puheenjohtajan Jukka Mäkelän (kuntavaikuttaminen, 
kaavoitus)
ma 11.4.2005 Oikarinen ja Kovanen HOAS:n valtuuskun-
nan kevätkokouksessa
ma 11.4.2005 Oikarinen kisakylän johtoryhmän kokouk-
sessa (MM2005)
ma 11.4.2005 Elg ja Oikarinen tapasivat Eero Heikinhei-
mon (PTK-konklaawijärjestelyt)
ma 11.4.2005 Elg ja Kovanen tapasivat Petri Takalan (JatkT-
MK vastinpari)
ti 12.4.2005 TKYH ja Oikarinen kunniavaltuuskunnan ko-
kouksessa Kone Oy:llä.
ke 13.4.2005 TKYH, Oikarinen ja Ruusunen tapasivat Ki-
lon poliisit (perinteinen yhteistyötapaaminen)
to 14.4.2005 Oikarinen PTK:n korkian raadin kokouk-
sessa
to 14.4.2005 Elg ja Ruusunen HOAS:n Matinkylän kohteen 
harjannostajaisissa
ti 19.4.2005 Elg, Oikarinen, Pakkanen ja Koski tapasivat 
TTEY:n pj Erkki Inkisen, KHT Veikko Soinisen, KHT Terho 
Saarisen ja Aa Kai Kotirannan (TTEY tilintarkastus)
ke 20.4.2005 Elg ja Vanhatalo tapasivat ministeri Tuu-
la Haataisen TKK:lla (koulutusmäärät ja kansainvälinen 
kilpailukyky)
to 21.4.2005 Elg tapasi Suomen suurlähettilään Pekka Wuo-
riston Riiassa (osakuntanäyttely)
to 21.4.2005 TKYH onnittelemassa uutta rehtoria
pe 22.4.2005 TKYH, TKYS, TKYE ja TJ perinteisessä kes-
kinäisessä sählyturnauksessa Otahallissa
ti 26.4.2005 Oikarinen ja Päiväläinen taloustoimikunnan 
kokouksessa
ti 26.4.2005 TKYH Äpygaalassa
ti 26.4.2005 Elg, Saarenpää ja Maija Roitto TKY:n edusta-
jina jäynäkisojen ylituomaristossa
ti 26.4.2005 Elg tapasi TKYHpj-99 Kalle Grönkvistin (kuu-
lumiset, toiminnan kehittäminen)
ke 27.4.2005 Elg, Oikarinen, Pakkanen ja Koski tapasivat 
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TTEYpj Erkki Inkisen, KHT Veikko Soinion, KHT Terho 
Saarisen sekä TTEY tilintarkastaja Asko Schreyn (TTEY:
n tilintarkastus)
ke 27.4.2005 TKYH ja Oikarinen tapasivat TEK:n edustajat 
(yhteistyö, TKY:n toivomukset TEK:n suhteen)
ke 27.4.2005 Elg piti puheen Suomen lipulle Veteraanipäi-
villä Tapiolassa
to 28.4.2005 TKYH+TKYS KY:n ja TKY:n köydenvedos-
sa
to 28.4.2005 Elg ja Pakkanen tapasivat TTEYpj Erkki Inki-
sen ja Aa Kai Kotirannan Borenius & Kemppisellä (TTEY-
tilintarkastus ja tilanne)
to 28.4.2005 Elg Otaniemen kehitys Oy:n hallituksen ko-
kouksessa
to 28.4.2005 Elg ja Kuronen Otaniemen kehitys Oy:n yh-
tiökokouksessa
pe 29.4.2005 Oikarinen ja Ilpo Kaislaniemi tapasivat Erkki 
KM Leppävuoren (PTK konklaawijärjestelyt)
pe 29.4.2005 TKYH toivottamassa rehtorille hyvää wap-
pua
la 30.4.2005 TKYH juhlistamassa Ossin Linnaa ja wap-
puriehaa
su 1.5.2005 Elg piti puheen Ullanlinnanmäellä (hymyä ja 
pilkettä silmäkulmaan tekemisessä)
ma 2.5.2005 Oikarinen Kisakylän johtoryhmän kokouk-
sessa (MM2005)
ma 2.5.2005 Elg, Himmanen, Oikarinen, Ruusunen, Pakka-
nen ja Koski tapasivat Petri Takalan, Tuomo Lähdesmäen 
ja TTEYpj Erkki Inkisen (TTEY:n tilannekatsaus)
ma 2.5.2005 Elg FST:n Närbild-ohjelman haastattelussa 
(MM kisakylä)
ma 2.5.2005 Elg tapasi Debconf5-konferenssin järjestäjä-
edustajat (talokatsaus)
ti 3.5.2005 Elg, Oikarinen, Ruusunen ja Pakkanen TTEY:
n johtokunnan kokouksessa
ti 3.5.2005 Numminen, Vanhatalo, Ruusunen, Oikarinen, 
Elg, Nordstén ja Koskinen tapaamassa rehtoraattia ja hal-
lintojohtajaa (rehtorin lounas)
ke 4.5.2005 Elg, Oikarinen ja Päiväläinen esiintymässä 
Tupsahdus-konsertissa
ke 4.5.2005 TKYH kuuntelemassa Tupsahdus-konserttia
ti 10.5.2005 TKYH+TKYS tapasivat Otapapit Hvittorpissa 
(jaksamista ja virkistäytymistä)
ke 11.5.2005 TKYH tapasi TKK:n kehittämisyksikön pääl-
likkö Kaisa Alan
to 12.5.2005 Elg ja Kovanen tapasivat Petri Takalan (hal-
lintoasioita)
pe 13.5.2005 TKYH PTK:n konklaawissa
pe 13.5.2005 TKYH Kukan päivän viestissä
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pe 13.5.2005 Elg, Oikarinen ja Paavola melomassa Kukan 
päivän viestiä tasavallan presidentti Tarja Haloselle
ti 17.5.2005 Elg tapasi HYY:n, KY:n ja SAY:n hpj:t (PYL-
yhteistyö)
ke 18.5.2005 TKYH auttamassa TTEY:n kokousjärjeste-
lyissä
to 19.5.2005 TKYH JatkTMK:n kokouksessa
ma 23.5.2005 Elg, Oikarinen ja Ruusunen SYL:n pj-ps-ta-
paamisessa Otaniemessä
ti 24.5.2005 Elg, Oikarinen ja Ruusunen SYL:n pj-ps-ta-
paamisessa Otaniemessä
ti 24.5.2005 Oikarinen OLL:n talousvaliokunnan koko-
uksessa
ke 25.5.2005 TKYH tapasi nuoria kunnanvaltuutettuja Es-
poosta ja Helsingistä (kuntavaikuttaminen)
ti 31.5.2005 Elg seuraamassa eduskunnan käsittelyä (yli-
opistolaki, rajaukset & subventio)
ti 31.5.2005 Oikarinen kisakylän johtoryhmän kokouk-
sessa (MM2005)
ke 1.6.2005 Elg ja Numminen seuraamassa eduskunnan 
päätöstä (yliopistolaki, rajaukset & subventio)
pe 3.6.2005 Oikarinen, Elg ja Ruusunen PTK:n raadin ko-
kouksessa
ma 6.6.2005 Elg ja Oikarinen tapasivat Jaakko Rauramon, Ka-
levi Nummisen ja Harri Hintikan (KVLK työvaliokunta)
to 9.6.2005 Elg puhumassa MM2005-tiedotustilaisuudessa 
(ylioppilaskunnan rooli projektissa)
to 9.6.2005 Elg tapasi Debconf5-konferenssin edustajat 
(käynti talossa, tekniikka)
to 9.6.2005 Oikarinen ja Ruusunen tapasivat pääkaupunki-
seudun pääsihteerit Otaniemessä (PYL-yhteistyö)
pe 10.6.2005 TKYH rentoutumassa Holmilan mökillä Sys-
mässä
ma 13.6.2005 Oikarinen kisakylän johtoryhmän kokouk-
sessa (MM2005)
to 16.6.2005 Elg, Oikarinen, Kovanen ja Ruusunen TTEY:
n johtokunnan kokouksessa
pe 17.6.2005 Elg onnittelemassa vuorineuvos Stig Gustav-
sonia 60-vuotispäivän johdosta
ma 20.6.2005 Elg Otaniemen kehitys Oy:n hallituksen 
kokouksessa
ti 21.6.2005 Elg, Himmanen, Pakkanen, Ruusunen ja Ku-
ronen B & K:n “pikkujuhannus”-asiakasjuhlissa
ti 28.6.2005 Elg tapasi Eero Korhosen (TTEY)
ke 29.6.2005 Elg, Himmanen, Petri Takala, Tuomo Lähdes-
mäki ja Kalevi Numminen tapasivat toisensa (Dipoli)
to 30.6.2005 Oikarinen kisakylän johtoryhmän kokouk-
sessa (MM2005)
pe 8.7.2005 Oikarinen kisakylän johtoryhmän kokouk-
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sessa (MM2005)
ke 27.7.2005 Oikarinen kisakylän johtoryhmän kokouk-
sessa (MM2005)
pe 29.7.2005 TKYH TEK:n Saimaailmiö-tapahtumassa 
lappeen Rannassa
pe 29.7.2005 TKYH TEK:n Saimaailmiö-tapahtumassa 
lappeen Rannassa
la 30.7.2005 TKYH TEK:n Saimaailmiö-tapahtumassa lap-
peen Rannassa
su 31.7.2005 TKYH TEK:n Saimaailmiö-tapahtumassa 
lappeen Rannassa
su 31.7.2005 Oikarinen, Ruusunen, Viskari ja Lindqvist 
Teekkarikylän turvatarkastuksessa (MM2005)
ma 8.8.2005 Elg ja Kovanen tapasivat Petri Takalan (syk-
syn toiminta, hallinto)
to 11.8.2005 Elg, Ruusunen ja Oikarinen tapasivat uudet 
vararehtorit ja TKK:n virkamiehiä (MM-kisakyläkierros)
to 11.8.2005 Elg tapasi HYY:n ja TOKYO:n hpj:t (PYL- 
yhteistyö)
pe 12.8.2005 Elg ja Ruusunen tapasivat Maija Roiton (MM-
kisakyläkierros)
ma 22.8.2005 Elg ja Ruusunen SYL:n pj-ps-tapaamises-
sa Villingissä
ti 23.8.2005 Elg ja Helena Manner Otaniemi Marketingin 
strategiakokouksessa
ti 23.8.2005 Elg ja Ruusunen SYL:n pj-ps-tapaamisessa 
Villingissä
ke 24.8.2005 Elg ja Ruusunen TalTMK:n kokouksessa
ke 24.8.2005 Elg, Ruusunen ja Kauppila allekirjoittamassa 
Lahden Mustakalliontien talon myyntisopimusta
pe 26.8.2005 Elg tapasi Eero Korhosen (TTEY)
ma 29.8.2005 Elg ja Päiväläinen Tiedelinja 506:n avajai-
sissa
ma 29.8.2005 Elg ja Kovanen tapasivat Petri Takalan (hal-
lintomallit)
ti 30.8.2005 Elg Otaniemi Marketing Oy:n  hallituksen 
kokouksessa
ke 31.8.2005 Kovanen ja Lauri Pitkänen Länsimetron ym-
päristövaikutusten arviointi -ryhmähaastattelussa
to 1.9.2005 Elg puhumassa phuxien tervetuliaistilaisuu-
dessa
ma 5.9.2005 Elg ja Kovanen Finnforestin talon avajaisissa
ti 6.9.2005 Elg ja Ruusunen kurkistamassa ulos yo-liik-
keen huipulta, HYY:n kupolilta (PYL:n pj-ps-tutustumis-
tilaisuus)
ti 6.9.2005 Elg ja Ruusunen tapasivat Jaakko Rauramon, 
Kalevi Nummisen ja Harri Hintikan (KVLK:n työvalio-
kunta)
to 8.9.2005 TKYH Alwarin piknikillä ja TKKH-TKYH- 
köydenvedossa
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to 8.9.2005 Elg Alwarin ajojen haasteajoissa
pe 9.9.2005 Elg puhui TKK:n avajaisissa (kilpailukyky, 
toimenpiteitä)
pe 9.9.2005 Elg ja Ruusunen TKK:n juhlallisessa tohtori-
promootiossa
pe 9.9.2005 TKYH TKK:n avajaisissa
ma 12.9.2005 Elg ja Ruusunen TTEYjk:n kokouksessa
ma 12.9.2005 Elg ja Ruusunen tapasivat otapapit (yhteis-
työkuviot)
ke 14.9.2005 TKYH jatkuvuustmk:n kokouksessa
to 15.9.2005 Elg ja Heikkinen Radio Vegan haastattelus-
sa (WWWTopi)
to 15.9.2005 TKYH osastonjohtajasitseillä
ma 19.9.2005 TKYH kunniavaltuuskunnan kokouksessa
ke 21.9.2005 Elg Dipolin esittelykierroksella Raili Pieti-
län kanssa
ma 26.9.2005 Elg SYL:n pj-ps-tapaamisessa
ti 27.9.2005 Elg ja Ruusunen SYL:n pj-ps-tapaamisessa
to 29.9.2005 Elg, Ruusunen, Numminen, Koskinen ja Heikki-
nen rehtorinlounaalla (Dipoli, WWWTopi, kuulumiset)
pe 30.9.2005 TKYH kaikkien aikojen hallituksien sitseillä
pe 30.9.2005 Elg tapasi Markku Harmalan ja Siina Jokisen 
TEK:stä (Teekkarivaliokunnan edustukset)
ma 3.10.2005 TKYH tapasi TTYYH:n ja LTKYH:n Tampe-
reella (SYL yhteistyö, teekkarilakki, yhteydenpito)
ke 5.10.2005 Elg ja Kovanen tapasivat Petri Takalan (jat-
kuvuustmk:n vastinpari)
to 6.10.2005 Elg, Varjo, Saarenpää, Vanhatalo ja Päiväläi-
nen TTÜÜ:n 85-vuotissyntymäpäiväjuhlissa
to 6.10.2005 TKYS, taloustoimisto, Takala ja moni muu 
onnitteli Erkki Koskea (25 vuotta TKY:llä)
la 8.10.2005 Kovanen ja Päiväläinen PK:n 105-vuotis-
juhlilla
ma 10.10.2005 TKYH, Lindqvist ja Schroderus Gillesit-
zeillä
ti 11.10.2005 TKYH, TKYS ja moni muu onnitteli Tuula 
Ilmestä (40 vuotta TKY:llä)
to 13.10.2005 Kovanen ja Holmila TEK:n teekkarivalio-
kunnan kokouksessa
ma 17.10.2005 Elg ja Numminen TKKH:n seminaarissa
ma 17.10.2005 Ruusunen Turussa ps-tapaamisessa (yliop-
pilaskuntien UPJ)
to 20.10.2005 Elg ja Kovanen tapasivat Petri Takalan (jat-
kuvuustmk)
pe 21.10.2005 Numminen AS:n hallituksen kokouksessa 
(kiltakummittelu)
la 22.10.2005 Elg, Numminen ja Päiväläinen LTKY:n vuo-
sijuhlissa
ma 24.10.2005 Elg ja Ruusunen SYL:n pj-ps-tapaamises-
sa
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ti 25.10.2005 Elg ja Ruusunen SYL:n pj-ps-tapaamisessa
la 29.10.2005 Vanhatalo, Nordstén, Kovanen, Niemi TTYY:
n vuosijuhlassa
ti 1.11.2005 Ruusunen Otaverkko Oy:n hallituksen ko-
kouksessa
to 3.11.2005 TKYH PTK:n konklaawissa
pe 4.11.2005 Elg pitämässä TKY-esitystä Innovaatiokes-
kukselle (TKK-henki, varainkeruu)
pe 4.11.2005 Elg SHS:n monopoli-illassa (suhdetyö)
ma 7.11.2005 TKYH haastatteli Leo Putkosta (SYLHpj- 
tyrkky)
ma 7.11.2005 Elg ja Ruusunen Dipolissa Helsingin Sano-
mien haastateltavana
ti 8.11.2005 Elg PYL-pj-tapaamisessa (kuulumisia)
to 10.11.2005 Elg ja Kovanen tapasivat Jouni Lounasmaan 
(jatkuvuustmk:n puheenjohtajuus)
to 10.11.2005 Elg ja Ruusunen allekirjoittamassa Teekka-
rikylän linjasaneeraussopimuksia
pe 11.11.2005 Kovanen, Varjo ja Päiväläinen onnittelemas-
sa Dominantea (Dominante 30 v.)
pe 11.11.2005 TKYH haastatteli Karri Mikkosta (SYLH 
tyrkky)
la 12.11.2005 TKYH+TKYS TKY:n 133.-vuosijuhlassa
ma 14.11.2005 Ruusunen neuvottelijoiden tapaamisessa 
Otaniemessä (SYL:n liittokokoukseen liittyen)
ti 15.11.2005 Elg ja Kovanen tapasivat Jouni Lounasmaan 
ja Petri Takalan (jatkuvuustmk)
ke 16.11.2005 Liittariedustajat PreSYL-tapahtumassa (toi-
minnan koordinointi)
to 17.11.2005 Liittariedustajat SYL:n liittokokouksessa
pe 18.11.2005 Liittariedustajat SYL:n liittokokouksessa
la 19.11.2005 Liittariedustajat SYL:n liittokokouksessa
ti 22.11.2005 Elg, Ruusunen ja Himmanen TTEY:n johto-
kunnan kokouksessa (tilannekatsaus, tulevaisuuden suun-
nitelmat)
ke 23.11.2005 Päiväläinen, Ruusunen, Koski, Korte Otanie-
men asuntosäätiön hallituksen kokouksessa
to 24.11.2005 Elg TEK:n valtuuston perehdyttämistilai-
suudessa
pe 25.11.2005 Elg TEK:n valtuuston kokouksessa
pe 25.11.2005 Elg ja Varjo Tamyn 80-vuotisjuhlissa
pe 25.11.2005 TKYH ja TKYS taloustoimiston glögeillä
la 26.11.2005 Kovanen, Holmila ja Ruusunen AS:n vuo-
sijuhlassa
la 26.11.2005 Elg, Päiväläinen, Varjo ja Numminen HYY:
n vuosijuhlissa
ti 29.11.2005 Vanhatalo tapaamassa Marcus Nyberghiä Tek-
niikan edistämissäätiö TES ry:n hallitustoimeen liittyen
ke 30.11.2005 Kovanen ja Ruusunen Polyteknikkojen Kuo-
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ron Rahaston hallituksen kokouksessa
ke 30.11.2005 TKYH ja TKYS KY:n glögeillä
to 1.12.2005 Vanhatalo, Nordstén, Elg materiaalitekniikan 
osastonjohtaja Kari Heiskasen juhlaglögeillä (20 vuotta 
professorina)
to 1.12.2005 TKYH ja TKYS TKY:n glögeillä
to 1.12.2005 Elg, Koskinen, Numminen, Päiväläinen ja Ruu-
sunen rehtorinlounaalla (Dipoli, tenttikielet)
la 3.12.2005 Elg ja Himmanen W-clubin tupaantulijaisti-
laisuudessa (vierailu)
ti 6.12.2005 Elg piti itsenäisyyspäivän puheen Senaatin-
torilla
ti 6.12.2005 TKYH ja TKYS ylioppilaiden itsenäisyyspäi-
vän soihtukulkueessa
pe 9.12.2005 Elg, Päiväläinen, Kovanen ja Vanhatalo PYL-
bileissä KY:llä
su 11.12.2005 Elg kutsui ylioppilaskuntien puheenjohtajat 
rentoutumaan Rantsulle
ma 12.12.2005 TKYH05+TKYH06+TKYS+Väisänen SYL:
n glögeillä
ma 12.12.2005 Elg ja Päiväläinen SYL-pj-tapaamisessa
ma 12.12.2005 TKYH05 ja TKYH06 jatkuvuustoimikun-
nan kokouksessa
ti 13.12.2005 Ruusunen ja Koski tapasivat Henrik Damsté-
nin (omaisuudenhoito)
ti 13.12.2005 Ruusunen ja Koski tapasivat Petter von Bons-
dorffin (omaisuudenhoito)
ti 13.12.2005 Päiväläinen, Turanlahti, Saarinen, Rintala, 
Kovanen, Manner, Ruusunen T-lehden glögeillä
to 15.12.2005 TKYH TEK:n glögeillä
to 15.12.2005 Kovanen ja Holmila TEK:n teekkarivalio-
kunnan kokouksessa Innopolissa
ma 19.12.2005 Päiväläinen ja Ruusunen tapasivat kunnia-
jäsen Jorma Elorannan
ti 20.12.2005 Elg, Kovanen ja Ruusunen YIT:n Reino Han-
hisen läksiäisissä
ti 20.12.2005 Elg, Kovanen, Ruusunen, Väisänen, Himma-
nen, Päiväläinen ja Pakkanen tapasivat TTEY:n perustaja-
jäseniä TTEY:n glögeillä
ti 20.12.2005 TKYH Dipolin lounaalla
ti 20.12.2005 Elg, Päiväläinen ja Saarenpää tapasivat Kilon 
poliisipäälikön Olli Vuorion (joulutervehdys ja yhteistyö)

Koulutusasiat 
ke 12.1.2005 Koskinen tapasi TKK:n lakimies Leo Liukko-
sen (hallinnon opiskelijaedustajat)
ke 12.1.2005 Numminen ja Karjalainen tapasivat vararehtori 
Olavi Nevanlinnan ja Leo Liukkosen (tutkintosääntö)
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ma 17.1.2005 Nordstén TKK:n kv-toimikunnan koko-
uksessa
ma 17.1.2005 Numminen ja Karjalainen tapasivat rehtori 
Matti Pursulan (tutkintosääntö)
ti 18.1.2005 Numminen ja Koskinen TEK:n koulutusva-
liokunnan kokouksessa
to 20.1.2005 Nordstén, Eronen, Koskinen TKK:n kv-toi-
mikunnan ja tutkintorakennetyöryhmän yhteisessä suun-
nittelukokouksessa
to 20.1.2005 Vanhatalo tapasi JOY:n puheenjohtajan (jat-
ko-opiskelijoiden toiveet TKY:n jäseninä)
ma 24.1.2005 Numminen ja Falkenbach diplomi-insinöö-
ri- ja arkkitehtikoulutuksen yhteisvalintatoimikunnan 
kokouksessa
ma 24.1.2005 Vanhatalo teekkarivaliokunnan kokoukses-
sa Helsingissä
ti 25.1.2005 Vanhatalo PJK:n kiltakokouksessa (kummi-
kilta)
ti 25.1.2005 Vanhatalo ja Sipilä “Työkaluja tulevaisuuden 
opetusuunnitelmatyöhön” -seminaarissa OPM:ssä
to 27.1.2005 Nordstén ja Eronen TKK:n kv-yhdyshenki-
lö-kokouksessa
pe 28.1.2005 Norstén ja Käyhty DIAS-killan vuosikoko-
uksessa
ti 1.2.2005 Eronen PYL:n kv-tapaamisessa
ti 1.2.2005 Vanhatalo ja Numminen PYL:n kopoaamiai-
sella
ti 1.2.2005 Numminen TKK:n hallituksen uusille jäsenille 
suunnatussa tutustumistilaisuudessa
pe 4.2.2005 Numminen TKK:n hallituksen kokouksessa
ma 7.2.2005 Nordstén ja Eronen SYL:n kv-tapaamisessa
ti 8.2.2005 Nordstén MK:n Gravitaatio-etkoilla (kilta-
kummittelu)
ti 8.2.2005 Eronen kv-sihteerien tapaamisessa
ti 8.2.2005 Numminen tapasi osastonjohtaja Viitasen
ti 8.2.2005 Nordstén ja Eronen SYL:n kv-tapaamisessa
ke 9.2.2005 Nordstén ja Eronen kv-jäärä-tapaamisessa
ke 9.2.2005 Palaveri opintoasiain päällikkö Anneli Lap-
palaisen kanssa
ma 14.2.2005 Numminen ja Vanhatalo tutustumassa TKK:
n hallintohenkilökuntaan
ma 14.2.2005 Vanhatalo tapasi AK:n hallituksen (kum-
mikilta)
ma 14.2.2005 Vanhatalo tapasi PJK:n hallituksen (kum-
mikilta)
ma 14.2.2005 Nordstén TKK:n Masters-ohjelmat -työryh-
män ensimmäisessä tapaamisessa
ti 15.2.2005 Numminen tapasi osastonjohtaja Wallinin
ti 15.2.2005 Nordstén MK:n hallituksen kokouksessa (kil-
takummittelu)
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ke 16.2.2005 Numminen AS:n hallituksen kokouksessa 
(kiltakummittelu)
to 17.2.2005 Vanhatalo PJK:n vuosikokouksessa (kum-
mikilta)
pe 18.2.2005 Nordstén KK:n raadin kokouksessa (kilta-
kummittelu)
pe 18.2.2005 Nordstén ja Fallenius tapasivat rehtori Matti 
Pursulan (BEST:n kevätkurssin raha-avustus)
ti 22.2.2005 Nordstén TKK:n Masters-ohjelmat -työryh-
män tapaamisessa
ti 22.2.2005 Vanhatalo ja Numminen SYL:n kopo-tapaa-
misessa
ti 1.3.2005 Nordstén ja Eronen PYL:n-kv tapaamisessa
ti 1.3.2005 Nordstén TKK:n kv-toimikunnan kokouksessa 
(kv-markkinointi ja -rekrytointi)
ti 1.3.2005 Numminen AS-killan vuosikokouksessa (kil-
takummittelu)
pe 4.3.2005 Nordstén ja Eronen TKK:n kv-suunnittelijoi-
den kokouksessa
ma 7.3.2005 Numminen ja Koskinen tapasivat tuotantota-
louden osaston suunnittelija Nina Sunin
ma 7.3.2005 Numminen ja Koskinen tapasivat informaatio-
verkostojen koulutusohjelman suunnittelija Outi Höltän
ma 7.3.2005 Vanhatalo Nordstén Bolognan vanavedessä 
-seminaarissa
ti 8.3.2005 Numminen ja Haapamäki TKK:n valintatoimi-
kunnan kokouksessa
ti 8.3.2005 Numminen tapasivat automaatio- ja systeemi-
tekniikan osaston suunnittelija Tarja Timosen
ti 8.3.2005 Numminen tapasi konetekniikan osaston suun-
nittelija Leila Kuselan
ti 8.3.2005 Numminen tapasi teknillisen fysiikan ja mate-
matiikan osaston suunnittelija Anna-Kaarina Hakalan
ti 8.3.2005 Numminen tapasi rakennus- ja ympäristötek-
niikan osaston suunnittelija Seppo Hännisen
ke 9.3.2005 Eronen TKK:n kansallisen ja kansainvälisen 
koulutusyhteistyön linjauksien työryhmän palaverissa
ke 9.3.2005 Vanhatalo tapasi arkkitehtikillan raadin (kum-
mikilta)
to 10.3.2005 Nordstén Masters-ohjelmat-työryhmän pa-
laverissa
pe 11.3.2005 Vanhatalo ja Päiväläinen tapasivat jatkuvuus-
toimikunnan vastinparia Katri Makkosta
pe 11.3.2005 Numminen ja Vanhatalo kopo-neukkarissa 
(illanvietto vanhojen toimijoiden kanssa)
ti 15.3.2005 Eronen Helsinki-prosessin seminaarissa TKK:
lla “Voittoa vai vastuullista toimintaa - yritykset globali-
saatiossa”
ti 15.3.2005 Vanhatalo ja Numminen Lappeenrannassa 
kuuntelemassa lukukausimaksupaneelia

■

■

■

■

■

■

■
■

■

■

■

■

■

■

■

■

■

■

■

■

■

■

■

■

■



��

ke 16.3.2005 Numminen tapasi TKK:n kehittämisyksikön 
päällikkö Kaisa Alan (TKKH:n kokous)
ke 16.3.2005 Numminen tapasi jatkuvuustoimikunnan jä-
sen Satu Innamaan (vastinparitapaaminen)
to 17.3.2005 Numminen ja Koskinen tapasivat Antti Castré-
nin (TKK:n resursointimalli)
to 17.3.2005 Vanhatalo ja Falkenbach Optiman koulu-
tuksessa
ma 21.3.2005 Eronen Erasmus Student Network:n Annual 
General Meeting:ssä (ESN-AGM) Puolassa 16.–21.3.2005
ma 21.3.2005 Numminen ja Karjalainen TKK:n hallituk-
sen kokouksessa
ti 22.3.2005 Eronen isohenkilökoulutuksessa
ti 22.3.2005 Numminen ja Koskinen tapasivat vararehtori 
Nevanlinnan (tutkintosääntö)
ti 22.3.2005 Vanhatalo PJK:n kuukausikokouksessa (kum-
mikilta)
ke 23.3.2005 Nordstén Masters-ohjelmat-työryhmän ta-
paamisessa
ke 23.3.2005 Numminen tapasi materiaalitekniikan osas-
ton suunnittelija Paula Lehtosen
ke 23.3.2005 Numminen tapasi kemian tekniikan osaston 
suunnittelija Johanna Uusitalon
ti 29.3.2005 Eronen TKK:n kansallisen ja kansainvälisen 
koulutusyhteistyön linjausten palaverissa
ti 29.3.2005 Vanhatalo ja Päiväläinen Stockmannin yhtiö-
kokouksessa
su 3.4.2005 Numminen ja Nordstén SUNTU:n seminaa-
rissa Norjassa, Trondheimissa (Bolognan prosessi, GATS) 
31.3.–3.4.
ma 4.4.2005 Numminen, Vanhatalo ja Falkenbach PYL:n 
kopo-tapaamisessa Polyteekkarimuseolla
ke 6.4.2005 Nordstén MK-KK-PJK-sitseillä (kiltakummit-
telu MK+KK)
ke 6.4.2005 Vanhatalo ja Numminen tapasivat TF:n halli-
tuksen jäsenet Peltosen ja Kronstedtin
ke 6.4.2005 Opintotoimiston päällikkö Anneli Lappalai-
nen käymässä TKY:llä
ke 6.4.2005 Numminen tapasi tietotekniikan osaston suun-
nittelija Tiina Kerolan
to 7.4.2005 Nordstén ja Eronen rehtorin vastaanottotilai-
suudessa
to 7.4.2005 Vanhatalo Otaverkko Oy:n yhtiökokouksessa
pe 8.4.2005 Vanhatalo tapasi Riitta Jalastin (kandisemi-
naarin säännökset)
pe 8.4.2005 Vanhatalo ja Päiväläinen tapasivat Jessica Kar-
hun ja Katri Makkosen (jatkuvuustoimikunta)
to 14.4.2005 Nordstén ja Suvi Rantonen (BESTH vpj) BEST 
General Assemblyssä 14.4.–24.4.2005
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to 14.4.2005 Numminen automaatio- ja systeemitekniikan 
osaston tutkinnonuudistustilaisuudessa
to 14.4.2005 Vanhatalo ja Falkenbach tapasivat Pirkko Nuu-
tisen (kesäopintojen suunnittelija)
ma 18.4.2005 Eronen SYL:n kv-tapaamisessa 18.–
19.4.2005
ma 18.4.2005 Numminen informaatioverkostojen koulu-
tusohjelman tutkinnonuudistustilaisuudessa
ma 18.4.2005 Numminen tapasi jatkuvuustoimikunnan 
jäsen Satu Innamaan (vastinparitapaaminen)
ti 19.4.2005 Eronen kv-ISOhenkilökoulutuksessa
ke 20.4.2005 Numminen TEK:n koulutusvaliokunnan ko-
kouksessa
ke 20.4.2005 Numminen, Vanhatalo, Koskinen ja Falken-
bach PYL-tapaamisessa
ke 20.4.2005 Elg ja Vanhatalo tapasivat opetusministeri 
Tuula Haataisen
to 21.4.2005 Numminen ja Väisänen tapasivat TKK:n hal-
lituksen henkilökunnan edustajia Polyteekkarimuseolla 
(tutustuminen, kuulumistenvaihto)
pe 22.4.2005 Eronen TKK:n kv-toimikunnan kokouk-
sessa
pe 22.4.2005 Numminen SYL:n kehitysyhteistyötapaa-
misessa
la 23.4.2005 Numminen SYL:n strategiaseminaarissa
ma 25.4.2005 Numminen TKK:n ja YK:n unhabitat-yhteis-
työn keskustelutilaisuudessa
ti 26.4.2005 Numminen automaatio- ja systeemitekniikan 
killan hallituksen kokouksessa (kiltakummittelu)
ti 26.4.2005 Numminen rakennus- ja ympäristötekniikan 
osaston tutkinnonuudistustilaisuudessa
to 28.4.2005 Vanhatalo ja Falkenbach SYL:n Opiskelijan 
yliopisto 2005 -tutkimuksen julkistamistilaisuudessa
ma 2.5.2005 Numminen ja Karjalainen TKK:n hallituk-
sen kokouksessa
ti 3.5.2005 Eronen PYL:n kv-tapaamisessa
ke 4.5.2005 Eronen TKK:n Masters-ohjelmat -työryhmän 
kokouksessa
ma 9.5.2005 Numminen ja Vanhatalo SYL:n kopo-tapaa-
misessa 9.–10.5.2005
ma 16.5.2005 Numminen tapasi jatkuvuustoimikunnan 
vastinpari Satu Innamaan
ti 17.5.2005 Numminen ja Nordstén osallistuivat Lundin 
yliopiston vierailulle TKK:lla (tutkinnonuudistus)
ti 17.5.2005 Numminen pääkaupunkiseudun ylioppilas-
kuntien (PYL) kopo-tapaamisessa
pe 20.5.2005 Nordstén ja Eronen tapasivat TKK:n kv-ryh-
mäpäällikön Mervi Rantasen (yhteistyö)
to 26.5.2005 Numminen TEK:n koulutusvaliokunnan ko-
kouksessa
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pe 27.5.2005 Nordstén ja Eronen kv-yhdyshenkilöiden 
palaverissa
to 2.6.2005 Nordstén, Elg ja Päiväläinen tapasivat kansan-
edustajat Kasvin, Hemmingin, Saarikankaan ja Akaan-
Penttilän (lukukausimaksut, kotikunta-status)
to 2.6.2005 Nordstén, Päiväläinen ja Elg tapasivat kansan-
edustajia (lukukausimaksut)
ma 6.6.2005 Numminen ja Väisänen TKK:n hallituksen 
kokouksessa
ke 8.6.2005 Nordstén TKK:n kv-toimikunnan kokouk-
sessa
su 12.6.2005 Elg NordTek-konferenssissä Tanskan Oden-
sessä
ti 21.6.2005 Nordstén ja Päiväläinen tapasivat kansanedus-
taja Marjo Martikainen-Kallströmin (lukukausimaksut, 
kotikunta-status)
ma 15.8.2005 Numminen ja Koskinen TKK:n valintatoi-
mikunnan kokouksessa
ti 23.8.2005 Vanhatalo, Eronen ja Koskinen tutkintora-
kenneseminaarissa
ke 24.8.2005 Numminen TEK:n koulutusvaliokunnan ko-
kouksessa
to 25.8.2005 Numminen TEK:n teekkarikopotapaamises-
sa 25.–26.8.2005
pe 26.8.2005 Eronen kv-yhdyshenkilöiden palaverissa
ke 31.8.2005 Eronen kv-neuvojien palaverissa
la 3.9.2005 Numminen ja Nordstén pohjoismaisten teek-
kariylioppilaskuntien (SUNTU) tapaamisessa Tallinnassa 
3.–6.9.2005
ke 7.9.2005 Numminen TKK:n resurssitoimikunnan ko-
kouksessa
to 8.9.2005 Eronen TKK:n vaihto-opiskelijoiden orientaa-
tiotilaisuudessa 
la  10.9.2005 Nordstén ja Nokela SEFI Annual                                  
Conferencessa, Ankara, 7.–10.9.2005
ma 12.9.2005 Numminen ja Väisänen TKK:n hallituksen 
kokouksessa
ti 13.9.2005 Numminen tapasi jatkuvuustoimikunnan vas-
tinpari Satu Innamaan
to 15.9.2005 Eronen SYL:n kv-tapaamisessa 15.–
16.9.2005
ma 19.9.2005 Numminen, Vanhatalo, Koskinen ja Sarakor-
pi SYL:n kopo-tapaamisessa 19.–20.9.2005
ti 20.9.2005 Numminen, Vanhatalo, Koskinen ja Sarakopi 
tapasivat muita teekkarikopotoimijoita Gorsussa
ke 21.9.2005 Eronen TKK:n kansainvälistymistoimikun-
nan kokouksessa
ke 21.9.2005 Eronen TKK:n kv-neuvojien palaverissa
ke 28.9.2005 Vanhatalo PJK:n kuukausikokouksessa
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to 29.9.2005 Eronen tapasi Vihreiden eduskuntaryhmän 
(kevään kv-tutkimus)
pe 30.9.2005 Sarakorpi opintoasiain valtakunnallisilla neu-
vottelupäivillä
pe 30.9.2005 Vanhatalo tapasi TF:n puheenjohtajan Chris-
tian Peltosen
ti 4.10.2005 Numminen, Eronen ja Sarakorpi PYL:n kopo-
kv-tapaamisessa
ke 5.10.2005 Numminen ja Koskinen TKY:n haloped-sit-
seillä
ma 10.10.2005 Numminen ja Haapamäki TKK:n valinta-
toimikunnan kokouksessa
ma 10.10.2005 Vanhatalo suunnittelemassa Opetuen An-
niina Hukarin kanssa Dipolin symposiumin työryhmä-
työskentelyä
ti 11.10.2005 Numminen kiltaneuvoston kokouksessa (ha-
loped-asiat)
ti 11.10.2005 Vanhatalo tapasi PJK:n raadin
ke 12.10.2005 Vanhatalo, Sarakorpi ja Heikkinen palave-
rissa Markus Sipilän kanssa eTKK-hankkeesta
ma 17.10.2005 Numminen ja Karjalainen TKK:n hallituk-
sen kokouksessa
ma 17.10.2005 Numminen ja Elg TKK:n hallituksen semi-
naarissa (Yrjö Neuvon työryhmän suositukset teknillisen 
korkeakoulutuksen ja tutkimuksen kehittämiseksi)
ti 18.10.2005 Vanhatalo tapasi Opetuen Anniina Huka-
rin Dipolin Tekniikan opetuksen symposiumin järjeste-
lyihin liittyen
ti 18.10.2005 Vanhatalo ja Sarakorpi tapasivat opintotoi-
miston päällikkö Anneli Lappalaisen
to 20.10.2005 Vanhatalo, Sarakorpi ja Koskinen Tekniikan 
opetuksen symposiumissa
to 20.10.2005 Elg NordTEK-suunnitteluryhmän koko-
uksessa
pe 21.10.2005 Nordstén ja Eronen tapasivat kansanedustaja 
Eero Akaan-Penttilän (lukukausimaksut)
pe 21.10.2005 Vanhatalo, Sarakorpi ja Koskinen Tekniikan 
opetuksen symposiumissa
pe 21.10.2005 Numminen Polyteekkarin saunaillassa
ma 24.10.2005 Nordstén, Vanhatalo ja Sarakorpi PYL-kopo-
kv-tapaamisessa (SYL:n linjapaperi)
ti 25.10.2005 Nordstén ja Päiväläinen tapasivat kansan-
edustaja Timo Soinin (lukukausimaksut)
to 27.10.2005 Nordstén ja Päiväläinen tapasivat kansan-
edustaja Susanna Rahkamon (lukukausimaksut)
to 27.10.2005 Nordstén ja Päiväläinen tapasivat kansanedus-
taja Marjo Matikainen-Kallströmin (lukukausimaksut)
ma 31.10.2005 Vanhatalo pitämässä puhetta opettajatu-
torkoulutuksessa
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ma 31.10.2005 Vanhatalo PJK:n kuukausikokouksessa
ti 1.11.2005 Nordstén tapasi TKK:n kv-ryhmäpäällikön 
Mervi Rantasen (kotikuntalaki)
ti 1.11.2005 Nordstén ja Eronen SYL:n kv-tapaamisessa 
1.–2.11.2005
pe 4.11.2005 Vanhatalo, Haapamäki, Pitkänen ja Falleni-
us Polyteekkarin haastattelussa liittyen edunvalvontaja-
ostoon
pe 4.11.2005 Päiväläinen, Saarenpää ja Elg tapasivat Ge-
org Dolivon
ke 9.11.2005 Nordstén ja Päiväläinen tapasivat kansanedus-
taja Eero Lankian (lukukausimaksut)
ke 9.11.2005 Nordstén ja Päiväläinen tapasivat kansanedus-
taja Seppo Särkiniemen (lukukausimaksut)
ke 9.11.2005 Nordstén ja Päiväläinen tapasivat kansanedus-
taja Risto Kuisman (lukukausimaksut)
ke 9.11.2005 Nordstén TKK:n kansainvälistymistoimikun-
nan kokouksessa
ke 9.11.2005 Päiväläinen ja Eronen tapasivat kansanedus-
taja Martin Saarikankaan (lukukausimaksut)
ke 9.11.2005 Numminen, Sarakorpi ja Koskinen PYL-ta-
paamisessa (SYL:n liittokokousvalmistautuminen)
to 10.11.2005 Nordstén ja Eronen tapasivat TKK:n ryhmä-
päällikön Mervi Rantasen (yleisiä kv-asioita)
to 10.11.2005 Vanhatalo, Sarakorpi, Koskinen tapasivat 
opintotoimiston päällikkö Anneli Lappalaisen
pe 11.11.2005 Nordstén TKK:n kv-suunnittelijoiden pa-
laverissa
ma 14.11.2005 Vanhatalo ja Sarakorpi tapasivat Opetuen 
Tiina Pylkkösen
ke 14.12.2005 Numminen TKK:n resurssitoimikunnan 
kokouksessa
to 15.12.2005 Numminen, Nordstén ja Sarakorpi OECD:
n korkeakouluarviointitapaamisessa TKK:lla (opiskelijan 
näkökulma)
to 15.12.2005 Numminen TEK:n koulutusvaliokunnan 
kokouksessa
pe 16.12.2005 Numminen, Vanhatalo, Savolainen ja Kainu-
lainen Lappeenrannassa teekkarikopotapaamisessa
ma 19.12.2005 Numminen TKK:n koulutus- ja tutkimus-
neuvoston kokouksessa

Sosiaalipoliittiset asiat
ma 17.1.2005 Varjo tasa-arvotoimikunnan tapaamisessa
ma 17.1.2005 Tikkanen henkisen hyvinvoinnin yhteis-
työryhmässä
ke 19.1.2005 Tikkanen PYL:n sopo-tapaamisessa
ma 24.1.2005 Tikkanen, Varjo, Miika Kotaniemi ja Tom-
mi Kemppainen toimeentulo- ja hyvinvointityöryhmän 
puheenjohtajatapaamisessa
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ma 24.1.2005 Tikkanen ja Varjo opintotukilautakunnan 
kokouksessa
ke 26.1.2005 Tikkanen YTHS:n Otaniemen terveyden edis-
tämisen työryhmän kokouksessa
to 27.1.2005 Tikkanen YTHS:n Helsinki-Espoon toimipis-
teen johtokunnan kokouksessa
ma 31.1.2005 Tikkanen ja Mikko Arvinen opiskelijoiden 
toimeentulotutkimuksen julkistamistilaisuudessa
ma 31.1.2005 Varjo tasa-arvotoimikunnan tapaamisessa
ma 31.1.2005 Varjo ravintolatoimikunnan kokouksessa
ti 1.2.2005 Varjo, Tikkanen ja Päiväläinen PYL:n 
sopo-tapaamisessa
ma 7.2.2005 Tikkanen TKK:n fuksiryhmän kokouksessa
ma 7.2.2005 Varjo YTHS:n terveystutkimus 2004 julkai-
sutilaisuudessa
ma 14.2.2005 Varjo, Tikkanen, Päiväläinen, Miika Kota-
niemi SYL:n sopo-tapaamisessa
ti 15.2.2005 Varjo ja Miika Kotaniemi SYL:n sopo-tapaa-
misessa
pe 18.2.2005 Varjo jatkuvuustoimikunnan vastinparitapaa-
misessa Jouni Lounasmaan kanssa
ma 21.2.2005 Varjo tasa-arvotoimikunnan tapaamisessa
ke 23.2.2005 Tikkanen ja Varjo KY:n edunvalvontakyselyn 
julkaisutilaisuudessa
ti 1.3.2005 Varjo kummikilta KIK:n hallituksen 
kokouksessa
ti 1.3.2005 Varjo kummikilta IK:n brunssilla
ke 2.3.2005 Varjo henkisen hyvinvoinnin yhteistyöryhmän 
osastovierailulla T-osastolla
to 3.3.2005 Tikkanen OTUS:n tekemän korkeakoulujen es-
teettömyysselvityksen julkistamistilaisuudessa
to 3.3.2005 Tikkanen, Varjo, Falkenbach ja Maija Tiitinen 
henkisen hyvinvoinnin yhteistyöryhmän kokouksessa
to 3.3.2005 Tikkanen YTHS:n Helsinki-Espoo toimipisteen 
johtokunnan kokouksessa
to 3.3.2005 Varjo kummikilta IK:n hallituksen kokouk-
sessa
ma 7.3.2005 Tikkanen ja Varjo selvittämässä Rantasaunan 
esteettömyyttä Harri Sopasen kanssa
to 10.3.2005 Tikkanen YTHS:n Otaniemen terveyden edis-
tämisen työryhmän kokouksessa
to 10.3.2005 Varjo jatkuvuustoimikunnan vastinparitapaa-
misessa Jouni Lounasmaan kanssa
ma 14.3.2005 Varjo opintotukilautakunnan kokouksessa
ke 16.3.2005 Tikkanen ja Varjo kuuntelemassa työterve-
yslaitoksen johtavan tutkijan Mikko Härmän uniluentoa 
E-salissa
ti 22.3.2005 Varjo ja Kotaniemi pitämässä ISOhenkilökou-
lutuksen sopo-osiota
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ke 23.3.2005 Varjo ja Kotaniemi pitämässä ISOhenkilö-
koulutuksen sopo-osiota
la 2.4.2005 Varjo kummikilta KIK:n vuosijuhlassa
ti 5.4.2005 Varjo ja Kotaniemi pitämässä ISOhen-
kilökoulutuksen sopo-osiota
ke 6.4.2005 Varjo ja Kotaniemi pitämässä ISOhenkilökou-
lutuksen sopo-osiota
to 7.4.2005 Varjo ja Kotaniemi pitämässä ISOhenkilökou-
lutuksen sopo-osiota
pe 15.4.2005 Varjo kummikilta IK:n vuosijuhlassa
ma 18.4.2005 Varjo ja Tikkanen Henkisen hyvinvoinnin 
yhteistyöryhmän kokouksessa opintotoimistolla
ma 18.4.2005 Varjo, Tikkanen ja Kotaniemi YTHS:n Ota-
niemen terveystyöryhmän kokouksessa
ke 20.4.2005 Varjo ja Tikkanen pitämässä kiltojen kriisi-
koulutusta E-salissa
ti 10.5.2005 Nieminen SYL:n sosiaalipoliittisessa tapaami-
sessa Helsingissä ja Porvoon Övikissä
ke 11.5.2005 Nieminen SYL:n sosiaalipoliittisessa tapaa-
misessa Helsingissä ja Porvoon Övikissä
ti 17.5.2005 Nieminen Nyytin kevätpäivillä
ti 17.5.2005 Varjo YTHS:n valtuuskunnan kokouksessa
to 19.5.2005 Varjo ja Nieminen opintotukilautakunnan 
kokouksessa
to 19.5.2005 Nieminen YTHS:n johtokunnan kokouk-
sessa
to 26.5.2005 Nieminen fuksityöryhmän kokouksessa
ke 8.6.2005 Nieminen YTHS:n johtokunnan kokouksessa
to 16.6.2005 Varjo, Nieminen ja Kotaniemi YTHS:n terve-
yden edistämisen työryhmän kokouksessa
to 4.8.2005  Nieminen tapasi YTHS:n Otaniemen terveysase-
man vastaavaa hammashuoltajaa Johanna Backmannia
ma 15.8.2005 Nieminen YTHS:n johtokunnan kokouk-
sessa
ke 17.8.2005 Nieminen tapasi YTHS:n Otaniemen terve-
ysaseman henkilökuntaa
ma 22.8.2005 Nieminen tapasi opintotukipäällikk ö Sirpa 
Järvisen
ma 22.8.2005 Nieminen opintotukilautakunnan koko-
uksessa
ma 22.8.2005 Nieminen YTHS:n terveyden edistämisen 
työryhmän kokouksessa
ke 24.8.2005 Varjo ja Nieminen henkisen hyvinvoinnin 
yhteistyöryhmän kokouksessa
ma 5.9.2005 Nieminen pitämässä Johdatus opiskeluun -
kurssilla fukseille luentoja sosiaalipoliittisista asioista
ti 6.9.2005 Nieminen tapasi pääkaupunkiseudun ylioppi-
laskuntien sopo-sihteereitä
ti 6.9.2005 Nieminen SYL:n sihteerikoulutuksessa
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ke 7.9.2005 Nieminen YTHS:n johtokunnan kokouksessa
ma 12.9.2005 Varjo, Nieminen ja Päiväläinen SYL:n so-
siaalipoliittisessa tapaamisessa SYL:n toimistolla ja M/S 
Romantikalla
ti 13.9.2005 Varjo, Nieminen ja Päiväläinen SYL:n sosiaa-
lipoliittisessa tapaamisessa SYL:n toimistolla ja M/S Ro-
mantikalla
pe 23.9.2005 Nieminen pitämässä koulutusta mielen hy-
vinvoinnista fuksi- ja isohenkilötoimikunnalle
ti 27.9.2005 Nieminen fuksityöryhmän kokouksessa
ma 3.10.2005 Nieminen opintotukilautakunnan koko-
uksessa
ti 11.10.2005 Nieminen tapasi otapapit Tarja Mikkolan ja 
Juha Lassilan
pe 14.10.2005 Varjo tapasi Otus rs:n toiminnanjohtaja 
Janne Jauhiaisen
ke 19.10.2005 Varjo ja Nieminen YTHS:n henkisen hyvin-
voinnin yhteystyöryhmän kokouksessa 
to 20.10.2005 Nieminen YTHS:n johtokunnan kokouk-
sessa
pe 21.10.2005 Nieminen tapasi TKK:n opintotukipäällik-
kö Sirpa Järvisen
ti 25.10.2005 Varjo tapasi Otus rs:n toiminnanjohtaja Jan-
ne Jauhiaisen ja tutkija Minna Viuhkon
ke 26.10.2005 Varjo ja Nieminen YTHS:n terveyden edis-
tämisen työryhmän kokouksessa
ma 31.10.2005 Nieminen SYL:n sosiaalipoliittisessa ta-
paamisessa
ma 31.10.2005 Varjo ja Vanhatalo tapasivat Otus rs:n toimin-
nanjohtaja Janne Jauhiaisen ja tutkija Minna Viuhkon
ti 1.11.2005 Varjo ja Nieminen SYL:n sosiaalipoliittises-
sa tapaamisessa
ma 14.11.2005 Varjo ja Nieminen TKK:n opintotukilauta-
kunnan kokouksessa
1.12.2005 Nieminen TKK:n opintotukilautakunnan ko-
kouksessa
7.12.2005 Nieminen TKK:n henkisen hyvinvoinnin yhteis-
työryhmän kokouksessa
12.12.2005 Nieminen tapasi Otuksen toiminnanjohtaja 
Janne Jauhiaisen ja tutkija Minnan Viuhkon
13.12.2005 Nieminen PYL:n sopo-tapaamisessa Helsingin 
kauppakorkeakoulun ylioppilaskunnan vieraana
13.12.2005 Nieminen Nyyti ry:n joulujuhlassa
14.12.2005 Nieminen YTHS:n johtokunnan kokouksessa

Teekkarikylä ja asuminen
ti 1.2.2005 Päiväläinen, Varjo ja Tikkanen PYL:n sopo-
tapaamisessa
ti 1.2.2005 Päiväläinen tapasi Tuhatkunnan puheenjohtaja 
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Anna Anttisen (kuntavaikuttaminen)
ke 2.2.2005 Elg ja Päiväläinen kyläneuvoston ylimääräisessä 
kokouksessa (kyläjaoston nimittämispäätös)
ma 7.2.2005 Päiväläinen, Schroderus, Kovanen, Lindqvist, 
Viskari ja Ruusunen kyläkierroksella
ti 8.2.2005 Päiväläinen ja Pakkanen tapasivat Hoasin val-
tuuskunnan puheenjohtaja Jessica Karhun
ke 9.2.2005 Päiväläinen Hoasin asumisen yhteistyöelimen 
kokouksessa
ke 9.2.2005 Päiväläinen ja Lindqvist tilakierroksella Ota-
rannassa
ma 14.2.2005 Päiväläinen SYL:n sopo-tapaamisessa Var-
jon ja Tikkasen kanssa
ti 15.2.2005 Päiväläinen ja Schroderus kyläkierroksella ky-
län toimijoiden kanssa
to 17.2.2005 Päiväläinen tapasi Arto Aholan MM2005-tie-
dotustilaisuudessa
ma 28.2.2005 Päiväläinen ja Oikarinen Otaniemen asun-
tosäätiön hallituksen kokouksessa
ma 28.2.2005 Päiväläinen ja Kauppila Heinävaarassa tila-
katselmuksessa
ti 1.3.2005 Päiväläinen vanhojen kyläpäälliköiden tapaa-
misessa
ti 1.3.2005 Päiväläinen PYL:n sopo-tapaamisessa (jouk-
koliikenne ja Hoas)
ma 7.3.2005 Päiväläinen, Schroderus ja kyläjaosto asu-
kasillassa
ma 7.3.2005 Päiväläinen Fyysikkokillan hallituksen koko-
uksessa (kiltakummeilu)
ti 8.3.2005 Päiväläinen tapasi Helsingin kaupunginvaltuu-
tettu Mari Puoskarin
pe 11.3.2005 Päiväläinen ja Nordstén jatkuvuustoimikun-
tatapaamisessa Väisäsen kanssa
ti 15.3.2005 Päiväläinen tapasi Marcus Nyberghin (kam-
pustyöryhmä)
ti 15.3.2005 Päiväläinen, Lindqvist ja Schroderus tilakier-
roksella Otarannassa
to 17.3.2005 Päiväläinen kampustyöryhmän kokouksessa
pe 18.3.2005 Päiväläinen tapasi Helsingin terveyslautakun-
nan jäsenen Sami Heistaron
pe 18.3.2005 Päiväläinen tapaamassa Pia-Noora Kauppia 
Polyteekkarin toimituksessa
ke 23.3.2005 Päiväläinen ja Varjo tapasivat joukkoliiken-
netyöryhmän puheenjohtajan Lauri Pitkäsen
to 24.3.2005 Päiväläinen ja Viskari tilakierroksella Espoon 
poliisin kanssa
ke 13.4.2005 Päiväläinen HOASin asumisen yhteistyöeli-
men kokouksessa
pe 15.4.2005 Päiväläinen, Vanhatalo ja Makkonen tapasi-
vat Jessica Karhun (kuntavaikuttaminen)
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ma 18.4.2005 Päiväläinen, Schroderus ja Lindqvist kylä-
kierroksella
ke 20.4.2005 Päiväläinen SIK:n hallituksen kokouksessa 
(kiltakummi)
to 21.4.2005 Päiväläinen Espoon poliisin kanssa kyläkier-
roksella (MM 2005)
ma 25.4.2005 Päiväläinen SYL-ARA-päivässä
ti 26.4.2005 Päiväläinen, Saarenpää, Schroderus, Lindqvist 
ja Metso arkistokierroksella Otarannassa
pe 20.5.2005 Päiväläinen ja Nordstén tapasivat jatkuvuus-
toimikunnan vastinpari Väisäsen
ma 30.5.2005 Elg ja Päiväläinen tapasivat Helsingin vihreiden 
valtuustoryhmän (joukkoliikennealennukset, kaavoitus)
to 2.6.2005 Elg ja Päiväläinen tapasivat Markku Mark-
kulan
ke 8.6.2005 Elg ja Päiväläinen tapasivat Helsingin vasem-
miston ja kokoomuksen valtuustoryhmän (joukkoliiken-
nealennukset, kaavoitus)
ma 20.6.2005 Päiväläinen tapasi HYY:n kiinteistövastaa-
va Antti Pätiälän
to 30.6.2005 Koski, Kauppila ja Päiväläinen tapasivat Es-
poon kaupungin kaavoittajia
ti 30.8.2005 Päiväläinen tapasi HYY:n kiinteistövastaava 
Antti Pätiälän
to 8.9.2005 Päiväläinen tapasi HYY:n kiinteistövastaava 
Antti Pätiälän
ke 21.9.2005 Päiväläinen ja Schroderus kyläjaoston kans-
sa asukasillassa
to 22.9.2005 Päiväläinen tapasi TKYH 1999 sopovastaava 
Katja Vahtikarin (kyläorganisaation kehittäminen)
pe 23.9.2005 Päiväläinen tapasi kyläsihteeri 2000–2001 
Anna Palosen (kyläorganisaation kehittäminen)
ti 27.9.2005 Päiväläinen ja Schroderus kyläjaoston ja lin-
nanisäntien konklaawissa
ke 28.9.2005 Päiväläinen ja Nordstén tapasivat jatkuvuus-
toimikunnan Ari Väisäsen
pe 30.9.2005 Päiväläinen vieraili Sähköinsinöörikillan hal-
lituksen kokouksessa (kiltakummeilu)
ma 24.10.2005 Päiväläinen Vuoden opettaja -taulun työ-
ryhmän kokouksessa
ti 25.10.2005 Päiväläinen kylävaalipalaverissa OUBSissa
to 27.10.2005 Päiväläinen Tapiolan kehittämisseminaa-
rissa
to 27.10.2005 Päiväläinen ja Schroderus kyläjaoston kanssa 
kylävaalikarnevaalissa
ma 31.10.2005 Päiväläinen ASS:n sitsilaulukilpailun tuo-
maristossa
pe 4.11.2005 Päiväläinen, Saarenpää ja Elg tapasivat Espoon 
kulttuurijohtaja Georg Dolivon
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su 13.11.2005 Päiväläinen tapasi PYL:n sopo-toimijat (yli-
oppilaskuntien asunnonvälitys)
ma 14.11.2005 Päiväläinen tapasi HOASin valtuuskunnan 
TKY:n edustajia
pe 16.12.2005 Ruusunen ja Schroderus tapasivat Harri Väi-
säsen (TKY:n limsa-automaatit)

Viestintä
ma 10.1.2005 Holmila, Stjärnstedt ja Elg tapasivat Eero 
Korhosen (viestintästrategia)
ti 11.1.2005 Stjärnstedt T-lehden toimitusneuvoston ko-
kouksessa
to 20.1.2005 Elg, Holmila, Kovanen, Numminen, Vanha-
talo, Varjo ja Päiväläinen T-Median vieraana (T-lehteen 
tutustuminen)
ti 25.1.2005 Holmila ja Stjärnstedt tapasivat TKK:n viestin-
täpäällikkö Leila Teräsalmi-Sovijärven (yhteistyö)
ti 1.2.2005 Holmila tapasi Polyteekkarin päätoimittaja Mik-
ko Arvisen (lehden kuulumiset)
to 17.2.2005 Holmila ja Stjärnstedt tiedotustoimikunnan 
kokouksessa (toimittajakoulutus)
to 17.2.2005 Holmila Athenen kokouksessa (kiltakum-
meilu)
ti 22.2.2005 Holmila TiK:n kokouksessa (kiltakummeilu)
ke 23.2.2005 Holmila ja Stjärnstedt Polyteekkarin 3-vuo-
tissyntymäpäivillä (lehden kuulumiset)
ke 23.2.2005 Holmila, Elg ja Stjärnstedt T-medialla (tie-
dottaminen)
ti 1.3.2005 Holmila, Saarenpää ja Stjärnstedt T-median 
brainstormingissa (juhlatilaisuus T-median asiakkaille)
ma 7.3.2005 Holmila tapasi Vetonaulan edustajat Tomi Leh-
don ja Juuso Eskolan (yhteistyökuviot vuodelle 2005)
ma 7.3.2005 Holmila ja Stjärnstedt tapasivat TKK:n viestin-
täpäällikkö Leila Teräsalmi-Sovijärven (yhteistyö)
ti 8.3.2005 Holmila tapasi Eero Korhosen (jatkuvuustmk, 
vastinparitoiminta)
ti 15.3.2005 Holmila ja Stjärnstedt tapasivat OUBSin päätoi-
mittajan Jaakko Siiskosen (uuden toimituksen haku)
to 17.3.2005 Holmila ja Stjärnstedt tapasivat HYY:n viestin-
nän Anna Rantasen ja Tapio Pesolan (tutustuminen)
ti 22.3.2005 Holmila ja Stjärnstedt Polyteekkarin toimitus-
neuvoston kokouksessa
ti 5.4.2005 Holmila ja Stjärnstedt kiltalehtikisan palkinto-
jenjakotilaisuudessa
ke 6.4.2005 Holmila tapasi Polyteekkarin toimitusneuvos-
ton puheenjohtaja Teemu Vehmaskosken (toimitusneu-
voston toiminta)
to 7.4.2005 Stjärnstedt T-lehden toimitusneuvoston ko-
kouksessa
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ma 11.4.2005 Holmila tapasi Otamedian myyntipäällikkö 
Sami Nevalaisen (yhteistyö)
ti 12.4.2005 Holmila ja Stjärnstedt imagotyöryhmän tapaa-
misessa (imagokysely)
to 21.4.2005 Holmila tapasi Eero Korhosen (vastinparita-
paaminen, jatkuvuustmk)
ti 3.5.2005 Holmila tapasi Purjelaivasäätiön toiminnan-
johtaja Olli Koskisen ja Metson edustaja Jukka Seppälän 
(yhteistyö)
ke 4.5.2005 Holmila ja Stjärnstedt imagotyöryhmän tapaa-
misessa (imagokysely)
pe 27.5.2005 Elg OUBSin kevätkauden päättäjäisissä
ke 22.6.2005 Holmila tapasi Eero Korhosen (vastinparita-
paaminen, JatkTMK)
to 23.6.2005 Holmila tapasi T-median edustajat (yhteis-
työ)
to 28.7.2005 Elg, Holmila ja Ruusunen tapaamassa T-me-
dian edustajia (T-lehden sopimus)
pe 5.8.2005 Manner ja Stjärnstedt TKK:n kirjastossa urhei-
lututkimuksen näyttelyn avajaissa
ti 9.8.2005 Holmila, Stjärnstedt ja Manner tapasivat TKK 
viestinnän (yhteistyö)
ke 10.8.2005 Holmila tapasi T-median edustajat (yhteis-
työ)
to 11.8.2005 Stjärnstedt ja Manner tutustumassa Otanie-
mi Marketingiin
pe 12.8.2005 Stjärnstedt ja Manner Tiedelinja 506 tiedo-
tusryhmän kokouksessa
ma 15.8.2005 Stjärnstedt ja Manner tutustumassa T-leh-
teen
ti 16.8.2005 Holmila tapasi Vetonaulan edustaja Juuso Es-
kolan (opiskelijakannettavat, yhteistyö)
to 18.8.2005 Manner tapasi SYL:n tiedottaja Essi Isomä-
en
ti 23.8.2005 Manner ja Elg Otaniemi Marketingin strate-
giapalaverissä
ma 29.8.2005 Manner Tiedelinjan avajaisissa
ti 30.8.2005 Manner Alvarin ajojen suunnittelupalave-
rissa
pe 2.9.2005 Holmila ja Manner tapasivat Eero Korhosen 
(vastinparitapaaminen)
ma 5.9.2005 Holmila ja Manner tapasivat TKK:n viestin-
nän (yhteistyö)
to 8.9.2005 Manner Alvarin ajoissa kuvaamassa
ma 12.9.2005 Manner Tiedelinjan tiedotusryhmän ko-
kouksessa
la 24.9.2005 Holmila OUBSin kauden avajaisissa
ma 3.10.2005 Holmila ja Manner tapasivat TKK viestin-
nän (yhteistyö)
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ke 12.10.2005 Manner T-lehden toimitusneuvoston ko-
kouksessa
to 20.10.2005 Manner Otaniemi Marketing Oy:n markki-
nointitiimin kokouksessa
ma 31.10.2005 Holmila ja Manner Polyteekkarin toimitus-
neuvoston kokouksessa
ma 7.11.2005 Holmila tapasi TKK:n viestinnän (yhteis-
työ)
ma 7.11.2005 Manner SYL:n tiedottajatapaamisessa
ti 15.11.2005 Manner ja Holmila viestintätoimikunnan 
tapaamisessa
ke 16.11.2005 Manner T-lehden toimitusneuvoston ko-
kouksessa
to 24.11.2005 Manner tapasi RC Kustannuksen Markku 
Räisäsen
pe 2.12.2005 Manner Otaniemi Marketingin kokoukses-
sa
ma 5.12.2005 Holmila ja Manner tapasivat Espoon uu-
den viestintäjohtaja Satu Tyry-Salon sekä TKK:n viestin-
nän (yhteistyö)
to 8.12.2005 Manner viestintätoimikunnan kanssa excur-
siolla Nokialla
ma 12.12.2005 Manner ja Saarinen (tkyh 06) SYL:n glö-
geillä
ti 13.12.2005 Manner ja Saarinen (tkyh 06) T-lehden glö-
geillä
ma 19.12.2005 Saarinen (tkyh 06) ja Manner Polyteekka-
rin toimitusneuvostossa

Teekkari- ja järjestöasiat
ti 18.1.2005 Kovanen kiltaneuvoston koulutuksessa
ke 19.1.2005 Kovanen tapasi Johanna Uusitalon (toimin-
nan suunnittelu)
ti 25.1.2005 Kovanen tilakehitystyöryhmän kokouksessa
to 27.1.2005 Kovanen kiltaneuvoston vaihtositseillä
pe 28.1.2005 Sundell ja Elg tapasivat Maija Roiton sekä or-
kestereiden ja kuorojen edustajat (Tupsahdus)
ma 7.2.2005 Saarenpää ja Sundell PYL:n kulttuuritapaa-
misessa 
ma 14.2.2005 Saarenpää tapaamassa VK:n hallitusta (kil-
takummeilu)
ma 14.2.2005 Saarenpää tapaamassa Prodekon hallitusta 
(kiltakummeilu)
pe 18.2.2005 Saarenpää tapaamassa Tutti ry:n hallitusta
ti 22.2.2005 Kovanen tapaamassa TF:n hallitusta (kilta-
kummittelu)
pe 4.3.2005 Saarenpää ja Päiväläinen tapasivat Ande Päi-
väläisen ja Jyrki Hytin (MM2005-avajaisten aikakoneen 
rakentaminen)
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ke 9.3.2005 Kovanen tapasi Mika Naumasen jatkuvuustoi-
mikunnasta (hallinto)
to 10.3.2005 Saarenpää ja Kovanen sitsaamassa TJ:n ja KY:
n kulttuurivaliokunnan kanssa
pe 11.3.2005 Kovanen tapasi Jyrki Noposen jatkuvuustoi-
mikunnasta (strategia ja säännöt)
ma 14.3.2005 Saarenpää tapasi Panu Nykäsen liittyen ensi 
alkusyksyn UMAC-konferenssiin
ke 16.3.2005 Saarenpää tapasi TEK-lehden toimittajan
ma 4.4.2005 Saarenpää Prodekon kuukausikokouksessa 
(kiltakummittelu)
ma 4.4.2005 Saarenpää ja Mauno Viljamaa tapasivat Tapiola 
toimii ry:n ja Espoon musiikkifestivaalit ry:n henkilöitä
ke 13.4.2005 Saarenpää tapasi Mikael Lavin wappu.fi ja 
wappu.info -sivuihin liittyen
pe 13.5.2005 Kovanen YTHS:n ja Ylioppilasterveyden Ku-
kan päivän aamiaisella
ti 24.5.2005 Kovanen tapasi Mika Naumasen jatkuvuustoi-
mikunnasta (hallinto)
pe 27.5.2005 Kovanen vuoden teekkariurheilijan palkit-
semistilaisuudessa
ke 20.7.2005 Kovanen tapasi Jyrki Noposen (TEK-asiat)
ma 5.9.2005 Kovanen alumnityöryhmän kokouksessa
pe 9.9.2005 Kovanen TF:n inledande sitseillä (kiltakum-
mittelu)
ti 20.9.2005 Kovanen tapasi Mika Naumasen jatkuvuustoi-
mikunnasta (hallinto)
ke 21.9.2005 Saarenpää PYL:n kulttuuritapaamisessa
to 22.9.2005 Kovanen ja Saarenpää tapasivat Petri Takalan 
ja Jouni Lounasmaan (huomionosoituskäytännöt)
pe 23.9.2005 Kovanen TKK:n ja PUS:n edustajien kanssa 
liikuntapalaverissa
ke 5.10.2005 Afflekt tapasi TKK:n liikuntapäällikkö Mii-
hkisen
ma 10.10.2005 Saarenpää tapasi Jouni Lounasmaan jatku-
vuustoimikunnasta (huomionosoitusjuttuja)
ke 12.10.2005 Saarenpää tapasi Hannes Helmisen Dipolin 
kiertokävelyihin liittyen
ke 12.10.2005 Kovanen tapasi TF:n pj Christian Peltosen 
(kiltakummittelu)
pe 14.10.2005 Kovanen OLL:n pj-ps -tapaamisessa
la 29.10.2005 Kovanen ja Afflekt TKK:n liikuntapalave-
rissa
to 3.11.2005 Saarenpää, Päiväläinen ja Elg esittelemässä Po-
lyteekkarimuseota kulttuurijohtaja Georg Dolivolle
ti 8.11.2005 Afflekt tapasi Espoon liikuntatoimen edus-
tajia
to 10.11.2005 Saarenpää tapasi Jouni Lounasmaan jatku-
vuustoimikunnasta (TKY:n huomion- ja kunnianosoitus-
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mietintöjä)
ma 21.11.2005 Kovanen ja Afflekt tapasivat Christian Jär-
nefeltin (OLL:n liittokokous)
ti 22.11.2005 Saarenpää tapasi Jouni Lounasmaan jatku-
vuustoimikunnasta (TKY:n huomion- ja kunnianosoi-
tusmietintöjä)
to 24.11.2005 Kovanen ja muut liittokokousedustajat OLL:
n liittokokouksessa
pe 25.11.2005 Kovanen ja muut liittokokousedustajat OLL:
n liittokokouksessa
ke 30.11.2005 Kovanen ja Ruusunen PK:n rahaston halli-
tuksen kokouksessa
la 3.12.2005 Kovanen katsomassa Chalmersspexiä (kilta-
kummittelu)
ma 5.12.2005 Kovanen PO:n joulukonsertissa
ke 7.12.2005 Kovanen tapasi Jyrki Noposen jatkuvuustoi-
mikunnasta (säännöt)
pe 9.12.2005 Kovanen tapasi evpj 2006 Janne Liukon (sään-
töasiat)
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6.1 Toimintakertomus 
vuodelta 2005

6.1.1 Toiminta

Teekkarikylä
Teekkarikylän laajennusprojekti sai päätöksen vuonna 2005. 
Otaranta oli saanut maksimimäärän Valtion asuntorahaston 
oman pääoman avustusta. Rakennusprojekti pysyi hyvin 
budjetissa ja aikataulussa – 13 miljoonan euron hankkeen 
toteutuma erosi budjetista vain 37 000 eurolla ja kohde val-
mistui jopa ennen aikatauluaan.

Otaranta B -talon ensimmäiset asukkaat olivat Debconf5-
konferenssin väki. Tämän jälkeen talot olivat käytössä yleis-
urheilun MM-kisoissa. Ensimmäiset teekkarit pääsivät muut-
tamaan taloihin syyskuussa 2005, lukuvuoden alussa. Kohde 
sai paljon huomiota tiedotusvälineissä jo ennen kisakylän 
avaamista. Valitettavasti tämä houkutteli paikalle myös mur-
tovarkaita, jotka murtautuivat jo kalustettuihin, mutta muu-
ten tyhjiin asuntoihin.

Otaranta E -taloon sijoitettu uusi TKY:n vuokrasauna on ol-
lut aktiivisessa käytössä niin TKY:n kuin ulkopuolistenkin 
kesken. Saunassa on kokoustila noin 20 hengelle ruoanteko-
mahdollisuuksin sekä näkymä Laajalahden suuntaan. Ota-
ranta B -taloon on vuoden mittaan tehty tarvittavia muutos-
töitä, jotta TKY:n arkisto pääsisi muuttamaan uusiin tiloihin. 
Projekti jatkuu vuonna 2006, jolloin uusi arkisto avaa oven-
sa vierailijoille.

MM-kisakylä
Teekkarikylä käytettiin MM-kisakylänä Suomen urheilu-
liiton kanssa solmitun, TKY:lle riskittömän sopimuksen 
mukaisesti. SUL:n kanssa palkattu projektityöntekijä Janne 
Viskari sekä keväällä työnsä päättänyt pääsihteeri Rauli Oi-
karinen hoitivat asukkaiden informoinnin sekä muuton ja 
paluumuuton koordinoinnin läpi tapahtuman. Itse muutto 
ja paluumuutto sujuivat hyvin ja aikataulussa. Paluumuuton 
jälkeen huomatut tavaroiden vahingoittumiset tai hukkumi-
set hoidettiin asiallisesti. Vahingonkorvauksista vastasi viime 

� Tilinpäätös

kädessä SUL. Paluumuuton yhteydessä asuntojen siivous ei 
pysynyt aikataulussa, mistä tuli jonkun verran valituksia ta-
kaisin muuttaneilta asukkailta. TKY:n sopimuksen mukaisesti 
saama rahabonus on liitetty tuloslaskelmaan.

TTEY
Joulukuussa 2004 käsiteltiin Helsingin hovioikeudessa Teekka-
ritoiminnan edistämisyhdistyksen Ostrobotnialla 19.12.2000 
olleen kokouksen laillisuuskannetta. Päätös asiaan saatiin 
10.2.2005, ja se oli TTEY:n vanhimpien jäsenten ja TKY:
n kannalta myönteinen. Päätös sai lainvoimaisuuden, kun 
Korkein oikeus 31.10.2005 päätti olla myöntämättä valitus-
lupaa vastapuolelle HO:n päätöksestä. Näin varmistui se, 
että Erkki Inkisen johtokunta oli ollut yhdistyksen laillinen 
johtokunta 19.12.2000 alkaen. PRH hyväksyi muutoksen re-
kisteriinsä 17.5.2005.

Yhdistys piti 18.5. vuosikokouksen, jossa valittiin uusi joh-
tokunta sekä hyväksyttiin tilinpäätökset vuosilta 2000–2004. 
Kokouksessa myönnettiin vastuuvapaus Inkisen johtokunnille 
kyseiseltä ajanjaksolta. Vastuuvapautta ei myönnetty Alari Ku-
jalan ennen 19.12.2000 johtamalle johtokunnalle. Yhdistystä 
vastaan nostettiin kanne käräjäoikeudessa moittien kokouk-
sen laillisuutta. Kannetta ei ole vielä käsitelty KO:ssa.

Kesän aikana yhdistys hyväksyi sitä vastaan KO:ssa noste-
tun kanteen aikavälillä 1989–19.12.2000 pidettyjen kokous-
ten laittomuudesta. Näin ollen kaikki päätökset tuolta ajalta 
ovat mitättömiä.

Tilioikeudet siirtyivät uudelle johtokunnalle, jolle yhdistystä 
ennen 19.12.2000 johtanut johtokunta luovutti myös hallus-
saan olevan hallintomateriaalin. Vuoden lopussa yhdistyksellä 
oli varallisuutta 5,6 miljoonaa euroa. Tilitiedoista käy ilmi, 
että noin 28,7 t€ on vielä kateissa. Yhdistys on toimittanut 
poliisille rikostutkintapyynnön kaikista epäselvistä tapauk-
sista, joista ei ole saatu vastausta vanhoilta toimijoilta. Tämä 
voi johtaa vielä uusiin korvauskanteisiin.

Vaikka tapaus TTEY sai näin juridiseen kiistaansa merkit-
tävän ratkaisun, jää yhdistykselle vielä paljon selvitettävää 
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historiastaan. Vuoden 2000 jälkeen todettiin, ettei yhdis-
tys ole järkevin toimintamuoto suurten omaisuuserien hal-
lintaan, jonka seurauksena TTEY päätti 2.3.2006 lahjoittaa 
suurimman osan omaisuudestaan TKY:lle perustettavaan 
Teekkaritoiminnan edistämisrahastoon avustustoiminnan 
aloittamiseksi. Yhdistys itse pysynee pystyssä niin kauan, 
että viimeinenkin oikeusprosessi on saatettu päätökseen. 
TKY on vuosien aikana käyttänyt kumulatiivisesti 572 t€ 
oikeusprosesseihin.

Hallinto
Merkittäviä sääntömuutoksia vuoden aikana ei tehty. Lippu-
, merkki-, ja kunnianosoitusohjesääntö päivitettiin, samoin 
taloustoimikunnan ja kunniavaltuuskunnan työjärjestykset. 
Asuntoloiden ohjesääntö päivitettiin lähinnä tutkintoraken-
neuudistuksen tuomien muutosten takia. Vuoden aikana 
TKY:n arvoja – jatkuvuutta, avoimuutta, yhteisöllisyyttä, 
tekemisen meininkiä ja tasavertaisuutta – korostettiin toi-
minnassa ja päätöksenteossa.

Jatkuvuustoimikunta jatkoi vuonna 2004 aloittamaansa työ-
tä. Toimikunta käsitteli sekä ajankohtaisia että pitkäjäntei-
sempiä projekteja, kuten Dipoli-talon kohtaloa, TKY:n or-
ganisaation kehittämistä ja kunnianosoitusten myöntämistä. 
Työtä pidettiin ehdottoman arvokkaana, ja se auttoi hallitus-
ta työssään tuoden siten konkreettista hyötyä. Toimikunta 
keskittyi myös oman toimintansa kehittämiseen. Tulevai-
suudessa pyritään saamaan edustusta ja tukea myös mui-
hin toimielimiin kuten edustajistoon, taloustoimikuntaan 
ja kunniavaltuuskuntaan.

Dipoli-talosta ja sen tulevaisuudesta käytiin vilkkaasti keskus-
telua syksyllä hallituksessa, edustajistossa, taloustoimikun-
nassa, jatkuvuustoimikunnassa ja kunniavaltuuskunnassa. 
Keskustelun ytimenä oli talon mahdollinen myynti toiselle 
taholle – syynä lähinnä se, ettei kongressikeskuksen omista-
minen kuulu ylioppilaskunnan ydinosaamiseen, ja että vuok-
rasopimus on katkolla vuonna 2008 tuoden mukanaan mah-
dollisen peruskorjauksen. Edustajisto sai myyntiä puoltavia 
lausuntoja taloustoimikunnasta, jatkuvuustoimikunnasta ja 
kunniavaltuuskunnasta. Kuitenkin lopullista päätöstä Dipolin 
tulevaisuudesta ei vuoden aikana tehty, sillä TKY:n Senaatti-
kiinteistöille tekemään tarjouspyyntöön ei vuoden loppuun 
mennessä saatu mitään vastausta. TKY:n mahdolliset aikeet 
myydä taloa sai runsaasti medianäkyvyyttä syksyn mittaan. 
Myynnistä on käyty epävirallisia keskusteluja sekä TKK:n 
että Senaatti-kiinteistöjen edustajien kanssa. TKY on myös 
teettänyt talosta kuntoarvion sekä peruskorjausarvion.

6.1.2 Talous

Tilikauden tulos (suluissa 
vuoden 200� luvut)
Tilikauden tulos ennen rahastosiirtoja oli 1.376 t€ (1.083 t€) 
ja konsernin tulos 1.604 t€ (1.219 t€), rahastosiirtojen jälkeen 
tulos oli 1.302 t€ (817 t€) ja konsernin tulos 1.530 t€ (953 
t€). Osakkeiden arvonpalautusten ja -alennusten erotus oli 
34 t€ (271 t€). Osakkeiden myyntivoittojen ja -tappioiden 
erotus oli 61 t€ (257 t€). TKY:n poistot olivat 588 t€ (482 t€) 
ja konsernin poistot 717 t€ (557 t€).

Sijoituspooli
Sijoituspoolin markkina-arvon kasvu ja tuotot olivat yhteensä 
12,2 %. Vuoden 2005 alussa sijoituspoolin arvo oli 6.659 t€ ja 
vuoden lopussa 7.471 t€. Poolin varoista oli vuoden lopussa 
sijoitettu korkoinstrumentteihin 16,5 %, osakkeisiin 40,9 %, 
kiinteistöihin 37,4 % ja muihin sijoituksiin 5,2 %.

Stipendit ja avustukset
TKY:n ja Polyteknikkojen Kuoron stipendejä sekä Teekka-
rikylän kappelirahaston avustuksia myönnettiin yhteensä 
62 t€ (64 t€).

Toiminta avustuksia myönnettiin 52 t€ (52 t€), projektiavus-
tuksia 5 t€ (4 t€) ja muita avustuksia yhteensä 1 t€ (0,5 t€).

Investoinnit ja vuosikorjaukset
TKY:n investoinnit olivat 4.304 t€ (16.019 t€) ja konsernin 
investoinnit 4.306 t€(16.085 t€ ). Otarannan viisi taloa val-
mistui aikataulun mukaisesti kesäkuussa. Vuonna 2005 Ota-
rannan uudisrakennukseen kului 3.124 t€. Talojen hankin-
tahinnaksi tuli kaikkiaan 13.263 t€. 

Perhekylän perusparannustyötä jatkettiin remontoimalla Ser-
vin Maijan tie 8:n päiväkoti- ja huoltorakennus, joka mak-
soi 553 t€. Vuoden lopulla aloitettiin Servin Maijan tie 12:
sta perusparannus, joka urakkasopimusten mukaan maksaa 
2.620 t€. Työ valmistuu vuoden 2006 lopussa, minkä jälkeen 
kaikki perhekylän talot on peruskorjattu.

Rahoitus
Konsernitasolla lainoja nostettiin 3,9 M€ (14,3 M€). Lainoja 
lyhennettiin 1,0 M€ (1,8 M€).

Vuoden lopussa korollista velkaa oli 29,4 M€ (26,4 M€).
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Otahalli Oy
TKY:n osakkuusyhtiön toiminta on tuloksen osalta sujunut 
hieman suunniteltua paremmin. Liikevaihto on ollut 0,77 M€ 
(0,69 M€) ja käyttökate 0,122 M€ (0,165 M€). 

Tulevaisuuden näkymät
TKY on käyttänyt Teekkarikylän uudisrakennuksiin v. 2003–
2005 n. 20 M€. Korollisen velan määrä on kasvanut projek-
tin takia merkittävästi. Uudisrakennusten vuokrat voidaan 
kuitenkin pitää jatkossakin kohtuullisina, koska vanhan 
Teekkarikylän ja uudisrakennusten pääomakustannuksia on 
mahdollista tarvittaessa tasata merkittävästi. Vuonna 2005 
pääomakustannuksia ei ole tasattu.

6.1.3 Hallinto

TKY:n hallitus
Christian Elg puheenjohtaja
Lauri Kovanen varapuheenjohtaja, järjestöasiat
Eero Holmila viestintä
Susanna Nordstén kansainväliset asiat
Sini Numminen koulutuspoliittiset asiat
Aleksi Päiväläinen Teekkarikylä ja asuminen
Jouni Saarenpää teekkariasiat
Jarno Vanhatalo opintoasiat
Timo Varjo sosiaalipoliittiset asiat

Edustajiston puheenjohtajisto
Anna Himmanen puheenjohtaja
Tuomo Vierros 1. varapuheenjohtaja
Antti Savolainen 2. varapuheenjohtaja

Taloustoimisto
Taloustoimiston palveluksessa oli keskimäärin 10 henkilöä 
(9 henkilöä). Taloustoimiston suoriteperusteiset palkat oli-
vat 389 t€ (355 t€).

Muu henkilöstö
Muu henkilöstö teki 26 henkilötyövuotta (23 henkilötyö-
vuotta). Hallitukselle maksettiin palkkioita 51 t€ (51 t€). 
Hallituksen puheenjohtajalle maksettiin 11.000 €/vuodes-
sa ja hallituksen jäsenelle 5.000 €/vuodessa. Muita palkkoja 
maksettiin 492 t€ (396 t€).

■
■
■
■
■
■
■
■
■

Taloustoimikunta
Tuomo Lähdesmäki puheenjohtaja
Lars-Olof Staffans  varapuheenjohtaja
Matti Carpén
Kari Inkinen
Kari Karvonen
Matti Kuronen
Antti Myllys (3.3. asti)
Christian Elg (3.3. alkaen)
Pekka Aavikko (7.4. alkaen)
Vesa Ruusunen (7.4. asti)

Rakennustoimikunta
Kari Inkinen puheenjohtaja
Tuomo Lähdesmäki
Tuomo Siitonen
Erkki Koski
Matti Kuronen
Antti Myllys

Taloustoimikunnan ja rakennustoimikunnan puheenjohta-
jien vuosipalkkio oli 2.800 €, minkä lisäksi heille maksettiin 
kokouspalkkiona 185 €/kokous. Taloustoimikunnan ja ra-
kennustoimikunnan jäsenten vuosipalkkio oli 1.850 €, min-
kä lisäksi heille maksettiin kokouspalkkiota 100 €/kokous. 
Yhteensä palkkoja maksettiin 932 t€ (802 t€).

Tilintarkastajat
Tilintarkastusyhteisö: Oy Soinio & Co
Varatilintarkastaja: Terho Saarinen, KHT

6.1.4 Hallituksen ehdotus vuoden 
2005 ylijäämän käyttämisestä

Hallitus ehdottaa, että vuoden 2005 ylijäämä, 
1.301.686,74 €, jätetään yli- ja alijäämätilille.
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6.2 Tilinpäätös lukuina

Liitteet
Teknillisen Korkeakoulun Ylioppilaskunta, tuloslaskelma 1.1.–31.12.2005
Teknillisen Korkeakoulun Ylioppilaskunta, tase 31.12.2005
TKY-yhteisö, konsernituloslaskelma 1.1.–31.12.2005
TKY-yhteisö, konsernitase 31.12.2005
Teknillisen Korkeakoulun Ylioppilaskunta, tilinpäätöksen liitetiedot 31.12.2005 (kohdat 2–13 1000 €)
Teknillisen Korkeakoulun Ylioppilaskunta, tilinpäätöksen liitetieto 31.12.2005

 - käyttöomaisuuden aineettomat ja aineelliset hyödykkeet ja niiden muutokset
 - sijoituspoolin tuotot
 - oman pääoman muutokset

Konserni ja TKY, omakatteisten rahastojen muutokset
Tilintarkastuskertomus

6.2.1 Teknillisen Korkeakoulun Ylioppilaskunta    

Tuloslaskelma 1.1.–�1.12.2005       
   1.1.–31.12.05 1.1.-31.12.04 
Järjestötoiminta	 	 	 	
 Tuotot 440.905,61 246.962,42
 Kulut   
  Henkilöstökulut 336.127,79 297.530,84
  Muut kulut 825.278,61 881.510,16
  Poistot 8.668,96 7.183,96
_______________________________________________________________________________________________________
   1.170.075,36 1.186.224,96
    
Tuotto-/kulujäämä -729.169,75 -939.262,54
    
  Varainhankinta   
  Jäsenmaksut 540.645,57 533.350,86
    
Tuotto-/kulujäämä -188.524,18 -405.911,68
    
Asuntolatoiminta	 	 	 	
 Tuotot 6.225.951,48 5.119.916,43
 Kulut   
  Henkilöstökulut 222.059,98 231.021,22
  Hoitokulut 3.501.992,46 3.232.798,58
  Rahoituskulut 769.097,26 644.609,58
  Poistot rakennuksista 441.711,71 351.562,77
  Poistot koneista ja kalustosta 79.350,24 74.267,43
_______________________________________________________________________________________________________
   5.014.211,65 4.534.259,58
   +1.211.739,83 +585.656,85
    
  Tuotto-/kulujäämä +1.023.215,65 +179.745,17
   

■
■
■
■
■
■

■
■



Teknillisen Korkeakoulun Ylioppilaskunta  |  Toimintakertomus 2005   

107

   1.1.–31.12.05 1.1.-31.12.04  
 
Kiinteistö-	ja	sijoitustoiminta	 	 	 	
 Tuotot 1.315.408,83 1.606.454,54
 Kulut   
  Hoitokulut 937.546,16 837.914,91
  Rahoituskulut 23.753,99 28.487,27
  Poistot rakennuksista 24.297,83 25.310,24
  Poistot koneista ja kalustosta 8.393,24 5.416,07
  Stipendit 8.500,00 10.700,00
  Muut kulut 23.171,01 15.131,01
  Siirto Teekarirahaston pääomaan 30.752,00 76.870,82
_______________________________________________________________________________________________________
   1.056.414,23 999.830,32
   +258.994,60 +606.624,22
    
 Tuotto-/kulujäämä +1.282.210,25 +786.369,39
  siirto +1.282.210,25 +786.369,39
    
    
Omakatteiset	rahastot	 	 	 	
 Tuotot 98.728,35 243.896,66
 Kulut   
  Stipendit ja avustukset 53.832,45 53.911,99
  Rahoituskulut 735,04 892,79
  Siirto rahastojen pääomaan 44.160,86 189.091,88
_______________________________________________________________________________________________________
   98.728,35 243.896,66
    
Tuotto-/kulujäämä +1.282.210,25 +786.369,39
    
Hallintokulut    

  Henkilöstökulut 533.374,57 457.006,97
  Muut kulut 212.940,07 198.730,85
  Poistot 25.630,72 17.758,99
   -771.945,36 -673.496,81
    
Veloitukset TKY:n tulosyksiköiltä +738.300,00 +662.900,00
 Käyttökorvaukset +53.121,85 +40.859,88
_______________________________________________________________________________________________________
   +19.476,49 +30.263,07
    
Tuotto-/kulujäämä +1.301.686,74 +816.632,46
    
Tilikauden	ylijäämä +1.301.686,74	 +816.632,46
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6.2.2 Teknillisen Korkeakoulun Ylioppilaskunta   
Tase 31.12.2005   
   
VASTAAVAA	 31.12.2005	 31.12.2004
PYSYVÄT	VASTAAVAT	 	 	
Aineettomat	hyödykkeet	 	 	
 Aineettomat oikeudet 332.413,35 150.370,85
 Muut pitkävaikutteiset menot 106.100,00 72.000,00
_______________________________________________________________________________________________________ 
  438.513,35 222.370.85
   
Aineelliset	hyödykkeet	 	 	
 Maa- ja vesialueet 1.477.376,71 1.477.376,71
 Rakennukset 36.029.512,57 22.552.879,50
 Koneet ja kalusto 931.635,84 552.559,88
 Keskeneräiset työt 0 10.139.818,69
_______________________________________________________________________________________________________
  38.438.525,12 34.722.634,78
   
Sijoitukset	 	 	
 Osuudet saman konsernin yrityk-  
 sissä 13.269.085,53 13.269.085,53
 Osuudet omistusyhteysyrityksissä 33.637,59 33.637,59
 Muut osakkeet ja osuudet 259.395,81 259.395,81
 Muut saamiset 99.762,05 99.762,05
_______________________________________________________________________________________________________
  13.661.880,98 13.661.880,98
 Sijoituspooli  
 Rakennukset 0 150.000,00
 Osuudet saman konsernin yrityksissä 1.063.987,57 1.063.987,57
 Muut osakkeet ja osuudet 5.891.768,61 5.128.121,78
_______________________________________________________________________________________________________
  6.955.756,18 6.342.109,35
   
OMAKATTEISTEN	RAHASTOJEN	VARAT	 	 	
 Osakkeet ja osuudet 221.514,30 226.770,08
 Siirtosaamiset/velat 53.613,23 162.334,44
 Rahat ja pankkisaamiset 5.175,60 27.080,83
_______________________________________________________________________________________________________
  280.303,13 416.185,35
   
VAIHTUVAT	VASTAAVAT	 	 	
Saamiset	 	 	
 Myyntisaamiset 94.663,08 73.973,99
 Saamiset saman konsernin yrityksiltä 309.736,64 314.393,40
 Lainasaamiset 0 4.490,92
 Siirtosaamiset 57.758,21 73.284,27
_______________________________________________________________________________________________________
  462.157,93 466.142,58
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	 	 31.12.2005	 31.12.2004

Rahoitusarvopaperit	 	 	
 Muut arvopaperit 399.844,83 400.173,70
   
Rahat	ja	pankkisaamiset 450.505,57 421.551.91
   
  61.087.487,09	 56.653.049,50
   
   
VASTATTAVAA	
OMA	PÄÄOMA	 	 	
 Rahastot 25.548.340,64 25.382.388,64
 Omakatteiset rahastot 2.021.878,94 1.977.718,08
 Edellisten tilikausien ylijäämä 1.698.088,68 881.456,22
 Tilikauden ylijäämä 1.301.686,74 816.632,46
_______________________________________________________________________________________________________
  30.569.995,00 29.058.195,40
   
VARAUKSET	 	 	
 Vapaaehtoiset varaukset 29.819,89 29.819,89
   
   
VIERAS	PÄÄOMA	 	 	
Pitkäaikainen	 	 	
 Lainat rahoituslaitoksilta 28.228.684,51 24.897.531,87
 Eläkelainat 259.779,51 314.936,88
 Seuraavan vuoden lyhennysosa ./. 859.924,83 641.691,90
_______________________________________________________________________________________________________
  27.628.539,19 24.570.776,85
Lyhytaikainen	 	 	
 Lainat rahoituslaitoksilta 810.095,27 586.534,53
 Eläkelainat 49.829,56 55.157,37
 Velka omakatteisille rahastoille 53.337,73 180.043,08
 Ostovelat 169.030,76 576.495,55
 Muut velat 12.534,05 12.269,64
 Siirtovelat 1.471.592,77 1.290.544,32
 Velat saman konsernin yrityksille 292.712,87 293.212,87
_______________________________________________________________________________________________________
  2.859.133,01 2.994.257,36
   
  61.087.487,09	 56.653.049,50
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6.2.3 TKY-yhteisö    
Konsernituloslaskelma 1.1.–31.12.2005
     
   1.1.–31.12.05	 1.-31.12.04 
Järjestötoiminta	 	 	 	 	
 Tuotot 440.905,61 246.962,42 
 Kulut   
  Henkilöstökulut 336.127,79 297.530,84 
  Muut kulut 825.278,61 881.510,16 
  Poistot 8.668,96 7.183,96
_______________________________________________________________________________________________________ 
   1.170.075,36 1.186.224,96 
     
Tuotto-/kulujäämä -729.169,75 -939.262,54 
     
Varainhankinta   
 Jäsenmaksut 540.645,57 533.350,86 
     
Tuotto-/kulujäämä -188.524,18 -405.911,68 
     
Asuntolatoiminta	 	 	 	 	
 Tuotot  6.225.951,48 5.119.916,43 
 Kulut    
  Henkilöstökulut 222.059,98 231.021,22 
  Hoitokulut 3.501.992,46 3.232.798,58 
  Rahoituskulut 769.097,26 644.609,58 
  Poistot rakennuksista 441.711,71 351.562,77 
  Poistot koneista ja kalustosta 79.350,24 74.267,43
_______________________________________________________________________________________________________ 
   5.014.211,65 4.534.259,58 
   +1.211.739,83 +585.656,85 
     
Tuotto-/kulujäämä +1.023.215,65 +179.745,17 
     
Kiinteistö-	ja	sijoitustoiminta	 	 	 	 	
 Tuotot 1.391.091,95 1.682.046,80 
 Tuotot osuuksista omistusyhteysyrityksissä 802,55 5.393,81
_______________________________________________________________________________________________________ 
   1.391.894,50 1.687.440,61 
 Kulut   
  Hoitokulut 624.285,74 660.848,71 
  Rahoituskulut   82.032,39 74.536,64 
  Poistot rakennuksista 123.004,37 95.828,34 
  Poistot koneista ja kalustosta 12.754,78 10.636,51 
  Stipendit 8.500,00 10.700,00 
  Muut kulut 23.171,01 15.131,01 
  Siirto Teekkarirahaston pääomaan 30.752,00 76.870,82
_______________________________________________________________________________________________________ 
   904.500,29 944.552,03 
   +487.394,21 +742.888,58 
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   1.1.–31.12.05	 1.-31.12.04
 
 Tuotto-/kulujäämä  +1.510.609,86 +922.633,75 
     
Siirto  +1.510.609,86 +922.633,75 
     
Omakatteiset	rahastot	 	 	 	 	
 Tuotot 98.728,35 243.896,66 
 Kulut   
  Stipendit ja avustukset 53.832,45 53.911,99 
  Rahoituskulut 735,04 892,79 
  Siirto rahastojen pääomaan 44.160,86 189.091,88
_______________________________________________________________________________________________________
   98.728,35 243.896,66 
     
Tuotto-/kulujäämä +1.510.609,86 +922.633,75 
     
Hallintokulut	 	 	 	 	
 Henkilöstökulut 533.374,57 457.006,97 
 Muut kulut 212.940,07 198.730,85 
 Poistot 25.630,72 17.758,99
_______________________________________________________________________________________________________
   -771.945,36 -673.496,81 
     
Veloitukset TKY:n tulosyksiköiltä +738.300,00 +662.900,00 
Käyttökorvaukset +53.121,85 +40.859,88
_______________________________________________________________________________________________________
   +19.476,49 +30.263,07 
     
Tuotto-/kulujäämä 1.530.086,35 +952.896,82 
     
Liiketoiminta	 	 	
 Tuotot 64,6 53,71 
 Kulut 335,22 232,25
_______________________________________________________________________________________________________
   -270.62 -178,54 
     
Tuotto-/kulujäämä +1.529.815,73 +952.718,28 
     
Tilikauden	yli/alijäämä	 +1.529.815,73	 +952.718,28	  
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6.2.4 TKY-yhteisö   
Konsernitase 31.12.2005   
   
VASTAAVAA	 31.12.2005	 31.12.2004
PYSYVÄT	VASTAAVAT   
Aineettomat hyödykkeet   
 Aineettomat oikeudet 332.413,35 150.370,85
 Muut pitkävaikutteiset menot 106.100,00 72.000,00
_______________________________________________________________________________________________________
   438.513,35 222.370,85
Aineelliset hyödykkeet   
 Maa- ja vesialueet 1.835.023,65 1.834.602,06
 Rakennukset 41.284.521,37 27.903.763,06
 Koneet ja kalusto 942.935,57 568.221,15
 Muut aineelliset hyödykkeet 55.077,76 55.077,76
 Keskeneräiset työt 0 10.139.818,69
_______________________________________________________________________________________________________
   44.117.558,35 40.501.482,72
Sijoitukset   
 Osuudet omistusyhteysyrityksissä 42.636,88 41.834,33
 Muut osakkeet ja osuudet 259.395,79 259.395,79
 Muut saamiset 99.762,05 99.762,05
_______________________________________________________________________________________________________
   401.794,72 400.992,17
   
 Sijoituspooli  
 Rakennukset 0 150.000,00
 Osakkeet ja osuudet 5.892.104,99 5.128.458,16
_______________________________________________________________________________________________________
   5.892.104,99 5.278.458,16
   
OMAKATTEISTEN	RAHASTOJEN		VARAT 280.303,13 416.185,35
   
VAIHTUVAT	VASTAAVAT   
Saamiset   
 Myyntisaamiset 94.739,69 74.093,50
 Siirtosaamiset 65.675,63 80.221,47
 Lainasaamiset 0 4.490,92
_______________________________________________________________________________________________________
   160.415,32 158.805,89
Rahoitusomaisuusarvopaperit   
 Muut arvopaperit 399.844,83 400.173,70
   
Rahat ja pankkisaamiset 472.405,07 438.510,79
   
   52.162.939,76	 47.816.979,63
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VASTATTAVAA	
OMA	PÄÄOMA 31.12.2005	 31.12.2004
   
 Rahastot 14.072.565,39 13.906.613,39
 Omakatteiset rahastot 2.021.878,94 1.977.718,08
 Edellisten tilikausien ylijäämä 3.305.332,40 2.352.614,12
 Tilikauden ylijäämä 1.529.815,73 952.718,28
_______________________________________________________________________________________________________
   20.929.592,46 19.189.663,87
   
VARAUKSET 29.819,89 29.819,89
   
VIERAS	PÄÄOMA   
Pitkäaikainen   
 Lainat rahoituslaitoksilta 29.171.790,69 26.158.776,55
 Eläkelainat 259.779,51 314.936,88
 Seuraavan vuoden lyhennysosa ./. 1.178.349,06 961.017,90
_______________________________________________________________________________________________________
   28.253.221,14 25.512.695,53
Lyhytaikainen   
 Lainat rahoituslaitoksilta 1.128.519,50 905.860,53
 Eläkelainat 49.829,56 55.157,37
 Velka omakatteisille rahastoille 53.337,73 180.043,08
 Ostovelat 209.708,05 628.119,80
 Siirtovelat 1.496.377,38 1.303.349,92
 Muut velat 12.534,05 12.269,64
_______________________________________________________________________________________________________
   2.950.306,27 3.084.800,34
      
   52.162.939,76	 47.816.979,63
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Teknillisen Korkeakoulun Ylioppilaskunta  
Tilinpäätöksen liitetiedot 31.12.2005

(kohdat 2-13 1000 €)
      

1.	Tilinpäätöksen	laadintaperusteet 

Konsolidointi
 
Konsernitilinpäätös sisältää emon, Teknillisen Korkeakoulun 
Ylioppilaskunnan (TKY), lisäksi TKY:n kokonaan omis 
tamien yhtiöiden, Kiinteistö Oy Jämeränjäljen, Kiinteistö 
OY Otakaari 11:n ja Oy Dipoli Ab:n, tiedot. KOY Jämerä 
jäljen ja KOY Otakaari 11:n tuloslaskelmat on yhdistetty TKY:
n kiinteistö- ja sijoitustoimintaan. Oy Dipoli Ab:n tloslas 
kelma on lisätty erikseen järjestökaavan mukaiseen tu-
loslaskelmaan.

TKY:n KOY Jämeränjäljelle ja KOY Otakaari 11:lle maksamat 
yhtiövastikkeet on eliminoitu. Muita keskinäisiä veloituksia 
ei ole eliminoitu. Tällä ei kuitenkaan ole vaikutusta konser-
nin tulokseen, koska veloitukset on tehty omakustannus-

periaatteella, niihin ei sisälly katetta. Tuloslaskelman teke-
minen liikekaavan mukaan olisi alentanut huomattavasti 
tuloslaskelman informaatioarvoa, koska eri tulosyksiköt 
toimivat itsenäisesti.  Muiden kuin edellä mainittujen kes-
kinäisten veloitusten eliminoiminen olisi järjestökaavaa 
käytettäessä antanut vääristyneen tiedon eri tulosyksi-
köiden tuloksesta.

Konsernitilinpäätös on laadittu hankintamenomenetel-
män mukaisesti.

Osakkuusyhtiö, Otahalli Oy, on otettu konsernitilinpäätök-
seen pääomaosuusmenetelmällä. Yhtiön tilikauden voitosta 
osuus 802,55 € on otettu konsernituloslaskelmaan.
 
Konsernin sisäiset keskinäiset saatavat ja velat on elimi-
noitu. 
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   Konserni	 TKY	 Konserni	 TKY
	 	 	 2005	 2005	 2004				 2004 
2.		 Kokonaistuotot	ja	–kulut
 Kokonaistuotot 8.381 8.305 7.530 7.454
 Kokonaiskulut 6.776 6.929 6.311 6.371 

 Ylijäämä +1.530 +1.301 +953 +817 

3.	 Henkilöstökulut
 Palkat 938 938 837 837
 Eläkekulut 144 144 120 120
 Muut henkilösivukulut 85 85 73 73 
_______________________________________________________________________________________________________
 Yhteensä 1.167 1.167 1.030 1.030 

 Luontaisedut 7 7 6 6 

4.	 Poistot
 Teekkarikylän poistot ovat lainojen lyhennysten suuruiset. Koneista ja kalustosta on tehty 5 vuoden tasapoisto.  

 Rakennuksista 565 466 447 377
 Koneista ja kalustosta 126 122 110 104 
_______________________________________________________________________________________________________
   691 588 557 481 
   
5.		 Käyttöomaisuuden	muutokset
 Rakennukset:
 Hankintameno 1.1. 44.751 38.735 29.056 23.106
 Lisäykset 3.805 3.803 5.555 5.489
 Vähennykset 0 0 0 0
 Tilikauden poistot 565 466 447 377
 Kertyneet poistot 6.707 6.043 6.260 5.666
_______________________________________________________________________________________________________
 Jäännösarvo 31.12. 41.284 36.029 27.904 22.552 
 
 Otaranta 
 Hankintameno 1.1. 0 0 12 12
 Lisäykset 1.1.-31.12. 0 0 10.128 10.128 
_______________________________________________________________________________________________________
   0 0 10.140 10.140 

 Koneet ja kalusto:
 Hankintameno 1.1. 3.895 3.022 3.627 2.754
 Lisäykset 501 501 268 268
 Vähennykset 0 0 0 0
 Tilikauden poistot 126 122 110 105
 Kertyneet poistot 3.327 2.469 3.217 2.365 
_______________________________________________________________________________________________________
 Jäännösarvo 31.12. 943 932 568 552 
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   Konserni	 TKY	 Konserni	 TKY
	 			 	 2005	 2005	 2004			 2005 
     
Muut pitkävaikutteiset menot
 Hankintameno 1.1. 796 72 741 17
 Lisäykset 34 34 55 55
 Kertyneet poistot 724 0 724 0 
_______________________________________________________________________________________________________
 Jäännösarvo 31.12. 106 106 72 72 
  
 Muut aineelliset hyödykkeet 1.1. 55 0 55 0 
_______________________________________________________________________________________________________
  Jäännösarvo 31.12. 55 0 55 0 
 
 Muut aineettomat hyödykkeet 1.1. 150 150 71 71
 Lisäys 182 182 79 79
_______________________________________________________________________________________________________
 Jäännösarvo 31.12. 332 332 150 150 
 
6.	 Yhden	vuoden	tai	sitä	pidemmän	ajan
  kuluttua erääntyvät saamiset 100 100 100 100 

  
7.	 Viiden	vuoden	tai	sitä	pidemmän	ajan	kuluttua	erääntyvä	velat
 Lainat rahoituslaitoksilta 24.374 24.330 24.915 24.743
 Eläkelainat 0 0 35 35 
_______________________________________________________________________________________________________
 Yhteensä 24.374 24.330 24.950 24.778 
   
8.	 Vapaaehtoiset	varaukset
 Tietoliikenneinvestointivaraus 30 30 30 30 
     
9.			Annetut	pantit	ja	vastuusitoumukset
 Velat, joiden vakuudeksi annettu kiinnityksiä rakennuksiin ja vuokraoikeuteen 
 Omista veloista 

 Rahalaitoslainat 28.870 28.229 25.806 24.898
 Annetut kiinnitykset 45.930 42.806 45.331 42.106
 Eläkelainat 260 260 315 315
 Annetut kiinnitykset 304 0 457 0
 Vuokran maksun vakuudeksi 
 annetut kiinnitykset 515 515 515 515 
 Lainat yhteensä 29.130 28.489 26.121 25.213
 Vakuudeksi annetut kiinnitykset yht. 46.749 43.321 46.303 42.621 
 Vapaana olevat kiinnitykset  5.462 3.274 5.946 4.013
 Konserniyhtiön rahalaitoslainan 302 0 353 0
 vakuutena on pantattu osakkeita (42 %), 
 jota vastaava kirjanpitoarvo on 449 449 449 449 
 
 Takaukset muiden veloista/vastuista 4 4 4 4 
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   Konserni	 TKY	 Konserni	 TKY
	 			 	 2005	 2005	 2004			 2005

10.	 Konserniyhtiöiden	osakkeet	
 Pitkäaikaiset sijoitukset 0 13.269 0 13.269 
 Sijoituspooli 0 1.064 0 1.064 
 
11.	 Saamiset/velat	konserniyhtiöille 
 Lyhytaikaiset saamiset 0 310 0 314 
 Lyhytaikaiset velat 0 293 0 293 
_______________________________________________________________________________________________________
            0 17 0 21 

12.	 Leasingsopimuksista	maksettavat	määrät
 Seuraavalla tilikaudella maksettavat 25 25 26 26
 Myöhemmin maksettavat 33 33 41 41 
  

13.	 Teekkaritoiminnan	edistämisyhdistys	r.y.:n	hallinnosta	käydystä	riidasta	on	aiheutunut	asianajokuluja	yh-
teensä		572	t€,	josta	vuoden	2005	osuus	on	72	t€.	Oikeuden	käyntikuluja	saatiin	takaisin	160	t€.
     
14.	 Omistukset	muissa	yrityksissä
 
 Nimi	 Kotipaikka	 Omistus	 			Oma	pääoma	 Tulos
 Kiinteistö Oy Jämeränjälki Espoo 100 %  12.917.566,27 -1.720,44
 Oy Dipoli Ab Espoo 100 % 294.152,14 -270,62 
 Kiinteistö Oy Otakaari 11 Espoo 100 % 1.486.795,98 +92,30
 Otahalli Oy Espoo 25 % 170.541,41 +3.210,21
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Määrä	
tilikauden	

alussa

Lisäykset
tilikaudella

Vähennykset
tilikaudella

Hankin-
tameno

31.12.2005

Kertyneet
poistot

Tilikauden
poistot

Kirjan-
pitoarvo

31.12.2005

Aineettomat 
oikeudet

150 370,85 182 042,50  -    332 413,35  -     -    332 413,35

Muut pitkävaik. 
menot

72 000,00 34 100,00  -    106 100,00  -     -    106 100,00

Maa-alueet 1 477 376,71  -     -    1 477 376,71  -     -    1 477 376,71

Rakennukset 38 735 376,33 3 802 823,92  -    42 538 200,25 6 042 678,14 466 009,54 36 029 512,57

Rakennuska-
lusto

6 919,42 0,00  -    6 919,42 6 919,42  -    0,00

Koneet ja ka-
lusto

2 905 612,68 501 119,12  -    3 406 731,80 2 353 052,80 122 043,16 931 635,84

Ajokalusto 109 293,56  -     -    109 293,56 109 293,56  -    0,00

43	456	949,55 4	520	085,54 	-				 47	977	035,09 8	511	943,92 588	052,70 38	877	038,47

Teknillisen Korkeakoulun Ylioppilaskunta
Tilinpäätöksen liitetieto 31.12.2005

Käyttöomaisuuden aineettomat ja aineelliset hyödykkeet ja niiden muutokset

_______________________________________________________________________________________________________
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Sijoituspoolin tuotot muodostuivat seuraavasti:  
       
   2005	 2004  

Tuotot     
 Vuokratuotot 368 951,79 398 238,23  
 Arvopaperimyyntivoitot / tappiot 60 588,04 257 429,33  
 Myyntivoitto, rakennukset 10 000,00 0,00  
 Osinkotuotot 55 224,16 76 178,42  
 Korkotuotot 9 510,52 10 004,47  
_________________________________________________________________________________________________
   504 274,51 741 850,45  
      
Kulut     
 Hallintokorvaus 71 700,00 71 400,00  
 Yhtiövastikkeet 133 406,58 133 580,47 
 Muut kulut 22 906,79 25 052,51  
 Korkokulut 4 168,43 35 719,02  
 Osakk.arvonalentumiset ja palautukset -34 228,54 -271 347,92  
_______________________________________________________________________________________________________
   197 953,26 -5 595,92  
  
Tuotot yhteensä 306	321,25	 747	446,37  
     
Vähennys / lisäys
TKY:n sijoitustuottoihin -169 631,52 -441 352,13  
Teekkarirahaston osuus TKY:n sijoitustuottoihin -39 252,00 -87 570,82 
Omakatteisten rahastojen sijoitustuottoihin -97 437,73 -218 523,42
_______________________________________________________________________________________________________ 
   -306 321,25 -747 446,37  
     
   0,00 0,00  
   
      
   31.12.2005	 31.12.2004  
 Sijoituspoolin arvopapereiden      
 markkina-arvo 7406 t€ 6683 t€ 
 kirjanpitoarvo 6956 t€ 6342 t€  
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Oman pääoman muutokset
       
   Konserni	 TKY	 Konserni	 TKY	
	 	 	 2005	 2005	 2004	 2004	
   
Oman pääoman rahastot
 Dipoli-rahasto     
 Pääoma 1.1. 295 930,42 295 930,42 295 930,42 295 930,42 
 Pääoma 31.12. 295 930,42 295 930,42 295 930,42 295 930,42 
      
 Teekkarikylän rahasto     
 Pääoma 1.1. 984 831,47 984 831,47 984 831,47 984 831,47 
 Pääoma 31.12. 984 831,47 984 831,47 984 831,47 984 831,47 
       
Teekkarikylä, peritty oman pääoman korko     
 Pääoma 1.1. 1 192 649,77 1 192 649,77 1 129 215,05 1 129 215,05 
 Muutos 124 000,00 124 000,00 124 000,00 124 000,00 
 Siirto Otarannan rak.rahastoon 0,00 0,00 -60 565,28 -60 565,28 
 Pääoma 31.12. 1 316 649,77 1 316 649,77 1 192 649,77 1 192 649,77 
       
Teekkarirahasto     
 Pääoma 1.1. 701 370,61 701 370,61 624 499,79 624 499,79 
 Tuotot 39 252,00 39 252,00 87 570,82 87 570,82 
 Jaetut stipendit -8 500,00 -8 500,00 -10 700,00 -10 700,00 
 Pääoma 31.12. 732 122,61 732 122,61 701 370,61 701 370,61 
       
Heinävaara, peritty oman pääoman korko     
 Pääoma 1.1. 60 267,90 60 267,90 27 567,90 27 567,90 
 Muutos 0,00 0,00 32 700,00 32 700,00 
 Pääoma 31.12. 60 267,90 60 267,90 60 267,90 60 267,90 
       
Jämeränaukio, peritty oman pääoman korko     
 Pääoma 1.1. 5 180,80 5 180,80 5 180,80 5 180,80 
 Muutos 5 800,00 5 800,00 0,00 0,00 
 Pääoma 31.12. 10 980,80 10 980,80 5 180,80 5 180,80 
       
Otaranta, peritty oman pääoman korko     
 Pääoma 1.1. 5 883,58 5 883,58 5 883,58 5 883,58 
 Muutos 5 400,00 5 400,00 0,00 0,00 
 Pääoma 31.12. 11 283,58 11 283,58 5 883,58 5 883,58 
       
Heinävaara rakennusrahasto     
 Pääoma 1.1. 511 685,88 511 685,88 511 685,88 511 685,88 
 Siirto K. Heinävaaran rahastosta 0,00 0,00 0,00 0,00 
 Pääoma 31.12. 511 685,88 511 685,88 511 685,88 511 685,88 
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   Konserni	 TKY	 Konserni	 TKY	
	 	 	 2005	 2005	 2004	 2004

Jämeränaukion rakennusrahasto     
 Pääoma 1.1. 323 760,00 323 760,00 323 760,00 323 760,00 
 Asuntorahasto, avustus 0,00 0,00 0,00 0,00 
 Siirto K. Heinävaaran rahastosta 0,00 0,00 0,00 0,00 
 Pääoma 31.12. 323 760,00 323 760,00 323 760,00 323 760,00 
       
Otarannan rakennusrahasto     
 Pääoma 1.1. 670 010,00 670 010,00 73 544,72 73 544,72 
 Siirto teekkarikylän opo:n korosta 0,00 0,00 60 565,28 60 565,28 
 Siirto K. Heinävaaran rahastosta 0,00 0,00 0,00 0,00 
 Asuntorahasto, avustus 0,00 0,00 535 900,00 535 900,00 
 Pääoma 31.12. 670 010,00 670 010,00 670 010,00 670 010,00 
       
Otakaari 11 rakennusrahasto     
 Pääoma 1.1. 450 208,33 0,00 450 208,33 0,00 
 Pääoma 31.12. 450 208,33 0,00 450 208,33 0,00 
 
Käyttörahasto     
 Pääoma 1.1. 8 704 834,63 20 630 818,21 8 704 834,63 20 630 818,21 
 Pääoma 31.12. 8 704 834,63 20 630 818,21 8 704 834,63 20 630 818,21 
       
Oman pääoman rahastot yhteensä 14 072 565,39 25 548 340,64 13 906 613,39 25 382 388,64 
       
    
Omakatteiset rahastot (liite)     
 Pääoma 1.1 1 977 718,08 1 977 718,08 1 787 206,54 1 787 206,54 
 Lisäykset 0,00 0,00 1 419,66 1 419,66 
 Tuotot 97 993,31 97 993,31 243 003,87 243 003,87 
 Jaetut stipendit -43 900,00 -43 900,00 -39 622,50 -39 622,50 
 Avustukset -9 932,45 -9 932,45 -14 289,49 -14 289,49 
 Siirto Heinävaaran rak.rahastoon 0,00 0,00 0,00 0,00 
 Siirto Jämeränaukion rak.rahastoon 0,00 0,00 0,00 0,00 
 Siirto Otarannan rak.rahastoon 0,00 0,00 0,00 0,00 
 Pääoma 31.12. 2 021 878,94 2 021 878,94 1 977 718,08 1 977 718,08 
       
    
Edellisten tilikausien ylijäämä     
 Pääoma 1.1. 3 305 332,40 1 698 088,68 2 352 614,12 881 456,22 
 Pääoma 31.12. 3 305 332,40 1 698 088,68 2 352 614,12 881 456,22 
   
Tilikauden ylijäämä 1 529 815,73 1 301 686,74 952 718,28 816 632,46
_______________________________________________________________________________________________________ 
   20	929	592,46	 30	569	995,00	 19	189	663,87	 29	058	195,40 
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   Konserni	 TKY	 Konserni	 TKY	
	 	 	 2005	 2005	 2004	 2004 

Oleelliset siirtosaatavien erät     
 Vuokra- ja puhelintuotot 8 999,55 8 999,55 11 241,90 11 241,90 
 Nordea, korko-optio 7 182,70 5 980,63 10 424,46 8 373,87 
 Finnkinolippuja 5 796,00 5 796,00 4 550,00 4 550,00 
 Vakuutussaamisia 19 162,87 19 162,87 2 107,64 2 107,64 
 MM-2005 kuluja 0,00 0,00 24 671,54 24 671,54 
 Muut 24 534,51 17 819,16 27 225,93 22 339,32 
_______________________________________________________________________________________________________
   65 675,63 57 758,21 80 221,47 73 284,27 
       
Oleelliset siirtovelkojen erät     
 Teekkarilakit 41 745,00 41 745,00 56 651,00 56 651,00 
 Jäsenmaksut 324 000,00 324 000,00 340 000,00 340 000,00 
 Kiinteistöverovaraus 128 159,74 128 159,74 106 799,74 106 799,74 
 Korkovelka 276 105,86 267 270,56 209 458,46 203 210,07 
 Lomapalkkavelka 95 364,88 95 364,88 87 175,00 87 175,00 
 Arvonlisäverovelka 28 348,23 12 437,47 26 799,93 20 314,01 
 Sosiaalikuluvelat 27 417,28 27 417,28 16 070,12 16 070,12 
 Ennakonpidätys- ja sotuvelka 33 599,61 33 599,61 32 303,69 32 303,69 
 Vakuusmaksut 350 079,68 350 079,68 300 054,93 300 054,93 
 Ostolaskut 142 272,87 142 272,87 99 183,68 99 183,68 
 Muut 49 284,23 49 245,68 28 853,37 28 782,08 
_______________________________________________________________________________________________________
   1 496 377,38 1 471 592,77 1 303 349,92 1 290 544,32 
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Konserni ja TKY     

Omakatteisten  rahastojen  muutokset   
       
	 	 	 2005	 2004  
   
Onni  ja  Iina  Tarjanteen  rahasto    
 Pääoma 1.1. 771 010,82 692 686,43  
 Tuotot 45 485,64 102 624,39  
 Jaetut stipendit 29 300,00 24 300,00  
 Pääoma 31.12. 787 196,46 771 010,82  
     
Vuorineuvos  Wilhelm  Wahlforsin  rahasto    
 Pääoma 1.1. 287 200,90 249 349,80 
 Tuotot 19 218,60 42 851,10 
 Jaetut stipendit 6 400,00 5 000,00  
 Pääoma 31.12. 300 019,50 287 200,90  
    
Nissen rahasto    
 Pääoma 1.1. 13 098,80 12 096,43 
 Tuotot 658,59 1 502,37  
 Jaetut stipendit 500,00 500,00 
 Pääoma 31.12. 13 257,39 13 098,80  
   
Ville Aroniemen muistorahasto    
 Pääoma 1.1. 13 195,34 11 648,13  
 Tuotot 701,48 1 547,21  
 Pääoma 31.12. 13 896,82 13 195,34  
     
Liisa Jutilan  muistorahasto   
 Pääoma 1.1. 2 355,17 2 063,67  
 Tuotot 131,72 291,50 
 Jaetut stipendit 0,00 0,00  
 Pääoma 31.12. 2 486,89 2 355,17  
   
Teekkari (h.c.) Ossi Törrösen rahasto    
 Pääoma 1.1. 27 671,31 24 681,52  
 Tuotot 1 357,00 2 989,79  
 Jaetut stipendit 0,00 0,00  
 Pääoma 31.12. 29 028,31 27 671,31  
     
Tekniikan Ylioppilaiden stipendirahasto  (TY)    
 Pääoma 1.1. 478 345,31 428 094,49  
 Tuotot 22 793,36 50 250,82 
 Jaetut stipendit 0,00 0,00  
 Pääoma 31.12. 501 138,67 478 345,31  
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	 	 	 2005	 2004

Cronwall Oy:n  rahasto    
 Pääoma 1.1. 12 081,03 10 840,27  
 Tuotot 563,63 1 240,76  
 Jaetut stipendit 0,00 0,00  
 Pääoma 31.12. 12 644,66 12 081,03  
   
Insinöörien  rouvat  ry:n  stipendirahasto    
 Pääoma 1.1. 26 381,82 24 263,95  
 Lisäys 0,00 300,00  
 Tuotot 1 246,73 2 817,87  
 Jaetut stipendit 0,00 1 000,00 
 Pääoma 31.12. 27 628,55 26 381,82  
     
Erkki  Olavi  Lehtolan  muistorahasto    
 Pääoma 1.1. 5 107,05 4 583,84  
 Tuotot 235,87 523,21  
 Jaetut stipendit 0,00 0,00  
 Pääoma 31.12. 5 342,92 5 107,05  
     
Jaakko Murron rahasto   
 Pääoma 1.1. 2 639,23 2 362,67  
 Tuotot 125,60 276,56  
 Jaetut stipendit 0,00 0,00  
 Pääoma 31.12. 2 764,83 2 639,23  
   
Rolf Walter Simbergin muistorahasto    
 Pääoma 1.1. 9 186,96 8 252,65  
 Tuotot 425,79 934,31  
 Jaetut stipendit 0,00 0,00  
 Pääoma 31.12. 9 612,75 9 186,96  
   
Teekkarien stipendirahasto    
 Pääoma 1.1. 5 783,38 5 207,85  
 Tuotot 260,37 575,53  
 Pääoma 31.12. 6 043,75 5 783,38  
   
K.A.Tawastsjernan rahasto    
 Pääoma 1.1. 3 731,47 3 365,22  
 Tuotot 165,41 366,25  
 Pääoma 31.12. 3 896,88 3 731,47  
   
Bernhard Wuolteen rahasto    
 Pääoma 1.1. 47 752,58 48 758,06  
 Tuotot 2 413,81 5 994,52  
 Jaetut stipendit 5 700,00 7 000,00  
 Pääoma 31.12. 44 466,39 47 752,58  
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	 	 	 2005	 2004  
     
Polyteknikkojen kuoron rahasto    
 Pääoma 1.1. 16 828,10 16 267,86  
 Tuotot poolista 771,93 1 846,19 
 Tuotot  0,00 1,45  
 Kulut 19,36 64,90  
 Jaetut stipendit 1 350,00 1 222,50  
 Pääoma 31.12. 16 230,67 16 828,10  
   
Teekkarikylän kappelirahasto    
 Pääoma 1.1. 235 808,95 225 554,54  
 Korko- ja myyntituotot 574,94 24 543,90  
 Avustukset 9 932,45 14 289,49  
 Pääoma 31.12. 226 451,44 235 808,95  
 
Pellen rahasto    
 Pääoma 1.1. 11 232,22 10 354,09  
 Tuotot 563,63 1 278,13  
 Jaetut stipendit 450,00 400,00  
 Pääoma 31.12. 11 345,85 11 232,22  
   
IK:n Kaskelottirahasto    
 Pääoma 1.1. 8 307,64 6 775,07  
 Lisäys 0,00 1 119,66  
 Tuotot 318,57 612,91 
 Jaetut stipendit 200,00 200,00  
 Pääoma 31.12. 8 426,21 8 307,64 
_______________________________________________________________________________________________________ 
   
   2	021	878,94	 1	977	718,08  
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